DIENAREN VAN HET
GODDELIJK PLAN
De Vervulling der Tijden is Nabij

Nederlandse uitgave verkrijgbaar in de boekhandel, bij de uitgever en bij www.bol.com. 
ISBN 90-76648-03-4

Uitgeverij: IMANUEL PUBLISHING
http://www.alternatievegids.com

Oorspronkelijke Engelse titel: 
Servers of the Divine Plan: Essential Keys to Awakening and Remembrance
Eerste Uitgave 1998
ISBN 0-646-36314-X

2e uitgave 2000:
Servers of the Divine Plan, The Destiny of Ages is Nigh
ISBN 1-4033-0097-6

3e uitgave 2004:
Servers of the Divine Plan, The destiny of Ages is Nigh
Uitgever Esoteric Publishing, USA
ISBN 1-889280-30-5.

AUSTRALIE

Website: www.thenewcall.org

Nederland: www.denieuweroep.nl 

Dit boek wordt opgedragen aan alle
onverschrokken zielen die hun onbegrensde
spirituele vrijheid opofferden in zelfgekozen
dienstbaarheid aan de mensheid en de Planeet Aarde,
in deze tijd waarin de wereld in grote nood verkeert.

Inhoud

Voorwoord
Wie zijn de Dienaren?
Waarom incarneren deze Dienaren?
Laatste Oordeel (De Oogsttijd)
De Deadline voor onze Planeet Aarde
Eenheidsbewustzijn
Innerlijke Kenmerken van Dienaren
De Sluier van Vergetelheid
Het Imitatie-ego
De Wachttijd
Weksignalen
Herinnering
Het Persoonlijk Programma
Het Groepsprogramma
De Poort tot de Nieuwe Wereld
Tegenwerkende Krachten
Het Grote Risico
Nieuwe Lessen en een Nieuwe Visie
Het Ware Pad
De Roep tot Dienstbaarheid
Nawoord
Literatuur Verwijzingen

Voorwoord

Dit boek is niet het resultaat van channeling (via een medium), maar het product van een doorlopend en natuurlijk proces van Herinnering, een proces dat werd bespoedigd door een onafgebroken en compromisloze zoektocht over vier continenten, vanaf 1990 tot 1999. De onderste steen is naar boven gehaald in onze zoektocht om de zuivere waarheid boven tafel te krijgen en om klaarheid te krijgen over die raadselachtige en in sterkte toenemende innerlijke zintuigen en spirituele ervaringen.

In dit boek Dienaren van het Goddelijk Plan staat hoogst belangrijke en hartverwarmende informatie, bedoeld voor al die personen die op het punt staan de sluier van vergetelheid op te lichten, die hen noodzakelijkerwijs is opgelegd zowel door hun eigen goddelijke intelligentie als door de universele wetten die samenhangen met elke fysieke incarnatie. Meer in het bijzonder doelen wij op diegenen die nu het voorbestemde proces van herinnering doormaken en die, gestimuleerd door de toenemende vibratie van het Aquariustijdperk, zich bewust worden van hun plicht en de taak die ze gaan vervullen in deze tijd op Aarde - het doel van hun incarnatie.

De boodschap in deze bladzijden is echter niet exclusief. Iedereen, wie dan ook, zal profijt kunnen hebben van dit boek, omdat het proces van transformatie en ontwaken dat op dit moment door bepaalde unieke zielengroepen in fysieke incarnatie wordt voorgeleefd, hetzelfde is dat de hele mensheid zal moeten ondergaan om geschikt te zijn om de Nieuwe Wereld, waarvan de geboorte thans zo nabij is, binnen te treden. 

De waarheden in dit boek berusten op feiten en bevatten kiemen die als katalysator werken. Wanneer deze herkend worden door diegenen die daar aan toe zijn, kunnen ze dienen om vage (zielen)herinneringen naar boven te halen die bij zullen dragen tot spiritueel ontwaken. Dit ontwaken is hoognodig en komt op het juiste moment, want we zijn op een bijzonder kritiek keerpunt beland op de evolutionaire tocht voorwaarts van zowel de Aarde als de mensheid. De ‘deadline’ voor onze planeet, die de komst zal aankondigen van een ongekend spiritueel bewustzijn, is heel nabij. Al diegenen, die innerlijk klaar staan om door de Poort de Nieuwe Wereld binnen te treden, ontvangen nu de oproep om te ontwaken en naar voren te treden om al die mensen te helpen die hen willen vergezellen.

Een toenemend aantal mensen gaat zich nu iets herinneren van het intelligente ontwerp en de onfeilbaarheid van het huidige Goddelijk Plan voor de Aarde en van de rol die ze daarin spelen. Het is deze herinnering die ons ertoe brengt onze plicht te vervullen naar alle mensen, waar ook ter wereld. In het bijzonder willen wij ons inzetten om te helpen het herinneringsproces op gang te brengen en terug te brengen bij hen die speciaal kwamen om de mensheid en de planeet bij te staan bij de komende Grote Overgang.

Onze lange donkere nacht is bijna voorbij. Spoedig zullen alle ontwaakte zielen zich weer verenigen als Eén geheel om de Nieuwe Dageraad te mogen begroeten en eindelijk het Grote Lied te laten klinken dat in hun hart is gecomponeerd in de loop van vele incarnaties van persoonlijke opoffering. Wij bidden dat alle dienaren van het menselijke ras nu naar voren zullen stappen om in geloof en vertrouwen al hun gezamenlijke inbreng en energie te bundelen, zodat we haast kunnen maken met de vervulling van de profetie door in volle bewustzijn de voorbestemde opbloei van het Nieuwe Wereldbewustzijn op Aarde te helpen realiseren.

***

Bij het samenstellen van een dergelijke uitgave kampt men met meer ongewone en onvoorspelbare invloeden dan normaal het geval is. Op dezelfde manier kan ook de lezer bepaalde problemen ervaren bij het zich eigen maken van de fundamentele waarheden in de tekst. Zo zal bijvoorbeeld de één misschien slaperig worden en bij de ander kan het wellicht zelfs leiden tot een onberedeneerbare weerstand tegen bepaalde ideeën in dit boek of misschien zelfs tot een typisch onvermogen om eenvoudige - zij het nieuwe - concepten op te nemen. Hiervoor is een drietal verschillende redenen aan te geven.

Allereerst vormen bepaalde waarheden in dit boek voor sommigen een aanzienlijke morele uitdaging die sterke psyche-emotionele reacties kan oproepen. Bij het betreden van het spirituele pad moeten eerst oude gewoontes, achterhaalde waardeoordelen, geloofssystemen en verkeerde denkbeelden die niet langer van nut zijn, bij de aspirant naar boven komen zodat deze zich kunnen aanbieden aan de bewuste geest om te worden erkend, verwerkt, opgelost en op een hoger plan te worden gebracht, zodat een nieuw en stralender levensperspectief kan binnendringen. Voor de doorsnee mens zal dit noodzakelijke proces van persoonlijke groei een enorme verwarring oproepen op verschillende niveaus. Het is daarom goed dat de lezer beseft dat verbijstering vaak een natuurlijk symptoom is van innerlijke zuivering. Een wijs man verklaarde eens: “……en de waarheid zal U vrijmaken”.- [Joh. 8:32]. Echter aan een grotere spirituele vrijheid gaan altijd uitdaging en strijd vooraf. Dit is één van de basisgegevens van het leven.

Ten tweede zullen bepaalde ideeën sommige lezers zonder enige twijfel verplichten tot een totaal andere denkwijze dan zij tot dusver waren gewend. Dit heeft hetzelfde effect op hun geestelijke vermogens als fysieke oefeningen op een ongetraind lichaam: de spieren raken gemakkelijk vermoeid. Zoals ook het geval is met fysieke training, is er doorzettingsvermogen voor nodig, wil er progressie te zien zijn. De toegewijde student zal echter merken dat zijn inspanningen ruimschoots worden beloond.

Ten derde zijn er vijandige elementen in de geesteswereld die beslist niet willen dat de inhoud van dit boek bekend wordt gemaakt aan wie, waar, wanneer en hoe dan ook. Deze intelligente krachten werken heimelijk. Vanuit verborgen oorden zien zij gemakkelijk kans iemands perceptie en bevattingsvermogen te verstoren. Voor de intelligente en vasthoudende lezer echter zijn al deze onzichtbare elementen hooguit enigszins vervelend en alle ongewenste effecten van deze pogingen kunnen worden ingeperkt en zelfs tenietgedaan door standvastig te blijven; iets waartegen deze entiteiten machteloos zijn.

Het is zeker niet ongebruikelijk, dat alle drie complicaties de lezer tot op zekere hoogte gelijktijdig zullen kunnen beïnvloeden en zo het licht op het nieuwe beeld tegenhouden. Desondanks zullen de opbrengsten ver uitstijgen boven de problemen die worden ervaren tijdens de zoektocht op het moment dat men deze belangrijke ontdekkingsreis met enige volharding gaat ondernemen. Het is de oprechte wens van ons, dat de hele mensheid de waarheid mag ontdekken die samenhangt met de bijzondere spirituele mogelijkheid die ieder nu wordt geboden. Moge deze waarheid de mensheid voor eens en voor altijd bevrijden van de illusies van afscheiding en lijden.

Wie zijn de Dienaren?

Voor de onderzoekende en beschouwende geest is het tegenwoordig geen geheim dat er zich op dit moment ongekende veranderingen voltrekken binnen het zonnestelsel en op Aarde, nu het Vissentijdperk overgaat in het Aquariustijdperk. We leven in een periode van radicale zuivering en transformatie, waarin alles in beweging, in verandering en in wording is. Alle volkeren in alle landen over de hele wereld ondervinden momenteel de eerste golven van goddelijke energie, die in onvoorstelbare hoeveelheden onderweg is naar de Aarde. Een ongeëvenaarde aardse metamorfose voltrekt zich, die de hele menselijke ontwikkeling aan het versnellen is. Deze metamorfose brengt grote veranderingen voor het leven op Aarde teweeg en zal de mensheid bij de geboorte van de Nieuwe Wereld verheffen naar een nieuw tijdperk van hoger ontwikkelde ervaringen en expressie.

Een unieke gebeurtenis als deze trekt de aandacht van vele andere wezens in het uitgestrekte universum en aangezien de planeet Aarde een sleutelpositie binnen ons zonne- en sterrenstelsel als totaal inneemt, is onze aarde een druk trefpunt of tussenstation voor veel verkeer geworden tussen andere planeten, werelden en dichtheden*. Leden van diverse interstellaire confederaties - waarvan vele vertegenwoordigers momenteel hier op Aarde zijn geïncarneerd - zijn dichter naar onze planeet toegetrokken om te helpen bij de komende Grote Transformatie, die al het leven op onze wereld wezenlijk zal gaan beïnvloeden. De roep van de mensheid is gehoord en liefdevolle hulp gaat daarheen waar het nodig is en oprecht naar wordt gevraagd.

* De term ‘dichtheid’ markeert een trillingsfrequentie van bewustzijn of bestaanssfeer respectievelijk dimensie aan. De occulte structuur van de lagere dichtheden en dimensies van het Universum die wij bewonen - de Kosmisch Fysieke Dimensie - wordt veelal beschreven met een zogenaamde septenair model, t.w. zeven in hoogte toenemende lagen vanaf de meest dichte onderste laag tot de meest ijle met de hoogste trilling aan de top. Elke hoofdlaag of dimensie is ook weer verdeeld in zeven sublagen of dichtheden. Men moet echter bedenken dat zulke precieze verdelingen alleen bedoeld zijn voor een conceptueel begrip, omdat in werkelijkheid geen enkele laag kan worden gescheiden van de ander. Het hele spectrum van trillingsfrequenties gaat heel geleidelijk in elkaar over met uiterst subtiele gradaties. Het bewustzijnsniveau van de mensheid nu - geredeneerd vanuit het septenair systeem - valt binnen de derde dimensie, maar heeft daarin een hogere dichtheid en benadert de vierde dimensie.

Diegenen die wij Dienaren noemen, zijn afkomstig van andere, hoger geëvolueerde werelden, waar de spirituele ontwikkeling in het algemeen een niveau heeft bereikt waar onvoorwaardelijke liefde en kameraadschap op natuurlijke wijze gekend en tot uitdrukking wordt gebracht. Veel van deze Dienaren zijn leden van buitengewoon geavanceerde beschavingen die veel beter dan de mensheid zijn afgestemd op de Goddelijke Wil en dat ook hebben kunnen handhaven. Er is een veel hogere graad van verbondenheid bereikt met het Universele Doel naast een harmonie in denken en doen met elkaar. Om hun vrijwillige afspraken aan de mensheid die al heel lang geleden zijn bezegeld, na te komen, hebben sommigen van deze vergevorderde wezens al sinds miljoenen jaren menselijke gedaanten aangenomen; anderen daarentegen hebben pas nu hun dienstbaarheid aan de mensheid aangeboden in de vorm van hun huidige eerste incarnatie. Nog weer anderen hebben ervoor gekozen om helemaal geen fysiek lichaam te gebruiken en verblijven in de verborgen werelden - maar wel in nauwe betrokkenheid met onze planeet - werkend, observerend, wachtend, en de roep om hulp beantwoordend van diegenen die al geïncarneerd zijn, diegenen die hun hulp inroepen vanuit onzelfzuchtige motieven en met weldoordachte bedoelingen.

Er zijn vele en diverse typen Dienaren op Aarde geïncarneerd vanuit de meer subtiele of hogere dimensies van verschillende sterrenstelsels. Deze toegewijde en plichtsgetrouwe goedwillenden hebben er vrijwillig in toegestemd om af te dalen naar de dichtere sferen van onze planeet om de mensheid te begeleiden bij een heel belangrijke taak. Maar niet alle afgezanten zijn gewone individuele zielen. Naast de grote aantallen groepszielen en hiërarchieën van goddelijke afgezanten, die hun gelederen noodzakelijkerwijze hebben gesplitst om het grote doel te kunnen dienen via vele individuele incarnaties, bestaan er op Aarde ook zorgvuldig geselecteerde aspecten van grote multidimensionale wezens, ofwel ultraterrestrials, die binnen hun oorsprong gewend zijn als één kosmische geest te functioneren temidden van vele andere soortgelijke collectieve entiteiten. Wezens die binnen het Universum in vele verschillende werelden en dimensies tegelijk kunnen werken. Deze verheven wezens hebben ervoor gekozen om tijdelijk hun eenheid op te splitsen in vele kleine fragmentarische vonkjes, voortkomend vanuit een geweldig etherisch vuur. Zo waren ze in staat hun diensten te verspreiden binnen bepaalde lagere trillingfrequenties in de Kosmos om van daaruit uiteindelijk een fysieke gedaante op onze planeet aan te nemen. Werkelijk een daad van grote Compassie die door deze sublieme intelligenties als het meest noodzakelijk werd geacht in deze belangrijke fase van spirituele ontwikkeling op onze Aarde. Een daad ook met verstrekkende gevolgen, zoals de mensheid in haar gehele geschiedenis nog niet eerder heeft aanschouwd.

Alle Dienaren die vele malen eerder geïncarneerd zijn geweest op Aarde, hebben in het verleden herhaaldelijk geworsteld met de lasten, de gevaren, de zorgen en de alledaagse aardse pijn. Geconfronteerd met alle beproevingen en uitdagingen hebben zij gestreden en gevochten voor (wereldlijke en geestelijke) rechtvaardigheid op onze planeet. Met elkaar hebben zij elke stap gezet op het pad van lijden, elke denkbare wereldse en geestelijke ervaring ondergaan, elke moeilijkheid aanschouwd en afgerekend met alle beproevingen. Deze dienaren van het menselijke ras hebben bovendien al vele keren die werkelijke opoffering van het individuele of lagere zelf doorgemaakt; zij zijn de martelaren en heiligen van vroeger en kennen als geen ander het proces om zich volkomen los te kunnen maken van het hele wereldse gebeuren inclusief de onvoorwaardelijke afwijzing van alles wat niet essentieel is. Iets, dat nu is voorgeschreven voor elke spiritueel zoekende op Aarde.

Er is geen tegenstand, geen opoffering, geen bitter persoonlijk verlies dat zij niet ooit zelf hebben ervaren. Zij hebben al onze Aardse kennis onderzocht en gingen daarbij door de diepste dalen van het leven in de hel en klommen tot de hoogste toppen van spirituele verlichting en zelfs verder tot buiten alle ruimte en tijd. Hierbij konden zij al het besef van hun eigen individu laten varen tot zij alleen maar brandpunten waren van Licht binnen de Universele Geest. En juist hierin ligt hun kwalificatie om de mensheid te dienen, want vandaag zijn zij onder ons - om te helpen.

Aangezien de Dienaren de essentie van pijn en alle mogelijke gradaties van zonde en lijden van de mensheid door en door kennen, is de werkwijze van deze Dienaren uitstekend van toepassing op de noden van de individuele mens. Omdat zij ook in staat zullen zijn tijdens deze kritische periode - het eind van een belangrijke wereldcyclus - hun eigen ‘verlossing’ te kunnen realiseren. Omdat ook zij hebben begrepen wat werkelijk die ultieme vrijheid betekent die volgt uit het afwijzen van oude en achterhaalde leefvormen in ruil voor de geboorte van een nieuw wereldparadigma. Dit is waardoor zij zich volledig zullen kunnen inleven in de huidige noden van het menselijk ras en deze kunnen overzien.

Alle Dienaren die nu op deze planeet ontwaken, kenmerken zich door een vurige en doelbewuste liefde, die compromisloos is wat betreft het welzijn van de gehele mensheid. We kunnen Dienaren herkennen aan een ‘spirituele intelligentie’ die zij hebben opgedaan tijdens talrijke Aardse en buitenaardse levens. Zij zijn daarin hun eigen weg gegaan, vanaf het allereerste begin van het leven en van de evolutie, tot heel dicht bij hun uiteindelijke bevrijding van de materie; het moment dat spoedig gaat aanbreken. Zij zijn ook te herkennen aan hun rijke ervaring die door de tijd aaneen werd geregen via allerlei interacties met veelsoortige en diverse levensvormen. Zij zijn bovendien te herkennen door hun moed en plichtsbesef als resultaat van al deze ervaringen die, door eeuwenlange inspanningen, falen en hernieuwde pogingen, uiteindelijk in de loop van de tijd hebben geleid tot de overwinning. Al deze ervaringen kunnen vandaag de dag eveneens aan de voeten van de mensheid worden neergelegd als een vorm van wereldomvattende dienstbaarheid.

Speciaal die Dienaren die zeer vertrouwd zijn geraakt met het leven op Aarde, hebben het vermogen ontwikkeld om dóór te gaan, zelfs wanneer zij gebukt leken te gaan onder een groter dan normaal lijden. Zij kennen een vastberadenheid waardoor alle tegenslagen worden overwonnen. Een vastberadenheid die is gebaseerd op een lang ontwikkeld geduld, langdurige ervaring en het ‘weten’ van het goddelijk Doel. Dienaren zijn daardoor ook te herkennen aan hun éénduidige verlichte en intelligente toewijding. Een toewijding, geneigd tot samenwerking en die zich kan aanpassen aan de onmiddellijke behoeftes van het menselijke ras. Een toewijding die geheel spoort met het huidige ontwerp van het Goddelijk Plan voor de Aarde.

De lezer kan zich nu wellicht afvragen: als Dienaren werkelijk zoveel strijd, ontberingen en lijden kennen bij hun activiteiten op het fysieke vlak, waarom incarneren zij dan toch telkens weer op Aarde? Waarom helpen zij de wereld niet eenvoudigweg vanuit de subtielere dimensies en gaan gewoon ‘thuiswerken’ als het ware? 
Er zijn twee belangrijke redenen waarvoor Dienaren fysiek aanwezig zijn op deze planeet:

De eerste en meest belangrijke reden is dat zij incarneren in de fysieke wereld om archetypische oerideeën of concepten* - zorgvuldig geformuleerd binnen de Goddelijke geest - te doorleven op het aardse niveau, zodat deze vorm kunnen krijgen binnen het menselijk bewustzijn. Wanneer deze archetypische concepten eenmaal geïntroduceerd zijn in het bewustzijn van de mens door het realiseren en doorleven hiervan door individuen die een onderdeel vormen van dit bewustzijn, worden deze opgepikt door de geest van de mensheid en worden op die manier een integraal onderdeel van het collectieve bewustzijn en leefmodel. 

* arche-/standaard-/prototypes (vertaler)

Ten tweede zijn Dienaren in fysieke gedaante in staat om bepaalde vormen van assistentie te verlenen die onstoffelijke spirituele gidsen aan de andere zijde niet kunnen bieden. Zo hebben Dienaren door hun fysieke bestaan in hun Aardse gedaante bijvoorbeeld de mogelijkheid om directe fysieke contacten te leggen met de mensheid. Als gevolg kunnen zij gemakkelijker hun hulp aanreiken aan en ook worden geaccepteerd door al die mensen, die níet kunnen worden bereikt door de onzichtbare helpers aan de subtiele zijde van het leven. Voor al die personen die sceptisch staan tegenover andere onstoffelijke werelden is het gemakkelijker de liefde van de in fysieke gedaante geïncarneerde Dienaar te verwelkomen. Men moet echter wel beseffen dat dergelijke individuele hulp overigens maar een klein deel vormt van de totale plichten van de Dienaar. Zijn grotere collectieve missie zal zich pas geleidelijk gaan ontvouwen wanneer het Grote werk aller Tijden zich meer en meer op Aarde gaat manifesteren.

Vele Dienaren die hoofdzakelijk geïncarneerd zijn om de transformatie van de mensheid in deze tijd te helpen ondersteunen, worden zich momenteel bewust van de getrouwe aanwezigheid van onafzienbare scharen Kosmische Intelligenties. Voor verreweg de meeste van hen blijven deze Intelligenties, die verheven ordes waartoe Dienaren oorspronkelijk behoren, verborgen. Wanneer vertrouwde maar nog vage gevoelens in hun geest naar boven beginnen te komen, zullen zij zich bewust worden van een kolossaal doel en ontstaat er een enorme gedrevenheid in hun leven. Dit soort gevoelens en bewustwording vormen een onderdeel van een voorbestemd en revolutionair proces van herinnering dat momenteel over de hele wereld steeds sneller op gang komt. De noodzakelijk opgelegde sluier van vergetelheid wordt door onzichtbare handen geleidelijk aan opgelicht en hun herinneringen en hogere vermogens keren langzamerhand terug. 

De Dienaren ontwaken opnieuw om zich voor te bereiden op de uitvoering van een grootse en nobele taak waarvan de vertakkingen zich tot ver in het universum uitstrekken. Zij gaan zich het doel van hun plichten ten opzichte van de mensheid en de Aarde herinneren en gaan zich ook herinneren dat zij een essentieel onderdeel vormen van een uitgebreide collectieve inspanning en een ontzagwekkende taak waarvan de strekking teruggaat tot vele miljoenen jaren geleden en die ontelbare incarnaties op Aarde en elders omvat. Dit alles drijft hen in de richting van een nu nabije en beslissende glorieuze toekomst. Zelfs in hun beperkte herinnering gaan de Dienaren tot hun onuitsprekelijk geluk beseffen, dat zij aan het begin staan van een grootse voltrekking van een hoogst belangrijke fase binnen het Goddelijk Plan voor de Aarde, het zonnestelsel en daarbuiten. Het resultaat hiervan zal door het hele Universum weergalmen en als een echo al het leven daarin verheffen. 

Verleden en Toekomst

Ik zeg U dat de kinderen van gisteren ronddwalen in een stervend tijdperk dat zij voor zichzelf hebben geschapen. Zij klampen zich vast aan een verrot stuk touw dat spoedig zal afbreken waardoor ze zullen wegglijden in een afgrond van vergetelheid. Ik zeg U dat zij wonen in huizen met een zwak fundament. Als de storm giert - en dat staat te gebeuren - stort hun huis boven hun hoofden in en wordt hun graf. Ik zeg U dat al hun gedachten, hun woorden, hun twisten, hun liederen, hun boeken en al hun werk niets anders zijn dan ketenen die hen remmen, omdat ze te zwak zijn om de last te trekken.

Maar de kinderen van morgen zijn degenen die door het leven geroepen zijn en zij volgen het met vaste tred en hooggeheven hoofd. Zij vormen de ochtendstond van ongerepte en nieuwe grenzen; geen mist zal hun blik vertroebelen en geen gerammel van ketenen zal hun stemmen doen verstommen. Zij zijn met weinigen, maar het verschil is als een graankorrel en een hooischelf. Niemand kent hen, maar zij kennen elkaar. Zij zijn als de bergtoppen die elkaar kunnen zien en horen - niet als de holen, die kunnen niet zien en horen. Zij zijn het zaad gestrooid door Gods hand in het veld, openbarstend en wuivend met de bladeren van het jonge gewas in het aangezicht van de zon. Het zal uitgroeien tot een machtige boom; geworteld in het hart van de Aarde en zijn takken groeiend tot hoog in de hemel.
									Kahlil Gibran

Waarom incarneren deze Dienaren?

Om enig inzicht te krijgen hoe en waarom deze helpers van het mensenras migreren, dient de lezer wat meer te begrijpen over de wordingsgeschiedenis en de ontwikkeling van de moderne mens. 

In een ver verleden, toen de primaten nog niet waren geëvolueerd tot zelfbewuste tweevoeters, kwamen hemelse medescheppers naar deze planeet en zaaiden een variëteit van nieuwe menselijke rassen (evenals een verscheidenheid aan plantaardig en dierlijk leven) als onderdeel van een groot experiment. Deze goedbedoelde interventie, afkomstig van de sterren, ontvouwde zich over een lange periode en op verschillende plaatsen op de hele planeet, onder het toeziend oog van technologisch en spiritueel vergevorderde vertegenwoordigers van diverse werelden uit verschillende delen van het Universum.
Het proces van genetische (mede)-schepping was aldus aanmerkelijk gecompliceerder. En hierbij was een grote verscheidenheid aan buitenaardse beschavingen betrokken. Beschavingen die nu nog steeds een actieve rol spelen in en een karmische betrokkenheid hebben bij vele levensvormen op Aarde, inclusief die van de mens. 

Het achterliggende idee van dit planetaire experiment wat betreft de mensheid, was het creëren van een ras met vele variaties dat al ontwikkelend tenslotte een waarlijk goddelijk bewustzijn op het fysieke vlak kon uitdrukken en op die manier liefde, wijsheid en spirituele intelligentie kon demonstreren op de wat toen werd genoemd, ‘Parel van het Zonnestelsel’: Terran ofwel planeet Aarde.

Zo werd in die tijd, in een ver verleden een karmische verbinding tot stand gebracht tussen deze interstellaire voorvaderen en de mensheid; een relatie die lijkt op die tussen ouders en kinderen, met als directe consequentie dat die wezens die direct verantwoordelijk waren voor de schepping van de moderne mens tot op heden actief en liefdevol hun ‘nageslacht’ beschermen en verzorgen. Soms incarneren zij zelfs in menselijke gedaanten om het planetaire experiment te helpen bevorderen en om het menselijk bewustzijn verder te helpen ontwikkelen. Sinds haar ontstaan vanuit de oervorm echter is de mensheid er ook in geslaagd buiten zijn oorspronkelijke ‘voorvaderen’, nog meer Gidsen en Beschermers aan te trekken* en we zullen dan ook weldra merken dat de mensheid nooit werkelijk alleen is geweest op deze nietige planeet, zwevend aan de rand van de Melkweg.

* Onwetendheid en egoïsme van de mensheid hebben door de eeuwen heen ook talrijke buitenaardsen aangetrokken met een duidelijk oorlogszuchtig en tiranniek karakter. Deze krijgsheren hebben ook bepaalde menselijke rassen geschapen. Hoe fascinerend dit speciale onderwerp ook moge zijn, het valt buiten de context van dit boek.

Ongeveer 18 miljoen jaar geleden, halverwege het Lemurische tijdperk, werd het algemene Plan voor ontwikkeling van het bewustzijn van al het leven op aarde, inclusief dat van de mensheid, toevertrouwd aan een groep lichtwezens, voornamelijk afkomstig van de vergevorderde beschaving op Venus, die deze plichten en verantwoordelijkheden van het nieuwe geestelijke planetaire gezag overnam en die sindsdien de evolutie op onze wereld stuurt en ondersteunt. Dit grote lichaam van Heren, Meesters en Ingewijden wordt vaak eerbiedig aangeduid als De Grote Witte Broederschap*, De Christushiërarchie of eenvoudigweg De Planetaire of Spirituele Hiërarchie en sommigen van hen zijn in het verleden herhaaldelijk in fysieke gedaante geïncarneerd om bepaalde vitale functies tot stand te brengen. Vandaag de dag incarneren in deze wereld bepaalde groepen leden van deze Aardse Hiërarchie van Grote Zielen in ongekende aantallen, in lijn met de huidige noodzakelijke omstandigheden.

* Omvangrijke literatuur is verschenen over de Grote Witte Broederschap en over het niveau van spiritueel bereik, verplichtingen en activiteiten van de leden. Veel van dit materiaal kan worden verkregen bij de Theosofische Vereniging. Aanbevolen wordt dat serieuze leerlingen zich de basiskennis eigen maken van de structuur en algemene functie van de Planetaire Hiërarchie dat een te groot onderwerp is om hier te behandelen.

In de lange historie van de mensheid hebben, als aanvulling op de liefdevolle leiding van de planetaire Hiërarchie en als antwoord op de aanroep van verschillende occulte groepen op deze planeet, ook andere zeer geavanceerde entiteiten van zeer diverse kosmische oorsprong getracht op verschillende tijdstippen spirituele hulp te bieden aan de mensheid. Dit soort raad en advies werd echter in het verleden vrijwel altijd verkeerd begrepen door de inhalige aard van de mens die zich liever bezig bleef houden met het egoïstisch exploiteren van hogere waarheden en mystieke geheimen voor eigen doeleinden. De uiteindelijk val van Atlantis en het oude Egypte zijn typische voorbeelden van dit zich herhalende patroon. In feite heeft het voortdurende misbruik van de menselijke vrije wil het oorspronkelijk ontwerp van harmonische spirituele ontwikkeling van de mensheid dusdanig verstoord en verknoeid, dat onze aarde vandaag de dag bij de vele verschillende bewuste levensvormen, waarmee wij het Universum delen, bekend staat als ‘de donkere planeet’, want het originele Goddelijk Plan voor Aarde loopt niet volgens schema. Om dit proces tot staan te brengen zijn zowel onze kosmische voorvaderen als ook de eerder genoemde behulpzame reserve Dienaren nu dichter naar onze planeet toegetrokken en doen pogingen de mensheid te helpen terug te keren op hun voorbestemde pad. Bovendien proberen zij de zuiverheid van hun voorgaande leringen weer te herstellen (en als het even kan te moderniseren) en tegelijkertijd verdere assistentie te verlenen daar waar serieus naar gezocht wordt.

Het merendeel van de getuigenissen die volgden op de bezoeken van en communicatie met zulke godwezens, zijn in het verleden verwoest door natuurrampen en door kwaadaardige krachten die zich manifesteerden door en via het niets ontziende eigenbelang van misleide en fanatieke religieuze missionarissen, veroveraars en vrome tirannen. Toch zijn er nog aanwijzingen te vinden, bijvoorbeeld in Mexico, Zuid-Amerika en Australië. Intrigerende, voorheen verloren gewaande of verborgen historische informatie komt nu tevoorschijn over de hele wereld en wel om hele goede redenen: eindelijk is de mensheid zover om de hele waarheid te kunnen ontvangen en begrijpen!

Een betrekkelijk klein aantal Dienaren is in het verleden op Aarde geïncarneerd geweest om bepaalde soorten energieën in het bewustzijn van de planeet te verankeren zodat op die manier enig besef kon worden vastgehouden over de bestemming van de mensheid. Het was een uiterst belangrijke tussenfase, waarvan de omvang pas goed gezien zal worden bij de voltooiing van de huidige (sub)-cyclus: het Vissentijdperk. Deze Dienaren hebben waarlijk heilig werk verricht, terwijl een veel groter aantal ‘mindere’ dienaren van God uiterst succesvol is geweest als vernieuwers, hervormers en leiders, die gewetensvol de mensheid inspireerden en over het algemeen bijdroegen tot de uitbreiding en bevordering van het menselijk bewustzijn. Sommigen noemden deze Dienaren ‘Het Sterrenzaad’, hiermee aangevend dat hun oorsprong niet Aards* is. Vele geïncarneerde zaden hebben gedurende de gehele Aardse geschiedenis geholpen om de nu nabij zijnde succesvolle geboorte en voorspoedige opbloei van een ongekend spiritueel tijdperk voor de mensheid - de komst van een Nieuwe Wereldbewustzijn - te waarborgen.

*  Het grootste deel van de op dit moment  op Aarde geïncarneerde zielen stamt niet af van de lagere koninkrijken op deze planeet (dat wil zeggen van de minerale, plantaardige en dierlijke evoluties), wat waarschijnlijk wel het geval is voor de oorspronkelijke ‘dier-mens’, die men nog steeds kan terugvinden als leden van bepaalde stammen in Afrika, Zuid-Amerika enzovoort. Daarom zou de ziel die in de moderne mensenwereld functioneert, feitelijk moeten worden beschouwd als een ‘bezoeker’ van de Aarde. De term ‘sterrenzaad’ echter omvat bepaalde typen migrerende zielen die niet primair op Aarde zijn gekomen om te dienen. Het grootste gedeelte van dit sterrenzaad is en blijft aangetrokken tot deze planeet om van het Aardse experiment te leren, om hun eigen karma in evenwicht te brengen en sommige van hen komen hier met nogal sinistere doeleinden! Daarom draagt veel van dit sterrenzaad door hun eigen onwetendheid feitelijk bij aan de problemen op Aarde, zelfs al zou deze onwetendheid een unieke buitenaards karakter hebben of zelfs afkomstig zijn van andere sterren. Onze term ‘Dienaar’ heeft met name betrekking op een ziel die belast is met een speciale taak op deze planeet in lijn met het Goddelijk Plan en die er tot dusver, wellicht tijdens talrijke aardse levens, in is geslaagd om vrij te blijven van enige ‘Aardse gebondenheid’, dat wil zeggen op karmische wijze verbonden aan de normale menselijke rondes van incarnatie. Sterrenzaad zielen zijn daarom ook niet noodzakelijkerwijze een Dienaar. Een meer omvattende begrip van dit esoterisch concept met alle consequenties hiervan krijgt men door verder te lezen.

Zoals eerder gezegd heeft het oorspronkelijke Plan zich echter, door verschillende negatieve invloeden zoals veelvuldige tussenkomst van kosmisch kwaad, niet kunnen ontvouwen op de manier die was voorzien, noch door de oorspronkelijke medescheppers noch door de op verzoek van de mensheid meer recent aangewezen Gidsen - de Spirituele Hiërarchie. Aangezien onze planeet op vitale wijze is verbonden met andere wereldsystemen binnen het Melkwegstelsel en daardoor de vooruitgang van deze wereldsystemen mede beïnvloedt, heeft deze situatie gezorgd voor een nog grotere behoefte aan extra goddelijke hulp, zodat het aantal Dienaren dat op Aarde hun diensten verlenen - zowel fysiek als onstoffelijk - aanmerkelijk is toegenomen. De omstandigheden dwongen ertoe om het evenwicht terug te brengen op een planeet in gevangenschap. Een planeet die zo ver van de universele wetten is afgegleden dat deze vrijwel verzadigd is geworden van onwetendheid, karma en de tirannie van kwaadaardige invloeden.

Om een wat dieper inzicht te krijgen in het doel van en de voorwaarden voor deze grotere instroom van de in deze periode incarnerende Dienaren, is het goed om wat nader in te gaan op de huidige status, intentie en de werkwijze van de Planetaire Hiërarchie op Aarde, over de functies en doelen die zich zowel naar boven als naar beneden door vele verschillende dimensies van het universele leven weerspiegelen: “Zo boven, zo beneden”. 

Net als de mensheid verkeert ook de planetaire Hiërarchie momenteel in een spirituele crisis. Vele van deze leden staan nu voor de Poort die naar het Pad van Hogere Evolutie leidt en de hele ‘staf’ van de Aardehiërarchie staat geduldig te wachten op het moment dat een gezamenlijke stap voorwaarts kan worden gezet, parallel - zij het op een hoger niveau - aan die van de mensheid. 

Nu is het zo, dat volgens de Wet van Synthese, de geestelijke Vaders van de mensheid uitsluitend verder en hoger kunnen, als hun pogingen ook alle lagere dimensies omvatten, waarmee ze karmisch verbonden zijn. Zelfs tot op het fysieke vlak toe. De mensheid met haar Hiërarchie van Grote Zielen zijn in wezen onafscheidelijk; de inspanningen, successen en mislukkingen van de één beïnvloeden onmiskenbaar die van de ander. Vandaar de noodzaak voor de leden van deze Beschermers van het menselijk ras om op Aarde te incarneren en vandaar ook hun demonstratie van eensgezind vermogen om, al werkend vanaf het fysieke vlak tot aan de hoogste dimensie toe, ervoor te zorgen dat allen gezamenlijk door de volgende poort verder op Weg kunnen gaan. 

Al veel eerder in de afgelopen eeuw lanceerden enkele leden van de spirituele Hiërarchie, na grondige bestudering van het bewustzijn en spirituele potentie van de mensheid, een vernieuwend en enthousiast voorstel om op het fysieke vlak te incarneren om het onafwendbare proces van wereldinwijding te versnellen. Het was de eerste keer sinds hun belangrijkste incarnatie in de dagen van Atlantis, dat zij in grote aantallen incarneerden. Het verliep echter niet naar wens, voornamelijk door gebrek aan medewerking van de mensheid zelf, aangezien hun hart en geest gevuld waren van materialisme, egoïsme, afscheiding en angst. Wereldse vrijdenkerij en eigenbelang overheersen tegenwoordig op Aarde nog altijd, zodat de vereiste gunstige omstandigheden die de Hiërarchie had willen scheppen opdat bepaalde leden zich konden manifesteren in de fysieke wereld, niet konden worden bereikt. Als gevolg hiervan besloten de Ouderlingen der Mensheid dat verdere hulp nodig was. Dit besluit gaf hierdoor een extra impuls aan de grote instroom van intergalactische Dienaren op dit belangrijke keerpunt van de almaar verdergaande reis van de Aarde.

De Roep is uitgegaan, en het positieve antwoord wordt nu merkbaar. Vanuit vele, vele gebieden binnen talrijke werelden en dimensies incarneren Dienaren vrijwillig en ze zijn volledig ingesteld op dienstbaarheid. De meest essentiële aspecten van deze dienstbaarheid zullen op het juiste moment en op een bepaalde manier, uniek voor iedere Dienaar of groep Dienaren, worden aangewend, maar altijd volledig in één lijn met het Goddelijk Plan voor de mensheid en de planeet. Vanuit een bepaald gezichtspunt bezien mag zo’n vertrek uit hun hemelse tehuis naar buiten geprojecteerd in de veel dichtere dimensies van de Aarde worden beschouwd als een geweldig offer, hoewel het spiritueel gezien juister is deze tocht te beoordelen als een gebaar van diepe liefde voor de mensheid en zijn planeet.

Het volgende prachtige gedicht van Paramahansa Yogananda (Uit “Whispers from Eternity”) - die zelf een toegewijde Dienaar van de mensheid was - drukt de liefde en houding van alle ontwaakte Dienaren van het Goddelijk Plan op de volgende bondige wijze uit:

Gods Bootsman

Heen en weer wil ik varen, vele malen
Over de golven na de dood,
En terug naar Aarde’s kusten,
Vanaf mijn huis in de Hemel.
Ik wil mijn boot laden 
Met alle wachtenden en dorstigen
Die achter zijn gebleven;
Hen dan dragend door die opaal kleurige
Poel van klaterende vreugde 
van waaruit mijn Vader aan ieder verdeelt 
Zijn alle-verlangens-lessende vrede.
O, ik kom opnieuw en weer!
Al moet ik duizenden klippen van lijden trotseren;
Met bloedende voeten zal ik komen,
En zo nodig miljoenen keren,
Zolang als ik weet 
Dat een zwervende broeder is achtergebleven.
Ik verlang naar U, O Heer
Dat ik U aan allen mag schenken.
Bevrijd me dan, O Heer
Van de slavernij van het lichaam,
Dat ik anderen kan laten zien
Hoe zij zichzelf kunnen bevrijden.
Ik wil Uw eeuwigdurende extase
Alleen opdat ik deze met anderen mag delen;
Dat ik al mijn broeders mag wijzen 
Het pad naar geluk
Voor altijd in U.

***

Het spirituele niveau van de verschillende typen Dienaren, hun unieke oorsprong, hun specifieke, individuele doelen en de wijze waarop zij zich op Aarde typeren, varieert en bestrijkt een zeer breed spectrum. Iedere poging om zelfs maar een fractie van deze gegevens te willen classificeren, is een ontmoedigende, zo niet onmogelijke taak. In het algemeen kunnen we echter wel stellen dat de huidige (re-)incarnatie van een groot aantal spiritueel hoger gerealiseerde Dienaren niet plaatsvindt als gevolg van persoonlijk karma, en dat deze ook niet puur voortkomt om ervaringen te willen opdoen. Dat geldt voor de meeste Aardegerichte zielen namelijk wel en die vindt op de gebruikelijke wijze plaats via normale cycli van karmische leerervaringen en verzoening.

Naast die Dienaren die in het verleden naar de Aarde waren geroepen en hierop positief reageerden door onze planeet al eerder te bezoeken, zijn er andere, zogenaamde ‘reservisten’. Deze categorie is pas sinds kort door actieve Dienaren zelf verzocht te komen helpen, omdat zij inzagen dat velen binnen hun eigen gelederen op Aarde niet in staat waren boven de negatieve invloeden van de planeet uit te stijgen en daardoor het zicht verloren op het doel van hun incarnatie. Doordat zovele broodnodige Dienaren gedurende de laatste tientallen jaren afgeweken zijn van hun missie, is er vertraging opgetreden in de realisatie van het Goddelijk Plan op Aarde en dit veroorzaakte behoorlijk wat ongerief in het tijdschema van het evolutionaire proces. Het wereldego is bijzonder goed getraind in zijn patronen en ziet nog steeds kans om potentiële instrumenten van goddelijke dienstbaarheid op de wereld op slinkse wijze te hinderen en te ondermijnen.

Alle Dienaren zijn geroepen om te komen helpen bij het essentiële proces van wereldwijde  reiniging door het verheffen van het planetaire bewustzijn als voorbereiding op de overgang van de mensheid naar het Aquariustijdperk. En zo zien we dat de uiteindelijke doelstelling van Dienaren is om in deze kritieke tijd de planetaire trillingsfrequentie te laten stijgen zodat het menselijke bewustzijn wordt gestimuleerd. Op die manier kan de mensheid gemakkelijker contact leggen met de wereld van spiritualiteit en zo voortaan kunnen samenwerken met het Goddelijk Plan. Als dit slaagt, zal een positieve heroriëntatie van de mensheid op gang komen, gericht op dat wat nu speelt op Aarde. In een intelligente acceptatie van de huidige enorme uitdagingen en kansen, dat zal leiden tot een daaropvolgende transformatie van het wereldbewustzijn als voorbereiding op de geboorte van de Nieuwe Wereld.

Het is de plicht van Dienaren om de omstandigheden te belichten waarmee de mensheid zo meteen wordt geconfronteerd en evenzo de plicht om te wijzen op alle daarvoor noodzakelijke veranderingen. Het is hun taak te fungeren als een katalysator om de mensheid te stimuleren hun bewustzijn te heroriënteren op zijn ingeboren goddelijke natuur (en als gevolg daarvan op de uiteindelijke zin van het bestaan). Het is hun plicht pogingen te ondernemen om bij de mens - die al lang zijn oorsprong en bedoeling is vergeten - een levenshouding op te wekken, die gericht is op een hoger doel en op een verdiept geestelijk bewustzijn.

Door het aanreiken van de ware en prachtige visie op het Aquariustijdperk en van de nabije bestemming van de mensheid doen zij pogingen het smeulende vuur van de wereldziel nieuw leven in te blazen; de ziel die bijna ten onder is gegaan temidden van zowat 6 miljard verward geraakte persoonlijkheden (om maar te zwijgen van de ontelbare andere geestelijke wezens die in de astrale sferen van deze planeet verblijven). Met het aanbieden van hedendaagse waarheid trachten Dienaren het vuur van de menselijke geest weer aan te wakkeren, zodat zoveel mogelijk mannen en vrouwen kunnen worden voorbereid om het majestueuze koninkrijk dat voor de hele planeet slechts een klein stukje verder ligt, in vreugde te kunnen begroeten.

Het dierenriemteken Aquarius (Waterman) is de waterdrager: een mens die op zijn schouder een kruik draagt vol met water zodat hij overloopt en toch droogt de stroom nooit op. Ontwaakte Dienaren - symbolisch gezien de waterdragers van het Aquariustijdperk - hebben het vermogen de oneindige bron van goddelijke Liefde af te tappen en aan hen is, door hun inspanningen een betere wereld te creëren, de mogelijkheid gegeven dit ‘levenswater’ te laten stromen naar allen die dorst hebben. 

We kunnen de huidige plichten van de Dienaren dan ook als volgt rangschikken:

1.	De mensheid de visie voorhouden over de huidige fase van het Goddelijk Plan voor de Aarde.
2.	De mensheid voor te lichten over de werkelijke en dringende hedendaagse onderwerpen.
3.	Anderen te begeleiden om hun eigen aangeboren goddelijkheid te kunnen realiseren.
4.	De mensheid te inspireren om te beginnen aan zijn voorbestemde aardse taak.
5.	Het evenwicht op Aarde te herstellen en daarmee de planeet te helpen helen.
6.	Zich openstellen voor verlichting uit de hogere werelden en dit daar waar het nodig is met anderen te delen om de spirituele ontvankelijkheid van de mensheid te bevorderen.
7.	Om als verbindend element tussen het oude en het Nieuwe - het lagere en het Hogere - te fungeren, door licht en kracht van boven te ontvangen en deze aan te wenden, met door liefde geïnspireerde doelgerichtheid, om het kwaad te verwijderen, deugdzaamheid in ere te herstellen, de Aquariusfrequenties op Aarde te verankeren en daarmee de Nieuwe Wereld van morgen te helpen opbouwen.

Op dit moment zullen waarschijnlijk slechts weinigen zich ten volle realiseren wat er zich binnen ons zonnestelsel en op de planeet afspeelt. Zij zullen er niet in slagen om de ware visie op onze directe toekomst echt te begrijpen en zien daarom ook niet de werkelijke schoonheid en omvang in van het Plan, waarvan de contouren nu zichtbaar worden. Het is slechts een heel klein percentage individuen dat zich op dit moment in alle bescheidenheid realiseert wat de komende tijden zullen brengen en dat de kritische massa gaat vormen, benodigd voor het ontstaan van het Nieuwe Wereldbewustzijn. Dat kleine  percentage is voor de Dienaren voldoende om te werken, omdat dit deel, zelfs wanneer het (nog) een volledig inzicht ontbeert, toch in staat is om waarheid en zuiverheid van motief te herkennen. Dit kleine percentage dat datzelfde gevoel van verantwoordelijkheid deelt, dat het aanstaande ongekende spirituele avontuur op de juiste wijze inschat en dat ook de behoefte deelt tot samenwerking. Dit is wat nu iedere ontwakende Dienaar op dit moment op dezelfde wijze gaat ervaren. Altruïsme, onbaatzuchtigheid en liefde zijn de visitekaartjes van hen die samen met de Dienaren als groep zullen opstijgen om de nabije Nieuwe Dageraad te begroeten.

Laatste Oordeel (Oogsttijd)

Al eerder deze eeuw waren machtige kosmische krachten al bezig met de reeds voorspelde versnelling en vooruitgang van het Goddelijk Plan voor de Aarde, maar pas sinds kort is dit noodzakelijke proces nog weer aanzienlijk versneld. De meer tastbare effecten hiervan trekken daarom nu ook de aandacht van een groter percentage van de wereldbevolking en het zijn deze meer bewuste personen die momenteel zorg dragen voor de introductie van het huidige nieuwe gedachtegoed, zoals uitgebreide kosmologieën, dito spirituele filosofieën en nieuwe geneeswijzen, die we in het geheel kunnen samenvatten als de New Age beweging. De niet aflatende veranderingen die momenteel zo gretig worden bediscussieerd en onderzocht door iedereen binnen deze beweging, vertegenwoordigen een zeer belangrijke inleidende fase van het Goddelijk Plan voor de mensheid aan het eind van dit Vissentijdperk. Toch vormen deze veranderingen slechts een klein onderdeel van een veel meer omvattend proces, waarvan de laatste fase bij de mensheid in het algemeen en metaforisch bekend staat als ‘Het Laatste Oordeel’ of ‘de Dag des Oordeels’ of ‘De Jongste Dag’. De eindbestemming van elke ziel op Aarde is onverbrekelijk verbonden met dit gewichtige en komende tijdstip, waarop de mens kritische keuzes moet maken, samenhangend met de transformatie van onze planeet.

Al die wereldgebeurtenissen die nu naar een hoogtepunt toegroeien binnen het raderwerk van grote kosmische cycli en subcycli, hebben in het verleden al talloze malen plaatsgevonden en zullen ook in de toekomst blijven optreden wanneer de dageraad van een (nieuw) hoofdtijdperk gloort. Op zich zijn deze gebeurtenissen dus niet nieuw, maar de kans die dit nu biedt aan al het leven binnen deze cyclus, kent zijn weerga niet.  

Ongeveer eens per 25.000 jaar breekt er een Laatste Oordeel aan voor de Aarde. En elke periode van 75.000 jaar vormt op zich weer een hoofdcyclus met zijn eigen grote Dag des Oordeels. Deze hoogst belangrijke gebeurtenissen zijn als het ware de katalysator voor een versnelling van het spirituele bewustzijn van zielen die hun voltooiing bereikt hebben. Sommige mensen die begrijpen wat er gaande is, duiden deze periode dan ook wat preciezer aan als de ‘Oogsttijd’, hiermee aangevend dat al diegenen, die hun leertijd tijdens het fysieke bestaan goed doorlopen hebben, geoogst zullen worden, oftewel zullen worden opgetild naar een hoger en meer omvattend niveau van ontwikkeling en ervaring.

In het verleden slaagden bepaalde individuen erin zichzelf vroegtijdig te ‘oogsten’ of zich te verheffen. Deze ijverige personen werden vaak aangeduid als ‘verlicht’. Technieken voor een dergelijke zelfbevrijding zoals yoga, meditatie, enzovoort kunnen hiertoe leiden, alhoewel het zittend moeten ‘mediteren’ teneinde de ‘verlichting’ te bereiken, altijd al een nogal langdurige en moeizame aangelegenheid was. Alleen individuen met een onbuigzame wil en een grote ijver konden daarin slagen. Op dit moment echter wordt ieder aan het eind van deze 75.000 jarige hoofdcyclus een geweldige spirituele kans geboden, want het wordt nu de mensheid veel gemakkelijker gemaakt om het bewustzijn te verhogen. Tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld zullen hele groepen zielen kunnen worden geoogst indien ze erin slagen zich af te stemmen op de genade van de huidige tijd en zo ook hun bewustzijnsvibratie kunnen laten toenemen. Want de sleutel tot succes op het moment van Oogsten is vibratie. Ieders individuele bewustzijn (dat een integraal onderdeel uitmaakt van de vibratie van onze planeet) moet een minimaal niveau bereikt hebben om klaar te staan voor promotie naar de Nieuwe Wereld.

Er bestaan vele legenden over ‘Het Laatste Oordeel’, het moment waarop over de bestemming van de mensheid wordt beslist. In al die legenden ligt een belangrijke waarheid besloten. Maar zekere aanhangers van religieuze groeperingen hebben echter in het verleden door hun nogal grillige verbeeldingskracht het zo eenvoudige en logische feit van karmische reiniging en verzoening op een totaal verkeerde wijze uitgelegd en een verwrongen en ietwat merkwaardig beeld van ‘eeuwigdurende verdoemenis’ gecreëerd. Het is een volmaakt deel van het Goddelijk Plan dat kosmische krachten er voor zorgen dat cycli, ideologieën, maatschappijen en beschavingen eindigen wanneer het tijdstip daar is. Deze gebeurtenissen vinden plaats om ruimte te maken voor iets dat beter is en dat ook geschikt zal blijken en niet beperkend is voor het ontwakende bewustzijn en het zich verheffende leven.

Het Laatste Oordeel volgens de Heilige Schriften is een gemakkelijk herkenbare vergelijking voor een noodzakelijke scheiding der zielen, waarbij diegenen, die zich niet genoeg ontwikkeld hebben om met de rest mee te gaan, worden uitgesloten van de al maar verder ontwikkelende levensstroom. Wat betreft deze naderbij komende Dag des Oordeels zal volgens goddelijk decreet deze onvoldoende ontwikkelde zielen hun evolutie kunnen vervolgen op een andere planeet, waar de voorwaarden beter geschikt zijn voor hun specifieke behoeften en beter toegesneden op hun niveau van ontwikkeling. 

Nu we de ‘Dag waarop de Rekening wordt opgemaakt’ naderen, waarbij de ‘Laatste Kronieken’ openbaar zullen worden gemaakt, zullen al diegenen die er niet in zijn geslaagd de spirituele kansen die hen in al hun vorige levens waren aangereikt ten volle te benutten, geen mogelijkheid meer krijgen opnieuw te incarneren op Aarde, waar zich een veel geavanceerder levensvorm gaat ontwikkelen. 
Dit betekent echter zeker niet dat de ziel ten onder gaat of eeuwigdurend wordt ‘verdoemd’, hoewel het wel een aanzienlijke maar een niet vooraf te calculeren vertraging in zijn  ontwikkeling betekent. Natuurlijk is zo’n vertraging ontegenzeggelijk ingrijpend. Toch kan er binnen de universele Wet van Compensatie geen sprake zijn van bevoordeling of clementie en kan er daarom geen speciale sympathie worden opgebracht voor diegenen die het niet halen. Zulke onontwikkelde zielen laten duidelijk zien behoefte te hebben aan meer ervaringen op het slagveld van de fysieke bestaanswereld. En deze ervaringen zullen hen bij wet worden aangereikt, zelfs als dit ontelbare levens extra gaat vergen en heel veel daarvan veel lijden met zich mee zullen brengen. Omgekeerd zullen al diegenen die er wel in slagen te voldoen aan de hogere eisen van de nu naderende Oogsttijd, worden bevrijd van het rad van geboorte en wedergeboorte. Bovendien zullen zij ook totaal bevrijd zijn van de verplichting om ooit nog te incarneren in één van de gevallen werelden, op welke planeet dan ook. 

Wat betreft deze nu naderende cyclische spirituele mogelijkheid kunnen we dus drie groepen onderscheiden: 

- Diegenen die er niet in zijn geslaagd om gedurende vele levens hun lessen te leren op het fysieke vlak, zullen genoodzaakt worden de Aarde te verlaten om later op een andere fysieke wereld te incarneren, zodat zij opnieuw kunnen leren met behulp van de unieke ervaringen en mogelijkheden, die alleen te vinden zijn in de derde dimensie.

- Diegenen die genoeg hebben geleerd en de tests van de school die de fysieke dimensie heet, goed hebben doorstaan, worden bevorderd naar het volgende klaslokaal des levens van de vierde of vijfde dimensie, alwaar zij verdergaan met een hogere leerstof. We moeten echter beseffen dat zo’n promotie geen Bevrijding of Verlichting betekent en de ziel die is bevorderd, zal ergens in de toekomst in een of ander stadium bij karmische wet worden gedwongen dmv reïncarnatie terug te keren naar het fysieke vlak om opnieuw dat ene Doel van iedere nog niet verlichte menselijk wezen te bereiken: transfiguratie, ofwel ultieme bevrijding uit de materie (inclusief de meer subtiele materies van de 4e en 5e dimensies). Daarom is promotie naar de 4e en 5e dimensie slechts een tijdelijke promotie naar de meer subtiele sferen van bestaan en ervaringen. Men zou dit ook wel de ‘mindere oogst’ kunnen noemen. 

- Diegenen die het Pad van Terugkeer* ontdekt en bewandeld hebben en die daarom geschikt zijn om te worden verheven naar de zesde dimensie - het Lichaam van Christus. Deze laatste groep zal de Totale Verlossing ten deel vallen. Bevrijding van alle lagere gevallen werelden. Zij keren terug naar het oorspronkelijke goddelijke Koninkrijk. Dit is de ware Oogst die de belangrijkste zorg was van alle Avatars door de hele menselijke geschiedenis heen.

* Een opheldering over het Pad van Terugkeer en de vereisten daartoe - nauwelijks bekende maar belangrijke esoterische informatie - is bij onze groep verkrijgbaar voor alle oprechte en intelligente zoekers. (Zie ook informatie aan het eind van dit boek).

***
 
De meeste Christenen realiseren zich vandaag de dag niet helemaal dat een belangrijk deel van de grote missie van Jezus tweeduizend jaar geleden bestond uit een poging de mensheid voor te bereiden op deze tijd van ongekende transformatie en spirituele mogelijkheden. De missie van Jezus had tot doel zoveel mogelijk zielen te verlossen van onvermijdelijk uitstel en lijden en de Christus van het Vissentijdperk sprak daarom tot zijn discipelen: “Trek heel de wereld door om aan elk schepsel de goede boodschap te verkondigen. Wie tot geloof komt en gedoopt wordt, zal gered worden, maar wie niet tot geloof komt, zal veroordeeld worden”- [Marcus 16: 15-16]. 
Want de doop en soortgelijke rituelen in andere religies kunnen worden beschouwd als teken van iemands toewijding zijn leven in dienst te stellen van het Goddelijke Plan en van de mensheid. Hij die de waarheid van de universele wetten begrijpt en dientengevolge in staat is zijn lagere zelf resoluut aan de kant te zetten om daardoor verder en omhoog te kunnen kijken in de juiste richting, zal het zeker redden om aan de ‘verdoemenis’ te ontkomen bij het naderende Laatste Oordeel. Het woord ‘verdoemenis’ duidt alleen maar op de afwijzing om verder deel te nemen aan de huidige levensstroom, die op het punt staat naar een hoger plan te worden getild, waardoor iemand wordt teruggeworpen naar de voorafgaande levensvorm. Ja, een waarlijke verdoemenis, zeker in de ogen van diegenen die er de voorkeur aan geven zich spiritueel verder te ontwikkelen en zo de luister van een nieuw menselijk bewustzijn en een nieuwe wereld willen aanschouwen.

Na de Grote Schifting (Jezus noemde deze periode het “Moment waarop het Kaf van het Koren  wordt gescheiden”, in de Koran bekend als “Qiyamat”, de periode die onmiddellijk voorafgaat aan het nieuwe tijdperk dat in de Maya Voorspellingen “Het Gouden Tijdperk” genoemd wordt) zullen de omstandigheden in de wereld speciaal zijn aangepast aan de snelle vooruitgang van de meer geavanceerde zielen. Deze omstandigheden zullen hierdoor totaal ongeschikt zijn voor hen die zich op een veel lager niveau van evolutie bevinden. De toekomstige intenser en veel krachtiger trillingen van de energie op de planeet zullen de onvoldoende ontwikkelde mens niet op een hoger plan kunnen brengen. Integendeel: deze trillingen zouden al zijn lagere emoties slechts stimuleren en versterken. Het heeft daarom voor hem of haar geen zin om op Aarde te blijven. Hij zou bovendien slechts moeilijkheden veroorzaken bij de vooruitgang van de meer ontwikkelde zielen. De Nieuwe Wereld staat al klaar en wacht het moment af om de mensheid binnen te leiden in zijn hoger vibrerend levensveld. Diegenen echter die er niet in zijn geslaagd alle belangrijke lessen te leren tijdens vele incarnaties, zullen niet in staat zijn verder te reizen omdat de vibraties domweg niet op elkaar zullen zijn afgestemd. Dit is de fundamentele wet die ons wordt opgelegd door het naderende Laatste Oordeel.

***

In de esoterische geschiedenis zijn vele voorbeelden te vinden van deze Momenten in het verleden waarop werd geoogst. De grote catastrofe die Atlantis vele duizenden jaren geleden trof en vernietigde was een werkelijke Dag des Oordeels van een soortgelijke, maar toch mindere orde dan die welke nu op ons afkomt en die, net zoals in de eindtijd van Atlantis, alle zielen die zich niet hebben kunnen kwalificeren om met de overblijvenden verder op te trekken, zal tegenhouden. Waarschijnlijk waren in die Atlantische tijden, net als nu, vele of wellicht zelfs de meeste mensen niet bij machte om voldoende aandacht te geven aan de waarschuwingssignalen, aan hun profeten of aan hun voorspellingen. Echter, met wat intelligent observeren en met enig onderzoek wordt alles wat er staat te gebeuren, snel duidelijk voor al diegenen die objectief kunnen zijn.

Voor al diegenen die beschikken over een goed onderscheidingsvermogen wordt het eveneens overduidelijk, dat individuen die zich door hun materialisme vasthouden aan oude en in onbruik geraakte leefwijzen, ongeschikt zijn om zij aan zij op te trekken met de meer spiritueel georiënteerde bevolking in de Nieuwe Wereld. Het is cruciaal om nu oprecht en volledig datgene te accepteren wat nieuw, relevant en juist is, want het Moment van Oogsten is nabij. Louter geïnteresseerd zijn in de eeuwige waarheid is absoluut niet voldoende. Een vluchtige nieuwsgierigheid heeft nog nooit iemands vibratie kunnen verhogen en zal op zich nooit een positief resultaat opleveren wanneer het Moment van Oogsten aanbreekt. Alleen en uitsluitend door iemands demonstratie van liefde wordt zijn bewustzijn positief beïnvloed. Om die reden is een actieve en altruïstische houding vereist, en niet een van slechts passieve instemming.

Iedere kandidaat voor promotie krijgt nu een prachtige kans en tevens een spirituele verantwoordelijkheid voor diens ziel om zijn bewustzijn op te voeren in deze ‘eindtijd’. Met de nieuwe levensenergie die de planeet overspoelt en het wereldbewustzijn opwekt, wordt nu ieder mens voor een belangrijke keuze gesteld. Ook al wil hij het niet, of begrijpt het niet, iedereen zal binnenkort worden gedwongen een keuze te maken, die op een geweldige wijze zowel zijn huidige spirituele ontwikkeling als ook zijn toekomst gaat bepalen via ontelbare incarnaties. Met klem benadrukken wij opnieuw dat deze keuze wordt bepaald door het demonstreren van ieders besluit. Het ligt binnen ieders vermogen om een dergelijke keuze te maken en deze ook tot uitdrukking te brengen. Een keuze als dit heeft effect op iemands bewustzijnsvibratie en hierdoor wordt duidelijk of deze persoon gekozen heeft om mee te bewegen en te resoneren met dat wat nieuw en vitaal is, of dat hij uiteindelijk gekozen heeft deel uit te willen blijven maken van het oude wereldbewustzijn. Echter, dit bewustzijn raakt in deze tijd in verval en er zijn voorbereidingen gaande om dit definitief van deze planeet te verwijderen.

Die zielen die een aanmerkelijk potentieel hebben om geoogst te worden, krijgen momenteel de kans om een grote sprong in hun bewustzijn te maken. Enkele tientallen jaren geleden werd er een systeem voor begunstigde incarnatie ingevoerd en nog niet zo lang geleden is dit nog verder aangescherpt met het oog op de steeds dichterbij komende Oogsttijd. Naar Goddelijk besluit worden tegenwoordig, meer dan vroeger, mogelijkheden tot incarnatie alleen dan gegeven aan die zielen, van wie mag worden aangenomen dat zij een goede kans om op een gunstige manier te kunnen omgaan met de hedendaagse leefwijze op onze planeet, zodat zij in staat zijn zich voldoende voor te bereiden voor de succesvolle Grote Transformatie. Dit is een van de redenen waarom vele kinderen op Aarde spiritueel veel verder zijn dan hun ouders en hun leraren. Een geweldige hoeveelheid zielen staat momenteel als het ware te trappelen om nu op Aarde te incarneren door de ongekende mogelijkheden die deze planeet biedt voor een snelle spirituele vooruitgang. Op het moment van schrijven (1997-1998) voltrekt zich een zogenaamde babyboom in verschillende landen over de hele wereld. Was de mens maar in staat in te zien en op volle waarde in te schatten wat een enorm geluk het is om in deze tijd op Aarde te zijn, dan zou hij niet anders kiezen dan zijn levenshouding aan te passen en af te stemmen op de stralende energie van het Aquariustijdperk. Want op zo’n manier kan zo iemand zich garanderen van een plaats temidden van hen die de Nieuwe Wereld binnen mogen treden om met vreugde de komende Uiteindelijke Verlossing tegemoet te kunnen zien. Deze Bevrijding die de mensheid al sinds onheuglijke tijden is beloofd.

Vanzelfsprekend kwalificeren Dienaren zich in de eerder genoemde bevoorrechting voor incarnatie. In feite bereikten verreweg de meeste van hen al heel lang geleden het minimale vibratieniveau dat vereist is voor een succesvolle Oogst van de derde naar een hogere bewustzijnsdimensie. Zij zijn hier ook alleen maar om anderen te helpen ditzelfde te doen. Ontwaakte Dienaren worden daarom ook wel eens genoemd ‘Zij die Oogsten’. Het is namelijk één van hun kerntaken om zoveel mogelijk mensen de helpende hand te bieden, waardoor een groter deel van de mensheid zich gereed kan maken voor de naderende promotie naar de Nieuwe Wereld. Het is dan ook niet moeilijk in te zien, hoe vandaag de dag iemands individuele reactie op het appèl van een Dienaar zijn of haar succes bepaalt bij de komende Oogsttijd.

Naar schatting is het aantal Dienaren momenteel hier op Aarde meer dan honderd miljoen en dit cijfer stijgt nog steeds omdat er steeds meer vanuit hun gelederen dagelijks incarneren. Al die mensen die ervoor kiezen zich bewust voor te willen bereiden, zullen automatisch door hen worden geholpen en samen zullen zij de Poort van Initiatie passeren op weg naar de Nieuwe Wereld. Door een range van diensten te leveren, reiken Dienaren de mensheid de allerbelangrijkste mogelijkheid aan om te kunnen voldoen aan de voorwaarden voor toekomstig succes. Dit doen zij door hedendaagse belangrijke informatie, spirituele adviezen en een waarachtige visie of levensovertuiging aan te reiken. Dit is mogelijk voor hen doordat zij zelf de waarheid van alle tijden hebben herkend en daarom ook de behoeften nu. Dienaren kunnen we daarom ook wel beschouwen als gidsen tijdens de periode die voorafgaat aan de deadline van de planeet en de daaropvolgende Oogsttijd zelf.

In hun rol als bewaarders van het Goddelijk Plan geven Dienaren de mensheid de laatste kans voor verlossing, voorafgaand aan de naderende Dag des Oordeels. Zij zijn de ‘boodschappers van God’, waarover in diverse (bijbelse) profetieën wordt gesproken: “En vergeet de gastvrijheid niet; door haar hebben sommigen zonder het te weten engelen onthaald.” - [Hebr. 13:2]. De wezenlijke betekenis van het woord ‘Engel’ is goddelijke boodschapper en alle ontwaakte Dienaren zijn de dragers van een uiterst belangrijke boodschap voor de mensheid.

Schijn bedriegt echter en sommige hoger ontwikkelde Dienaren op Aarde zijn op dit moment buitengewoon goed gecamoufleerd waardoor hun geavanceerde spirituele status onopgemerkt blijft voor de gewone mens tot het juiste ogenblik daar is. Deze (nog) verborgen instrumenten van goddelijke genade laten op dit moment maar een glimpje zien van het heilige licht dat pas volop gaat schijnen, wanneer hun ware aard tevoorschijn komt. Terwijl ze moeten wachten tot hun goddelijke ziel volledig is ingedaald in hun fysieke lichaam, zijn ze zich vaak zelf als persoon niet eens bewust wie zij precies zijn. Sommigen van hen zijn zelfs door nietsvermoedende artsen gediagnosticeerd als achterlijk, autistisch, enzovoort, zo grondig houden zij zich schuil. Maar wanneer de tijd aanbreekt waarop hun volledige herinnering terugkeert, zullen we zien dat zij met onwrikbare toewijding en onvermoeibaar de hen zo vertrouwde en bekende taak weer zullen gaan oppakken door het geven van een perfecte en doelgerichte spirituele begeleiding voor het hoogste welzijn in de wereld. Een dergelijke liefdevolle service staat rechtstreeks in verband met de belangrijke voorbereiding voor de Oogsttijd - de grootste spirituele uitdaging voor de mensheid in de wereld van vandaag.

De Schapen en de Bokken

Uit “Het Aquarius Evangelie
Van Jezus de Christus”

33. Wees op elk moment, des daags of des nachts, gereed, omdat de Heer zal komen als gij Hem niet verwacht.
34. Voorwaar, wanneer Hij zal komen met al Zijn lichtboodschappers, zal het boek des levens en zal het boek der herinneringen, geopend worden - de boeken, waarin de gedachten, en woorden en daden, neergeschreven zijn.
35. En iedereen kan de verslagen lezen, die hij voor zichzelf geschreven heeft, en hij zal zijn lot weten, voordat de rechter zal spreken, en dit zal de tijd van het oordeel zijn.
36. In overeenstemming met hun verslagen, zullen de mensen hun eigen plaats vinden.
37. De rechter is gerechtigheid, de koning van de gehele aarde, en hij zal de menigten scheiden, zoals de schaapherder de schapen van de bokken scheidt.
38. De schapen zullen hun plaatsen aan de rechterzijde vinden, de bokken aan de linkerzijde, en ieder mens zal zijn eigen plaats weten.
39. En dan zal de rechter tot hen, die aan zijn rechterzijde staan, zeggen: Gij gezegenden van de Vader-God, kom binnen in uw erfdeel, dat reeds voor u bereid was vanaf de tijden van oudsher.
40. Gij bent de dienaren geweest van het ras; en ik was hongerig en gij gaf mij brood; ik was dorstig en gij gaf mij te drinken; ik was naakt en gij gaf mij kleding;
41. Ik was ziek, gij verzorgde mij; en ik was in de gevangenis en gij kwam met opbeurende woorden tot mij; ik was een vreemdeling en in uw woning vond ik een tehuis.
42. Dan zal de rechtvaardige zeggen: Wanneer zag ik u hongerig, dorstig, ziek, gevangen of een vreemdeling aan onze poorten en heb ik u verzorgd?
43. En dan zal de rechter zeggen: Gij hebt de mensenkinderen gediend, en wat gij ook voor dezen gedaan hebt, dat hebt gij mij gedaan.
44. De rechter zal tegen die aan zijn linkerzijde staan, zeggen: Ga heen van mij, gij hebt de mensenkinderen niet gediend.
45. Ik was hongerig, en gij gaf mij niets te eten; ik was dorstig en gij gaf mij niets te drinken; ik was een vreemdeling en gij joeg mij van uw deur weg. Ik was in de gevangenis en was ziek, en gij zorgde niet voor mij.
46. Dan zullen dezen zeggen: Wanneer hebben wij verzuimd voor u te zorgen? Wanneer zagen wij u hongerig, dorstig, ziek, een vreemdeling of in de gevangenis, en hebben u niet verzorgd?
47. En dan zal de rechter zeggen: Uw leven was vol van uzelf; gij diende uw zelf en niet uw naaste, en toen gij een van uw naasten veronachtzaamde, veronachtzaamde en verwaarloosde gij mij.

48. Dan zal de rechtvaardige het koninkrijk en de macht ontvangen en de onrechtvaardigen  zullen heengaan om hun schulden te betalen, om te lijden, alles wat de mensen door hun handen geleden hebben.

49 Zij die oren hebben om te horen en harten om te verstaan, zullen deze gelijkenissen begrijpen.

De Deadline voor de Aarde

Zouden we in staat zijn vanuit de ruimte op helderziende wijze naar onze aarde te kijken, dan zouden we de aura van de planeet zien als een donkere bol van borrelende damp en mist. Met ontzetting zouden we staan te kijken naar deze grote donkere wolk van ijle materie, een wolk die zo dicht en dik blijkt te zijn dat hij niet alleen vrijwel ondoordringbaar lijkt, maar ook ongunstige levenscondities aanduidt. Condities die er toe hebben geleid dat momenteel alles zo onzuiver en zo vervormd is geraakt.
Er is daarom een dringende behoefte ontstaan aan verandering en wereldwijde schoonmaak. Een voorbereiding voor al diegenen op Aarde die de naderende reinigende storm voelen aankomen en meer in het bijzonder voor hen die daar op positieve wijze willen reageren.

De gevolgen van schadelijke gedachtepatronen en verkeerde denkwijzen van de mensheid door de eeuwen heen zijn tegenwoordig pijnlijk voelbaar en niet alleen overduidelijk zichtbaar binnen het leven van de mens maar ook op de planeet zelf. De mens heeft de Aarde in het algemeen al veel te lang met grove minachting behandeld. Hij heeft zijn huis tezamen met de minerale, plantaardige en dierenrijken heel onzorgvuldig behandeld en herhaaldelijk liet hij een achteloze houding zien vanuit de verkeerde zienswijze dat de bronnen van de planeet helemaal voor hem alleen bedoeld waren. De totale mensheid heeft volledig over het hoofd gezien dat Moeder Aarde - Gaia - een spiritueel wezen is, bezig aan haar eigen evolutionaire ontwikkeling en die liefdevol tracht een volmaakt uitgebalanceerde omgeving te bieden voor een vreedzaam en harmonisch bestaan voor al haar veelzijdige levensvormen, inclusief de mensheid.

Het onderwerp van dreigende veranderingen op Aarde door misbruik en verwaarlozing staat al lang en breed in de belangstelling. We hoeven daarom niet in te gaan op de geofysische aspecten van de naderende planetaire gebeurtenissen. Zelfs al zou de mens tot op zekere hoogte de nu komende crisis die al het leven op de planeet aangaat, ogenschijnlijk hebben begrepen, dan nog heeft hij duidelijk laten zien dat hij ofwel onwillig, ofwel gewoon niet in staat is om de schade die hij zelf op grote schaal heeft toegebracht, te herstellen. De vervuiling gaat door en ook de verkrachting van de Aarde en de prostitutie van haar bronnen komt niet tot een eind. De Intelligentie van Moeder Natuur is echter geduldig en verdraagzaam en zal een dergelijk misbruik willen toestaan tot slechts een bepaald kritisch punt. Ze zal de schendingen van de mens zo lang mogelijk willen ondergaan zodat hij ruimschoots de gelegenheid krijgt te leren van zijn fouten. Misschien dat hij daardoor tenslotte het inzicht krijgt om op verstandige wijze met zijn vrije wil om te gaan. Zo groot is de compassie van moeder Aarde voor haar kinderen.

In het verleden begrepen de onzichtbare Gidsen van het menselijk ras - de planetaire Hiërarchie - dat het nodig was de mens te hulp te schieten omdat de krachten die door zijn eigen onwetendheid waren opgeroepen als een soort boemerang naar hemzelf terugkeerden waarmee de consequenties zichtbaar werden van zijn gedachteloosheid en dwaze handelingen. Met deze correcties werd verwacht dat de mens mogelijkerwijze zijn leven zou gaan aanpassen en zijn wijze van levensonderhoud en vrije tijd zou veranderen door op te houden met het plunderen en vervuilen van de Aarde. Op die manier zou hij de gelegenheid hebben te ontsnappen aan onnodige en traumatische gevolgen. De mensheid kreeg dus voldoende gelegenheid om uit te ontdekken dat het loont om zich los te maken van egoïsme, hebzucht en materialisme. Tevens hoopten de Gidsen dat de mens door een leerproces met lijden zich uiteindelijk zou kunnen vrijmaken, zodat hij op intelligente wijze zijn bestaan zou gaan inrichten in harmonie met de wetten van de natuur. Integendeel helaas, de mens heeft tot dusver alleen maar laten zien dat hij in extreme mate faalt als het erom gaat in voldoende mate en positief te reageren op de waarschuwingssignalen van de natuur. Met als gevolg dat het menselijk ras en de Aarde het moment dat het nu bijna te laat is, akelig dicht hebben genaderd.

We kunnen zeggen, dat er momenteel sprake is van een noodtoestand. Het moment is aangebroken dat een belangrijke bewustzijnsommekeer en het intelligent toepassen daarvan in de wereld nodig zijn. We kunnen niet doorgaan met egoïstisch en achteloos te blijven en dan denken nog veel langer te kunnen overleven. Er is een ontstellend gebrek aan goede gezondheid, geluk, eenheid en vrede in de huidige wereld en de somber stemmende planetaire omstandigheden zijn symptomen van een wereldomvattende onwetendheid. Met de onmisbare hulp echter van Dienaren, gaan zulke onheilspellende vooruitzichten snel veranderen want de nieuwe Wereld moet en zal geboren worden.

Er vindt momenteel een uiterst noodzakelijk proces van wereldweide reiniging en genezing plaats. Het zal moeten leiden tot de uiteindelijke verlossing van de Aarde en dit proces speelt zich nu nog voornamelijk af in de subtiele sferen. Het is van levensbelang. Het herstelt de aura van de planeet en geeft er nieuwe kracht aan. Deze innerlijke noodzakelijke voorbereidingen gaan vooraf aan de uiteindelijke positieve transformatie van onze hele fysieke wereld via het subtiele energierooster. Dit rooster bestaat uit een netwerk van niet zichtbare krachten en energieën dat bij elkaar een soort energetisch web vormt dat de ruimte verbindt tussen de innerlijke lagen van de Aarde met het corresponderende deel op het fysieke vlak. Dit planetaire energetische rooster vervult een soortgelijke functie voor de Aarde als de energiemeridianen in het menselijke lichaam. Het reguleert de balans (gezondheid), verdeelt vitale levenskrachten en stuurt impulsen van de ene naar de andere plek (zoals zenuwen die boodschappen naar de hersens sturen) enzovoort. Waar hoofdkrachtlijnen elkaar kruisen, ontstaan rechtop staande projecties van snel ronddraaiende vortexen van energie, die ieder op zich unieke eigenschappen hebben. Met elkaar vormen deze vortexen het chakra systeem van de Aarde en deze chakras functioneren - ook weer net als bij hun menselijke tegenhanger - als kanalen voor ontvangst en doorgifte van verschillende energieën vanuit de onzichtbare wereld. Het totale planetaire energetisch netwerk is buitengewoon complex en probeert zich in een goed en gezond evenwicht te houden. 
De behoefte aan genezing-brengende-zorg is echter enorm, want disharmonie en ziekte overheersen nu in de fysieke wereld. Vandaar het niet aflatende werk van herstel en verandering door Dienaren die zowel in de subtiele als in de fysieke wereld vol plichtsbesef hieraan werken.

Het bio-energetische netwerk van ieder mens op Aarde is onafscheidelijk verbonden met dat van het planetaire rooster. Hierdoor wordt de mensheid, naarmate onze planeet wordt gezuiverd en getransformeerd, op hetzelfde moment ook op soortgelijke wijze beïnvloed. Al die veranderingen vinden plaats ter voorbereiding op de grote wereldomwenteling die uit zal monden in enorme krachten die vrijkomen op de planeet en die de geboorte van de Nieuwe Wereld zullen inluiden. Deze glorieuze gebeurtenis vertegenwoordigt een uiterst belangrijk deel van het Goddelijke Plan in de huidige fase. Iedereen die er in slaagt de nu komende beproevingen te doorstaan die hieraan voorafgaan, zal deze kolossale en gewichtige gebeurtenis kunnen meemaken.

Die Goddelijke Intelligenties wier taak het hoofdzakelijk is om de karmische effecten op Aarde te reguleren en te verdelen, zijn bezig in hun grote compassie de mensheid zo goed mogelijk voor te bereiden zodat de lichtenergie veilig en op heilzame wijze binnen kan stromen. We mogen deze instroom binnenkort verwachten vanuit de hogere dimensies via het aangepaste planetaire energierooster en vortexen. In het verleden werd die instroom van energie gecontroleerd en omgevormd door deze onzichtbare Dienaren afgestemd op de mogelijkheden van de mensheid om die hogere vibratiekrachten te kunnen ontvangen. Echt, het mensdom heeft genoeg mogelijkheden gekregen om zich gereed te maken om met goed resultaat alle bijbehorende transformaties die door de nieuwe frequenties noodzakelijk wordt, te integreren. De wereldcrisis echter is nu zover gevorderd en de Aarde verkeert in zo’n kritische conditie en de planetaire deadline zo nabij dat het nieuwe energierooster nu noodzakelijkerwijze al heel snel in dienst moet worden genomen, ongeacht het feit of de mensheid of een deel ervan daarvoor klaar staat. Door de huidige wereldcrisis is verder uitstel niet raadzaam. De barensweeën van Moeder Aarde zijn ingezet, het moment dat de planeet zich compleet gaat afstemmen op een nieuwe dimensie komt snel naderbij. De Nieuwe Wereld staat op het punt geboren te worden en iedere waardige ziel zal zijn bevrijding kennen.

Er is een minimum aantal mensen vereist die toegewijd dienen samen te werken om deze grote transformatie te volbrengen. Maar door het feit echter dat in het verleden het aantal zielen, benodigd om deze kritische massa te vormen, niet bij elkaar kon worden verkregen, werd de Planetaire Hiërarchie gedwongen tot uitstel. De mensheid is nog niet klaar om samen te werken met haar Spirituele Ouders in deze belangrijke aanzet tot haar eigen bevrijding. En op dit moment is dit nog steeds niet het geval, waardoor meer en meer Dienaren de laatste decennia in fysieke gedaante incarneren om aan de karmische wet van de planeet te voldoen in hun bijdrage aan de vorming van de kritische massa. Zij aanvaarden hiermee die grootse gebeurtenis die de overgrote meerderheid van de mensen tot dusver heeft genegeerd. Iedere dag echter komt de deadline voor de planeet dichterbij, waardoor iedereen, door de almaar slechter wordende wereldcondities zich spoedig schrap moet zetten wanneer goddelijke krachten zullen binnenvloeien die als ware getijdenstromen het hele leven op Aarde radicaal zullen gaan aanpassen. De trillingsfrequentie van de planeet neemt nu snel toe; over de hele wereld gaat alles steeds sneller in afwachting van de naderende stortvloed van vitale energie en dit onvermijdelijk proces is al profetisch ‘De versnelde Wederopleving’ genoemd.

Veel Dienaren die momenteel zijn geïncarneerd, hebben zich gedurende talrijke levens voorbereid op hun nu dichtbij zijnde uiteindelijke en bevrijdende welslagen en op de daaruit volgende Verlossing van de oude gekristalliseerde Aarde. Voor hen betekent de geboorte van de Nieuwe Wereld de langverwachte vervulling van een grote missie die eeuwen en eeuwen geleden begon, terwijl voor een aantal andere ‘jongere’ zielen pas voor de allereerste keer die uitnodiging weerklinkt om de Poort van Initiatie te passeren, waarmee de drempel wordt overschreden van de fysieke wereld naar de hogere werelden. Deze ongekende mogelijkheid voor bewustzijnsverhoging wordt nu voor vele mensen bespoedigd, als ontwaakte Dienaren hen in groepsformatie zullen vergezellen en leiden naar de Nieuwe Wereld, waardoor over de hele wereld een veel helderder bewustzijn ontstaat. Het daaropvolgend collectieve ontwaken van de mensheid zal uiteindelijk de voorspelde terugkeer van het Christusbewustzijn op Aarde helpen vergemakkelijken.

Het is de plicht van iedere Dienaar op te staan en zijn plaats in te nemen, voordat de deadline van de planeet wordt bereikt, aangezien hij anders wordt geconfronteerd met het grimmige vooruitzicht van een niet nagekomen verplichting. De kans wordt nu geboden zowel voor de Dienaren als voor de mens, maar deze kent wel zijn voorwaarden. De ongekende mogelijkheid die nu in zijn volle luister wordt aangeboden, duurt niet eeuwig en komt voor alle teruggestuurde zielen pas weer terug na vele, vele duizenden jaren. Het doel en oogmerk van het Goddelijke Plan tijdens het afsluiten van dit Vissentijdperk wordt heel spoedig een voldongen feit. De planetaire tijdklok slaat binnenkort het uur dat het eind van deze cyclus inluidt. Op dat moment zullen zij die klaar staan voor de neerdalende spirituele energie, opstijgen en zich zegevierend samen met de Aarde verheffen naar een hogere en meer uitgebreide dimensie.

Het Goddelijke Plan voor de Aarde is onfeilbaar, want het ligt in één lijn met het Grote Plan voor de Evolutie dat ontworpen is door die Ene Scheppende Universele Intelligentie; het moet en zal daarom zijn voortgang vinden. Het Aquariustijdperk brengt ons een beschaving, een cultuur en sprankelende spiritualiteit die compleet anders zal zijn dan we tot dusver kennen. Al diegenen, die tezamen met de Dienaren hun rechtmatige plaats willen opeisen voor de nu opengaande poort  leidend naar de Nieuwe Wereld, zullen er in deze tijd zorg voor moeten dragen, dat zij geïnformeerd, wakker en toegewijd zijn. Op die manier worden ze in staat gesteld de komende deadline voor de planeet met vertrouwen te verwelkomen en aansluitend de Nieuwe Dageraad met vreugde en dankbaarheid te begroeten.

Eenheidsbewustzijn

Met de komst van het Aquariustijdperk gaan compleet nieuwe wetten gelden voor een sterke versnelling van de spirituele vooruitgang van de mensheid. Deze wetten doen meer dan alleen maar beantwoorden aan de eisen van het huidige, zich uitbreidende bewustzijn. De hele planeet is op weg naar het volgende en hoogste keerpunt op haar evolutionaire spiraal en de mensheid zal door deze nieuwe wetten en ook door de Goddelijke Agenten die deze invoeren, worden aangespoord tot eenheid en werkelijke spirituele kameraadschap. Een nieuwe en prachtige manier van bestaan. Een dergelijk ideaal wordt tijdens deze slotperiode van het Vissentijdperk niet alleen mogelijk, maar vormt tevens een voorwaarde om de Aarde en de mensheid te kunnen verlossen en te genezen.

In het Aquariustijdperk is welslagen en overleving een kwestie van ‘wij’ en niet ‘ik’. Alles wat de mens heeft opgebouwd zoals politiek, systemen en zaken, die gefundeerd zijn op of gemotiveerd zijn door zelfzuchtige motieven zal van binnenuit verslechteren, degenereren en dit proces eindigt in een totale vernietiging van al dit soort zaken. Dit hangt samen met de geboorte van de Nieuwe Wereld omdat alle energieën die individuen of groepen in het verleden met succes konden aantrekken voor hun egoïstische motieven, niet meer beschikbaar zullen komen. Diegenen die alleen geconcentreerd zijn op zichzelf ofwel zich in hun levensonderhoud voorzien door te werken voor organisaties die uitsluitend bestaan met het oogmerk op persoonlijk gewin, zullen geconfronteerd worden met een groeiende spanning, verwarring en conflicten in hun leven. In toenemende mate zal hun levenskracht wegvloeien en verzwakken, wat uiteindelijk zal leiden tot mentale, emotionele en zelfs fysieke aandoeningen. 
Omgekeerd kan de nu binnenkomende vernieuwende en verjongende levensenergie - de etherische blauwdruk voor de opbouw van de Nieuwe Wereld - alleen worden opgewekt en vastgehouden door onbaatzuchtig samen te werken. Dit is een van de nieuwe wetten van het Aquariustijdperk.

Vóórdat echter het nieuwe wereldparadigma van eenheidsbewustwording werkelijkheid kan worden, zullen ideeën die afkomstig zijn uit de hogere dimensies, zich eerst moeten kunnen wortelen in het menselijk bewustzijn. Het is namelijk de collectieve geest van de mens als belangrijkste instrument waardoor heen het Goddelijke Plan zich kan manifesteren op Aarde. Het gevolg is dat de mensheid zal worden opgeroepen om op te staan en deel te nemen aan de schepping van de Nieuwe Wereld om op die manier als ras in spiritueel opzicht een stap voorwaarts te kunnen zetten. Maar deze onmiddellijke spirituele kans die zich nu voordoet is voor de mensheid misschien ook wel de lastigste uitdaging. Het welslagen hiervan wordt immers voor een belangrijk deel bemoeilijkt door een welhaast ondoordringbaar lijkende psyche-emotionele wolk die de hele planeet omhult. En deze zal eerst moeten oplossen, voordat nieuw licht het denken van de mens kan verhelderen. Deze verderfelijke gedachtewolk werd duizenden en duizenden jaren geleden door kwaadaardige wezens van buitenaardse oorsprong met voorbedachten rade uitgedacht voor hun eigen sinistere doeleinden en deze wolk is sindsdien voortdurend gevoed door het negativisme dat voortkomt uit blindheid en onwetendheid van de mens. Een blindheid die veroorzaakt is door de al zo lang controlerende krachten van materialisme, en een onwetendheid die bij bijna elk kind vanaf zijn geboorte is opgelegd en alleen nog maar verder geconditioneerd tijdens de opvoeding. Generaties lang werd in de maatschappij op die manier een mentale en emotionele bewustzijnsvernauwing aangekweekt door ouders en leraren die zelf ook niet beter wisten. Deze bepaald ongezonde psychische atmosfeer is over de hele wereld nu verantwoordelijk voor al die vele ziektes en die onnatuurlijk korte levensduur. Deze atmosfeer op Aarde belemmert in hoge mate het welbevinden en de natuurlijke evolutie van al het leven dat worstelt binnen de benauwende invloed hiervan.

Het menselijk ras zelf heeft bewezen niet in staat te zijn zich op eigen houtje te redden. De mensheid kon nooit op eigen kracht door die negatieve gedachtewolk heendringen die rond de hele planeet ligt en is daardoor hard op weg om compleet verstikt en vernietigd te worden. Als wij de esoterische geschiedenis erop naslaan, ontdekken we dat voorbije beschavingen elders in de kosmos het zelfs gepresteerd hebben zichzelf compleet te vernietigen met planeet en al, als onvermijdelijk resultaat van een situatie waarbij zo’n planeet volledig verzadigd is geraakt met negatieve gedachtestromen.
 
Laten we er echter van verzekerd zijn dat Moeder Aarde niet zomaar implodeert of uit elkaar zal vallen. De mensheid heeft al meer dan voldoende laten blijken dat er dringende behoefte is aan hulp om de planeet te redden en deze hulp ontvangt zij nu, omdat onze Aarde een heel belangrijk orgaan is in het Zonnelichaam*. Bovendien is de Aarde een middelpunt van kennis en informatie en als zodanig veel te belangrijk voor vele andere levensvormen binnen ons sterrenstelsel en daar buiten om haar vernietiging toe te staan. Dienaren vanuit de Kosmos, geholpen, aangespoord en ondersteund door machtige goddelijke krachten - die op juiste wijze in staat zijn alle achterhaalde en verstikkende normen in deze wereld omver te werpen en uit te roeien - komen op dit moment tussenbeide bij de rampzalige tocht van de mensheid. Want de planeet moet worden voorbereid op haar wedergeboorte. De Aarde moet worden verlost en genezen voordat de Nieuwe Wereld geboren kan worden.

* De Aarde is de zogenaamde vishudda chakra (keel chakra) van de Godheid (Logos) van ons Zonnestelsel. Wanneer de Dienaren hun collectieve taak volbracht hebben wat betreft de ‘reiniging van de keel’ van de ‘Zonnegod’ dan zal Het Lied opnieuw, zoals in oude tijden, weerklinken in harmonie met het hemelse koor van de Kosmos.

***

Zoals eerder gezegd, vindt er een steeds toenemende instroom van Dienaren plaats die hier incarneren, om te helpen de toekomst voor te bereiden en om een nieuwe manier van leven uit te dragen. Eenheidsbewustzijn is de nieuwe toon van de klaroen die deze afgezanten door de hele wereld zullen laten schallen, want zij zien overduidelijk in dat onzelfzuchtige samenwerking dubbelhard nodig is om de Aarde te bevrijden. Een Aarde die nog steeds is doordrenkt van een bewustzijn, gebaseerd op afscheiding. Zij realiseren zich dat uitsluitend een gebundelde kracht van eenheid in synergie, als een collectief streven naar welzijn, de eeuwenlange opgehoopte duisternis op Aarde kan verdrijven en die in staat zal zijn de alles overheersende angst, ziektes en het negativisme volledig te overstijgen zodat het huidige werelddoel zich tenslotte kan manifesteren.

Dienaren zijn op Aarde om de mensheid te tonen dat de enige manier om de catastrofe te keren, de inzet van Goddelijke Wetten is tegenover aardse wetten. Hogere krachten tegenover de lagere om alles wat achterhaald en onwenselijk is om te kunnen vormen in dat wat nieuw en vitaal is. Dit kan alleen door nieuwe eigentijdse inzichten uit te dragen daar waar onwetendheid is, door compassie te tonen daar waar schuld heerst, goedgeefsheid te bieden in ruil voor hebzucht en liefde te geven als antwoord op vijandschap. Juist door te leven in eenheidsbewustzijn (dwz met een duidelijk besef van en rekening houdend met de samenhang van alles) krijgen Dienaren de mogelijkheid een hoger trillingspatroon binnen de aura van de Aarde te introduceren. De nieuwe frequenties van spiritueel licht die door deze positieve actie worden opgewekt zullen  in bijzondere mate gaan bijdragen aan de verlossing van de planeet en al het daarbij behorende leven. Dienaren zijn hiervoor gekwalificeerd: zij hebben allemaal, voordat zij als individu op Aarde incarneerden, het eenheidsbewustzijn in volle omvang al gedemonstreerd en toegepast. Zij hebben binnen hun bereikte evolutieniveau al een natuurlijke onzelfzuchtige houding van dienstbaarheid tentoongespreid. Voor hen is het demonstreren van gemeenschapszin en harmonie normaal gedrag en dat al gedurende een heel lange tijd. Zij zijn meesters geworden in het uitdragen van groepssolidariteit en ze zullen nu opnieuw, in hun huidige incarnatie, laten zien dat samenwerking, eenheid en liefde de belangrijkste factoren zijn voor verheffing van het bewustzijn op de planeet dat in staat is de hele wereld effectief te genezen.

De afgelopen tijd zijn hoofdzakelijk reeds verlichte Dienaren geïncarneerd. Met deze voorsprong werd getracht de mensheid in haar ontwikkeling omhoog te voeren op bijvoorbeeld sociaal, politiek, wetenschappelijk, spiritueel gebied, enzovoort. Deze Dienaren waren afkomstig uit sferen van verenigde zielen, ook al leek het alsof deze pioniers alleen werkten. Zij kozen ervoor om individueel te incarneren om te voldoen aan de voorwaarden van het bewustzijn van die tijd en ook om in staat te zijn hierin beter te passen. Abraham Lincoln, Albert Einstein en Nicola Tesla zijn een paar van die vele, vele Dienaren die door de eeuwen heen speciaal waren geïncarneerd om de mensheid te helpen in zijn vooruitgang. Op dit moment echter, juist waarop het nodig is en afgestemd op het algemene evolutieniveau van de mensheid, zijn grote groepen van buitengewoon ontwikkelde Dienaren geïncarneerd in fysieke gedaantes. Vóór hun geboorte deden zij tijdelijk afstand van vele van hun hogere vermogens en van hun hoge spirituele bewustzijn om aan de mensheid een onderling afhankelijk en samenhangend groepsverband te kunnen demonstreren. De individuele beperkingen in hun fysieke gedaante dragen ertoe bij dat Dienaren naar elkaar toe worden getrokken om samen te werken in groepen, zodat succes in hun collectieve missie verzekerd is. Dienaren hebben elkaar beslist nodig en op het moment waarop het is voorbestemd dat zij zich herenigen op Aarde zullen zij eenheidsbewustzijn - de Nieuwe Weg voor een bewuste spirituele sprong voor de mensheid in het Aquariustijdperk - manifesteren en als voorbeeld uitdragen.

Er liggen nog andere minstens zo belangrijke motieven achter de opoffering die de Dienaren zich getroosten bij hun huidige aardse opdracht. Allereerst dit: er zijn bepaalde risico’s verbonden indien op dit moment hun spirituele status volledig kenbaar zou worden aan de wereld en hun hoge bewustzijnsniveau en hun ongewone vermogens aan de dag zouden komen. Een van de  risico’s is namelijk dat zij tot een voorwerp van vleierij zullen worden gebombardeerd door al diegenen onder de mensheid die ertoe zullen worden verleid om de loftrompet te steken over hen en hun buitengewone vermogens. Het vestigen van zo’n - ongewilde - ‘heilige’ reputatie voor de Dienaren op Aarde is niet in overeenstemming met het specifieke ontwerp van het Goddelijke Plan en staat succes hiervan op langere termijn in de weg. Net als alle waarlijk spirituele leraren en leiders in het verleden zijn de Dienaren hier gekomen om als voorbeeld te dienen. Zij willen niet aanbeden worden. Een idool zijn zou niet gepast zijn voor hen die anderen trachten te inspireren om hun aangeboren goddelijkheid te realiseren en om aansluitend vrijwillig te willen samenwerken met de Goddelijke Wil voor de planeet*.

*Dienaren weten dat de periode waarin naar goeroes werd opgekeken en werden gevolgd voor leiding nu voorbij is. De hogere intelligentie die zich in het Aquariustijdperk zal manifesteren, zal uitwijzen dat eenheidsbewustzijn moet worden gerealiseerd, alvorens spirituele vooruitgang kan worden gemaakt in de Nieuwe Wereld.

Ten tweede: slechts door het delen en ervaren van het menselijk bestaan kunnen empathie en compassie voor de huidige kritieke toestand van de mens worden opgewekt. Dienaren verschijnen hier op Aarde om een uiterst belangrijk en een nieuw levenspatroon aan de mensheid te demonstreren. Dat wat iedere vrouw en man moet doorstaan, zullen ook de Dienaren moeten ondergaan. Zij zijn geïncarneerd als voorbodes om te laten zien hoe het transformatieproces verloopt. Ieder die de Nieuwe Wereld wil binnentreden zal dit proces moeten doormaken. Maar iemand kan slechts datgene onderwijzen waar zijn eigen leven ook getuigenis van aflegt. Door zelf het noodzakelijke proces van vergeten, zoeken, persoonlijke zuivering, spirituele ontdekking, herinnering en initiatie in het Nieuwe Wereldbewustzijn (wat eenheidsbewustzijn betekent) na hun geboorte te ondergaan en op die manier het ware Pad te demonstreren, banen Dienaren een weg van het oude naar het Nieuwe, Ze bereiden als het ware deze weg voor en maken het gemakkelijker begaanbaar voor hen die ervoor kiezen deze te volgen. Zij fungeren als brug tussen de spirituele wereld en de wereld van de materie. En wanneer Dienaren zich met elkaar gaan verbinden en in eendrachtige samenwerking vanuit hun eigen zielengroep gaan opereren, wordt er beslist een zeer ruime begaanbare brug gecreëerd. Hierdoor zullen anderen zich geïnspireerd voelen ook hun voordeel te doen bij deze prachtigste gelegenheid die zich ooit in de geschiedenis van de mensheid heeft voorgedaan. De mensheid wordt geholpen om het huidige wereldpotentieel om te zetten in een schitterende nieuwe werkelijkheid.

***

Afgestemd op de aard van hun vrijwillige dienstbaarheid ondergaan de huidige Dienaren een ingewikkelde incarnatie die nogal verschilt van de manier waarop de gewone sterveling incarneert. Na de nodige berekeningen, gemaakt in lijn met het overkoepelende Goddelijke Plan, beslissen families van zielen - of groepszielen - wanneer en waar op aarde te incarneren. Hierna beginnen de toekomstige Dienaren af te dalen naar de dichtere sferen van onze planeet, intussen voorlopig nog hun groepssamenhang bewarend. De afsplitsing van een groepsziel vindt pas deels plaats op het moment van de fysieke conceptie en dit proces gaat verder tijdens de rijping van de foetus en vindt zijn voltooiing wanneer het kind zich volledig heeft ontwikkeld bij de geboorte. Na een variabel tijdspanne van het aardse leven en zeker naarmate de deadline voor de planeet dichterbij komt, projecteert de groepsziel langzamerhand wat meer van zichzelf in ieder van zijn individuele manifestaties. Dit gebeurt naarmate de verschillende persoonlijkheden hun fysieke, emotionele en mentale vermogens ontwikkelen. Het incarnatieproces kunnen we vergelijken met een centrale gasbrander voorzien van talrijke branders. Als het gas langzaam wordt opengedraaid wordt het licht van elke schijnbaar individuele vlam helderder; alle vlammetjes hebben echter een gemeenschappelijke bron. Als we in gedachten de gasbrander nu ondersteboven plaatsen, zodat de bron (hiermee de hogere sferen symboliserend) boven de vlammetjes (de lagere sferen inclusief de fysieke dimensie) hangt, hebben we een weliswaar simpel maar toch accuraat beeld van dit tamelijk diepzinnige proces van groepsziel-incarnatie.

We zien zo dat het bewustzijn van een ware Dienaar veel meer omvat dan hij als pas ontwaakt individu kan demonstreren (zelfs in zijn spiritueel ontwaakte staat). Slechts een heel klein deel van diens echte Zelf kan worden uitgedrukt in het tamelijk grove fysieke materiaal van het menselijke lichaam. In het brein en zenuwstelsel kan zich maar een fractie manifesteren van de veel grotere entiteit - de groepsziel - die grotendeels verblijft in zijn eigen wereld en de persoonlijkheid van de Dienaar is slechts een ‘buitenpost’ van een veel grotere spirituele intelligentie. In werkelijkheid hebben de Dienaren in hun fysieke gedaante nooit echt hun thuisbasis verlaten. Zij hebben alleen maar kleine fragmenten van zichzelf omlaag gezonden door de dichtere voertuigen van deze lagere werelden - de mentale, emotionele en fysieke voertuigen. Dienaren zijn in deze gedaante hier op Aarde om diensten te verlenen in alle lagere sferen, ofschoon het voor het beperkte derdedimensie bewustzijn van de doorsnee mens lijkt of alleen het fysieke vlak wordt beïnvloed. Elke goede helderziende zal bevestigen dat in dit laatste fysieke vlak slechts een deel van de totale dienstverlening van de Dienaar plaatsvindt.

Alle slechts tijdelijk gescheiden levenseenheden (de fragmenten van de groepsziel) die zich hebben verbonden aan dezelfde groepstaak, proberen kort na elkaar te incarneren zodat zij zich, als individuele personen, uiteindelijk kunnen verenigen op het fysieke vlak om samen te werken voor bepaalde groepsdoelen*. Deze toegewijde groepen van Dienaren incarneren leven na leven en maken dezelfde voorbereidende ervaringen door, in afwachting van de uiteindelijke afronding van hun omvangrijke collectieve werk. De banden van verwantschap, gesmeed tussen groepszielen (die als vele verschillende persoonlijkheden incarneerden) tijdens vele levens, zijn dan inmiddels zo hecht geworden dat deze groepszielen elkaar onmogelijk kunnen misverstaan of wantrouwen wanneer de uitdagingen van het grotere werk waarvoor zij waren voorbestemd, in de toekomst op hen af zullen komen. Dat ene belangrijke feit waaraan alle herenigde individuen zijn toegewijd binnen hun dienstbaarheid aan het Goddelijke Plan ontstijgt immers alle andere overwegingen. We zullen merken dat de groep als een magneet aan elkaar is geklonken om dienstbaar te kunnen zijn als één gericht en verenigd lichaam.

* Er vinden verschillende soorten en manieren van groepsziel-incarnaties plaats die vaak periodes van duizenden jaren beslaan en die ook vele verschillende planeten en dimensies kunnen omvatten als integrale delen van de ‘overall’ groepstaak. De methode zoals hier beschreven, is echter een algemene trend die in het bijzonder wordt toegepast gedurende deze huidige en naar zijn hoogste punt toegroeiende fase van de collectieve missie van de Dienaren op Aarde.

De hereniging op het fysieke vlak van al die personen die behoren tot de groepsziel, vergemakkelijkt het herstel van een eenheidsbewustzijn dat zo compleet en zo volmaakt is dat de leden van deze groepsziel elkaar niet zomaar als goede vrienden of zelfs als spirituele broeders en zusters zien, maar als aspecten van een veelvoudige entiteit, als één geest in dienstbaarheid. Iedere Dienaar werkt door de gemeenschappelijke afstemming op de Wet van Liefde en binnen een intelligent Doel heel bewust samen met alle anderen in de groep voor het welzijn van de hele wereld. Door te leven in en voor de Waarheid en in en voor rechtvaardigheid creëren alle leden een sfeer van absolute openheid. Een openheid die onaangetast blijft door de gebruikelijke Aardse atmosfeer van angst, wantrouwen en in zichzelf gekeerd zijn. Hun zeggingskracht vloeit voort uit een onbelemmerd spiritueel contact dat hen op natuurlijke wijze motiveert tot een toewijding in dienst van zowel de groep als van de spirituele vooruitgang van de hele mensheid. Zo’n opgaan in groepseenheid (hierin ligt trouwens het geheim van telepathie) schept een sterke en stabiele basis, geschikt voor ieder persoon of groep binnen die gemeenschap waarbij ruimte vrij komt voor ieders individuele voorkeur voor het niveau en de wijze waarop hun eigen dienstbaarheid zich kan uitdrukken. De leden van de groepsziel kunnen met behoud van hun individualiteit gezamenlijk tappen uit de gemeenschappelijke bron van liefde, kennis en spirituele vitaliteit, die ieder van hen ondersteunt in hun eigen gekozen richting van dienstbaarheid en die dit tevens versterkt.

***

Wanneer de Dienaren weer opnieuw samenwerken in een voor hen zo vertrouwde sfeer van één verenigd doel, roepen zij automatisch sterke krachten op. Krachten die zegeningen kunnen bewerkstelligen voor de hele wereld. Op die manier laten zij al iets zien van het grote spirituele potentieel dat nu beschikbaar komt voor alle groepen die zich verenigen voor het Goddelijke Plan. Als ontwaakte Dienaren hun krachten bundelen en richten, krijgen zij het vermogen de gebeden van de mensheid te kanaliseren via het groepshart dat reikt tot hoog in de goddelijke sferen. De aangeroepen krachten van licht en genade die werkzaam worden door het richtend vermogen van een groepsbewustzijn, zijn vele malen groter dan de krachten die iemand individueel kan oproepen. Twee duizend jaar geleden legde Jezus, in zijn Christusbewustzijn dit belangrijke esoterische principe uit dat met name voor het Aquariustijdperk van toepassing is. Hij verklaarde: “Want waar er twee of drie in mijn naam bijeen zijn, daar ben Ik in hun midden”- [Matth. 18:20]. Deze zinnebeeldige uitspraak refereert aan de Wet van Synergie: deze wordt van kracht wanneer twee of meer mensen zich verenigen voor het collectieve welzijn of in mijn naam; dat wil zeggen in de naam van Christus of van de goddelijke Liefde. Wanneer toegewijde groepen deze Wet gaan toepassen, worden heilige krachten naar de Aarde toegetrokken die op hun beurt ervoor zorgen dat bij sommigen het Christusbewustzijn zal neerdalen. Want tegelijkertijd wordt de aandacht getrokken van en een samenwerking tot stand gebracht met bepaalde verheven geestelijke wezens die al van nature de Christusfrequentie uitstralen (we kunnen ons dit voorstellen als een krachtveld van eenheidsbewustzijn) en “…dan zal ik in hun midden zijn”. Deze aanroep van de Goddelijke Geest op Aarde, die nu staat te gebeuren, staat onder Christenen bekend als ‘De Wederkomst’. Ontwaakte Dienaren zullen aan deze gebeurtenis op een natuurlijke en gemakkelijke wijze gaan bijdragen dank zij hun onbaatzuchtige houding en hun nauwe verbondenheid met de vele Spirituele Hiërarchieën, die de planetaire transformatie ondersteunen vanuit de subtiele werelden.

De voordelen van eenheids- of groepsbewustzijn, dat als één samenstel voor ontvangst en doorgifte van goddelijke energie fungeert, zijn talrijk en zijn buitengewoon krachtig. Het principe van synergie dat alleen van toepassing is bij groepswerk, zal bijdragen tot een snel planetair ontwaken, sneller dan ooit op Aarde voorkwam, naarmate de uitstraling van het Christusbewustzijn wereldwijd op gang komt. Op het moment dat de mensheid die verreikende betekenis van onbaatzuchtige samenwerking en goddelijke kameraadschap gaat inzien, worden de voordelen om ieders aanvullende individuele talenten in te zetten voor het grote geheel over de hele linie in onze wereld zichtbaar. Het gevolg is dat in de harten en geesten van de mensheid een veel helderder en verder uitstralend licht van een nieuwe en harmonische manier van leven gaat gloren. Op dat moment zal ook het geheim van de Wet van Synergie weer worden gekend in het bewustzijn van de mensheid (nadat het op barmhartige wijze in de Atlantische tijden was ingetrokken). Op dat moment ook zullen alle problemen van de wereld worden opgelost want het natuurlijke planetaire ritme zal worden gestabiliseerd en zal zijn opgetild tot een hoger niveau. Zo groots en belangrijk nu is de taak van de huidige Dienaren die als voorbeeld moeten gaan dienen voor de nieuwe spirituele normen van het Aquariustijdperk en op die wijze het fundament gaan leggen voor de volgende (evolutionaire) stap van de mensheid.

***

Gezien de huidige onevenwichtige toestand in de wereld mag men verwachten dat bij het vrijkomen van onvoorstelbare hoeveelheden goddelijke energie op de planeet, er ook aanverwante roerige bijeffecten zullen optreden. De naderende omwentelingen zullen alles en iedereen op de hele wereld in hoge mate beïnvloeden en in de periode dat oude leefwijzen en -methoden uiteindelijk in de komende jaren ten onder gaan, zullen diegenen met een vooruitziende blik naar elkaar toetrekken en elkaar bijstaan in die periode van veranderingen. Hun heldere toekomstvisie zal onthullen hoe een stelselmatig en weloverwogen loslaten van al het oude hen stapsgewijze zal voorbereiden op het noodzakelijk, uiteindelijk en volledig verlaten van oude sociale en politieke systemen, in ruil voor dat wat nieuw is en dat beter zal voldoen. 

Tegenwoordig zijn er vele en verschillende groepen bezig om hele nieuwe idealen en doelen in het bewustzijn van het menselijk ras te (helpen) introduceren. Omdat al die pogingen volmaakt in lijn liggen met het potentieel van de mens zelf, is het succesvolle einddoel dan ook bekend. Met de binnenkomst van de uiterst vitale energieën van de nieuwe cyclus in het energierooster van de Aarde, dienen zich buitengewone mogelijkheden aan om tot groepsvervulling te komen. Oprechte groepssamenwerking roept assistentie op vanuit de subtiele sferen en het samenwerkingsproces van verschillende groepen over de hele wereld helpt de verhoging van de trillingsfrequentie van de planeet te bespoedigen. Het helpt ook om de onvermijdelijke chaos en angst te verzachten die volgt op de omwentelingen op grote schaal. Niets in het Universum is in staat het almaar toenemende enthousiasme van een aantal serieuze en toegewijde mensen tegen te houden, wanneer die op georganiseerde wijze samen gaan werken in groepen voor een algemeen en onbaatzuchtig doel. Want een dergelijke ware spirituele activiteit staat immers in één lijn met het Universele Werk. Sommige groepen gaan voorts beseffen dat er bepaalde esoterische methodes zijn, waarbij zij alles kunnen manifesteren wat nodig is voor het welzijn van het geheel. Ook hier is eenheidsbewustzijn de sleutel en indien groepen van verbonden mensen genoeg kunnen liefhebben, verschaft hun dit de mogelijkheid energie aan te trekken uit de hogere werelden. Energie, die zich op het fysieke vlak in uiteindelijk elke denkbare vorm kan manifesteren, nodig om verder te werken.

Gedreven door een ware en gedeelde visie op een in het verschiet liggende wereldeenheid, voelen Dienaren zich gemotiveerd om zich nu te herenigen als leden van Nieuwe Wereldgenootschappen. Zij zijn geïnspireerd geraakt om tot zo’n onverdeelde samenwerking te komen met al die andere geïncarneerde zielen die iets zijn gaan begrijpen van het Goddelijke Plan en die klaar staan om hun leven te wijden aan en al hun middelen in te zetten voor het Ene Grote Werk op Aarde. Een steeds groter wordend deel van de mensheid zet inmiddels al de nodige stappen om de huidige wereldomstandigheden te verbeteren in een poging hun blik zodanig te verbreden dat zij het grotere geheel kan bevatten. De doelstelling van het Goddelijke Plan op Aarde wordt vandaag de dag steeds sneller bereikt naarmate de mensheid zelf in staat is de situatie, waarmee ze wordt geconfronteerd, te herwaarderen.

Dienaren bieden anderen de kans om als een feniks uit de as van vroegere onwetendheid op te kunnen rijzen door actief samen te willen werken en zich op die manier voor te bereiden op de naaste toekomst. Ontwaakte Dienaren zullen echter nimmer anderen iets opleggen dat tegen hun vrije wil indruist. Zij zullen de mensheid alleen maar inspireren en aanmoedigen om intelligent te zoeken en te kiezen voor samenwerking in wereldomvattende dienstbaarheid door uiteindelijk de noden van deze tijd te leren inzien en zich te voegen naar de nieuwe en aangepaste wetten van het Aquariustijdperk en zo liefde en wijsheid actief in het dagelijks leven toe te passen. 
Behulpzaamheid bij het werk van de Dienaren en door verdere blijken van goedgeefsheid bij het Ene Goddelijke Werk dat er op is gericht om het planetaire bewustzijn omhoog te voeren, heeft heilzame karmische verdiensten tot gevolg. Door samen met hen dienstbaar te willen zijn, krijgt deze altruïst momenteel een grote spirituele kans aangereikt op Aarde. Diegenen die zich momenteel al verbonden hebben met de Dienaren, maken al gebruik van die huidige unieke spirituele mogelijkheid. Degenen die daar nog niet de voordelen van inzien zullen dit wellicht in een later stadium leren, waarbij deze achterblijvers zich in een later stadium in een zodanige situatie zouden kunnen hebben gemanoeuvreerd, dat die enige verstandige keuze zich nog slechts op heel pijnlijke wijze gaat aandienen op het moment dat de grote storm gaat woeden. 

Er gelden echter belangrijke overwegingen wanneer men zich gaat voorbereiden voor oprecht spiritueel groepswerk. We moeten ons ervan bewust zijn dat, aangezien in het Universum alles met elkaar is verbonden, iedere gedachte, ieder gevoel en iedere handeling een reactie oproept vanuit de subtiele energieën binnen de verschillende dimensies. Ieder lid kan de groep zowel hinderen als helpen, afhankelijk van de gesteldheid van zijn of haar eigen aura, waardoor het geheel wordt beïnvloed. De sterkte van een ketting wordt bepaald door zijn zwakste schakel en doordat de aura’s van de groepsleden met elkaar verbonden zijn, bepaalt dit uiteindelijk altijd het succes of de beperking van de groep. Hierdoor ontstaan verschillende punten van aandacht. En een daarvan is bijvoorbeeld ieders eigen verantwoordelijkheid naar de groep, ieders individuele houding en motivatie en met name de bewuste en weldenkende toewijding van iedere deelnemer van de werkeenheid aan het Goddelijke Plan voor onze Aarde.

Mentale en emotionele ‘handicaps’ zoals angst, trots, egoïsme enzovoort, zelfs al bevinden deze zich op onbewust niveau, zullen de groepsvibratie laag houden, het uitstralingsveld verminderen en gelijksoortige (lagere) energieën aantrekken voor het werk dat gedaan moet worden, waardoor het vermogen van een positief spiritueel groepseffect wordt afgezwakt. Motivatie die niet volledig is gefocusseerd op het ene Doel, roept effecten op die gemakkelijk een positieve synergie kunnen verhinderen. Indien leden op enigerlei wijze aan zichzelf denken, uit ijdelheid bijvoorbeeld, wat zou kunnen blijken uit de behoefte om zich op de voorgrond te willen plaatsen, of uit de wens een prominent aandeel te hebben in de werkzaamheden; als zij met maar enige egoïstische bedoeling, hoe subtiel ook, zich aansluiten bij de groep, of als zij zich niet volledig en onbaatzuchtig hebben toegewijd aan het Werk van Christus, dan vertegenwoordigen zij een zwakke schakel. Zulke personen zullen het feit moeten leren inzien dat zij zich niet verbinden om te ontvangen, maar om te geven; niet om interessant te zijn of om vermaakt te worden maar om een aandeel te leveren aan het grote Werk voor het welzijn van al het leven op deze planeet. Een ware en oprechte liefde voor dat leven en de mensheid is de énige geloofsbrief die iemand kwalificeert om zijn plaats in te nemen binnen de gelederen van de Dienaren, en niets anders.

Een serieuze en welwillende samenwerking in deze tijd zorgt ervoor dat een nieuwe en hoognodige spirituele wereldorde - een levend model van echte kameraadschap - zich kan vestigen die de mensheid in het Aquariustijdperk zal aanmoedigen om met elkaar gezamenlijk het pad te betreden en elkaar te helpen een evenwichtig leven te realiseren dat gevoed wordt door gemeenschapszin en eensgezindheid. De leef- en werkwijzen van gemeenschappen in het nieuwe tijdperk kunnen daarom in goede analogie worden vergeleken met gezonde hersencellen die in symbiose functioneren en die samen een op één doel gerichte grote creatieve geest vormen. Zulke communes zullen laten zien dat eenheid gelijk staat met kracht en harmonie en dat goed geordende op elkaar afgestemde inspanningen altijd wonderen teweegbrengen. Dit is het geheim van alle succesvolle verbintenissen, gemeenschappen en beschavingen in de hele historie. De verbazingwekkende prestaties van een mieren- of een bijenkolonie kunnen we beschouwen als een voorbeeld hoe een gerichte groepsgeest in staat is zeer reële mogelijkheden voor zichzelf te scheppen. Natuurlijk rijst dan de vraag: kunnen wij of zouden wij ons leven moeten modelleren naar het primitieve voorbeeld van de insecten!? Wel, waarom niet? ‘Zo boven, zo beneden’ en daarom wellicht ook, zo beneden, zo boven! Mieren en bijen maken al gedurende miljoenen jaren door hun manier van leven een vitaal universeel principe zichtbaar, en wel vanaf het moment dat de Planetaire Hiërarchie voor het eerst hier op Aarde arriveerde. Mieren en bijenvolkeren zijn door deze spirituele lichtwezens samen met de granen in onze wereld geïntroduceerd en we zouden er goed aan doen te overwegen dat deze verlichte wezens dat zeker met een vooropgezette reden gedaan hebben. De tijd is nu gekomen om wat nauwkeuriger al die modellen gade te slaan die ons eeuwen geleden zijn nagelaten.

Een belangrijk deel van de taak van de Dienaar op Aarde op dit moment is de ontwikkeling en verspreiding van eenheidsbewustzijn. Dit wordt bereikt door het vestigen van Nieuwe Maatschappelijke Genootschappen (Fellowships). Via deze genootschappen wordt een geschikte omgeving voor de komst van een Nieuw Wereldbewustzijn gecreëerd. De structuur en gemeenschappelijke werkwijze van alle grote binnen het hele Universum bestaande Spirituele Hiërarchieën zullen in deze communes worden weerspiegeld. Ze zullen het zaad bevatten voor de toekomstige ontplooiing van zeer sociale wezens, voorbestemd om op Aarde te gedijen voorafgaand aan de geboorte van de Nieuwe Wereld. Deze spirituele gemeenschappen maken in de toekomst een ononderbroken fysieke incarnatie van leden van de locale Planetaire Hiërarchie mogelijk. Zij dragen er zorg voor dat ware spirituele broederschap op Aarde gekend blijft. Eenheidsbewustzijn mogen we daarom terecht zien als een integraal deel van een overweldigend uitgestrekte en fantastische blauwdruk dat al heel lang geleden in de Geest van het Universum ontworpen was. Dit Plan wordt pas nu begrepen en opnieuw door de mensheid op het fysieke vlak toegepast, precies zoals het daarvóór op succesvolle wijze door verschillende oude beschavingen, zelfs tot in de verre oudheid, is toegepast. Alleen als de huidige hoofdcyclus wordt afgesloten zal de hele wereld zich weer verenigen, om het mooiste lied ooit op Aarde gezongen - een goddelijke lofzang van internationale samenwerking, wereldwijde welzijn en herenigd spiritueel doel - te laten weerklinken.

***

Wanneer iedere Dienaar vanuit eigen ervaring alle lessen binnen zijn persoonlijke missie heeft geleerd en geïntegreerd, zullen zij pas in staat zijn om elk gespecialiseerd facet van dienstverlening als eenheid te realiseren binnen het groepswerk. Al deze individuele bijdragen maken integraal deel uit van deze Wereld Dienstbaarheid en zijn daarnaast onderdelen van de veel omvangrijkere Kosmische Taak, die uiteindelijk werk verschaft aan ontelbare legioenen Dienaren binnen de verschillende grote Confederaties van Helpers die in dienst zijn van het Goddelijke Plan binnen het hele Universum. Daarom, binnen het meest waarachtig perspectief is het werk van de Dienaren op Aarde slechts te beschouwen als een nietig holografisch aspect van een uitgestrekte, universeel bestuurde, intergalactische operatie dat primair functioneert onder de paraplu van een verenigd of eenheidsbewustzijn.

Het lang verwachte moment van collectieve initiatie van de mensheid naar spirituele volwassenheid is nabij en veel mensen zullen zich spoedig bewust worden van intergalactische familierelaties die dateren van vóór de oudste geschriften op Aarde. Door een levensbelangrijk proces van lichtenergie voor de hele wereld aan te roepen en in werking te stellen, gaat onbaatzuchtige groepsverbondenheid dienen als overbrugging van de bestaande kloof tussen de mensheid en de beschavingen die een veel groter deel van zijn kosmische familie omvat. Voor de allereerste keer sinds de oorspronkelijke ‘Scheppingsgoden’ zich een eeuwigheid geleden onder de mens op Aarde bewogen, zal het menselijk ras zich zijn afkomst gaan herinneren en zijn erfenis opeisen als volwaardige leden van een transgalactische samenleving die een veelvoud van werelden en dimensies binnen de Oneindigheid omvat. Dit moment van hereniging van lang gescheiden hemelse families zal bovendien de initiatie van Moeder Gaia zelf helpen inluiden - iets dat al miljoenen jaren geleden was voorzien - waarbij zij daarmee een groot deel van haar eigen spirituele bestemming voltooit. Moeder Gaia zal opnieuw universeel erkend worden als de parel onder ons zonnestelsel; een erg kleine maar niettemin belangrijke globe binnen een onmetelijk netwerk van sterrenstelsels die in alle richtingen uitdijen en de Kosmos vullen en die vanaf de oertijd op actieve wijze hebben gefunctioneerd als intelligente levende satellieten van de Goddelijke Wil.

De bestemming van de mensheid staat al beschreven in de aloude bladzijden van het Goddelijke Plan en daarom weten we dat al die dienaren van het menselijk ras die vandaag de dag werken aan een verenigd bewustzijn op Aarde, zullen laten zien hoe wij kunnen leven als een creatieve intelligentie, samenvloeiend met de universele Wet van Eenheid. Als voorbodes van het Nieuwe Wereldbewustzijn belichamen ontwaakte Dienaren de ophanden zijnde manifestatie van goddelijkheid op Aarde. Door voorop te lopen als een onverschrokken waaghals met het onthullende licht van eenheidsbewustzijn maken zij het pad duidelijk. Net als het licht van een poolster ons voorwaarts leidt als een gids, banen Dienaren een veilige doorgang door de schimmige rijken van verwarring en foutieve gedachtes en lopen zij vol vertrouwen groepsgewijs voorop naar de bevrijdende luister van het Gouden Aquariustijdperk, weg van egoïsme, afscheiding en ellende dat bij het verleden behoort.

Innerlijke Kenmerken van Dienaren

Nadat we in de vorige hoofdstukken een algemeen beeld gaven van de oorsprong, motivatie en het gemeenschappelijk doel van de Dienaren op Aarde, zullen we nu verder en gedetailleerder op hun unieke kenmerken, kwaliteiten, uitdagingen, mogelijkheden en andere daarmee samenhangende kenmerken ingaan.

Om het Goddelijk Plan echt te kunnen dienen moet inleving en aandacht voor het Hogere Leven ieders voornaamste zorg zijn. Het moet zodanig alle persoonlijke kwesties hebben overstegen, dat iemand zich op natuurlijke wijze gedreven voelt al zijn idealen, gedachten, handelingen en levensdoel af te stemmen op een hoger doel dan zijn eigen (persoonlijke) vooruitgang en welzijn. Een Dienaar is daarom te beschouwen als een willekeurig integer persoon die probeert een rechtschapen leven te leiden en die anderen van dienst wil zijn zonder aan zichzelf te denken. Iemand die zijn leven opdraagt aan het hoogste waarvan hij zich bewust is. Echter, een Dienaar onderscheidt zich daarnaast door zijn natuurlijke aanleg om onbaatzuchtig de Waarheid te willen zoeken en door zijn aangeboren en oprechte verlangen om spirituele hulp te bieden aan zijn medemens. Iedereen kan zich daarom op elk moment kwalificeren om toe te treden tot de gelederen van de Dienaren, ongeacht zijn kosmische oorsprong of zijn verleden. Een ware dienaar van het leven herkent men aan de zuiverheid van zijn motieven, aan zijn oprechtheid en aan zijn bereidheid om onvoorwaardelijke liefde te kunnen schenken.

Wij zijn hier echter voornamelijk geïnteresseerd in die Dienaren die vrijwillig op deze planeet zijn geïncarneerd om ieder op hun manier een directe bijdrage te leveren aan de voortgang van het Goddelijke Plan voor de Aarde. Deze strategisch incarnerende zielen kunnen we allemaal rangschikken als een specifieke groep, waarvoor bepaalde unieke en individuele kenmerken gelden die vaak al vanaf hun vroegste jeugd zichtbaar werden. Vaak ook is er sprake van een hele range kenmerken. Sommige daarvan zijn heel subtiel en kunnen niet alleen intellectueel worden begrepen. Om de lezer echter te helpen bij zijn vraag of hij nu wel of niet behoort tot een groep van Dienaren, volgt hieronder een korte opsomming van enkele individuele kenmerken.

1. Een onderscheidend kenmerk van Dienaren in fysieke gedaante op Aarde is, dat zij op zeker moment tijdens hun leven ontdekken dat ze een oprechte, dringende en groeiende behoefte  hebben om iets belangrijks te volbrengen. Dat zij beseffen dat zij op Aarde zijn om te helpen. Zelfs wanneer zij de details van hun ‘taak’ nog niet kennen, zullen zij zich die wel vaag herinneren. Zij voelen zich van binnenuit aangespoord om op zoek te gaan naar antwoorden op bepaalde natuurlijk opborrelende vragen die, eenmaal opgelost, hen zullen leiden naar een volgende vraag en naar een volgende fase in hun zoektocht om tot begrip en herinnering te komen.

Bij veel Dienaren komt momenteel een diepe zielenherinnering naar boven waarbij doorschemert dat zij eens deel uitmaakten van een grotere groep zielen die ergens in de tijd vóór hun huidige incarnatie samenwerkte voor een waardige zaak. De natuurlijke impuls van de Dienaar om deze speciale innerlijke gewaarwordingen te willen doorgronden komt van binnenuit, een gevoel dat zij er goed aan zouden doen om zowel het doel van hun incarnatie als de leden van hun zielengroep - die hier eveneens op het fysieke vlak aanwezig zijn - te gaan zoeken. Uiteindelijk zullen alle Dienaren onvermijdelijk een keer met de zoektocht moeten gaan beginnen, om zichzelf te kunnen gaan voorbereiden op een hervatting van het hen zo vertrouwde werk. Een taak, aangepast aan deze tijd en afgestemd op het moment waarop de huidige evolutionaire spiraal voor de Aarde zijn hoogste keerpunt bereikt.

2. Dienaren die hier incarneren vanuit hogere en meer verfijnde sferen dan die op Aarde, en zeker diegenen die voor het eerst hier op Aarde komen, zijn gewend aan een veel puurder en fijnere omgeving. Omdat ze nu op Aarde verkeren, zullen ze zich moeten aanpassen aan de realiteit van de derde dimensie van onze planeet en soms ervaren ze daarbij bepaalde (vaak aangeboren) problemen. Meestal krijgen ze het gevoel, hoe vaag ook, dat wat ze hier op Aarde aantreffen, een nogal bespottelijke toneelopvoering is, een travestie van de goddelijke natuur. Een toneelopvoering die niet alleen onwenselijk maar ook volstrekt onnodig is. Meestal krijgen zij ook tot op zekere hoogte door, dat de verwrongen waarheid hier en het daaruit ontstane lijden dat overal zichtbaar is, nauwelijks voorkomt binnen de vreedzame sferen van de omgeving waarvan zij voelen dat die hun ware thuis is. Het gevolg is dat zij er dikwijls naar snakken om terug te keren naar hun oorsprong. En dat zal niemand verbazen.

Echter, Dienaren zullen gewoonlijk merken dat zij tegelijkertijd in twee richtingen worden gedreven. Aan de ene kant dwingt een onweerstaanbare magnetische aantrekkingskracht hen om voorwaarts en opwaarts te gaan in hun zoektocht en die hen voortdurend tracht te bevrijden van het lijden. Een situatie zoals ze zich die van vroeger kenden. Maar tijdens momenten met schrijnende pijn zullen ze zich de oude belofte herinneren, die zij hebben gedaan aan de mensheid en de Aarde. Een belofte waardoor zij zich genoodzaakt voelen om zich af te wenden van de Spirituele Zon en te trachten de mensen te bereiken, om het licht te delen met de wereld.

Ontwakende Dienaren zullen zich op een gegeven moment gaan herinneren dat ze hebben geleefd in andere fysieke of meer subtielere werelden waar een harmonieus bestaan met alle wezens heerste, waar telepathische openheid, geestelijke verwantschap en spontane volop stromende liefde de meest natuurlijke manier van leven was. Vaak hebben zij een sfeer van droefenis om zich heen, als reactie op het Aardse psychische klimaat, en dit kan zich op vele manieren openbaren. Persoonlijkheidsproblemen, ontstaan door vervreemding in een vijandige wereld; fysieke klachten zoals allergieën, slapeloosheid en overgevoeligheid zijn maar enkele symptomen van deze typische malaise die zich bij een Dienaar kan uiten. Het zijn signalen van de aanpassingsproblemen die ze ondervinden in een veel dichtere en vijandiger omgeving dan hun oorspronkelijke thuisdimensie. Deze problemen kunnen sommigen aanzetten om hun heil te zoeken bij ‘kalmerende middelen’ zoals alcohol, drugs, overmatig eten enzovoort om maar van die neerslachtigheid als gevolg van heimwee af te kunnen komen.

In deze tijd ondervinden Dienaren in toenemende mate verschillende symptomen die veroorzaakt worden door de in gang gezette reiniging van de planeet*. Hun subtiele energieveld (aura) ondergaat momenteel ook een reiniging en breidt zich ook uit om in staat te zijn de fijnere energieën te kunnen ontvangen, die vrijkomen vanuit de hogere werelden. Door hun toenemende gevoeligheid echter kunnen Dienaren aangetast (en geïnfecteerd!) worden door de etherische ‘rottingswasem’ die vrij komt door deze reiniging. Het vormt een wijdverbreid probleem voor onze zich ontgiftende planeet. In feite is het zo dat we bij ontwaakte Dienaren in het algemeen alle symptomen van het reinigingsproces van de planeet weerspiegeld zien en door hen weergegeven vóórdat de rest van de mensheid hiermee wordt geconfronteerd. Naarmate de trillingsfrequentie van de Aarde verder stijgt, zullen Dienaren steeds gevoeliger worden voor allerlei psychische invloeden; zij gaan merken dat ze heel gemakkelijk worden beïnvloed door de gedachten en gevoelens van anderen om hen heen. Tijdens de geplande noodzakelijke schoonmaak van de Aarde komen spanningen en onzuiverheden in de gedachten en emoties van de mens naar boven, waardoor de aura’s bij velen van hen als het ware vatbaarder worden voor aantasting en infecties. Dit kan ertoe leiden dat zij daardoor gemakkelijker in aanvaring komen met andere aura’s en dit kan het bewustzijn van die anderen weer nadelig beïnvloeden. Dit alles veroorzaakt vaak veel stress voor Dienaren dat zich kan uiten in de vorm van angst, paranoia, depressies, neuroses en zelfs psychoses; in het ergste geval kan de stress zelfs leiden tot een of andere fysieke kwaal. 
Dit zijn zo de gebruikelijke problemen, waar iedereen mee te maken krijgt die gevoelig is voor inbreuken op zijn aura door vijandige trillingsinvloeden. En deze komen in overvloed voor in een zieke wereld als de onze. 

* Het proces wat momenteel gaande is, is door de eeuwen heen vaak voorspeld en is thans in detail beschreven in ons boek “The New Call” (ook vertaald in het Nederlands onder de titel “De Nieuwe Roep”: zie gegevens achterin).

Gevoelens van onrust, angst en nervositeit nemen in onze wereld momenteel hand over hand toe. De tegenpolen goed en kwaad, Waarheid en leugen worden uitvergroot bij het binnenstromen  van de vibrerende Aquarius energie. Dit is overigens het normale patroon op Aarde wanneer een hoofdtijdperk wordt afgesloten. Om voor de hand liggende redenen worden de aura’s met name in steden en andere dichtbevolkte gebieden intensief gebombardeerd. Naarmate de veranderingen in de wereld zijn beslag krijgen, neemt de gevoeligheid van de mensheid toe. Toxische vervuiling zoals schadelijke stralingen van elektromagnetische velden, lucht- en geluidsvervuiling, onnatuurlijke en giftige hulpstoffen in voedsel enzovoort, leiden tot steeds ernstiger reactieverschijnselen bij de steeds gevoeliger reagerende meerderheid. Ieders bewustzijn wordt door zijn omgeving beïnvloed en dit geldt absoluut en met name voor Dienaren die ontwaken. Begrijpt men echter de heersende occulte achtergronden van dergelijke fenomenen goed en is men in staat zijn bestaan hierop aan te passen, dan kunnen negatieve gevolgen tot een minimum worden beperkt en zelfs grotendeels worden vermeden. Er is overigens een heel effectieve manier om boven al die tegenwerkende omstandigheden uit te stijgen. Vrijwel iedereen zal deze binnenkort leren kennen; een manier die verrassend eenvoudig is en die hieronder in detail wordt beschreven.

Het lijkt wat ironisch dat, hoewel in allereerste stadium de gevoeligheid van de Dienaren hen bijna altijd problemen oplevert, deze uiteindelijk voor hun overkoepelende taakstelling een voordeel zal blijken te zijn. Want er wordt hen de mogelijkheid geboden om vanuit directe eigen ondervindingen empathie te ontwikkelen voor de crisis die de mensheid momenteel doormaakt. Zij krijgen de mogelijkheid als een pionier nieuwe wegen te ontdekken om succesvol en effectief deze unieke uitdagingen en omstandigheden te boven te komen. Door hun persoonlijke ervaring ontstaat het inzicht hoe de mensheid het best kan worden gediend. Het is één van de onderdelen van de taak die alle Dienaren op zich hebben genomen: te helpen bij de essentiële en noodzakelijke transformaties op onze Aarde.

3. Dienaren zijn van nature psychisch gevoelige mensen die gemakkelijk en veelal onbewust de hen omringende energie absorberen. Zoals gezegd kan deze aangeboren gevoeligheid op den duur leiden tot soms chronische kwalen. Dienaren met een niet zo sterke constitutie, wonend en werkend in dichtbevolkte gebieden kunnen soms overmand worden door de negatieve psyche-emotionele vibraties van degenen om hen heen. Dit fenomeen echter vertegenwoordigt slechts het eerste stadium van een krachtig en uiterst belangrijk transformatieproces. Een proces die alle Dienaren innerlijk zullen doormaken waarbij zij in staat worden gesteld dat via hen grove energieën worden omgezet.

Ontwaakte Dienaren zijn van nature energie omvormers. Dit is een uiterst belangrijk onderdeel van hun algehele taak op Aarde. Zolang ze echter het contact met hun hoger bewustzijn niet volledig hebben hersteld, identificeren ze het karakter van de energieën die hen omgeven en die ze zo gemakkelijk in zich opnemen met dat van hun eígen persoonlijke bewustzijn. Daardoor belanden ze dikwijls in ongewenste situaties, veroorzaakt door lokale negatieve invloeden om hen heen. Om zelf niet aangetast te worden door schadelijke vibraties van buitenaf, terwijl ze tegelijkertijd toch hun plichten uitoefenen om bij het transformatieproces te helpen ten bate van de wereld, moeten Dienaren zich hun aangeboren talent weer gaan herinneren om grove energieën (die niet resoneren met hun aura) te kunnen sublimeren. Zo’n uiterst vitale herinnering komt slechts dan opnieuw naar boven als hun natuurlijke en actieve aanleg wordt wakker geroepen om op een onbaatzuchtige wijze dienstbaar te willen zijn voor andermans welzijn. Liefde - nooit angst of een egoïstische houding - is hierbij de sleutel van spiritueel welslagen voor Dienaren (en natuurlijk ook van de mensheid).

Het is een onveranderlijke universele wet dat bij toegewijde en onzelfzuchtige dienstbaarheid de bewustzijnsvibratie wordt verhoogd. Het gelijke trekt het gelijke aan en dus zal een serieuze en actieve Dienaar ontdekken dat hij in staat is boven de meeste schadelijke vibraties van buitenaf te kunnen uitstijgen. Hij kan leven en gelukkig zijn, bijna alsof deze energieën helemaal niet bestaan. Beschermd door de positieve oriëntatie vanuit een ware liefdevolle instelling kan niets van de grovere zijde van het leven hen deren, waardoor zij vrij blijven om effectieve dienstbaarheid te verlenen aan de mensheid. Datgene te doen dus, waarvoor ze zijn geïncarneerd.

Dienaren die hun vermogen om energie om te zetten, hebben herwonnen, kunnen hierdoor soms plotseling en onverwacht psyche-emotionele gesteldheden vertonen, die absoluut geen verband lijken te houden met hun eigen conditie van dat moment of met hun ervaringen uit het verleden. Zij doen er goed aan verder inzicht te krijgen in de achtergronden van dit proces van absorptie en omzetting van de onzuiverheden in de aura’s van anderen. In wezen is dit een vrij ongevaarlijk proces en kan zélfs een vreugdevolle gebeurtenis zijn als het op een correcte wijze wordt gedaan, vanuit een spiritueel weten en een objectief blijvend mededogen, met oprechte toewijding om de mensheid te helpen.

4. De hierboven genoemde omstandigheden waarmee Dienaren worden geconfronteerd tijdens de eerste stadia van hun missie, zullen leiden tot een liefdevolle maar wel altijd objectief blijvende toewijding, gericht op het spirituele welzijn van anderen. Vanwege hun objectiviteit en een per definitie ruimere visie, worden Dienaren vaak niet begrepen. Want de manier waarop zij liefde tonen, verschilt aanzienlijk van de sentimentele, aanhankelijke en op persoonlijke liefde gerichte doorsnee mens. Door die innerlijke drang houden Dienaren zich voornamelijk bezig met de spirituele voorspoed van de gehele mensheid als ras en vanzelfsprekend van ál het leven. Zij bekommeren zich niet in de eerste plaats om de alledaagse interesses van individuen, die zich grotendeels bezighouden met hun eigen kleine problemen en zorgen. Vaak wordt er dan kritiek geleverd op een dergelijk onpersoonlijk gedrag en hiermee zullen Dienaren moeten leren leven. Ze hoeven er in wezen geen aandacht aan te schenken. Werkelijke, onvoorwaardelijke liefde voor alles en iedereen is tijdens de levensreis van een veel groter belang dan persoonlijke relaties. Vertoevend in een wereld vol van begeerte en tegenstribbelende ego’s zullen Dienaren daarom merken dat zij erg weinig werkelijke vrienden hebben. Maar zij zullen echter wel altijd weten wie hun echte vrienden zijn want ware Dienaren van het Goddelijk Plan staan als Een in groepsverband, niet gericht op het persoonlijke en allemaal in dezelfde richting omhoog kijkend.

Tot op de dag van vandaag is nog steeds niet helemaal duidelijk hoe de liefde kans ziet met een volmaakte helderheid gebreken waar te nemen, in welke vorm dan ook en op welke wijze ook uitgedrukt - menselijk of anderszins. Het is ook niet bekend hoe liefde dan daarna alles in het werk stelt om het leven binnenin - de ziel - te helpen zich te bevrijden van de ketenen van zelfmisleiding. Liefde herkent in haar wijsheid diegenen die leiding nodig hebben en ook waarom; het luistert met precisie, het neemt alles waar wat binnen iemands hart verborgen ligt. Altijd streeft zij ernaar om zich te verenigen en samen te werken met al die leden van de mensheid die begaan zijn met een zinvol doel. Dit bereikt zij niet met de blindheid voortkomend uit verbloemde beleefdheid of uit gevoeligheden van de persoonlijkheid zelf, maar wel vanuit onderscheidingsvermogen en wijsheid. Dit is volmaakte liefde waarvan wijsheid een vast onderdeel zal moeten zijn. Een liefde die altijd intelligent en doelgericht is, aangezien zij er naar streeft dat te doen wat het beste is voor het grootste spirituele welzijn van iedereen. 
Nog altijd wordt veel nadruk gelegd op dat wat door de meeste mensen wordt gezien als ‘liefde’ en nog niet genoeg op wijsheid, namelijk: liefde die zichzelf uitdrukt in dienstbaarheid. Wil een dergelijke dienstbaarheid vandaag de dag effectief zijn dan zal deze overeen moeten stemmen met de universele wetten, met de betekenis van de tijd waarin we leven, en net zo goed met de aangepaste en hedendaagse eisen voor welslagen in de komende periode.

Dienaren hebben het spirituele doel van onvoorwaardelijke liefde en spontane dienstbaarheid al lang bereikt vóórdat zij hier incarneerden; het is deze verworvenheid die hen het recht en privilege verschaft om hun taakstelling op Aarde te mogen uitvoeren. Tengevolge van de noodzakelijke en door de ziel zelf opgelegde sluier van vergetelheid over hun huidige bestaansvorm als fysieke mens, ontstaat diep in hun hart bij alle ontwaakte Dienaren nu het verlangen om deze deugd van volmaakte liefde opnieuw te herstellen en te gaan belichamen, ongeacht of ze zich daar bewust of onbewust van zijn. De zoektocht naar de Heilige Graal is opnieuw wereldwijd begonnen en zijn beloning vertegenwoordigt een uiterst belangrijke trofee voor iedere Dienaar die zich het heilige doel van zijn incarnatie gaat herinneren.

We zullen iets van die primaire spirituele impuls die altijd aan de basis ligt van de motieven van de Dienaar, moeten begrijpen. Dienaren zullen vrijwel altijd iedereen de keuze bieden om met hen samen te werken, waardoor iemands bewustzijnsvibratie kan worden verhoogd waardoor deze zich kan kwalificeren voor toegang naar de Nieuwe Wereld. Maar weinig mensen realiseren zich echter, dat werkelijke spirituele dienstbaarheid vaak een destructief element heeft. Dit kan niet anders omdat oude gehechtheden, verkeerde geloofssystemen en valse zekerheden moeten worden weggevaagd voordat het licht van dat wat nieuw en waar is, het bewustzijn kan verlichten. Degenen die maar blijven wachten op hun ideale en volmaakte spirituele leraar waarover zij zich een beeld hebben gevormd - zoals vroegere voorbeelden van serene en deugdzame heiligen uit oude religies en biografieën - zullen hoogst waarschijnlijk de kans missen die hen geboden wordt door de typische veeleisende en met meer gedrevenheid werkende Dienaar, gedwongen als deze is te voldoen aan de tijdslimiet voor de planeet. Hij moet immers een zo groot mogelijk bijdrage leveren aan de Oogst!

Ontwaakte Dienaren werken in relaties als een katalysator, een interactie met hen is vaak dynamisch en explosief. Zij roepen ofwel het beste ofwel het slechtste op in de mens. Heel natuurlijk en doelgericht focussen zij zich onverstoorbaar op essentiële zaken en dringen daarbij direct door tot de kern van de zaak en brengen bij anderen vaak heel snel datgene aan het licht dat herkend, behandeld en opgelost moet worden met het doel dat iemand die grote spirituele kans kan grijpen bij de naderende Oogsttijd. In een wereld die echter overwegend gevuld is met angst, egoïsme en weerstand tegen verandering, is het algemene reactiepatroon vaak verre van sympathiek en soms zelfs uiterst vijandig. En met deze reactiepatronen zullen de Dienaren moeten leren omgaan. Ofschoon heel veel mensen spreken over liefdadigheid en onbaatzuchtige dienstbaarheid, zal blijken dat de meeste, wanneer zij eenmaal in de gelegenheid worden gesteld deze deugden te demonstreren, er niet in zullen slagen om naar hun eigen idealen te leven.

Hoe men ook reageert op hun oprechte pogingen, ontwaakte Dienaren zullen altijd de inspiratie vinden om hun plichten tegenover de mensheid te blijven vervullen en de waarheid van alle tijden te blijven verkondigen, hoe buitengewoon of ongelooflijk deze waarheid voor sommigen ook moge lijken. Werkelijk, de meest waardevolle dienst die iemand in deze tijd in het algemeen zou kunnen verlenen, is het verspreiden van feitelijke informatie over de naderende keuze die ieder mens in de komende tijden zal moeten maken. Wel zullen we daarbij in het achterhoofd moeten houden dat de vrije wil een goddelijke gave is en dat ieders individuele keuze moet worden gerespecteerd. Door op die manier anderen de kans te bieden om op positieve wijze te reageren, verschaffen Dienaren de mensheid belangrijke ‘tests’ tijdens deze “eindtijd”.

Is het niet een betreurenswaardig feit dat de overgrote meerderheid van de mensheid tijdens hun Aardse leven zó blind, sceptisch en angstig is geworden, dat zij maar al te vaak spirituele ondersteuning afwijst? Ondersteuning die aangeboden werd door andere liefdevolle harten die hen met open armen staan op te wachten. Zo’n wijdverbreide afwijzing van een oprechte blijk van zorg die zoveel voordelen kent, is door ontwaakte Dienaren vaak moeilijk te begrijpen. Maar zij zullen zich echter genoodzaakt zien om dit feit te accepteren, zelfs als zij bij anderen een sterk potentieel herkennen dat voor hun ogen wegkwijnt tot minder dan niets. De dichter Kahlil Gibran ervoer op zijn manier iets dergelijks en met de volgende woorden gaf hij dit bondig weer: “Het is vreselijk als je een lege hand uitstrekt naar de mensen en niets krijgt, maar het is om wanhopig van te worden als je een volle hand uitstrekt en niemand wil ontvangen wat je hebt.” (Uit “Spiegels van de Ziel: Zandkorrels en Zeeschuim”).

William Blake vertaalde dit karakterelement van de mens aldus:

		Kinderen van de toekomstige tijd, 
Die deze versmade bladzijden lezen,
		Weet, dat in vroegere tijden
		Liefde, zoete Liefde een misdaad werd geacht.

Het is op Aarde nog steeds een normale gang van zaken, dat mensen in lachen uitbarsten wanneer ze anderen de heilige waarheid horen verkondigen. Wellicht is het op Aarde zo dat, wanneer iets niet lachwekkend is, het ook geen heilige waarheid zou kunnen zijn. Wereldse en zelfverzekerde mensen kunnen vaak slim en verstandig overkomen terwijl een zachtmoedige en nederige dienaar van de mensheid een nogal belachelijke indruk lijkt te maken. Dienaren leren vaak harde maar nuttige lessen door de spot, de afwijzing en zelfs ook door onterechte vijandelijkheden van anderen. Dankzij deze zware opvoeding zullen zij uiteindelijk tot de slotsom komen dat gepaste stilzwijgendheid, een rustig mededogen en liefdevolle gedachten in de meeste gevallen de grootste dienstverlening betekent die onder bepaalde omstandigheden kan worden verleend.

Een passage uit de Hermetische Traditie in de Kybalion getuigt van dit dilemma dat veel Dienaren ervaren tijdens de eerste stadia van hun ontwakingsproces:

Slechts één blik op de bladzijden van de geschiedenis laat de wijsheid zien van de Meesters, die de dwaasheid kenden om te trachten de wereld datgene te leren waartoe deze nimmer klaar stond of zelfs maar wilde ontvangen. De Hermetici hebben nooit martelaren willen zijn en hebben daarentegen altijd terzijde gezeten met een medelijdend trekje om hun gesloten lippen terwijl ze toekeken hoe de ‘heidenen luidruchtig om hen heen tekeer gingen’ in hun gebruikelijke vermaak om eerlijke maar misleide enthousiastelingen te doden en te martelen die zich verbeeldden dat zij een ras van barbaren de waarheid konden opdringen; de waarheid die alleen degenen die zichzelf hadden uitverkoren en al verder gevorderd waren op het Pad, in staat waren te begrijpen; en de geest van vervolging was nog lang niet uitgedoofd. Er zijn bepaalde Hermetische leringen die, indien ze in het openbaar zouden zijn gebracht, over de leraren een massale hoon en smaad zouden hebben doen neerdalen en de meerderheid der mensheid zou ongetwijfeld wederom “Aan het kruis! Aan het kruis!” hebben geschreeuwd. 

Dienaren zijn echter niet geïncarneerd om zich in eenzaamheid terug te trekken zoals de vroegere Hermetici. Net zomin zijn zij van zo ver gekomen om zich grotendeels bezig te houden met zelfverwezenlijking en als een mediterende yogi in mystieke extase te raken. In de eerste stadia vóór de deadline van de planeet leiden Dienaren die ontwaken, constant een soort dubbelleven. Enerzijds leiden zij een schijnbaar werelds leven waarin zij zich actief dienstbaar opstellen en anderzijds bestaat hun leven uit een intens en spiritueel zoeken, uit bezinning en innerlijk werk. Dit kenmerkt in feite de ware spirituele aspirant van vandaag de dag, in tegenstelling tot de typische aspirant van vroeger die ontsnapte uit het leven naar stille plaatsen, ver weg van de druk van alledag en voortdurend contact met anderen. De taak van de aspirant in de Nieuwe Wereld - vandaag de dag voorgeleefd door alle ontwaakte Dienaren - is veel moeilijker dan die van de monnik of de mediterende heremiet uit het verleden. Hij zal echter meer bereiken en zijn beloning zal veel groter zijn. We kunnen dit zien als een integraal bestanddeel van de vooruitgang in de hele wereld en ál die Dienaren die in vorige eeuwen uitblonken in zelfverwezenlijking, mystiek, transcendentale leer enzovoort, zijn nu weer terug als liefhebbende Dienaren van de mensheid die met vreugde de meer geavanceerde principes en wetten hebben aanvaard die behoren tot spirituele dienstbaarheid en een hoger occult bewustzijn.

Het Latijnse woord ‘Occultus’ betekent verborgen. Het occulte is daarom ook wel de wetenschap van dát, wat is verborgen voor de vijf fysieke zintuigen en intellect. Vroeger betekende occultisme (in die context wordt dit woord hier ook gebruikt) dat men een intelligent inzicht had verkregen over de universele wetten en esoterische principes. Gedreven door onzelfzuchtige motieven paste men toen bewust de verborgen krachten van de Natuur toe voor het welzijn van de hele mensheid. Voor de goede orde: dit hield geen hekserij in, noch zwarte magie, noch lagere spiritisme noch de tegenwoordig gebruikelijke seances, enzovoort. Het is erg lastig voor diegenen die helemaal niets weten van het occulte om te beseffen hoe groot, hoe ernstig en hoe omvangrijk en hoe algemeen aanvaard ieders eigen zelf opgelegde beperktheden* zijn. Over het algemeen hebben ontwaakte Dienaren een ruimer begrip van het innerlijke leven èn occulte achtergrond van het Universum dan de mensheid vroeger bezat. En daarom is het licht van de Dienaren dus vanzelfsprekend veel helderder over de waarheid en wijsheid van de nieuwe Wereld, zodat zij in staat zijn de weg te verlichten voor iedereen die maar wil ‘zien’.

*Beperkingen en falen zijn altijd zelfopgelegd en de mate van succes en de snelheid van ontwaken worden door ieder individu momenteel zoals altijd volledig door zichzelf bepaald. En dit proces kan uitsluitend worden bespoedigd door een juiste levenshouding, een juist begrip, een juiste keuze en een daaropvolgende juiste handeling. Spirituele vooruitgang en een daarbijbehorende bewustzijnsverhoging is altijd beschikbaar geweest voor de mensheid en met name in deze tijd - de dageraad van het Aquariustijdperk. Echter, dit geldt alleen wanneer de kandidaat zich naar behoren heeft voorbereid om deze genade te ontvangen. Want ieders lot is geheel en al afhankelijk van ieders eigen vrije wil.

5. Al die Dienaren die begonnen zijn met hun zoektocht naar kennis en zo hun eigen ontwakingsproces inleiden, zullen merken dat zij af en toe merkwaardige reacties teweegbrengen bij sommige mensen waarmee ze in contact komen. Dit wordt veroorzaakt door de sneller vibrerende energieën die zij aantrekken en weer uitstralen door hun serieuze en spiritueel onderzoekende houding. Bij een dergelijk contact met anderen lijkt het erop dat zulke energieën op dat moment niet altijd gunstige resultaten opleveren. Wanneer we dit nauwkeuriger bekijken zien we echter dat er sprake is van emotionele en psychische verontreinigingen die eerst aan de oppervlakte komen. En dit is noodzakelijk en zelfs wenselijk wil aurareiniging, heling (genezing) en een consequente voorbereiding op de Oogst kunnen gaan plaatsvinden.

Ontwaakte Dienaren hebben in het algemeen een zogenaamde reflecterende aura. Dit betekent dat ze, zonder enige inspanning en door simpelweg natuurlijk te ‘zijn’, een soort van spiegelfunctie vervullen, die anderen in staat stelt zich bewust te worden van hun eigen psychische en emotionele belemmeringen. Ontwaakte Dienaren zijn helemaal vrij van enige wens tot persoonlijke erkenning, beloning of van enige behoefte om op anderen indruk te maken of anderen te willen controleren. Zij spelen dus niet meer mee in al die zogenaamde egodrama’s van anderen die deze uit gewoonte opvoeren. Dit leidt tot een zogenaamd spiegeleffect: een Dienaar reageert niet op een voor een normale persoonlijkheid kenmerkende wijze en door op te houden de illusies van het afgescheiden ego te voeden en zo aan te moedigen, ziet de laatste zichzelf terug alsof hij blikte in het gladde oppervlak van een volmaakt stille en reflecterende watermassa. Daar waar niet gereageerd wordt op de behoefte van een misleid ego om bevestigd te willen worden en daar waar geen identificatie plaatsvindt met de kwetsbare persoonlijkheid, treedt vrijwel altijd een dergelijk spiegeleffect op voor iemand die zo’n reactie wenst en opzoekt. Wanneer het ego op die manier op zichzelf wordt teruggeworpen, ziet het zijn eigen spiegelbeeld en dit zal voor de meeste mensen een schokkende ervaring zijn. In het algemeen realiseert iemand zich, dat wanneer hij zichzelf zo duidelijk kan zien, anderen dit ook kunnen. En zo gaat in de meeste gevallen het zelfmisleide ego zich heel ongemakkelijk voelen als zijn illusies worden uitgedaagd en daarmee zijn fouten en zwakheden worden opengelegd, zelfs wanneer dit gebeurt in de aanwezigheid van iemand die dit volmaakt accepteert en de ander onvoorwaardelijk lief heeft. De meest gebruikelijke reactie van iemand die zich typisch gegeneerd voelt in zo’n situatie is dan bijvoorbeeld kritiek of ontkenning of allebei.

Maar dat is nog niet alles. De energievelden die de subtiele lichamen van alle ontwaakte Dienaren vullen, hebben ook een zuiverend effect op de aura’s van anderen. Met als gevolg dat als er weinig begrip wordt getoond of als er gereserveerdheid bestaat bij sommige mensen waarmee de Dienaren in contact komen, dit negatieve reacties bij die personen kan oproepen. Deze reacties worden veroorzaakt door de onstabiele en onvoorbereide ego’s van deze mensen. In het ergste geval kunnen die reacties op de zuivering leiden tot uitbarstingen van woede en irrationeel verzet richting Dienaar: hetzij stilzwijgend in gedachten en met gevoelens, of hardop en luidkeels.

Hoewel van een veel lagere orde, mag het feit dat Dienaren onvermijdelijk worden lastiggevallen of zelfs worden ‘vervolgd’, terecht vergeleken worden met de kruisiging van Jezus, de Christus van het Vissentijdperk. Ook is het vergelijkbaar met de executies van de martelaren van vroeger wier levens duidelijk aantoonden wat het onvermijdelijk resultaat op Aarde is als de duisternis van de onwetendheid wordt geconfronteerd met het licht van de waarheid. Echter, in alle grote spirituele leringen kunnen we lezen dat iemands eigen stemming en staat van bewustzijn zijn eigen en volledige verantwoordelijkheid is. De lafaard en de onwetende staan altijd klaar met het vingertje naar anderen om kritiek te leveren en te veroordelen. Ze proberen datgene wat wáár is te vermijden, te ontkennen of te veranderen. De wijze mens echter gaat rustig in zichzelf kijken naar de diepere oorzaak van de wijze waarop hij of zij reageert op externe gebeurtenissen. Hij weet immers dat ieders individuele levensomstandigheden waardevolle ervaringen opleveren die een kans verschaffen om verstandige keuzes te maken en die tevens prachtige mogelijkheden bieden op spirituele vooruitgang. Naarmate de deadline voor de planeet echter steeds dichterbij komt en daarmee het leven op Aarde voor iedereen intensiever wordt, zullen gewelddadige uitbarstingen door de loutering een steeds normaler reactiepatroon worden rond bepaalde individuen en groepen die ontwaken. Verder gevorderde Dienaren zullen daarom merken dat zij als instrumenten zullen worden ingezet bij het noodzakelijke uitdrijven van ongewenste entiteiten bij occult bezeten mensen en bovendien op veel grotere schaal ook bij de planeet Aarde zelf.

Vandaag de dag zullen er vele mensen zijn, die de uiterst waardevolle mogelijkheden aangeboden door Dienaren, zullen bagatelliseren of geheel negeren. Dit komt omdat deze mensen, tijdens de bij hen optredende symptomen van hun eigen - in aanleg positieve - reiniging, kiezen voor reacties van angst en onwetendheid en niet kiezen om met een wijze afstandelijkheid de psyche-emotionele puinhoop van verontreinigingen die bij hen naar boven komen gewoon rustig te observeren met het doel die los te laten. Door te kiezen voor angst, worden de onzuiverheden die nodig verwijderd moeten worden, geblokkeerd. Op die manier houden deze mensen met hun onwetende reacties een heilzaam proces van heling tegen, die hen veel voordeel zou hebben gebracht. Daarbij komt nog dat door aandacht en energie te geven aan negatieve impulsen, bijvoorbeeld door nijdige of hatelijke gedachten en emoties te projecteren op anderen, dit nog meer ongunstige gevolgen oproept en ook die moeten op een later moment weer worden hersteld. De Wet van Karma is absoluut en ieder individu wordt volledig aangesproken op de realiteit die hij voor zichzelf heeft gecreëerd. Tenslotte dit: dit soort negatieve reacties zijn heel nadelig, want zij trekken heel gemakkelijk de aandacht van allesbehalve heilige onstoffelijke entiteiten. De deur wordt als het ware opengezet voor hun tegenwerkende manipulaties. Dergelijke negatieve reacties kunnen uiteindelijk leiden tot een situatie waarin deze ‘onzichtbare aanvallers’ iemand permanent in bezit nemen. Basiskennis van de occulte wetten achter de dynamiek van dit soort subtiele energieën binnen menselijke relaties is van groot belang in deze tijden van wereldwijde reiniging. We zullen nu echter volstaan met een korte samenvatting om de lezer aan te moedigen om zelf verder te zoeken.

Negatieve (of positieve) gedachten en emoties (gedachtevormen) die op een ander gericht zijn, kunnen alleen dan een aanmerkelijke of langetermijneffect teweegbrengen bij de bedoelde ontvanger als in de aura van hem of haar iets aanwezig is dat in staat is te resoneren met de aard van de gerichte energie. Wanneer een gedachtevorm echter buiten bereik ligt van het (frequentie-) gebied, waarin iemands bewustzijn kan mee resoneren, wordt de gedachtevorm teruggekaatst met een kracht die evenredig is aan de energie waarmee deze oorspronkelijk werd geprojecteerd*. Dit verklaart, waarom een hart en geest die puur zijn, de beste bescherming bieden tegen agressieve aanvallen van gedachten en gevoelens. Een pure geest en een puur hart zullen mentale en emotionele voertuigen van een fijnere en subtielere materie kunnen onderhouden en zo’n aura zal dan niet reageren op trillingen die een grover en dichter materiaal behoeven om te kunnen mee resoneren. Het is daarom niet zo moeilijk om te begrijpen dat alle Dienaren er goed aan zouden doen zich deze occulte basisfeiten zo snel mogelijk te gaan herinneren voor hun huidige Aardse missie.

* Natuurlijk is het wel zo dat de kracht van een negatieve gedachtevorm altijd wel in zekere mate wordt gevoeld; zelfs door de meest pure aura. Dienaren (speciaal diegenen die als energie omvormers fungeren) zullen absoluut weten dat zij worden aangevallen! Zo lang de ontvanger echter neutraal is en vrij blijft van tegenstrijdige egoreacties zullen er geen blijvende nadelige effecten optreden.

Wanneer een vijandige gedachtevorm (bijvoorbeeld één die geprojecteerd wordt met een boosaardige intentie) een volstrekt gezuiverd lichaam treft, ketst deze af en retourneert terug naar zijn schepper langs de (magnetische) lijn van de minste weerstand. De oorspronkelijke verzender wiens aura mentale en emotionele substanties bevat die in overeenstemming waren met deze gecreëerde gedachtevorm, wordt nu zelf slachtoffer en krijgt te maken met een patroon van daarmee corresponderende trillingen tengevolge van de teruggekaatste gedachtevorm. Hij lijdt nu zelf aan de vernietigende effecten die bedoeld waren voor de ander. Met andere woorden: het gezegde “vloeken komen neer op het hoofd van hem die ze uitspreekt” is juist. Zo wordt het duidelijk dat het projecteren van vijandige gedachten en gevoelens naar een Dienaar (of ieder ander goedbedoelende persoon in deze kwestie) gelijk staat aan het vragen om moeilijkheden. Daarbovenop komen bovendien nog de normale, vaak wat meer uitgestelde karmische repercussies op zulk ‘onvoorzichtig’ gedrag. De lezer wordt wat betreft dit onderwerp verwezen naar de titels achter in het boek voor verdere informatie over de verborgen kant van menselijke relaties.

Ontwaakte Dienaren gaan in deze tijd een universeel principe demonstreren: namelijk, dat wanneer ook maar iemand van het menselijk ras het doel van Licht en Wijsheid (ofwel ‘Verlichting’ zoals dit in sommige oudere spirituele tradities wordt genoemd) begint te naderen, , zo iemand automatisch een invloedssfeer verwerft, die zich zowel naar omhoog als omlaag uitstrekt. Deze sfeer reikt zowel naar binnen, naar de bron van Licht, als naar buiten, naar de ‘sferen van de duisternis’. Wanneer iemand dit eenmaal bereikt heeft, wordt hij een bewust centrum van leven schenkende kracht en blijft hij dit zonder verdere inspanning. Dienaren die gerealiseerd zijn, stimuleren op die wijze ál het leven, waarmee zij in contact komen en bezielen dit met een extra evolutionair duwtje bij een mens, een andere Dienaar, een dier of zelfs aan het levende bewustzijn van het planten- en mineralenrijk. Zij fungeren als overbrenger van licht in de duisternis, waardoor op natuurlijke wijze de illusies om hen heen oplossen en de straling van een helderder realiteit binnen kan dringen.

Daarom zijn ontwaakte Dienaren te beschouwen als praktische paranormaal begaafden. Door het doorgeven van positieve energie zijn ze in staat diegenen te zegenen die klaar staan om deze energie te ontvangen. Het resultaat van deze weldadige energieoverdracht is afhankelijk van en recht evenredig met een aantal factoren: a) de mate van openheid en serieusheid van de ontvanger, b) diens oprechte bereidwilligheid om alle geloofssystemen en gehechtheden die niet het grootste goed dienen, los te laten, c) diens ‘honger’ naar een hogere waarheid, volgend uit b), d) diens niveau van onbevreesdheid en vertrouwen in het leven en daarom e) diens bereidheid om te leren en te veranderen, zodat hij als gevolg daarvan vooruit kan op weg naar grotere spirituele bewustzijn.

Het overdragen van energie kan plaatsvinden zonder dat degene die energie aanbiedt of degene die deze energie ontvangt, een woord zegt. Want het is de ontvangende ziel die op rustige wijze spirituele energie aanroept en dit op spontane wijze onttrekt vanuit de toegewijde persoonlijkheid van de Dienaar, die op zijn beurt bereidwillig licht uit de hogere dimensies kanaliseert en doorgeeft. De persoonlijkheid van de ontvanger hoeft nauwelijks of helemaal niets van deze positieve dynamiek te ‘begrijpen’. Hij zou trouwens het hele geval tamelijk verbijsterend - misschien zelfs wel beledigend - vinden door het feit dat hij hier schijnbaar geen enkel weet van heeft, noch in staat werd gesteld hiervoor bewust te kiezen. Iemands eigen innerlijk bewustzijn echter realiseert zich dat heel goed en weet als geen ander wat het beste voor hem is en dit hogere deel van hemzelf beslist of het een aspect van de groepsziel (de Dienaar) wenst te begroeten op het fysieke vlak.

De bezielende energieoverdracht, opgeroepen door een ontwaakte Dienaar, is bedoeld om als katalysator te dienen bij het helpen uitbreiden van het bewustzijn van anderen. Hierdoor ondersteunt de Dienaar het proces van ontwaken en voorbereiden van deze personen voor de komende Oogst. Dit fenomeen kan het belangrijke transformatieproces van de ontvanger op gang brengen en kan worden beschouwd als een lager soort initiatie. Dit laatste vindt ofwel meteen plaats tijdens de ontmoeting met een Dienaar of wellicht wat later wanneer het zaad dat is gezaaid tijdens zo’n gunstige samenkomst pas gaat ontkiemen als betere mentale en emotionele condities aanwezig zijn.

Deze katalytische energieoverdracht is een wezenlijk voorbeeld en demonstratie van wat ook wel witte magie wordt genoemd - het hanteren van spirituele krachten ten bate van anderen - waarin de meeste Dienaren behoorlijk grondig waren ingewijd vóórdat zij hier incarneerden. Tegenwoordig herinneren zij zich deze aangeboren vermogens weer vrij snel en zoals mag worden verwacht, zonder de noodzaak langdurig te moeten studeren of oefenen. Deze Dienaren komen echter uiteindelijk altijd tot het besef, dat zij slechts instrumenten zijn voor deze metafysische energieën die zij kunnen doorleiden. Zoals we mogen verwachten verloopt deze positieve energieoverdracht altijd moeiteloos; de energie stroomt door de Dienaar, maar is echter niet van hem afkomstig. De voordelen die tijdens zo’n vitale interactie tussen twee of meer mensen worden bereikt, zijn legio. Als alle partijen zich goed hebben voorbereid, worden ze getuige van een wonderbaarlijke spiritualiserende energie, die door hun bewustzijn heen stroomt vanuit de goddelijke Voorzienigheid. Het zijn trillingen van liefde en genezing, omlaag dalend als een gezegende weldaad vanuit de hogere werelden. Deze ervaring is het bewijs van het bestaan van een universele wet die er borg voor staat dat, wanneer de één de ander op onbaatzuchtige wijze helpt en alleen het grootste welzijn van die ander voor ogen heeft, beide partijen gezegend zijn, hoewel het gewoonlijk de helper is, die er de grootste spirituele baat bij heeft.

Dienaren moeten wel altijd in gedachten houden dat energieoverdracht pas maximaal effectief is, als er sprake is van een directe en ongestoorde doorstroming van goddelijke energie. Er mag geen vervorming optreden door opwinding, hartstochtelijk enthousiasme of anderszins ongepaste aanvechtingen bij de persoon die als kanaal dient. Er zitten in de aura’s van Dienaren die ontwaken, vaak nog bepaalde onopgeloste persoonlijke onevenwichtigheden die de toevoer van pure spirituele energie - beschikbaar om anderen te helpen - remmen of zelfs doen verontreinigen. Deze belemmeringen kunnen echter worden verminderd en zelfs compleet worden opgelost, wanneer de Dienaar kalm, onthecht, onzelfzuchtig is, op een deemoedige manier hulp inroept en bovenal onvoorwaardelijk liefdevol blijft.

Als ‘voorbode’ stelt de Dienaar de spirituele mens voor in de Nieuwe Wereld; zij lopen vooruit op het nieuwe opkomende menselijk ras op Aarde. Zij zijn individuele doch kleine bestanddelen van een grote energieverspreidende groep. Werkend als hoogfrequente energiezenders zijn ze echter niet méér dan kleine uitingen van een reusachtig transformatieproces dat op dit moment plaatsvindt binnen het hele sterrenstelsel, het zonnestelsel en op Aarde, en dat zich voortdurend uitbreidt en steeds intensiever wordt. Zo bieden Dienaren hieraan voorafgaand een afgeleide kans aan al die individuen om stap voor stap tot reiniging en voorbereiding te komen als zij zichzelf gereed willen maken voor de veel grotere instroom van goddelijke kracht, die onze wereld binnenkort staat te wachten. Deze door de Dienaar bijtijds aangeboden mogelijkheid heeft de potentie om enorm waardevolle ervaringen, inzicht en spiritueel ontwaken op te wekken. In het licht van wat nu aan de horizon van de mens gloort, mogen de heilzame invloeden van een dergelijke genade niet snel worden overschat.

6. Wanneer Dienaren ontwaken uit hun sluimertoestand (een proces dat later gedetailleerd wordt besproken), zal het bewustzijn van de typische Dienaar in staat blijken te zijn om natuurlijk, snel en meevoelend te reageren op lijden, om (esoterische) principes gemakkelijk te begrijpen met een snel werkende intuïtie en een helder waarnemingsvermogen. Zij beschikken over een reeks herwonnen deugden zoals grondigheid, een goed gevoel voor rechtvaardigheid en een toegewijd zijn aan Waarheid en oprechtheid. Voorts bezitten zij een natuurlijke vreugde, een beschouwende intelligentie, een uitgesproken passie om te leren en een gretigheid om anderen te helpen. De aangeboren intuïtieve en geestelijke vermogens van de Dienaren uiten zich door een toenemende gevoeligheid voor invloeden van mensen en plaatsen, door het zich herinneren van fragmenten van ervaringen uit de droomwereld en van dienstbaarheid tijdens de slaap, door het sneller reageren op de directe leiding vanuit de hogere werelden, door de kracht om het spirituele bereik in anderen te herkennen en door het vermogen om op juiste wijze boodschappen van de Natuur te interpreteren enzovoort.

7. Een specifiek en onderscheidend kenmerk van alle Dienaren is het herkennen van die grote behoefte aan eenheid, dat basisingrediënt waardoor werkelijke spirituele kameraadschap gerealiseerd wordt, wat onderscheidingsvermogen, mededogen en zelfopoffering teweegbrengt. Al wat bekrompen en afgesloten staat, alles wat neigt naar afscheiding, datgene wat verschil en niet een gelijkheid benadrukt, is precies tegengesteld aan wat de Dienaar in wezen is, bij de vooravond van de geboorte van de Nieuwe Wereld. Elke handeling van hem is in wezen gericht op het samenbrengen van vele anderen om een eenduidig en onzelfzuchtig doel te bereiken en dit betekent niet de dominantie van iemand naar wie als een goeroe of als redder wordt opgekeken. Die Dienaren die de mensheid naar de Nieuwe Wereld gaan leiden, zullen dit doen in groepsformatie. Hun filantropische activiteiten worden aangezet door warmte, begrip en liefde: “Aan hun vruchten zul je ze dus kennen”- [Matth 7:20]. Metafysische kennis en compassie hebben altijd al spiritueel succes gegarandeerd en door samenwerking en niet door tegenwerking laten alle Dienaren, die zich hun afspraken gaan herinneren, zien hoe moet worden gehandeld. Deze ontwaakte Dienaren van het menselijke ras die incarneerden om als voorbeeld te dienen voor het Nieuwe Wereldbewustzijn, dragen een geest van samenhang en synergie uit, waardoor zij in staat zijn gevarieerde meningen en karakters te verenigen en ook de meest uiteenlopende elementen om zich heen te verzamelen en hen samen te voegen tot een collectief geheel, werkend voor het hoogst mogelijke doel. 

De Sluier van Vergetelheid

De Wet van Vergetelheid zorgt ervoor dat de gebeurtenissen van een voorgeboortelijk bestaan worden gewist uit onze herinnering. Alleen zeer vergevorderde zielen zullen zich hun vorige levens kunnen herinneren. De fysieke dimensie (zoals hier op Aarde) is de enige dimensie waar vergetelheid bestaat en deze Wet van Vergetelheid wordt per definitie gehandhaafd om de overgrote meerderheid van alle hier aanwezige mensen te laten leven in overeenstemming met de unieke leermogelijkheden die de Aarde hen biedt. De realiteit van de derde dimensie op Aarde vereist dat mensen in een fysieke gedaante leven, opgroeien en volwassen worden met in acht name van de wet van de vrije wil. De Wet van Vergetelheid zorgt ervoor dat er in iedere nieuwe incarnatie nieuwe keuzes kunnen worden gemaakt zonder terug te (hoeven) grijpen op resultaten van ervaringen tijdens vorige incarnaties. Verstandige en onafhankelijk genomen beslissingen kunnen leiden tot een snellere (spirituele) ontwikkeling en zullen uiteindelijk leiden tot vrijstelling van de noodzaak om nog meer ervaringen op te doen in de derde dimensie. Het krijgen van een dergelijke vrijstelling van de moeilijke maar noodzakelijke en lonende levenservaringen op het fysieke vlak werd door sommige spirituele scholen in het verleden wel ‘Verlossing’ genoemd. Het markeert een - overigens niet verplichte - promotie vanuit de dichte materiele wereld en is daarom een gelukkig voorval opwaarts in de eeuwige stroom van spirituele ontplooiing.

Alle Dienaren die ervoor gekozen hebben om hier op Aarde te incarneren (zelfs diegenen die hier voor de allereerste keer zijn), moeten zich onderwerpen aan de wetten van het fysieke vlak en dus ook aan de Wet van Vergetelheid gedurende de eerdere stadia van hun fysieke gedaante. Dit is één van die vele hindernissen die Dienaren in hun plichtsbesef hebben aanvaard als een bijkomende factor samenhangend met hun vrijwillige afdaling naar het trillingsniveau van de derde dimensie. De sluier van vergetelheid is ontworpen om de herinnering van hun oorsprong, hun doel op Aarde, hun hogere bewustzijn etc. te maskeren, op een niveau dat vereist is om hen alle typische menselijke omstandigheden te laten ondervinden. Het verschaft hen tevens de nodige camouflage tot het moment van herkenning in het openbaar. De sluier echter verhult niet ál hun gevoeligheden en dit is de reden dat de meeste Dienaren zich tot op zekere hoogte vervreemd voelen in deze maatschappij. Zij hebben het gevoel dat er zoveel meer is in het leven dan datgene waarvan de mensheid zich bewust is en dikwijls leren ze pijnlijke lessen om tot het definitieve besef te komen dat waarheid en goddelijke liefde op Aarde in het algemeen onbekende en onpopulaire begrippen zijn. 

De persoonlijke sluier legt bepaalde restricties op aan de ziel. Deze restricties dienen er meestal toe om een basispatroon in de levens van alle Dienaren op Aarde in stand te houden. Dit patroon bevat dikwijls beproevingen en uitdagingen die een niet onaanzienlijke wrijving en verschillende ongemakken veroorzaken voor ieder van hen, tot het moment dat de omstandigheden beter begrepen worden en de sluier lichtjes wordt weggetrokken. In het algemeen zullen moeilijkheden zich net zolang herhalen totdat de Dienaren de lessen hebben geleerd die zij nodig hebben in hun fysieke incarnatie en zich op die wijze nadrukkelijk kwalificeren om de mensheid met de meeste 
empathie te kunnen dienen. 

Eén van de meest kenmerkende punten van onderscheid tussen de derde dimensie en de meer subtiele sferen is dat de derde dimensie telkens weer mogelijkheden biedt te leren ‘lief te hebben zonder voorwaarden’ en dit ondanks de overheersende dualiteit en illusies. Pas op het moment dat Dienaren er voor kiezen hun vrije wil op verstandige wijze in te zetten door anderen lief te hebben en te helpen, zullen zij zich gaan herinneren wie zij zijn. Dit laatste is van vitaal belang en iedereen die begint te vermoeden wat de aard van zijn wezen is en wat zijn doel op Aarde inhoudt, doet er goed aan hier serieus over na te denken.

Hoe noodzakelijk de sluier van vergetelheid ook is voor het totale welslagen van ieders missie, toch heeft deze toestand slechts een tijdelijk karakter. Dienaren bezitten onveranderlijk bepaalde innerlijke zintuigen die hen, wanneer daar aandacht aan wordt besteed, altijd zullen helpen om eerder de richtlijnen van de groepsziel te volgen dan die van de eigen persoonlijkheid. Om nu door de sluier van vergetelheid heen te kunnen dringen en zich bewust te worden van hun ‘taak’, zullen zij moeten leren om zorgvuldig naar hun innerlijk te luisteren. Zij moeten vertrouwen op hun ware Innerlijke Zelf om van daaruit te leren handelen vanuit hun inzicht en echte spirituele impulsen (en intuïtie). Het is de plicht van alle Dienaren om uiteindelijk dit opgelegd ‘mandaat van de sluier’ te doorbreken. En dit belangrijke proces kan worden versneld als zij voldoen aan twee basisvoorwaarden: a) serieus en intelligent zoeken naar de spirituele waarheid en b) het verrichten van actieve dienstbaarheid. Volgens spirituele wet zullen beide activiteiten, mits in alle ernst gedaan, de steun verzekeren vanuit de onzichtbare werelden en dit zal Dienaren helpen zich snel te kunnen ontworstelen aan de versluierde toestand.

Het is goed om ons opnieuw te herinneren dat Dienaren al een hoger spiritueel niveau bereikt hadden dan de gemiddelde Aardegebonden ziel. De individuele fysieke, emotionele en mentale componenten die als totaal de persoonlijkheid van de Dienaar vormen, zijn uitsluitend te beschouwen als zogenaamde lagere voertuigen van communicatie en dienstverlening. In overeenstemming echter met de Wet van Vergetelheid zal elke Dienaar bij elke nieuwe incarnatie met nieuwe voertuigen verplicht zijn de sluier telkens opnieuw te moeten oplichten, opnieuw zelfkennis te moeten bereiken en, als persoon opnieuw goddelijk contact te moeten herstellen, voordat échte spirituele diensten kunnen worden verleend. De kunst van een juist spiritueel onderscheid zal daarom telkens opnieuw moeten worden geleerd, waardoor hij kan zorg dragen voor zuivering van diens lagere voertuigen. Want deze zijn zonder enige uitzondering besmet geraakt door verontreinigde ether en talloze andere schadelijke invloeden op Aarde. Reiniging is een proces dat elke dag moet worden beoefend zodat de Sluier van Vergetelheid steeds dunner kan worden en hogere spirituele contacten permanent worden. Negatieve zuivering, dat wil zeggen verwijdering van schadelijke patronen uit het emotionele lichaam en positieve zuivering, de ontwikkeling van het mentale lichaam, zullen resulteren in een evenwichtige voorbereiding van de persoonlijkheid en afstemming op de groepsziel en daardoor ook met het Goddelijk Plan. Dit proces van afstemming en zuivering is essentieel voor zowel het dunner worden van de sluier als het versterken van de lagere voertuigen, zodat de Dienaren worden voorbereid op contact met de Goddelijkheid. Deze manier van zuivering die door de Dienaren wordt gedemonstreerd, is dezelfde weg die ook de mensheid dient te gaan, wil deze de Nieuwe Wereld binnentreden. Afstemming van de persoonlijkheid op de doelstellingen van de Goddelijke Wil is het essentiële doel van alle Dienaren voordat hij in staat is de mensheid te helpen bevrijden uit de gevangenis van het ‘ik’. Deze afstemming op de Goddelijke Wil zal ertoe leiden dat de Wet van Dienstbaarheid steeds sneller en op spontane wijze op Aarde zijn beslag kan krijgen.

***

Aan de sluier van vergetelheid zijn ook bepaalde persoonlijke voordelen verbonden. Allereerst beperkt zij de hoeveelheid instromende energie of ‘thuisfrequentie’ totdat de persoon in kwestie er klaar voor is om deze te ontvangen en in staat is verantwoording te aanvaarden voor de consequenties van een dergelijke kracht en zo in staat is die op een veilige manier in onze wereld te hanteren voor het welzijn van anderen. Ten tweede zullen te sterke effecten van een ‘hoogfrequente aura’ op Aarde die voortijdig optreden, er ongetwijfeld toe leiden dat zo’n Dienaar op grote schaal zal worden ‘lastiggevallen’ door al diegenen die niet beschikken over enig spiritueel begrip. Een ‘onversluierde’ persoon zou in de publieke arena buitensporig lijden omdat de mensheid totaal verblind zou worden door de innerlijke uitstraling van een ontwaakte Dienaar. De mensheid is momenteel nog lang niet klaar om het volle licht van het Nieuwe Wereldbewustzijn te aanschouwen; dit nieuwe Bewustzijn dat op Aarde zal worden geïntroduceerd via de lagere voertuigen van de Dienaar. De sluier wordt daarom tot op zekere hoogte intact gelaten tot het juiste moment daar is. En dit biedt tevens de nodige mogelijkheden voor de persoonlijkheid van de Dienaar om zich verder voor te bereiden, wanneer deze voldoende kracht, vertrouwen en wijsheid uit zijn aardse ervaringen heeft herwonnen.

Zij die al wat ijveriger en verder gevorderd zijn, dringen nu echter in aanzienlijke mate en met succes door hun sluier van vergetelheid heen en ontvangen op zijn minst een, zij het gefragmenteerde, herinnering van hun missie. Zouden deze ‘ontwaakte zielen’ er echter voor kiezen om de spirituele taak voor de mensheid die zij zich herinneren, te negeren en in plaats daarvan ten prooi gaan vallen aan zelfs maar het kleinste hoeveelheid egoïsme door de slinkse invloed van al die materialistische krachten die nog altijd op Aarde de overhand hebben, dan zullen zij zware repercussies kunnen verwachten van hun eigen groepsziel met de nodige aansporingen terug te keren op de juiste weg. Deze consequenties roepen vaak onrustige gevoelens op bij Dienaren die daardoor een tijdlang neerslachtig worden, in verwarring raken of nog erger, waarbij, zo lijkt het, nergens enig licht meer is te bespeuren. Een dergelijk lastig dilemma blijft bestaan zolang deze Dienaren niet anderen, maar zichzelf centraal stellen. Hoewel dergelijke maatregelen zo op het oog tamelijk radicaal lijken, is het feitelijk een onderdeel van de basistraining die de Dienaar ondergaat, opgelegd door niemand minder dan de eigen groepsziel om ervoor te zorgen dat toekomstige dienstverlening volgens plan wordt uitgevoerd. Als men echter in overweging neemt hoe belangrijk de taak van de Dienaar is, dan zijn deze maatregelen alles welbeschouwd zeer gepast. Omdat de Dienaar in deze kritieke tijd een onderdeel van het Goddelijke Plan voor de mensheid op Aarde vertegenwoordigt, moet hem elke mogelijkheid worden gegund om te slagen. Dienaren die zichzelf verliezen in een woud van persoonlijke problemen, doen er het beste aan om zich eens rustig te gaan bezinnen op hun houding en hun reacties op alle verschijnselen, die met hun malaise samenhangen, totdat zij ontdekken wat de onrust in hun leven hen toefluistert.

De deadline voor de planeet is nu zo dichtbij, dat recent geïncarneerde Dienaren nu noodzakelijkerwijze voorzien zijn van een dunnere sluier van vergetelheid, waardoor zij aanzienlijk minder beperkingen ervaren. Het ontwakingsproces en de positieve betrokkenheid van deze jeugdiger Dienaren verloopt daarom ook gemakkelijker dan bij hun voorgangers. Dit komt omdat hun aangeboren spirituele vermogens en didactische vaardigheden beter worden herkend en gewaardeerd. De mensheid die inmiddels méér ontwaakt zal zijn en beter voorbereid, zal hier ook enthousiaster op reageren en hier ook meer bewust naar verlangen. Een mensheid die steeds meer belangstelling zal krijgen voor de wetten van het Leven door de crisis die gaat optreden tijdens de komende, snel veranderende en tot een climax groeiende periode.

Het Imitatie Ego

Toen duizenden jaren geleden voor het eerst besloten werd om goddelijke afgezanten naar deze wereld te sturen, keken de groepszielen van de Dienaren neer op Aarde en bepaalden het doel van hun missie. Zij observeerden plaatsen en regio’s met mogelijkheden en behoeften en tenslotte werd er besloten, gebaseerd op individuele bekwaamheden en voorkeuren, fragmenten van henzelf te sturen naar deze realiteit van de derde dimensie. Deze vroege Dienaren waren volledig vrij van enige karmische verbondenheid aan dit fysieke vlak, want lang, lang daarvoor hadden zij de lessen van het derdedimensie bewustzijn al geleerd en waren daarbovenuit gestegen. Met andere woorden, zij waren volgens de kosmische wet dus zeker niet verplicht om een fysieke gedaante aan te nemen. Maar toch was het noodzakelijk dat sommigen onder hen in een fysiek lichaam incarneerden om volledig dienstbaar te kunnen zijn op Aarde. De oorspronkelijk geïncarneerde Dienaren omhulden zich daarvoor met tijdelijke persoonlijkheden die, anders dan voor de grote meerderheid van Aardegebonden zielen gold, slechts weinig of geen persoonlijk karma* hadden opgedaan in de lagere dimensies. En ook nu zijn de lagere voertuigen van een Dienaar, voor zover het de groepsziel betreft, uitsluitend bestemd voor nuttig en algemeen gebruik en niet zozeer bedoeld om karma in te lossen tijdens zijn leven. Ter wille van het gemak en het begrip zullen we zo’n tijdelijke persoonlijkheid aanduiden als een ‘schijn’ of ‘imitatie’ ego.

* Wanneer een aspect van een geavanceerde groepsziel ervoor kiest om te incarneren in de derde dimensie door middel van een normaal proces van fysieke geboorte, zullen bepaalde beperkingen en karmische sporen noodzakelijkerwijze moeten worden geaccepteerd door de Wet van Reïncarnatie. Zulke hindernissen kunnen echter vrij snel worden omgevormd door de hogere vibratiefrequentie van het daarin aanwezige bewustzijn.

Natuurlijk zijn in wezen alle ego’s ‘schijn’, in die zin dat ze slechts tijdelijke voertuigen zijn van de ziel en normaliter worden gebruikt voor de verwerking en oplossing van zijn karma. Alle menselijke ego’s beginnen na hun fysieke dood op te lossen in dezelfde mate en hoedanigheid als de verschillende andere elementen die de persoonlijkheid vormen - de fysieke, het etherische dubbel, de emotionele en mentale voertuigen - geleidelijk uiteenvallen en terugkeren naar hun algemene bron in de corresponderende sferen. Waarbij de goddelijke vonk geleidelijk aan vanuit de dichtere sferen wegtrekt op zijn naar binnen gerichte terugtocht naar zijn innerlijk bestemming. Vanwege de aard echter van zijn essentiële doel hier op Aarde mogen we het ego van de Dienaar beschouwen als ‘schijn’ of ‘imitatie’ vergeleken met dat van een op gebruikelijke wijze incarnerend individu op Aarde, vastgeklonken als die is aan het wiel van geboorte en wedergeboorte. Het is ook ‘imitatie’ gegeven het feit dat wanneer het doel eenmaal volledig is bereikt - hetzij na één of, wat gebruikelijker is, na talrijke incarnaties - de voertuigen van de Dienaar permanent zullen oplossen en daarna nooit meer opnieuw worden samengesteld. Mocht de Dienaar echter later vrijwillig besluiten nóg een volgende opdracht op het fysieke vlak te aanvaarden, dan wordt voor hem wederom een compleet nieuwe persoonlijkheid geschapen om zich in de lagere werelden uit te drukken. Een nieuwe persoonlijkheid die tenslotte opnieuw zal worden afgelegd op het moment dat deze zijn taak heeft volbracht. En zo gaat het proces eeuw na eeuw, cyclus na cyclus door terwijl de groepsziel de fysieke, emotionele en mentale kledij, waarmee het incarneert, op die manier oppakt en weer afdoet om altijd te kunnen voldoen aan de telkens veranderende eisen van het Universele Goddelijke Plan in al die vele verschillende werelden. 

Door de hele historie heen tot op de dag van vandaag is het proefondervindelijk ervaren van het totale spectrum van disharmonie in onze wereld en het doorstaan van alle niveaus van menselijk lijden en pijn door de imitatie-ego een integraal onderdeel geweest van de missie van een Dienaar. Zo was hij in staat elke wanklank in energie op de planeet te kunnen absorberen via zijn lagere voertuigen waardoor deze zich konden verbinden met het collectieve bewustzijn van de Aarde. Op die manier ontwikkelen Dienaren het vermogen om te helpen bij de transformatie van menselijk karma op planetaire schaal. En dit is de reden waarom Dienaren al die tijd in elk deel van Aarde geïncarneerd zijn en waarbij ieder van hen elke last en alle ziektes die de mensheid maar kent, op zich heeft genomen. Tot in alle details zijn zij op de hoogte van iedere vorm van lijden die op Aarde bestaat, omdat zij gedurende talrijke aardse levens werden geboren op de planeet in elk denkbare situatie van onvolkomenheid; zoals levens van misbruik, verwaarlozing, armoede, ziekte, verdorvenheid, oorlog enzovoort en hierin ligt tevens één van hun grootste uitdagingen, want de ego-identificatie van de mens op Aarde kent vele voetangels en klemmen.

Op het moment dat een individu zich inleeft in en zich identificeert met de afgescheiden persoonlijkheid (die van hemzelf of die van anderen) identificeert hij zich verkeerd of op zijn best heel beperkt en deze keuze zondert hem af van het grotere, werkelijke leven waarin zijn hele spirituele wezen is betrokken. Wanneer iemands bewustzijn geheel wordt bepaald door zijn lagere zelf - zijn gevoelens, reacties, wensen, falen, slagen, enzovoort - vervalt hij tot spirituele blindheid en ontstaat er lijden. En dit blijft ook altijd het lot van het afgescheiden zelf. Betrokkenheid en druk bezig zijn met zijn imitatie-ego is de enige maar ook krachtigste hindernis voor de Dienaar om tot enig goddelijk contact te komen en vormt daarom in wezen de bron van al hun pijn en conflicten. Zich identificeren met het imitatie-ego leidt er altijd toe dat die ware zielenherinneringen die naar boven moeten en kunnen rijzen, worden verstoord. Dit kan er vervolgens toe leiden dat zij zich gaan inbeelden dat zij alleen buiten zichzelf oplossingen moeten vinden voor hun eigen innerlijke conflicten. Die buitenwereld waar we tegenwoordig verdrinken in een overvloed van zogenaamde spirituele stromingen en technieken voor mystieke verlichting. Deze misvatting leidt tot veel frustratie en teleurstelling bij de Dienaar, want er zijn maar bitter weinig werkelijk spiritueel of religieus onderlegde ‘autoriteiten’ te vinden die hem kunnen vertellen welke unieke en voor hem gecreëerde omstandigheden zich tegenwoordig op Aarde voordoen die van belang zijn voor Dienaren. Hierdoor kunnen zij nauwelijks een goed advies vinden over de speciale voorwaarden en vereisten van het imitatie-ego. Als gevolg hiervan zien (nog) onbewuste Dienaren zich vaak verbijsterd en verloren terug temidden van de almaar toenemende vervormingen en op het ‘ik’ gerichte glamour die nu overal de kop opsteekt in de spirituele supermarkt. Noch de overdaad aan opgeblazen New Age informatie, noch de traditionele religie leveren enig inzicht of hebben de sleutel tot al die merkwaardige en bijzondere omstandigheden, waarmee de Dienaren in deze wereld in deze speciale tijd te maken krijgen.

Het zou heel wat voordelen opleveren als Dienaren een degelijke basiskennis zouden hebben ontwikkeld over de occulte constitutie van de mens. Een dergelijke zelfkennis zou hen helpen om inzicht te krijgen in hun eigen lagere bewustzijnsvoertuigen en deze zelf op intelligente wijze te gaan sturen in plaats dat zíj, blind als zij zijn door hun vergetelheid, worden gecontroleerd door deze voertuigen, zoals in het algemeen het geval is bij de mensheid. De verschillende Spirituele Hiërarchieën die voornamelijk in de subtiele sferen verblijven, hebben fysieke instrumenten nodig die in staat zijn transformerende energie met een hoog trillingsniveau in de materiële wereld te kunnen kanaliseren. Het imitatie-ego vormt, wanneer het op de juiste wijze wordt gebruikt, een centrum die energie van zulke goddelijke krachten als een transformator stapsgewijze kan verlagen en doorgeleiden. Geïntegreerde persoonlijkheden kunnen daardoor dienst doen als brug tussen de hogere en lagere werelden, tussen de Hiërarchieën en de mensheid. Echter, een overdreven identificatie met het imitatie-ego alsof dit het ware zelf is, houdt een sterk risico in, want de daaruit volgende bewustzijnsvernauwing leidt onvermijdelijk tot twijfel, angst, strijd en liefdeloze gedachten en handelingen. En deze creëren op hun beurt nieuw en onwenselijk karma, waardoor de kans groot is dat het imitatie-ego zal moeten worden omgezet in een ‘echt’ ego, bedoeld voor het inlossen van karma. De kosmische wet bepaalt namelijk dat nieuw verworven karma moet worden vereffend vóórdat Dienaren in staat zijn om: 1) de volledige herinnering op Aarde van hun spirituele status en afspraken te herstellen, 2) hun missie succesvol af te ronden en 3) terug te keren naar hun thuis (ofwel nog verder te reizen) na het bereiken van het uiteindelijk doel van hun incarnatie(s).

Dienaren die hier momenteel zijn geïncarneerd, zijn zeker niet de eersten om te gaan experimenteren met dit soort spirituele beproevingen, want vele grote pioniers zijn hen voorgegaan. Allemaal staken die het dal der tranen over en zegevierden aan het eind. Jezus bijvoorbeeld worstelde herhaaldelijk met zijn eigen ‘sluier van vergetelheid’ en hij bezat, net als de huidige Dienaren, ook een imitatie-ego. Ook hij moest leren onderscheid te maken tussen die twee aparte delen van zijn wezen, het goddelijke en het menselijke waarvan hij zich pas langzamerhand bewust werd. Door zijn vastbesloten identificatie met de wereld van de Geest - ‘het Koninkrijk van mijn Vader’ - en zijn onbaatzuchtige toewijding om de wereld te willen verlossen, onderging hij het transformatieproces en de initiatie. Dit bracht hem tenslotte tot volledige herinnering op de Calvari Berg, aan het kruis waar hij zijn beslissende overwinningswoorden uitte, “Eloi, Eloi, lamah shavahhtani: Elohim, Elohim, hoe verheerlijkt Gij mij”, en “Consummatum Est: Het is volbracht” - [Joh. 19:30]. Het initiatieproces - gesymboliseerd in Jezus’ leven in de vorm van zijn geboorte, doop, herschepping (transfiguratie), kruisiging, opstanding en verlichting - is ouder dan de mensheid zelf en door de volmaakte manier waarop Jezus dit doorliep, demonstreerde Jezus in het openbaar het enige Ware Pad dat van de duisternis naar het licht leidt. Het is dezelfde weg die alle succesvolle Dienaren en ook de mensheid vandaag de dag zullen moeten gaan om Het Koninkrijk der Hemelen op Aarde binnen te treden. Niet als individu alleen zoals Jezus dit deed, maar gezamenlijk, want het Passie Spel van het Aquariustijdperk - ‘De Tweede Komst’ - is er een van een veel grotere omvang dan Jezus’ eenzame voorbeeld. Zoals de Christus van het Vissentijdperk zelf al 2000 jaar geleden verklaarde, “…Ja, nog grotere werken zal hij verrichten….” - [Joh. 14:12].

***

Er is sprake van een nog maar weinig bekende doch uiterst belangrijke conditie die uniek is voor het imitatie-ego. Wanneer het eenmaal goed begrepen en juist herkend is, kan het de Dienaren ontlasten van veel verwarring, twijfel en zorg.

Onze Melkwegstelsel - met zijn veelvoud aan dimensies en dichtheden - is een uitgestrekte sfeer van leven waarin ontelbare levensvormen en beschavingen zich ontwikkelen. Een enorm aantal van deze levensvormen zijn zich zeer goed bewust van wat zich momenteel op Aarde afspeelt. Door karmische gebondenheid of op een andere wijze worden zij aangetrokken om tot op zekere hoogte deel te nemen in de ervaring die behoort bij de overgang van onze planeet. Maar als zelfs maar één enkele vertegenwoordiger van elke belanghebbende of geïnteresseerde beschaving in het sterrenstelsel hier in onze fysieke wereld zou willen incarneren, dan zou er niet eens genoeg plaats zijn voor hen om te kunnen staan!

Deze afgevaardigden kunnen niet allemaal op Aarde incarneren als individuele menselijke wezens (sterrenzaden), want er is eenvoudigweg niet voldoende ruimte op de planeet. Een groot aantal van hen ‘liften’ daarom als het ware mee binnen het bewustzijn van strategisch geïncarneerde Dienaren en dit is vrijwillig overeengekomen bij hun afdaling in deze wereld.

Binnen de voertuigen van de persoonlijkheid van iedere individuele Dienaar kunnen we daarom ‘verschillende gekleurde levensdraden’* onderscheiden die allemaal stuk voor stuk verbonden zijn met talrijke verschillende galactische beschavingen en rassen in verschillende werelden en dichtheden. En allemaal hebben ze, via de imitatie-ego (de persoonlijkheid) van de Dienaar, toegang tot al wat Gaia voorstelt en zal gaan doormaken tijdens deze planetaire transformatie. De hoog ontwikkelde Dienaar draagt momenteel daarom een grote variatie aan holografische bewustzijnspunten met zich mee namens bepaalde beschavingen als een soort ‘samengesteld geheel aan diplomatiek gevolmachtigden’ op Aarde, als een substituut of plaatsvervanger voor al die beschavingen.

*Deze levensdraden zijn geadopteerd naast en toegevoegd aan de normale karmische draden die ieder incarnerend leven per definitie via het bloed van zijn ouders overerft.

Deze levende, vibrerende draden van bewustzijn die ervaringen opdoen, fungeren tegelijkertijd voor het persoonlijk bewustzijn van de Dienaar zelf als ‘toegangspoorten’ tot vele andere werelden. De beschavingen die de Dienaren met zich meedragen, zijn niet goddelijk, nog niet geïntegreerd, nog niet verlicht, nog niet bevrijd van materie, maar kunnen hier dankzij de vrijwillige missie van de Dienaren in deze tijd en ruimte op Aarde aanwezig zijn en zijn er op uit om via hen te leren, te helen, zich spiritueel te ontwikkelen en om uiteindelijk Verlossing te bereiken. Naast het ervaren van de dichtheid van deze planeet met al zijn unieke lessen, trachten deze beschavingen ook voortdurend via de Dienaren naar deze wereld en naar andere diverse levensdraden van bewustzijn toe te communiceren; levensdraden, werkzaam in en via andere geïncarneerde Dienaren en sterrenzaden hier op Aarde op dit moment. (Het is bepaald niet zo ongewoon dat individuen beweren in de ogen van sommige mensen ‘andere werelden’ te zien!).

Wanneer Dienaren eenmaal ontwaken en zo toegang verkrijgen tot hogere niveaus van hun wezen worden ze op dat moment een druk centrum van galactische activiteiten, een microkosmische uitdrukking van zowel het sterrenstelsel als van Moeder Aarde zelf, want de planeet treedt momenteel op als interdimensionaal en interstellair communicatiestation en eveneens als integratiepoort om een groot netwerk van levensvormen te verbinden binnen de gesloten ring van dit sterrenstelsel.

De levensdraden binnen de imitatie-ego’s van de Dienaren zijn met hun ziel verbonden aan verschillende niveaus van bewustzijn behorend bij al die spirituele wezens die nog hun reis vervolgen richting Verlossing van materie. En op een zeker ogenblik kunnen we duidelijk merken dat ze geen van allen erg gelukkig zijn! Hun vibratie die zij meenamen van hun thuisbasis is niet in harmonie met het goddelijk Koninkrijk waarnaar zij willen terugkeren met de hulp van de Dienaren op Aarde. Deze levensdraden zijn daarom vaak luidruchtig, rusteloos, twistziek (zowel onder elkaar als met de Dienaar zelf) en laten zien absoluut nog niet geïntegreerd te zijn. Al die draden laten weten behoefte te hebben aan liefde, wijsheid en leiding. Zij zijn ook daarom nog niet vrij van angst en onwetendheid en naarmate het planetaire tempo omhoog gaat, zullen ze onderling gaan wedijveren om aandacht van de Dienaar. Om die reden wordt het tijdens de steeds intensiever wordende maalstroom van deze “laatste dagen” dus heel belangrijk voor Dienaren om een Ware en Heilige Focus te behouden. En dit kan door hun levens te versimpelen “via het effenen van de wegen van de Heer” binnen hun imitatie-ego’s, door zich een zuiver verticale, onbaatzuchtig toegewijde en onvoorwaardelijk verlangen te herinneren om het Goddelijk Plan te willen dienen namens deze beschavingen en namens de mensheid. De mate waarin een Dienaar zuiverheid bereikt op zijn weg naar de heilige transfiguratie tijdens de naderende instroming van de Genade van een nieuw Tijdperk, zal in directe zin en naar verhouding de lammeren Gods die binnen hen bivakkeren, bijstaan en deze leiden op weg naar de Schaapskooi van hun familie.

In het algemeen zullen Dienaren tot het moment dat de Dag des Oordeels aanbreekt, het karma en de strijd van de levensdraden van deze beschavingen blijven ervaren. De Dienaren hebben vele ‘kinderen’ die naar hen opkijken voor hulp en leiding en het is een deel van hun persoonlijke missie om deze ‘volgelingen’ aan te moedigen naar Huis terug te keren door de Poort van Christus. Maar met zo veel innerlijke (geestelijke) en uiterlijke (wereldlijke) levensdraden die aan de lagere bewustzijn van de Dienaar duwen en trekken tijdens de naderende Aardse stormen, kunnen dingen voor hem bij tijd en wijle behoorlijk verwarrend worden. Maar dit geldt alleen als Dienaren door een verkeerde identificatie zich laten grijpen door de orkaan als noodzakelijk uitvloeisel van de planetaire reiniging. Een Ware Focus zal Dienaren altijd in staat stellen tegen die tijd in het midden van de orkaan van teisterende dualistische omstandigheden te kunnen blijven staan, evenwichtig blijvend, rustig, onbewogen en onaangeraakt door de grootste golven van angst en twijfel die de wereld van vandaag zal ondervinden.

***

Het slagen van de individuele missie van elke Dienaar is afhankelijk van hoe hij zijn  persoonlijkheid beziet, want deze is slechts een instrument van dienstbaarheid. Een onderscheidend kenmerk van ontwaakte Dienaren met een imitatie-ego dat vrij is van karma, is inderdaad een houding tegenover zijn persoonlijke leven alsof dit alleen maar een nietig aspect is van een veel groter gemeenschappelijke functie en ervaring. Op deze manier blijft zijn relatie tot het dualistische bestaan strikt onpersoonlijk, waardoor hij in staat is de wereld door een spirituele bril te bekijken. Ken Carey geeft de essentiële behoefte aan een dergelijke houding weer met de volgende woorden (uitgesproken door Christus): “Wie mij wil volgen zal bereid moeten zijn alle definities van het zelf te verwerpen... Wie vasthoudt aan zijn definitie van het zelf, zal zijn identiteit verliezen als die definitie ophoudt te bestaan, maar wie afstand doet van alle definities om Mijner wille en voor de binnenkomst van Mijn bewustzijn, zal ditzelfde kunnen delen in Mijn eeuwige leven.” - Uit “The Starseed Transmissions”.

Een persoonlijke identificatie met elke (levens)draad of complex van het imitatie-ego belemmert het binnenstromen en het voelen van intuïtie en leidt onvermijdelijk tot verwarring, tot misplaatste inspanningen en daardoor ongepaste handelingen, die meer kwaad dan goed doen aan de Dienaar, aan zijn missie en aan diegenen die hij probeert te helpen. Menig Dienaar klampt zich tegenwoordig vast aan bepaalde heroïsche, vaak overdreven en onnodig complexe idealen in hun gedreven behoefte om dienstbaar te zijn, omdat hun vervormde maar toch essentieel juiste zintuigen hen vertelden dat zij dat moesten doen. In de verwarring van hun al te gehaaste altruïsme en hun ongeduld, kunnen zij daardoor een (ongewilde) bijdrage leveren aan veel chaos in een wereld die tóch al overstroomd wordt met een overdaad aan (valse) informatie, rondgestrooid in deze wereld door opruiers en fanatiekelingen. Hoewel de weg van de Geest altijd recht, helder en simpel is geweest, volgen veel Dienaren tegenwoordig, misschien wel tegen wil en dank, het dwarse voorbeeld van de mensheid door zich bezig te houden met allerlei nauwkeurige schema’s, rituelen en praktijken in hun leven. Kennelijk wordt dit gedaan om ‘te voldoen aan de behoeften van de New Age’ en om verzekerd te zijn van een plaats bij hen die succes mogen verwachten in de komende tijden. Een stortvloed aan interessante notities, plannen en nieuwe technieken steken nu overal de kop op en vertellen hoe men zichzelf kan verlossen, hoe het lot in eigen handen kan worden genomen en hoe persoonlijke verlichting kan worden bereikt. Dit alles draagt ertoe bij dat de massa van de mensheid wordt afgeleid van de eenvoudige Waarheid. Velen worden afgeleid van het Ware Pad en zelfs de geest van reeds ontwaakte Dienaren raakt soms besmet met verschillende ‘valse onwaarheden’.

Verkeerde gedachten echter kunnen snel worden rechtgebogen wanneer Ware Kennis wordt verworven. We zullen zien dat alleen door de vuurproef van onbaatzuchtige dienstbaarheid alle illusies die zijn opgebouwd door het imitatie-ego, kunnen worden omgezet, omdat de daarmee samenhangende opgeroepen binnenkomst van goddelijk Licht al het leven dat hierdoor wordt aangeraakt, zuivert en verheft. Als de Dienaar zich op de juiste wijze afstemt op de nieuwe en hogere energiefrequenties die nu beschikbaar komen en als hij leert zijn vroegere misvattingen en schijnidentificaties van zich af te zetten, zal het bewustzijn van de Dienaar zich zonder enige twijfel uitbreiden. Want over alle vroegere ervaringen schijnt dan het licht van spiritueel Inzicht. Deze heldere gewaarwording zal dan bij hem leiden tot een hernieuwde bewustwording over de lessen die in deze ervaringen lagen opgesloten, maar waar vroeger bij vergissing overheen werd gekeken (niets is ooit verspild). Tegelijkertijd zal dit ook zijn nut hebben voor de Dienaar om, naarmate zijn visie groeit, te kunnen beoordelen hoe bruikbaar hij zal kunnen zijn bij toekomstige dienstverlening. We zien daarom dat ieder moment steeds opnieuw een mogelijkheid schept om ófwel het imitatie-ego te zuiveren (dat wil zeggen, voor te bereiden) ofwel om dit ego te vervuilen (ofwel het opwerpen van hindernissen), afhankelijk van de Dienaars identificatie, focus en motivatie. 

Terwijl het door een sluier omhulde bestaan van de Dienaar hem via de imitatie-ego ervaringen uit de eerste hand aanreikt over afscheiding en wanhoop in de wereld, is hij zich tegelijkertijd bewust geworden, met een diep weten dat verder strekt dan de sluier van vergetelheid en met het hart van de groepsziel, van het feit dat zijn lijden niet voor hemzelf, maar voor anderen was bedoeld en dan ook nog slechts tijdelijk. Vele Dienaren hebben sporen van vroege herinneringen uit hun kinderjaren dat er een tijd zal komen - en wel binnenkort - dat alles gaat veranderen “in één oogopslag” waarbij het imitatie-ego helemaal transparant wordt bij het eindstadium van hun missie. De tijdelijke persoonlijkheid, die zij op dat moment kunnen afleggen en afdanken als de ‘cocon van een vlinder’ omdat deze zijn doel heeft gediend.

Op de Dag van Herinnering tenslotte gaan Dienaren opnieuw tijdens deze, hun huidige en voor velen, laatste opdracht op Aarde beseffen dat hun werkelijke Zelf veel groter is dan hun imitatie-ego. Zij zullen intussen ook gaan inzien dat hun realiteit zich voortdurend vergroot, naarmate zij zich meer en meer ontworstelen aan hun vroegere bezig zijn met en opgeslokt zijn door hun persoonlijkheid. Want in hun groeiende bewustwording zijn zij steeds meer in staat de goddelijke grootsheid, de pracht, de onderlinge verbondenheid en de schitterende, alles doordringende intelligentie van de Schepping te aanschouwen. Naarmate de Dienaar hoe langer hoe meer door de sluier van vergetelheid heendringt - een proces dat alleen mogelijk wordt via zuivering van het imitatie-ego door dienstbaarheid - zal zijn persoonlijke zelf geleidelijk oplossen, opgaan en opnieuw volledig worden herenigd met de groepsziel. Zo wordt iedere pijnlijke Aardse ervaring op die manier opgetild en getransformeerd in het licht. De Wet van Synthese zorgt ervoor dat de al zo lang bestaande toestand van lijden van de mensheid wordt geheeld als de gehele planeet zich zo transformeert. Natuurlijk is er absoluut geen grotere eer en vreugde in de hele wereld te vinden dan deze transformatie. Zo zeker als wat zal op dat moment van voltooiing de blijdschap van de Dienaren zo uitbundig zijn, hun geluk zo diep en de ervaring van goddelijke beloning zo onuitsprekelijk spiritueel, dat iedere ziel waar ook ter wereld zonder enige uitzondering dezelfde opofferingen in dienstbaarheid blijmoedig over zou willen doen. Zo’n toegewijde houding is door Johannes in het Nieuwe Testament als volgt verwoord: “….., vallen de vierentwintig oudsten neer voor Hem die op de troon zetelt, om Hem te aanbidden die leeft tot in alle eeuwigheid. Zij werpen hun kronen [aureool] neer voor de troon, …..” - [Apk. 4:10].

De Wachttijd

De transformatie van de Aarde met alle consequenties van dien zal heel snel geschieden. Het wordt het tastbaar en doelgericht resultaat van dat wat zich al heeft afgespeeld binnen de hogere werelden. Het omhoog schakelen van de planetaire trillingsfrequentie is tot nu toe geleidelijk en relatief subtiel geweest en de effecten hiervan zijn zelfs nu nog voor de meeste mensen onopgemerkt gebleven. Wat echter plotseling gaat gebeuren is het wegscheuren van de sluier tussen de dimensies, geheel anders dan de voorafgaande wat meer geleidelijke ontwikkeling van al die voorbereidende stadia die tot deze verschuiving leiden.

Hoe lang de periode tot de deadline van de planeet en de voorspelde verschuiving van het bewustzijn in de wereld duurt, is afhankelijk van een groot aantal factoren, variërend van interstellaire en interdimensionale activiteiten tot aan de gedachtes en handelingen van de mensheid. Alles en iedereen is met elkaar verbonden en van elkaar afhankelijk. Vele Dienaren wachten nu in een bewust voorgevoel op anderen om hun positie in te nemen en zich klaar te maken om gezamenlijk op onze Aarde dat Grote Licht te verwelkomen dat aan de horizon van de Nieuwe Wereld opdoemt. Sommige geïncarneerde Dienaren hebben al tientallen jaren geduldig (en anderen soms heel gefrustreerd) gewacht, omdat de wereldwijde ontplooiing van het Goddelijk Plan voor de Aarde herhaaldelijk is vertraagd door de alles doordringende dominantie van materiële krachten op Aarde, met als logisch gevolg een nog steeds onvoldoende voorbereide mensheid.

De meer ontwaakte Dienaren hebben soms bepaalde impressies - vaak afkomstig uit hun dromen - kunnen bewaren aan hun dynamische en op dienstbaarheid ingestelde multidimensionale bestaan. Naarmate zij in hun relatief beperkte ontwaakte staat het gevoel krijgen dat zij feitelijk een veel breder bewustzijn, idem aan spirituele activiteiten en een positieve invloedssfeer bezitten dan zij eigenlijk in hun dagelijkse aardse leven kunnen laten zien, komt bij hen vaak een diepe wens, een diepgeworteld ongeduld naar boven om ook op het fysieke vlak zo snel mogelijk op te kunnen schieten. Maar zoals al eerder aangegeven, de wereld is daar nog steeds niet rijp voor en tijdens die wachtperiode kunnen Dienaren zich bijgevolg en heel begrijpelijk soms wat doelloos en overbodig voelen in hun fysieke lichamen, gebonden als ze zijn aan het gewone derdedimensie bewustzijn. Zij zijn niet in staat om vóór het afgesproken tijdstip - wanneer iedereen gereed moet staan - hun hoogste vermogens en groter spiritueel bewustzijn te gaan ontplooien voor fysieke toepassingen, ongeacht welke pogingen zij ook ondernemen, wat voor spirituele disciplines zij in hun ijver toepassen en wat voor rituelen en gebeden zij ook mogen uitvoeren. En daar komt bij, dat voor de meeste van hen hun missie zich trouwens op strikt individuele basis gaat ontvouwen. En voor een deel zijn het bovendien de nog steeds op Aarde dominerende grovere vibraties, die het grotere bewustzijn van de Dienaren beletten zich nadrukkelijk te manifesteren. Maar wanneer eenmaal de groepsziel zich heeft voorbereid en gereed staat, wanneer het vereiste aantal Dienaren klaar staan, wanneer de deadline voor de planeet bereikt is en wanneer de wachttijd tenslotte tot een eind komt, zal een geweldige toevloed van goddelijke kracht als een katalysator een onweerstaanbare Macht en Intelligentie omhoog stuwen bij hen die zichzelf voldoende hebben voorbereid op de ontvangst hiervan en in staat zijn dit Licht door te zenden. Intussen zal het levenspatroon van de nog niet ontwaakte Dienaar in vele hoedanigheden een weerspiegeling zijn van de typische omstandigheden van de mensheid vóór diens eigen voorbestemde ontwaken.

De periode van wachten kan worden beschouwd als het eerste stadium van de missie van een Dienaar dat op intelligente wijze later bekend zal worden gemaakt. In deze periode vinden de voorbereidingen plaats - hoofdzakelijk in de subtiele sferen. Het gaat hier om een volledig spiritueel ontwaken via de persoonlijkheid op het fysieke vlak. Hieruit ontstaat een aanzienlijke toename van activiteiten en dienstbaarheid. Heel vaak kenmerkt deze periode van wachten voor een Dienaar zich door bezorgdheid, frustratie, verbijstering, twijfels, vervreemding en een gebrek aan richting en doel. Daarnaast ervaart hij regelmatig de gebruikelijke kommer en kwel die ook de rest van de mensheid plaagt. Zoals al eerder aangegeven vormen deze kwellingen dikwijls een schrijnende bijkomstigheid voor Dienaren. De grove psychische atmosfeer waarin Dienaren vrijwillig zijn geïncarneerd en die op Aarde het menselijk bewustzijn laag houdt, wordt door de meeste van hen die ontwaakt zijn, ondervonden als een werkelijke gevangenis. Vaak komen zij ineens tot het besef dat zij stilzwijgend op zijn minst verschoppelingen dreigen te worden in en door de maatschappij, want naarmate hun bewustzijn groeit en hun herinnering zich herstelt, kunnen zij zich onmogelijk meer vinden in de bestaande maatschappelijke stelsels. Zij gaan ervaren dat die recht ingaan tegen de principes van harmonie, spirituele evolutie en een goddelijk doel.

Steeds grotere aantallen Dienaren realiseren zich vandaag de dag hoe onvergelijkbaar hun eigen ethiek en spirituele ideeën zich verhouden met de normen die gelden in de algemeen bestaande en gevestigde wereld. Met de Spirituele Zon achter zich worden de schaduwen van de wereld in hun visie alleen maar méér geaccentueerd; zij zien datgene, wat anderen niet kunnen zien. Dienaren kunnen zich daarom door hun goddelijk gevoel van Rechtvaardigheid gedwongen voelen zich af te zonderen van het huidige systeem van regering en samenleving, zelfs wanneer zij (nog) geen geschikte alternatieve middelen hebben om zich in leven te houden. Zij zijn zich immers bewust geworden van al het lijden van de mens in al zijn geledingen en zien en ervaren sterk het negativisme en de toenemende onevenwichtigheid in de wereld. 

Door hun aangeboren heldere waarneming, hun gevoeligheid, integriteit en hun goed bedoelde neiging om te Waarheid uit te dragen in een wereld vol leugens, zijn Dienaren vaak ook het middelpunt van allerlei problemen en achtervolging tijdens deze wachtperiode. Moeilijkheden die niettemin tot gegarandeerd fantastische resultaten zullen leiden wanneer ze volledig geaccepteerd en opgelost zijn. Wanneer de uitdagingen tijdens de wachttijd met vertrouwen, inzicht, kracht en geduld het hoofd worden geboden, zal hij steeds natuurlijker in staat zijn om spontaan en zonder verdere voorwaarden al die veelsoortige manifestaties van de fysieke wereld lief te kunnen hebben.

Tijdens deze voorbereidende periode zitten Dienaren dus zeker niet te wachten op uitdagingen, hoewel deze uitdagingen, bezien in het licht van spirituele kansen, heel nuttig kunnen zijn. In feite zijn zij soms speciaal ontworpen en aangereikt door de intelligentie van de groepsziel om hen aan te moedigen dat zij hun vrije wil benutten om keuzes te maken om dat belangrijke proces van zoeken naar oplossingen een keer te gaan beginnen, gevolgd door meer keuzes die gebaseerd zullen zijn op de kennis en de ervaring die tijdens het zoeken is vergaard. In feite is dit precies hetzelfde als de mensheid zal moeten doen als die aan zijn huidige beklagenswaardige toestand wil ontsnappen. De groepsziel heeft erin voorzien dat de klappen en blauwe plekken die een Dienaar oploopt door de levenservaringen op Aarde tijdens de wachtperiode, hem of haar helpen vol empathie diep dóór te dringen in het wezen van de problemen van de mens. Op die manier krijgt hij of zij een goed overzicht van de voorwaarden die moeten worden getroffen om te zorgen dat hun collectieve missie voor werelddienstbaarheid tot een goed einde komt.
Ofschoon de wachttijd voor velen traag en hinderlijk mag lijken, is het goed dat Dienaren het belang van deze tijd niet onderschatten. In deze periode immers kunnen zij het fundament leggen voor hun grotere toekomstige plicht aan de mensheid; “Hij die het kleine niet eert, is het grote niet weert. Hij die trouw blijft in mindere zaken, is ook trouw in de grotere. Geen enkele ingewijde heeft ooit een grote inwijding doorstaan, voordat hij gewend is geraakt de kleinere dagelijkse levenstests te doorstaan”. - De Tibetaanse Meester, Djwhal Khul.

Vanwege hun tijdelijke maar zeer menselijke beperkingen komen Dienaren altijd in de verleiding om dezelfde gebruikelijke fouten te maken als de rest van de mensheid. De weg van de minste weerstand is een plat getreden, gemakkelijk pad en sommige Dienaren zullen zich realiseren dat ook zij zijn afgedwaald van het ‘pad der doornen’. Het pad dat naar een onbekend land leidt waar zowel risico’s te vinden zijn als ook evenzoveel harde maar noodzakelijke lessen. Dié Dienaren echter die hun missie tot een goed einde zullen brengen, zullen er uiteindelijk toch in slagen zich bijtijds af te wenden van wat in esoterische kringen wordt genoemd het linker pad - de weg naar het lagere zelf. Op een gegeven moment zullen zij tijdens de wachttijd tot het inzicht komen dat zij, zolang zij ervoor kiezen om de mensheid te imiteren in diens identificatie en strijd met de problemen van het lagere zelf of de persoonlijkheid, zij nooit een uitweg zullen vinden uit hun eigen eenzaamheid en hun lijden, want zij zochten in de verkeerde richting! Succesvolle Dienaren zullen dan gaan ontdekken dat hun persoonlijke smart en hun neerslachtigheid volledig verdwijnen als zij zich eenmaal hebben herinnerd hoe zij die pressie die op de hele mensheid ligt, te boven te komen; een last die door eeuwenlange onwetendheid en egoïsme alleen maar groter is geworden. Dienaren zullen zich moeten gaan herinneren dat bevrijding van persoonlijk lijden alleen kan worden bereikt, wanneer zij zich kunnen identificeren met het grote lijden van de hele menselijke familie (en van al het leven op Aarde), zodat waarachtige Compassie wordt opgewekt. Op dat moment komen de machtige spirituele krachten en onfeilbare wijsheid van de groepsziel beschikbaar voor de Dienaar die hiermee in staat wordt gesteld in gedachten en in daden boven de gewone wereld van de persoonlijkheid uit te stijgen en zo voor een grotere zaak gaat leven dan slechts voor zijn eigen (persoonlijk) geluk. “Als je jouw leven wilt wijden aan je lagere zelf, dan verlies je dat leven. Als je jouw leven wilt wijden aan (spirituele) dienstbaarheid aan je medemens dan zul je blijven bestaan. Als je het geestelijk leven zou willen vinden, dat leven van de mens in God, dan bewandel je een smal pad en wacht je een nauwe poort” - Jezus.

Tijdens de wachttijd vormen derdedimensie ervaringen evenzoveel kansen om te leren liefhebben dwars door de schijnbaar ondoordringbare illusies van afscheiding. Dit komt omdat er lessen worden aangereikt die alle bijzondere hindernissen en ontberingen bevatten, die wij alleen in de fysieke dimensie kunnen vinden. Hóe moeilijk deze lessen ook mogen zijn, zij bieden een breed scala aan mogelijkheden voor snelle groei en daarmee ook bewuste spirituele vooruitgang. Vorming op het fysieke vlak verleent aan succesvolle zielen hun terecht verdiende toegang naar hogere, meer uitgebreide niveaus van ervaringen. 
Zo zal voor een Aardegebonden ziel die voor de eerste keer al zijn karma uit de derde dimensie heeft vereffend en al zijn lessen goed heeft geleerd, zijn ontwikkeling kunnen vervolgen in een subtielere dimensie, waarbinnen deze ziel een volledig bewustzijn behoudt gedurende de ene na de andere (onstoffelijke) incarnatie. Voor de succesvolle Dienaar met een opdracht op Aarde staat natuurlijk een grotere beloning te wachten, alleen wordt deze op een andere wijze ingevuld, omdat hij al op een hogere trede op de evolutionaire ladder stond vóór aanvang van zijn Aardse missie. 

***

Tijdens de wachtperiode zien we tegenwoordig, dat een groot aantal Dienaren dat ontwaakt, zich een nogal onterechte zelfgenoegzaamheid aanmatigt tijdens hun gedeeltelijk herinnerde spirituele status en dit geeft zeker reden tot bezorgdheid. Zij die een vaag besef krijgen van  zielenherinneringen, interpreteren dit soms verkeerd en raken ervan overtuigd dat de wetten en realiteit van de fysieke wereld niet volledig op hen van toepassing zijn. Een dergelijke misvatting over bewustzijnsstaten, die wel bestaan maar slechts reëel zijn op het moment dat de lagere voertuigen verdwenen zijn, zorgt ervoor dat er tegenwoordig soms een ongepaste zelfvoldaanheid onder Dienaren ontstaat. Dit veroorzaakt weer uitstel bij de uitvoering van hun missie door het optreden van complicaties en nieuw karma. In plaats van intelligent en wilskrachtig de sluier van vergetelheid weg te slaan, verder te gaan zoeken en te dienen, nemen Dienaren hun taak soms wat al te gemakkelijk op met een vast gevoel van ‘er komt iets prachtigs op me af’, wat hen noopt tot nietsdoen en te wachten ‘tot het feestje gaat beginnen!’. Hoewel zulke voorgevoelens weliswaar een onderliggende waarheid bevatten, zal zo’n zelfingenomenheid met bijbehorende spirituele passiviteit nooit bijdragen tot een geschikte voorbereiding, zodat deze Dienaren zichzelf meer en meer laten afleiden van het doel van hun incarnatie. Zelfvoldane gevoelens onder Dienaren tijdens de wachttijd zijn uiterst onproductief voor verdere verhoging van de planetaire vibratie. Het kan er zelfs toe leiden dat hun eigen voertuigen uiteindelijk geheel ongeschikt blijken te zijn om de machtige spirituele energie te kunnen ontvangen die spoedig op de hele wereld vrij komt.

Alle persoonlijkheden die door de groepsziel worden bewoond, vormen belangrijke instrumenten voor het realiseren van de richtlijnen van het Goddelijk Plan op Aarde. Iedere Dienaar zou hierdoor zijn mentale, emotionele en fysieke lichamen in de best denkbare conditie moeten houden, zodat zij een optimale dienstverlening kunnen leveren; een dienstverlening overigens, die de grotere multidimensionale bewustzijn van elke Dienaar al eeuwig en altijd verleent in vele dimensies tegelijk ‘aan de andere kant van de sluier’. Zij die er voor kiezen om de lessen te negeren die hen worden aangeboden tijdens de wachttijd (net zoals de rest van de mensheid er vandaag de dag voor kiest om egoïstisch en spiritueel indolent te blijven) kunnen ervan op aan, dat de zuiverende werking van de binnenstromende Aquarius energie bij hen negatieve effecten tot gevolg heeft. Dienaren zullen moeten beseffen dat zij, omdat zij in het algemeen gevoeliger zijn dan de gemiddelde persoon, de effecten van de binnenstromende energie als eersten gaan ervaren en ook dat zij, als zij zich niet op tijd voldoende voorbereiden, de mensheid alsmede hun eigen groepsziel net zo veel in de steek laten als zichzelf. 
Voorts zijn Dienaren verplicht door hun groot innerlijk inzicht, om al hun kennis aan de mensheid aan te bieden. Wanneer zelfvoldaanheid of onverschilligheid hen van al die afspraken weerhouden, dan overtreden zij de Wet van Dienstbaarheid, waaraan hun zielen hun bestaansrecht ontlenen. Door hun eigen geest te ontkennen roepen zij onvermijdelijk lijden over zich af, waardoor als gevolg hiervan weer extra negatief karma kan ontstaan.

***

De wachttijd is een belangrijke periode voor Dienaren om hun twijfels en angsten te boven te komen en te leren om in onderlinge afhankelijkheid onder elkaar en met de mensheid te gaan werken voor een waardige zaak. Tijdens de wachttijd dwingen de typische tijdelijke beperkingen, opgelegd door de sluier van vergetelheid, de Dienaren ertoe zich te verenigen en in groepen samen te werken. Hierdoor kunnen hun verschillende, maar aanvullende vaardigheden worden benut om de groepsvisie vaste vorm te geven. Door zichzelf opnieuw weg te cijferen als instrumenten, volledig in dienst van de Goddelijke Wil, zal het proces van hun eigen spirituele ontwaken - hun herinnering - zich automatisch ontvouwen.

De wachtperiode biedt echter nog meer voordelen. Hoewel we deze soms kunnen beschouwen als wat mindere vormen van dienstbaarheid, zijn zij toch van groot belang binnen de overkoepelende missie van elke individuele Dienaar en mogen daarom niet worden onderschat. Het zijn de volgende:

1. De weg bereiden voor anderen door een voorbeeld te zijn voor de basiskwalificaties die men nodig heeft voor een ‘bescheiden zoekende houding’ bij het betreden van het spirituele pad. Wanneer Dienaren serieus zoeken naar de aloude waarheid en het doel van hun incarnatie zal dit onvermijdelijk leiden tot nodige aanvullende inzichten en verdere ervaringen. En dit leidt op zijn beurt weer tot een diepe overtuiging die voortkomt uit een juist begrip over al die subtiele gevoelens die voorheen slechts vage fluisteringen leken van de ziel binnenin hen. Zij krijgen op die manier een beter inzicht over hun eigen plaats binnen het Goddelijk Plan van de Aarde en zijn zo ook beter in staat hun potentiële bijdrage aan de uitvoering van dat Plan te beoordelen. En zo kan opnieuw de geest van de Dienaar zich in vol vertrouwen manifesteren in ontwakend bewustzijn, waardoor alle kennis en ervaringen uit vorige levens zich samenvoegen met zijn huidige incarnatie en dit tot één consistent geheel integreren.

2. Het opslaan voor het nageslacht van belangrijke ontdekkingen en gebeurtenissen tijdens hun zoektocht op het pad binnen alle gebieden van menselijke innovatie en het verzamelen en vergelijken van deze observaties en gebeurtenissen. Door deze over te dragen aan de groepsgeest worden die een deel van diens toegenomen ervaring, begripsvorming en wijsheid.

3. Het opvoeren van het bewustzijn van de planeet. Juist door hun aanwezigheid op Aarde zullen Dienaren, zelfs al is hun sluier nog intact, met behulp van hun aura’s (omdat die een hogere vibratie hebben dan die van de gemiddelde mens) kunnen bijdragen tot verfijning van grove energieën overal ter wereld. In zijn streven naar spiritueel inzicht leveren Dienaren zo een extra bijdrage aan het algemene welzijn door een behulpzame en stimulerende energie uit te stralen tijdens hun verdere zoektocht op hun pad.

4. Het inspireren van de mens om telkens nieuwe pogingen te doen in zijn eigen zoektocht naar de Waarheid. Tegelijkertijd ook de helpende hand te bieden aan andere treuzelende Dienaren, wiens sluier van vergetelheid nog niet zodanig is opgelicht, dat zij zich hun doel herinneren.

5. De omvorming en activering van het subtiele energierooster van de Aarde. Dienaren voelen vaak een innerlijke drang om verschillende plaatsen op de wereld te moeten bezoeken. Deze plaatsen komen soms bij hen naar boven als bestaande, soms vergeten en soms nog niet ontdekte heilige plaatsen. De Dienaar kan daar - hetzij bewust of onbewust - heel spontaan assisteren bij de voorbereiding van Moeder Aarde op haar nabij zijnde wedergeboorte door belangrijke gegevens en vitale energie los te maken die daar liggen opgeslagen binnen de planetaire intelligentie en die essentieel zijn verbonden met de komende grote overgang.

6. Het nieuwe wereldparadigma voor te leven en op die manier in de praktijk de ware visie van het Aquariustijdperk helpen demonstreren. Omdat alles wat verbonden is met de oude en achterhaalde wereldnormen zal wegteren totdat tenslotte alles ineenstort en volledig desintegreert, zullen Dienaren de weg wijzen naar de Nieuwe Wereld door bewust alle materiele zekerheden en typische sociale gemakken, die tegenwoordig de norm zijn geworden voor velen in het Westen, opzij te leggen. In ruil daarvoor zullen zij actief een gróter Doel omarmen - namelijk de realisatie van het Ene Goddelijke Werk op Aarde.

7. Het prikkelen van anderen om verder te gaan op het spirituele pad door het bieden van een palet aan dienstverlenende activiteiten aan iedereen.

8. Algemene assistentie bij het (her)onderricht van de mensheid om die voor te bereiden op de Nieuwe Dag.

De meerderheid van deze diensten tijdens de eerdere stadia van een Dienaars missie, voorafgaand aan de alomvattende Oogsttijd, is slechts als inleiding bedoeld en daarom niet definitief en continu. In het algemeen zullen deze diensten inderdaad vooral worden verleend tijdens de wachttijd, vóórdat een volledige herinnering intreedt en wel om de volgende redenen:

a) Wanneer de sluier van vergetelheid dunner wordt en ontwaken volgt, zullen de auravelden van de Dienaren sterk worden gemagnetiseerd. Als gevolg daarvan zullen normale contacten en relaties tussen Dienaren en de meeste mensen in toenemende mate problemen oproepen, door onverenigbaarheid van wederzijdse vibraties. De toenemende intensere en krachtigere uitstraling van de Dienaar in de naaste toekomst zullen moeilijkheden opleveren voor diegenen, die zich schuil houden binnen de schaduwen van zelfzucht en angst.

b) Naarmate zij zich hun collectieve doel herinneren en naarmate zij hun aangeboren hogere vermogens hersteld zien, worden Dienaren noodzakelijkerwijze meer toegewijd en gespecialiseerd in hun veld van dienstbaarheid en zullen zich waarschijnlijk helemaal willen terugtrekken van de wereld ten behoeve van meer vitaal esoterisch werk in kleine kring.

c) Nu de frequentie van de vibraties op Aarde almaar stijgt, wordt ook de duisternis in de wereld uitvergroot, omdat vijandige krachten hun laatste, beslissende en wanhopige poging doen om controle en overheersing te behouden. Naarmate de hele mensheid steeds meer geconfronteerd wordt met alle innerlijke onzuiverheden, zal de Dienaar zich door zijn innerlijke en groeiende overgevoeligheid, gedwongen voelen zich terug te trekken van die steeds intensiever wordende maalstroom van wereldwijde reiniging. Hoe meer Dienaren zich gaan herinneren, hoe meer zij op afstand blijven van al diegenen, die er niet in slagen te kiezen voor liefde en dienstbaarheid als levenshouding. In feite zal ieder individu op Aarde in de naaste toekomst vroeg of laat op de een of andere manier een noodzakelijke keuze moeten maken; een keuze om zich ofwel te verbinden met de Eilanden van Licht ofwel met de spelonken van de duisternis. Grijze gebieden bestaan dan niet meer.

***

Tijdens die periode van wachten kan het geduld van Dienaren heel vaak zwaar op de proef worden gesteld. Door hun heimwee voelen velen zich al voorbereid om naar hun thuiswereld terug te keren. Maar Dienaren incarneerden echter niet op Aarde om alleen maar wat rond te slenteren en dan naar huis te keren. Eerst zullen zij hun missie succesvol moeten afronden. Dienaren die tijdens de wachtperiode de juiste keuzes maken, zouden zich aangespoord moeten voelen door het feit dat de laatste fase van hun missie zoveel meer voelbaar positief, vreugdevoller en productiever zal blijken te zijn dan het eerste onvermijdelijke stadium van blindheid en strijd. Heel spoedig zullen meer gegevens over hun nobele taak ten behoeve van de mensheid en de Aarde in hun geheugen naar boven komen drijven. Want hun missie zal worden voltooid in volledige herinnering.

Intussen kunnen we zeggen, identificeer je niet met dit vergankelijke droomleven. Dit zullen altijd de waarschuwende woorden zijn van en voor de Dienaar tijdens de wachtperiode, want als hij objectief kan blijven - door zijn ogen, oren, verstand en hart open te houden - zal hij inzien dat alles in de hele wereld voelbaar in beweging is en dat nog veel grotere veranderingen op komst zijn. Alle zorgen en spanningen uit de realiteit van gisteren zullen, wanneer men terugkijkt, in feite niet veel meer blijken te zijn dan wegvliedende hersenschimmen in het licht van een nieuw en helderder realiteit van nu. Dienaren die tot nu toe met grimmige vastberadenheid hun taak hebben uitgevoerd en nu vermoeid zijn, overmand als ze zijn door een gevoel van eenzaamheid en een geïsoleerd leven in een vreemd en vijandig land, en die daarom wellicht de wens koesterden ‘eruit te willen stappen’, hoeven niet meer alleen te worstelen, want het goede nieuws is nu onderweg. Want een almaar stijgend aantal Dienaren ontwaakt op dit moment en is op zoek naar aansluiting.

Al die Dienaren die de lessen van hun wachtperiode hebben geleerd en die daardoor inzicht hebben gekregen in hun verleden (dwz dit hebben leren begrijpen, accepteren, vergeven en los hebben kunnen laten), zullen in toenemende mate in contact komen met de groepsziel en worden zo in de gelegenheid gesteld elke opgelopen karmische verplichting, ontstaan in deze derde dimensie, om te zetten. Zij kunnen zich dan geheel bevrijd, zonder enige inspanning, verheffen op de altijd weer nieuwe binnenstromende golven van spirituele kansen. Naarmate meer Dienaren ontwaken en bewust de weg opgaan van spiritueel zoeken en dienstbaarheid, trekken zij andere individuen aan. Personen die zowel tot hun eigen directe spirituele familie behoren maar ook andere zoekende leden van de mensheid. Op wereldniveau bezien zal blijken dat de snelheid waarmee de onvermijdelijke hereniging op het fysieke vlak zal gaan plaatsvinden, tevens de lengte van de wachtperiode zal bepalen en ook het tijdstip zal vaststellen waarop het grote, collectief uit te voeren werk - waartoe alle Dienaren op deze wereld zijn geïncarneerd - kan beginnen.

Weksignalen

Alle Dienaren hebben, figuurlijk gesproken, zoiets als een innerlijke wekker met alarm die op het vastgestelde uur afloopt en hun bewustzijn uit zijn - door ieders missie opgelegde - sluimer zal wekken. Het is het tijdstip waarop zij met een hogere spirituele invloed in de wereld zullen moeten gaan werken. Deze alarmsignalen bereiken hen rechtstreeks vanuit de subtielere dimensies in de vorm van directe interne impulsen of in de vorm van een of meerdere katalysatoren vanuit de hen omringende buitenwereld. Voor iedere individuele Dienaar zal de wekker op een verschillend tijdstip afgaan en wel op het moment dat zij ieder hun individuele pad zullen gaan betreden. Weer veel later zal dit weksignaal gaan luiden voor grote aantallen Dienaren tegelijk, namelijk wanneer ze al in groepsverband samenwerken. Doordat de factor vrije wil altijd variabel is, liggen zowel het precieze tijdstip als de frequentie van deze occulte hoogtepunten niet vast. Die tijdstippen zijn in wezen afhankelijk van de keuzes die de Dienaar in zijn eigen leven maakt en ook, zij het wat minder, van de keuzes die de hele mensheid collectief maakt.

De Dienaar vindt zijn typische levenspad bezaaid met kleinere en grotere stimulansen om te ontwaken en met name zal hij die zien verschijnen tijdens deze laatste jaren die ons nog wachten tot de deadline van de planeet. Hoewel al deze stimulansen zijn te beschouwen als evenzoveel kansen voor initiatie, zijn ze eigenlijk voor Dienaren slechts geheugensteuntjes. De reden hiervoor is dat Dienaren al vóór hun incarnatie op Aarde dit soort initiaties hebben ondergaan en verwerkt. Vergroting van het bewustzijn, opgeroepen door een weksignaal, voelt daarom altijd vertrouwd aan, want het is in werkelijkheid een zich ontvouwend proces van repeterende herinneringen (zogenaamde ‘rappels’) en leveren op hun beurt een bijdrage aan de training en voorbereiding van de Dienaar tijdens zijn wachtperiode. De katalyserende werking van de weksignalen helpen de sluimerende intelligentie, kennis en wijsheid van binnenuit vrijkomen, waardoor als gevolg daarvan een hoger niveau van spiritueel contact wordt bereikt. En zo wordt het mysterie van de missie van de Dienaar op die manier in gedeeltes aan hem ontvouwd. Weksignalen helpen dus bij het in kaart brengen van de weg die de Dienaar zal gaan om als voorbeeld te dienen voor de mensheid. Om te laten zien wat de vruchten van een spiritueel leven kunnen zijn en om de weg naar de Nieuwe Wereld te laten zien, terwijl ze tegelijkertijd helpen diens groeiende inzicht en dienstbaarheid te vormen.

Weksignalen kunnen in vele gradaties voorkomen. Zij kunnen spontaan optreden als een onverwachte synchrone gebeurtenis in het dagelijkse leven. Zij kunnen ook optreden als visioenen, of in de vorm van bijvoorbeeld sturing en leiding door onstoffelijke wezens of als subtiele gevoelens en impressies die van binnenuit komen. Zij kunnen zich manifesteren via visuele symbolen in een kunstwerk of in de Natuur* of worden wellicht zichtbaar tijdens meditatie of dromen. Zij kunnen ook worden aangereikt in de vorm van woorden in een boek, of in gesproken vorm of via een lied, of kunnen zich rechtstreeks innerlijk uiten in stilzwijgende herkenning. Ze kunnen een welkome bevestiging zijn van een vaag gevoeld doel of van een toekomstperspectief, maar ze kunnen zich ook aandienen als een prikkel, een plotselinge inspiratie of een dynamische en dwingende impuls in het leven van de Dienaar, of ze kunnen worden waargenomen als een flits van intuïtief begrip waarin een groter deel van de essentie van het Universum wordt onthuld.

Door de weksignalen wordt het voor de Dienaar mogelijk om beter zijn potentiële bestemming en inzetbaarheid te kunnen beoordelen. Ze kunnen hem zelfs het overkoepelende doel van zijn incarnatie onthullen en hem daardoor bewust prikkelen om zijn levensmissie met succes aan te vangen. In welke vorm weksignalen zich ook aan hem presenteren, deze kostbare momenten gunnen op zijn minst aan het voorheen beperkte en schijnbare afgescheiden bewustzijn van de Dienaar een blik op het uitgebreide, multidimensionale bewustzijn dat het grootste deel beslaat van zijn eigen ware Zelf en het geeft tevens een weliswaar klein, maar zeer reëel zicht op het bestaan van die transcendente werelden, die zo’n vertrouwd gebied zijn voor hem.

* De zogenaamde ‘graancirkels’ bijvoorbeeld, zijn echte weksignalen voor hen die in staat zijn de symbolische bedoeling en betekenis hiervan op een veel dieper niveau dan het intellect te herkennen (en te duiden).

Het is gebruikelijk dat het eerste weksignaal vanzelf en zonder enige inspanning gaat klinken en zal de Dienaar hoogstwaarschijnlijk op weg helpen naar zijn doel. Vervolgsignalen echter zullen de Dienaren zelf moeten opwekken, want dit is de onveranderlijke wet van het Ware Pad. Pas nadat datgene wat is verworven op intelligente wijze is verwerkt en toegepast, mag je pas meer verwachten. Spirituele onthullingen moeten altijd zelf worden geïnitieerd en deze kunnen zich pas écht openbaren door serieus spiritueel te gaan zoeken en vergezeld van een oprechte liefdevolle houding. Wanneer deze simpele, nooit falende formule maar goed wordt gevolgd, verschijnt betrekkelijk snel het antwoord op zijn laatste vraag, als een sleutel benodigd om weer verder te gaan op het pad. Soms kan er echter ook bepaalde informatie worden aangereikt die, wanneer het praktisch wordt toegepast, hem toegang geeft naar verdere spirituele progressie.

Weksignalen zijn dus belangrijke gebeurtenissen in het leven van een Dienaar, want dikwijls sluiten zij aan bij vage gevoelens die velen van hen al vaak vanaf hun jeugd hebben. Zodat deze signalen hem daardoor zullen prikkelen tot een bewuste nieuwe toewijding aan het nobele en bevrijdende leven van dienstbaarheid aan het Goddelijk Plan. Door overdracht van een waarachtige visie onthullen ze aan het bewustzijn van de Dienaar de steeds weer evoluerende mogelijkheden van het spirituele leven dat vóór hem ligt te wachten en het onvermijdelijke succes aan het eind van zijn collectieve missie. Een innerlijke zekerheid wordt geboren en wanneer de Dienaar hierop voort kan bouwen, leidt het bij hem tot een diepere overtuiging, voortkomend uit ervaringen die in wezen nooit zijn vergeten. Afhankelijk van de intensiteit van het weksignaal zal het bewustzijn en levensopvatting van degene die hierdoor gedeeltelijk is ontwaakt voor altijd in meer of mindere mate veranderen.

Wanneer de Dienaar de echte weksignalen volgt (en niet alleen maar die paranormale ervaringen die tegenwoordig zo vaak voorkomen) zal het voor hem erg lastig, zo niet onmogelijk worden om weer terug te keren tot zijn vroegere routine die nu onveranderlijk heel onbevredigend en koud lijkt in het licht van zijn nieuwe en helderder gewaarwording. Het is onvermijdelijk dat bijna iedere Dienaar die ontwaakt, wordt geconfronteerd met radicale veranderingen wanneer hij met zijn groeiend bewustzijn inziet dat oude levenspatronen en idealen ongeschikt en zelfs tegenstrijdig worden aan het doel in zijn leven dat hij zich nu gaat herinneren. Carrières, relaties en bepaalde wereldse verplichtingen, aangegaan vóórdat de wekker ‘afliep’, zullen snel onverenigbaar blijken te zijn met zijn nieuwe innerlijk opgeroepen bewustzijn en vroegere levenspatronen gaan langzamerhand hun aantrekkelijkheid verliezen. Op dat moment worden Dienaren zich bewust van een sterke noodzaak om zich te gaan groeperen op het fysieke vlak en zo begint de belangrijkste fase van hun zoektocht. Nieuwe wegen met nieuwe mogelijkheden zullen zich aandienen, leidend naar waardevolle ervaringen, die de Dienaar zullen dwingen om álle disharmonie in zijn leven op te lossen ter voorbereiding op de Oogsttijd. Hij wordt gedwongen tot een confrontatie met al zijn verschillende angsten en om de daaruit volgende naar boven komende emoties in evenwicht te brengen en deze te zuiveren met zijn gestaag groeiende licht binnenin hem.

Weksignalen zullen blijven klinken zo lang de Dienaar zijn vrije wil inzet volgens de richtlijnen van het Goddelijk Plan. Juist handelen hierop is een voorwaarde om ervan verzekerd te zijn dat de groepsziel meer mogelijkheden zal gaan aanreiken. Als Dienaren zich opnieuw bewust beginnen te wijden aan een waardig en onbaatzuchtig doel, zal een vertrouwde geest van toewijding en onvoorwaardelijke liefde bij hen worden opgeroepen. Met andere woorden, afhankelijk van de puurheid van zijn motieven en of hij zijn uiterste best doet om aan de gestelde eisen te voldoen, kwalificeert hij zich voor ontvangst van méér kennis en spirituele kracht, die hem wordt toebedeeld via het middel van opvolgende weksignalen. Dienaren kunnen op die manier dus zelf beginnen om bewust mee te werken aan het oproepen van hun eigen weksignalen want zij creëren op een magnetische wijze nieuwe kansen voor zichzelf tijdens hun dienstbaarheid en dat helpt hen hun herinneringsproces te bevorderen.

***

Het inspirerende en karakteristieke van vroege weksignalen is dat zij een heel kleine maar toch opwindende glimp te zien geven van hoeveel er nog te leren, verwerken en te ervaren is tijdens de missie van de Dienaar. Het wordt duidelijk dat er nog de meest wonderbaarlijke ontdekkingen staan te wachten en hoewel de vaag gevoelde toekomstige glorie nauwelijks waarneembaar en ondoorgrondelijk blijft voor al die Dienaren die bezig zijn te ontwaken, wenken zulke glimpjes hen en inspireren zij hen om door te gaan. Vaak zijn zij vol ontzag voor, en veel vaker nog meer overweldigd door het licht van voortdurend nieuwe en helderder openbaringen over de op hen wachtende grotere pracht die voorbij zijn huidige beperkte, maar groeiend inzicht ligt. Weksignalen zijn daarom bedoeld om de Dienaar aan te moedigen verder te zoeken en om dienstbaarheid aan te wakkeren doordat ze zijn honger naar spiritualiteit opwekken.

Wanneer hij aan een belangrijk weksignaal beantwoordt - één met een aanzienlijk veranderingseffect - doorloopt een Dienaar in het algemeen drie stadia. Het eerste stadium is dat van betovering, euforie en van een groots herkennen. Daarna volgt een relatieve duisternis en soms zelfs een gevoel van wanhoop wanneer zo’n openbaring langzaam wegglijdt en de Dienaar zich dikwijls weer terugziet in de tredmolen van zijn leven. Weliswaar heeft hij nu enig idee wie hij is, maar dit punt is ook feitelijk zijn grootste test, want nu moet hij vooruit, vertrouwend op zijn innerlijke kennis en herinnering zonder de spirituele stimulans van een weksignaal. Momenten van soms intense innerlijke visioenen worden gewoonlijk op die manier in evenwicht gebracht en geïntegreerd met relatief rustige periodes van overpeinzing, verwerking en een consequente voorbereiding op de volgende stap. Tenslotte raakt de Dienaar in zijn ontwakingsproces zo verweven in zijn dienstbaarheid, in ondersteuning van zijn lotgenoten en met de begeleiding van hen die naar hun volgend weksignaal op weg zijn, dat de allereerste opwinding en reacties vergeten zijn. Dan begint hij tot zijn verbazing te ontdekken dat op ieder moment en wanneer hij dat wil - indien het een onzelfzuchtig karakter draagt en past bij het Goddelijk Plan - die openbaring en het spirituele licht die hem bij zijn eerste weksignaal waren aangereikt, voor altijd bij hem zullen horen.

Er zijn drie manieren waarop weksignalen tijdens de waakperiode of tijdens een slaap- of droomtoestand, worden gehoord. Dit zijn: 1) een zacht, geleidelijk en gestaag ontplooiend proces van vaak enkele jaren. - een stille wekker; 2) een plotseling, intens en diep transformerend ontwaken - een luide wekker, en 3) een over tijd zijnde en hevig rinkelend en alarmerend weksignaal - een verlate wekker. Dit laatste type stimulans tenslotte is soms nodig wanneer de Dienaar in gebreke blijft en niet op een goede wijze reageert op eerdere hem geboden kansen, waardoor hij er niet in is geslaagd om op tijd te beginnen door die sluier van vergetelheid heen te dringen. Zo’n verlaat weksignaal vergt meer dan de andere het alleruiterste van de Dienaar door de noodzakelijke heftigheid ervan. Zo’n plotselinge en intense spirituele stimulans houdt in het algemeen aanzienlijke risico’s in en kan zelfs schade aanrichten aan de lagere voertuigen van het bewustzijn. De krachtige binnenkomst van energie kan er de oorzaak van zijn dat de Dienaar mentaal en emotioneel uit evenwicht raakt en hierdoor zelfs weerhouden wordt van het voltooien van zijn missie. Naarmate de deadline voor de planeet dichterbij komt, wordt de kans dat zulke radicale weksignalen zullen resulteren in een positief ontwaken, steeds kleiner. Dit komt omdat de vereiste persoonlijke reiniging al veel te lang is vertraagd zodat, op het moment dat het Kundalini-vuur langs de ruggengraat omhoog wordt gestuwd dwars door de chakras van een onzuiver en onvoorbereide persoonlijkheid, deze een zenuwinstorting of psychiatrische aandoeningen kan krijgen of zelfs kan de dood hierbij optreden. Late weksignalen vereisen inderdaad een ongewoon sterke wil en een veerkrachtig gestel, wil een ramp worden voorkomen. Het mag hierdoor duidelijk zijn dat het momenteel voor Dienaren een bittere noodzaak is om zonder uitstel snel te beginnen of vooruitgang te maken op het pad van zuivering.

***

Het hoogst belangrijke proces van ontwaken kan aanmerkelijk worden versneld via geschikte bijeenkomsten met andere Dienaren van het Goddelijk Plan. Sommige Dienaren die nog één van die belangrijke weksignalen tegoed hebben, krijgen op die manier de gelegenheid hun sluier van vergetelheid tot op zekere hoogte op te lichten doordat iemand anders, die ontwaakt is, hen een waarheid onthult of hun bewustzijn op positieve manier beïnvloedt door bepaalde aura-energieën uit te stralen. Wanneer Dienaren elkaar op het fysieke vlak ontmoeten, elkaar beginnen te vertrouwen en voor elkaar open staan - al is het maar een beetje - wordt een groter gedeelte van de groepsziel aangeroepen. De daaruit volgende energietransmissies, afkomstig uit de hogere werelden, brengen als het ware licht van boven naar beneden door de lagere voertuigen heen. Dit komt uiteindelijk tevoorschijn op het fysieke vlak, waar dit licht kan helen, de lichaamscellen kan verjongen en spiritualiseren, en het bewustzijn van het fysieke brein kan verlichten. Wanneer het echter niet mogelijk blijkt om zo’n genade te integreren binnen de persoonlijkheid van de Dienaren die daartoe geroepen werden, en als hun eigen vrije wil geen positieve wending heeft gegeven aan hun eerdere spirituele indolentie, dan zal hoogst waarschijnlijk de oude vertrouwde staat van occulte blindheid weer snel terugkeren. Met als gevolg dat hun potentieel bevrijdend inzicht verloren dreigt te gaan.

De tegenstand biedende ego’s van nog niet ontwaakte Dienaren kunnen, net als die van andere leden van de mensheid, gaan twijfelen. Deze twijfel kan zelfs in angst of vijandschap overslaan als de allereerste stadia van zuivering volgen als reactie op weksignalen van andere, eerder ontwaakte individuen. Door hun keuze om negatief te willen reageren, wenden zij zich vrijwillig af van de reeds geopende deur, die hen alle kansen biedt. En die deur zal daarna noodzakelijkerwijze weer worden gesloten als gevolg van de wet van de vrije wil. Afhankelijk van diverse omstandigheden zullen Dienaren, die tijdens deze kritische tijden er niet in slagen een dergelijke genade in hun leven te accepteren, tijdens hun huidige incarnatie niet snel opnieuw zo’n kans krijgen. En zo breken zij onopzettelijk maar wel moedwillig hun missie af. Voor diegenen die de kansen om te dienen, afwijzen en met name voor diegenen die ontwaakte Dienaren die hen proberen te helpen en te begeleiden, onheus bejegenen, is het gevaar niet ondenkbeeldig dat zij in een diepe somberheid kunnen vervallen of zwaar depressief raken, wanneer hun Grotere Zelf zich van hun persoonlijkheid afkeert vanwege hun keuze om een boodschapper van de Nieuwe Geest niet te willen respecteren.

Het Plan voorziet erin dat Dienaren die nog slapen en in onwetendheid verkeren, wel al andere reeds ontwaakte Dienaren zullen kunnen herkennen. Bijvoorbeeld diegenen die mogelijk innerlijk werden gestimuleerd om te hulp te schieten als antwoord op een welgemeende bede. Maar we moeten ook goed beseffen dat, wanneer iemands zielenfamilie zich begint te herenigen op het fysieke vlak, juist op dat moment de verborgen krachten van zelfzucht hun uiterste best zullen doen om vrees, verwarring, blindheid enzovoort te zaaien in al die persoonlijkheden die zo zijn aangetast door een op Aarde alles doordringend wantrouwen, angst en misleiding. 
Er zijn verschillende manieren waarop Dienaren elkaar kunnen herkennen; sommige daarvan zijn al beschreven en meer hierover komt later in dit boek in detail aan de orde. In de regel echter zullen Dienaren allereerst moeten leren hun eerste in hen opkomende gevoel en waarnemingen (gewoonlijk zielsgebonden, dus accuraat) te vertrouwen alvorens het ego de gelegenheid krijgt vóór die waardevolle herkenning een mist van twijfel en scepsis op te roepen.

***

Het Goddelijk Plan kent in zijn ontwerp speciale weksignalen voor een heel klein percentage Dienaren die, figuurlijk gesproken, vroege vogels genoemd kunnen worden. Zij zijn ontwaakt vóór de grote meerderheid van andere Dienaren. Als gevolg hiervan ondervinden zij vaak veel frustratie, spot en tegenspoed bij hun worsteling in de duisternis en met vallen en opstaan zullen ze de noodzakelijke lessen moeten leren. Als voorbodes lopen deze vroege Dienaren vóór in de tijd en worden daarom nauwelijks begrepen en soms zelfs zijn ze ook nauwelijks welkom in een wereld die nog lang niet klaar is om hen te ontvangen of om naar hun, zich ontplooiende en vaak profetische, visie te luisteren. Zij kraaien als de haan in het donkerste uur vóór de dageraad die de komst van een luisterrijke ochtend aankondigt aan een wereld die nog steeds slaapt. Zelfs in deze tijd, nu de hele wereld zich langzamerhand aan het voorbereiden is, is de taak van deze Dienaren die belast zijn met het leggen van de fundamenten voor een geheel nieuwe spirituele ontwikkeling van de mensheid en ook belast zijn met de taak om ‘klaar te staan’ voor de eerste ontwakende groepsleden, zeker niet de gemakkelijkste. Zij hebben met zóveel te maken dat ‘fantastisch’ en ‘onmogelijk’ lijkt, dat de werkelijk formidabele doelstellingen waar deze ‘vroege vogels’ mee geconfronteerd worden, in deze allereerste stadia bijna onhaalbaar lijken. Hun pioniersdrift echter zal bij hen hoogst waarschijnlijk een spoedige herinnering oproepen van wie zij werkelijk zijn en dit, gevoegd bij al die zwaar bevochten verantwoordelijkheden, zal een gerechtvaardigde beloning opleveren.

Veel van die eerder ontwaakte Dienaren voelen zich aangespoord om, met het oog op hun afspraken tegenover de mensheid, te spreken of lezingen te geven over de aangepaste wetten van het nieuwe Aquariustijdperk of door onderricht te bieden over alle daarmee samenhangende nieuwe waarheden en wegen voor spirituele vooruitgang van de mensheid. Het allereerste effect van deze serieuze stappen is, hoe kan het ook anders, noodzakelijkerwijze destructief. Want zij proberen de mensheid te ontdoen van alle oude vormen van religieuze, economische en politieke doctrines; oude zaken en tradities die niet langer meer in de behoeftes van de wereld voorzien. Hun vereiste onpersoonlijkheid - die zowel fouten als deugden herkent - zullen vele anderen in woede doen ontsteken, zelfs bij diegenen van wie zij feitelijk begrip, echte onpartijdigheid en samenwerking hadden verwacht. We zien bij hen een volslagen gebrek aan eerbied voor traditionele plechtigheden en ceremonies, voor oude en dierbare maar niettemin achterhaalde ideeën, filosofieën en godsdiensten. Voortdurend zijn ze bezig strijd te leveren tegen gehechtheden, ontkenning, de illusies binnen deze wereld en tegen al die weerstanden die zij ontmoeten richting het opkomende nieuwe Wereldbewustzijn. Neen, al deze gedachten en handelwijzen ontmoeten in dit vroege stadium maar weinig of geen applaus. Deze ‘vroege vogels’ werken daardoor meestal alleen en gewoonlijk zonder enige hulp of erkenning.

Op dit moment is slechts een klein percentage Dienaren, verspreid over de hele wereld, betrokken bij die belangrijke taak om oude en traditionele vormen en systemen af te breken (de meeste keren door het laten zien van hun gebreken), terwijl zij intussen tevens de nieuwe principes van eenheidsbewustzijn aan het verkondigen zijn. Maar hun percentage neemt gestaag toe naarmate de deadline van de planeet nadert en het aantal weksignalen sterk toeneemt om te kunnen voldoen aan de toenemende behoefte in de wereld. Zij zijn het die de eerste fase voorbereiden voor de eerste georganiseerde eenheden van Dienaren die, als ze zijn herenigd in bepaalde combinaties van groepen van zielen op het fysieke vlak, het stokje kunnen overnemen voor het bieden van assistentie tijdens de volgende fase van het Goddelijk Plan voor de Aarde.

Nog niet ontwaakte Dienaren die het belang en noodzaak van de roep om dienstbaarheid momenteel in zich voelen borrelen, maar die nog geen goed contact hebben gelegd met hun eigen groepsziel of met de Goddelijke Helpers aan de subtiele zijde van het leven, kunnen voordeel hebben van de wijze en betrouwbare begeleiding die hen wordt aangereikt voor ontwaken, via de vooruitziende blik van die vroege Dienaren die veel helderder kunnen zien. Op die manier krijgen zij uiterst waardevolle kennis aangereikt en door de bewustzijnsverhoging die altijd samen gaat met nieuw spiritueel inzicht, zijn zij in staat zowel hun eigen ontwakingsproces als ook die van andere lotgenoten te bespoedigen. 

***

Vaak worden weksignalen niet goed begrepen door Dienaren in hun allereerste opwinding (emotionele bewogenheid en glamour), persoonlijke verlangens en trots die heel gemakkelijk naar boven kunnen komen. Sommigen zouden in hun naïviteit bijvoorbeeld serieus kunnen geloven dat zij plotseling en op miraculeuze wijze als een meester der wijsheid ‘verlicht’ zijn geraakt, ofwel zo goddelijk begenadigd geraakt dat zij voldoende gekwalificeerd zouden zijn om met spirituele autoriteit onderricht te geven. Zulke onbesuisde Dienaren doen er goed aan zich te bezinnen over het feit, dat vroege weksignalen alleen maar de voorbodes zijn van een in principe altijd en continu doorgaand en almaar toenemend proces van spirituele groei. Want tot het moment dat hun nietig sprankje bewustzijn volledig is opgegaan in het Kosmische Bewustzijn van de Universele Geest, zijn zij op hun best slechts een boodschapper of dienaar van iets dat veel groter is dan hun kleine persoonlijkheid.

Ondoordachte impulsiviteit levert vaak onpraktische idealen en desillusie op. En op hun beurt leidt dit tot vertraging van de daaropvolgende weksignalen. In het slechtste geval schept dit binnen de voertuigen van de Dienaar dusdanig uitgelezen omstandigheden op dat zij gemakkelijk ten prooi kunnen vallen aan negatieve occulte invloeden. Kwaadaardige entiteiten die in bepaalde subtiele werelden verblijven ten behoeve van hun eigen sinistere doeleinden kunnen zulke Dienaren heel gemakkelijk manipuleren. En hierdoor zien we dat veel van de positieve inspanningen die anderen wereldwijd ondernemen, behoorlijk geneutraliseerd worden door goedbedoelende maar onvoorzichtige Dienaren. Occulte besmetting is tegenwoordig een veel voorkomende en voortdurend toenemend verschijnsel en dit kan zelfs leiden tot een regelrechte occulte bezetenheid - een onheil dat al reeds is voorspeld voor de Dienaar. Zo zien we ook dat zodoende bepaalde profetieën van duizenden jaren geleden nu uitkomen, die de verschijning van “vele valse profeten en zogenaamde Christusgeborenen” voorspelden. Want zelfs een volmaakte Dienaar kan misleid worden.

Dienaren kunnen ook zelf hun eigen ontwakingsproces afbreken door talenten die hen zijn geschonken ten gunste van anderen, verkeerd te gebruiken. Als gegeven kennis en macht niet juist en niet onbaatzuchtig in dienstbaarheid voor de mensheid worden gebruikt, zal de Dienaar geen nieuwe weksignalen meer hoeven te verwachten. Als een Dienaar de spirituele gaven inderdaad gaat misbruiken voor eigen doeleinden, zal hij een grote wroeging leren ondervinden want de groepsziel zal als gevolg hiervan de privileges snel intrekken. Daarnaast kan hij bovendien uit balans raken als hij vermogens die wellicht vrijkwamen door een weksignaal, op onverstandig wijze aanwendt. Dit kan zich bijvoorbeeld manifesteren als iemand met een briljant intellect doch met een gesloten hart, of als iemand met een verstoorde zienswijze over de echte Aquarius visie, of als iemand met een overmaat aan paranormale vermogens, maar die zich overgeeft aan alle verleidingen en gevaren van het lagere occulte.

Vele van die nog maar gedeeltelijk ontwaakte Dienaren zijn aangestoken door die wijdverbreide glamour van de New Age beweging en hebben zich gevoegd bij het groeiend aantal misleide enthousiastelingen, dat luchtkastelen aan het bouwen is. Deze verdwaalde mensen zijn vol overtuiging bezig hun imitatie Nieuwe Jerusalem op kwistige wijze te voorzien van een gevarieerde overvloed aan kleurige en uiterst plezierige verlokkingen en romantische idealen, die weinig meer bieden dan dat zij hen afleiden van het echte goddelijke Werk. Het zich uitbreidende licht van de Nieuwe Dageraad werpt vandaag de dag zijn schaduwen in alle richtingen vooruit. Overal trekt de verleiding en Dienaren met weinig essentiële zelfkennis en met onvoldoende inzicht over de verborgen zijde van het leven* verkeren in een uiterst nadelige positie.

* Achter in het boek kan men ongemarkeerde titels vinden als hulp voor de serieuze zoeker om zich basiskennis en begripsvorming eigen te maken.

***

Weksignalen komen dus met tussenpozen, in opeenvolgende series van almaar groeiend en helderder bewustwording en deze bereiden Dienaren voor op het ogenblik dat de uiteindelijk laatste Openbaring - of het laatste Weksignaal - zich zal laten horen. Dit zal hun volle multidimensionale bewustzijn herstellen en eveneens hun hogere spirituele vermogens en krachten terugbrengen, want dit signaal brengt hen in een gezegende staat van goddelijke herinnering. Wanneer zij dit laatste Weksignaal horen of op andere wijze ontvangen, wat een bekroning zal zijn van de voorgaande, zullen alle beperkingen en karmische beproevingen, die verbonden zijn aan de lagere werelden, volledig worden geneutraliseerd. Deze succesvolle Dienaren zullen hun voormalig ‘geploeter in de duisternis’ en hun beperkingen ontstijgen en zich verheffen tot hun lang verwachte en majestueuze ware goddelijke staat. Zij zullen hun uiteindelijke vrijmaking mogen ervaren uit de wereld van dualisme en afscheiding.

Het tijdstip van het allerlaatste Weksignaal is gedeeltelijk afhankelijk van de voortdurende aanroepingen van de Dienaar, alsmede van de mensheid, want in een systeem van vrije wil mag goddelijke assistentie alleen worden gegeven als antwoord op een serieus verzoek om hulp. In de nabije toekomst zal de crisis waarmee de mensheid wordt geconfronteerd, een dringende vraag om hulp naar doeltreffende spirituele dienstverlening ontlokken en dit heeft een verreikende wereldwijde invocatie tot gevolg. En die zal op zijn beurt de hereniging van groepen Dienaren bespoedigen. Want die zullen zich haasten om aan deze roep van de mensheid en aan de onmiddellijke behoeften van de wereld te voldoen. Het allerlaatste Weksignaal kan pas klinken ná het moment van wereldwijde groepsvorming, een proces dat nu al aanzienlijk op gang komt. De machtige synergetische dynamiek die op zo’n moment zal worden opgewekt, zal als een katalysator werken voor een alomvattend ontwaken - een wereldwijde Initiatie.

***

Als collectief vormen Dienaren een soort levend bio-spiritueel orkest, waarin ieder individu of groep wacht om op het voor hen vastgestelde tijdstip hun partituur te spelen. Tot het moment van hun galaoptreden zijn de leden van het orkest gedwongen stil te zitten door de beperkingen die hen zijn opgelegd vanwege de sluier van vergetelheid. Zij zijn echter van het begin af aan verplicht om zorg te dragen voor hun instrumenten, om deze in goede conditie te houden en ook om de eigen speelvaardigheid op peil te houden, zodat de Dienaar zijn instrument klaar heeft voor gebruik. Zoals elk professioneel lid van het orkest doen Dienaren er goed aan te luisteren naar de hen omringende melodie van het leven in geduldige afwachting van de weksignalen die hen leiden naar het belangrijke moment dat zij mee moeten spelen in het grote concert. Weet echter dat op dit moment de prelude voor de grote symfonie van deze collectieve missie van de Dienaren al is begonnen. En de Dirigent van het Goddelijk Plan is momenteel bezig alle aanwezige leden bijeen te roepen: zij die klaar staan om hun partituur te spelen.

Die Dienaren tenslotte, die met een scherpzinnig en intelligent onderscheid op hun weksignalen reageren, verwerven waardevolle inzichten en hun bewustzijn, vervoering en spirituele ontplooiing zal zich krachtig gaan ontwikkelen. Door de almaar sneller wordende Aquarius vibraties en door de hoeveelheid stimulansen die zij ontvangen, wordt hun opperste ontwaken bespoedigd. Zij zullen opstijgen tot nieuwe hoogten van ervaringen en expressies en zij zullen kunnen gaan genieten van de ultieme vrijheid en van de allerhoogste vermogens tot liefde zoals zij nog nooit in hun huidige incarnatie hebben ervaren. En zij zullen ontdekken dat door de verbazingwekkend nieuwe scherpte en vitaliteit die afkomstig zijn van hun nu fijn afgestemde voertuigen, zij zich kunnen openen voor een veel grotere instroom van spirituele krachten. Wanneer de Oogsttijd daar is, zijn zij het die tenslotte tot hun allergrootste vreugde zullen ‘promoveren’ en op dat moment zoveel mogelijk mensen met zich meenemen die bereid en in staat zijn om zich ook te verheffen en de schittering van de Nieuwe Wereld willen aanschouwen.

Herinnering

Het herinneringsproces verloopt tegenwoordig steeds sneller bij diegenen die willen luisteren naar de roep van hun ziel, deze herkennen en die gaan volgen. Zij ontwaken nu en bieden hulp bij het aarden en uitbreiden van het Nieuwe Wereldbewustzijn op Aarde. Aan de vooravond van de nieuwe dag waarop inzichten zullen doorbreken en gehoor gevend aan de roep van de groepsziel, zullen Dienaren graag de verantwoordelijkheid en de eer aanvaarden om anderen spiritueel bij te staan. Echter, zij zullen dit ook moeten doen alvorens aan hen een volledige herinnering kan worden verleend, want echte spirituele Macht (altijd een onderscheidend kenmerk van goddelijke herinnering) kan alleen worden toevertrouwd aan hen die een zuiver hart hebben en daarmee actieve goodwill demonstreren. De levens van alle Dienaren gaan veranderen en zullen worden omgevormd, als zij zich volledig gaan wijden aan de voortgang van het Goddelijk Plan. Het licht en de wijsheid van de groepsziel zal hen assisteren bij hun ontwakingsproces en ook bij de overgang naar een actieve dienstbaarheid - de reden waarvoor zij zijn geïncarneerd. Bij de terugkeer van de herinnering ontstaat er een praktisch werkbare kennis van de goddelijke wetten. Door zich hierop bewust af te stemmen, worden Dienaren gevrijwaard van alle identificaties met hun imitatie-ego en zal het hen verlossen van alle ervaringen binnen de fysieke dimensie. En zo worden zij helemaal vrijgemaakt om een bekwaam drager van licht te worden temidden van de donkere schaduwen in deze wereld.

Gewoonlijk wordt in de eerdere stadia van het herinneringsproces slechts een klein tipje van de sluier van Vergetelheid opgelicht en wel zodanig dat Dienaren zich slechts vaag het doel herinneren waarvoor zij zijn geïncarneerd. Maar zoals eerder gezegd, zijn er momenteel ook Dienaren in de wereld aanwezig met een grótere herinnering van hun oorsprong bij wie hun spirituele intelligentie en hogere vermogens op buitengewone wijze zijn hersteld. Bij deze laatste groep ontwaakte Dienaren ligt dienstbaarheid in hun aard vastgebakken en kunnen zij niet anders dan anderen helpen om wakker te worden uit hun lange slaap. Het vormt een deel van hun herinnerde plicht. Wanneer zij zich voldoende hebben gerealiseerd wat voor werk er ligt en wat daardoor van hen wordt verwacht, zullen deze meer bewuste individuen naarstig naar wegen gaan zoeken om anderen de essentiële werkelijkheid bij te brengen. En die werkelijkheid is dat elke Dienaar, zonder enige uitzondering, zich slechts dan kan kwalificeren om het Pad te mogen betreden - wat leidt tot volledige herinnering - wanneer hij een oprecht dienstbare houding tentoonspreidt.

Alleen met behulp van een nederige, zoekende instelling kunnen (nog) sluimerende Dienaren de hulp naar zich toetrekken én krijgen van meer ontwaakte leden van hun groepsziel die nu geïncarneerd zijn, ofwel van andere Dienaren met een soortgelijke missie. Al deze zielen zullen hen ondersteunen bij het herinneringsproces. Deze assistentie is echter niet alleen op het fysieke vlak beschikbaar, maar kan ook worden opgeroepen vanuit de subtiele werelden. Deze laatste soort hulp bereikt de Dienaar in de vorm van indrukken, zoals ideeën en impulsen van binnenuit, of in de vorm van directe telepathische communicatie met goedaardige onstoffelijke entiteiten die gewoonlijk uitsluitend verblijven in de hogere dimensies. Dit zijn zo enkele voorbeelden van de voordelen die vandaag de dag niet alleen beschikbaar zijn voor de Dienaren maar in feite voor iedere serieuze persoon die om (spirituele) hulp vraagt. En deze voordelen worden vrijwel altijd gegund wanneer iemand op een of andere manier dienstbaar is. Wanneer zij dit goed in gedachten houden, zal dit de Dienaren blijven inspireren het pad te volgen naar bewuste herinnering. Zij zullen gaan ontdekken dat deze zoektocht en de diensten die zij verlenen, hen uiteindelijk voert naar grotere kennis en verlichting en dat deze kennis op zijn beurt weer opnieuw leidt tot een hernieuwde en toegewijde dienstbaarheid tijdens de steeds breder wordende weg van spirituele ontdekkingen. 

***

Herinnering ontvouwt zich in overeenstemming met de unieke karmische staat van dienst van de Dienaar en is daarom onafscheidelijk verbonden met de wijze, waarop hij heeft geleefd en nog steeds leeft. Vele van hen hebben in hun vergetelheid tijdens deze en vorige fysieke incarnaties bepaalde keuzes gemaakt. Keuzes, gebaseerd op angst en egoïsme waardoor zij soms verstrikt zijn geraakt in de wereldwijde maalstroom, waarvan het juist de bedoeling was de mensheid hiervan al lang geleden te bevrijden. Dit gebeurde, omdat zij niet in staat waren om in voldoende mate door hun eigen sluier van vergetelheid heen te dringen. Verblind gebleven door dit onvermogen hebben zij eigenlijk niet anders dan de mensheid gevolgd in zijn lang bestaande egoïstische neiging en zelfbelang, opgelegd door samenlevingen die zelf al duizenden jaren lang verstrikt zijn geraakt in hun worstelingen met blinde gedragsregels en gebruiken. En hierbij speelde ook onderwerping aan dubieuze maar machtige autoriteiten hierin mee. Net als bij alle denkende wezens heeft ook bij de Dienaar diens vroegere levensloop onvermijdelijk zijn sporen nagelaten op zijn ziel. Normaal gesproken is het daarom noodzakelijk dat eerst iemands karmische weegschaal in evenwicht wordt gebracht, voordat verdere spirituele vooruitgang kan worden geboekt. Negatief karma verhindert namelijk dat het licht van de goddelijke Geest over de lagere voertuigen van bewustzijn kan schijnen, zodat herinnering wordt tegengehouden. Maar in deze tijd echter krijgen Dienaren gelukkig de gelegenheid om zich snel van al hun oude en schadelijke karmische patronen te ontdoen en dit is gedeeltelijk te danken aan de katalytische werking van de Aquarius energie die momenteel de Aarde overspoelt. 

Om in staat te zijn voldoende vaardigheden te kunnen ontwikkelen om de mensheid te helpen, is het een voorwaarde dat Dienaren in staat zijn al hun lessen te leren, te herkennen en te integreren binnen de omstandigheden die werden gecreëerd door hun eigen onvoorzichtige handelingen. 
Aangezien oude gewoontes naar boven zullen komen om te worden gezuiverd bieden zij de Dienaar zowel een uitdaging als een kans. Hij zal vastbesloten opnieuw zijn belofte moeten bevestigen aan de groepsziel dat hij alle verleidingen zal weerstaan om weer terug te vallen in zijn oude fouten. Hierdoor wordt vermeden dat zich beletsels gaan vormen die hem ervan kunnen weerhouden de wereld te helpen. Dit is de enige manier voor karmisch belaste Dienaren om zichzelf te bevrijden en om het pad die ze nu bewandelen, te kunnen vervolgen.

Sommige Dienaren hebben zich het besmettelijke en bekrompen geloof eigen gemaakt dat er niets speciaals gedaan hoeft te worden en dat alle heerlijkheid hen zomaar ten deel zal vallen, zonder dat zij daarvoor enige inspanning hoeven te verrichten. Dit is momenteel een heel populaire, maar uiterst schadelijke houding die bijna zeker verhindert dat herinnering doorbreekt en leidt tot veel verwarring en extra strijd. Dit idee is volstrekt onjuist. Vooruitgang is op Aarde alleen mogelijk overeenkomstig de wet van de vrije wil en Dienaren zijn daar niet van uitgezonderd tijdens hun Aardse missie. Als een Dienaar indolent blijft, geen beslissingen neemt, geen actie op eigen kracht onderneemt en dus toestaat dat zijn wil blijft slapen, zal de Wet van Compensatie (of Wet van Evenwicht) voor hem op zijn best neutraal blijven. Met als gevolg dat niets van al dat goede op zijn weg zal komen. Integendeel zelfs. Als we in het oog houden dat één van de belangrijkste doelen van zijn incarnatie juist was om de Weg te wijzen ‘als een levend voorbeeld’, is het zelfs veel waarschijnlijker, dat slechts het tegenovergestelde zal gaan plaatsvinden. Wanneer hij er niet in slaagt om op een wijze manier zijn vrije wil te gebruiken, leidt dit ertoe dat weksignalen tegengehouden worden, waardoor ook het herinneringsproces stagneert. Als Dienaren hierdoor verder blijven ‘slapen’, zullen zij - naarmate de Oogsttijd steeds dichterbij komt - in toenemende mate innerlijke conflicten gaan ondervinden. Deze conflicten kunnen door de katalyserende werking hiervan hen overigens alsnog helpen om op tijd tot positieve daden over te gaan. Kortom, in de wereld van de Dienaar staat inactiviteit gelijk met uitstel. Behalve het Goddelijk Plan dat vertraging oploopt, zal elk uitstel van zijn eigen herinnering ook het proces van de mensheid voor hún ontwaken en bevrijding nadelig beïnvloeden. Hier is de onderlinge verbondenheid van het planetaire bewustzijn debet aan.

Indolentie is voor Dienaren zowel hun gevangenis als hun graf. Op het moment dat zij het besluit nemen om actief te worden, zal het Universum meteen met hen samenwerken zoals ook Goethe beschrijft:

“Tot het moment dat iemand zich committeert, blijft er aarzeling, de kans om zich terug te trekken waardoor hij of zij altijd inefficiënt blijft. Wat betreft het soort initiatief wat nodig is; er is maar één elementaire waarheid en dat is dat onwetendheid talloze ideeën en prachtige plannen in de kiem smoort: pas op het moment dat iemand zich definitief verbindt, komt de Voorzienigheid ook in actie. Alles gebeurt dan om iemand te helpen dat anders niet zou zijn gebeurd. Een hele stroom van gebeurtenissen volgt uit die beslissing, die een heel scala van onvoorziene incidenten, ontmoetingen en materiele assistentie in zijn voordeel oproept, waarvan niemand ooit had gedroomd, dit op zijn weg te krijgen. Wat je ook doen kan of waarvan je alleen maar droomde dat je dat kunt, begin er mee. Stoutmoedigheid bevat genialiteit, macht en magie. Begin nu!”

***

Het is waar dat massale zelfzucht, angst voor verandering, spirituele apathie en de steeds intensiever wordende reiniging van het wereldego op zijn minst een omgeving creëren waaruit iemand niet zo gemakkelijk kan ontwaken. Het verhindert dat de overkoepelende missie van de Dienaren zich ontvouwt. Toch zijn het echter ook diezelfde omstandigheden, waarmee Dienaren moeten leren leven en waar ze mee moeten leren omgaan. Ook zijn het nu net déze problemen, waarvoor Dienaren uiteindelijk gekomen zijn op Aarde. Zij komen immers om de mensheid hierbij te helpen en zo wordt het duidelijk dat indolentie gelijk staat aan het absoluut negeren van hun vrijwillig overeengekomen verantwoordelijkheid voor de wereld. Zelfopgelegd uitstel is voor een Dienaar veel ernstiger dan voor de gemiddelde mens op zijn spirituele pad. En dit komt door de belangrijke taak waarmee hij is belast en ook door zijn veel verder gevorderd spiritueel niveau. Hoe verder een ziel is gevorderd op het pad, hoe groter de verantwoordelijkheid wordt. Ieder moment verspild in onwetendheid, is een gemiste kans voor dienstbaarheid; een gemiste kans om een andere Dienaar bij te staan in zijn herinnering of een helpende hand te bieden aan de mensheid. Wanneer Dienaren eenmaal uit hun zelfvoldaanheid ontwaken en zich hun doel herinneren (hetzij aan deze kant van het fysieke leven ofwel aan de andere zijde in de astrale wereld) krijgen ze in het algemeen verschrikkelijk spijt van elk kostbaar moment dat ze hebben verspild aan hun vroegere zelforiëntatie. Want door zich af te keren van de spirituele ethische code van hun groepsziel, zien we dat al die verloren tijd aanzienlijk bijdraagt aan het mogelijk falen van hun vrijwillige afspraken aan de mensheid op Aarde.

Negatieve kenmerken van het lagere zelf zoals eigenbelang, luiheid of trots bevorderen spirituele blindheid en houdt de trillingsfrequentie van het bewustzijn laag. Aangezien we allemaal weten wat het gezegde ‘soort zoekt soort’ betekent, zal zo’n vervuilde conditie van de aura onvermijdelijk andere dichte etherische, astrale en mentale materie aantrekken. Deze maken op hun beurt de lagere voertuigen van de Dienaar kwetsbaar voor invloeden van allesbehalve goddelijke energieën en intelligenties. Het op deze wijze aantrekken van psychische en emotionele vervuilingen levert voor de Dienaar, in het bijzonder tijdens zijn huidige incarnatie, op zijn minst (vermijdbare) complicaties op als hij ontwaakt. De door duisternis omringde Dienaar is nauwelijks in staat om zich te bewegen van waar hij zich bevindt, tot het moment komt dat hij serieus en compromisloos besluit het pad van zijn spirituele zoektocht te gaan volgen. Dit is de eerste en misschien wel de meest belangrijke stap voor hem, op weg naar herinnering. Het is echter helaas wel een feit dat een aanzienlijk aantal Dienaren zich tegenwoordig zo stevig hebben verankerd in de huidige menselijke omstandigheden van zelfobsessie en doffe spirituele onverschilligheid op deze planeet, dat zij in dit leven wellicht nooit meer zullen herstellen van hun “geheugenverlies”. Voor diegenen, die extra veel karma hebben opgelopen sinds het moment dat zij zich vele incarnaties geleden vrijwillig beschikbaar stelden en niet in staat of onwillig zijn de juiste soort inspanning te verrichten om zich te veranderen, kan het vele levens vergen op het fysieke vlak om het voldoende niveau van bewustzijn weer te bereiken. Dat groeiende bewustzijn, noodzakelijk om hun sluier van vergetelheid weg te slaan, wat hen in staat zou stellen zich hun originele en oude geloftes weer te herinneren, waardoor zij hun juiste weg kunnen blijven vervolgen.

***

Tegenwoordig steken veel Dienaren, net als de rest van de mensheid, nogal wat tijd, geld en inspanning in zelfgenezing. Nu is het inderdaad een feit dat, wil de persoonlijkheid spiritueel contact tot stand kunnen brengen, het eerst helemaal vrij moet zijn van alle psyche-emotionele hindernissen die het ervan weerhouden om onvoorwaardelijke liefde uit te stralen. Zo’n heling is vanzelfsprekend en essentieel voor alle Dienaren die zichzelf gereed willen maken voor ontvangst van al die hoogfrequente energieën die zijn herinnering kunnen terugbrengen. 
Waarachtige en permanente heling kan men echter niet bereiken door zich alleen op zichzelf te concentreren. Dit geldt met name binnen de veranderde wetten van het Aquariustijdperk. Oprecht spiritueel zoeken en onzelfzuchtig dienstbaar zijn, is voor echt iedere Dienaar, zonder enige uitzondering, de snelste en meest vruchtbare manier om herinnering en dus ook persoonlijke genezing te bevorderen. Zich te blijven richten op het lagere zelf - de persoonlijkheid - met zijn veelsoortige problemen en desillusies is zeker niet de manier, want energie volgt gedachten; waarop men zich concentreert, groeit en speciaal in deze tijden waarin alles op de planeet een veel grotere versnelling krijgt.

Dienaren zullen moeten leren zich los te maken van hun persoonlijk leven. Zij dienen het besef te krijgen dat hun persoonlijkheid slechts een voertuig is voor de groepsziel - hun grotere Zelf. Wanneer dit wordt benut zonder emoties, kan de persoonlijkheid als een instrument dienen voor de gemeenschappelijke geest; een waarachtig baken dat een licht van Waarheid over de hele wereld kan (doen) schijnen, die ziekten van de mensheid kan verzachten en nieuwe wijzen van heling en spirituele vooruitgang in het Aquariustijdperk kan introduceren. 
In deze buitengewone tijden kan volledige en permanente heling spontaan plaatsvinden en de nieuwe en bijzonder effectieve geneeswijzen zullen steunen op een fundamenteel (spiritueel) inzicht in de condities en behoeftes van de hedendaagse wereld. Zij zullen steunen op een basis inzicht over occulte begrippen, een alomvattend bewustzijn (eenheidsbewustzijn) en daardoor op een onbaatzuchtig toegewijde en dienstvaardige houding. De meer scherpzinnige kandidaten voor de Oogst zullen heling tegenwoordig kunnen realiseren door behulpzaam te zijn. Zij gaan ontdekken dat groepssamenwerking bijzonder effectief is voor het bevorderen van zo’n genezing vanwege het synergetisch potentieel dat daarin aanwezig is. Het onvermijdelijke antwoord op een dergelijke serieuze groepssamenwerking dat de goddelijke Vertegenwoordigers in de subtielere sferen zullen geven, is een grotere instroom van spirituele en helende energie voor iedere deelnemer. 

Wanneer Dienaren gereed staan om te dienen ofwel getraind te worden voor dienstverlening in de wereld, zullen over het algemeen - overeenkomstig de kosmische wet - de leden van zijn zielengroep verschijnen. In dit stadium zullen Dienaren inmiddels een voldoende niveau van herinnering hebben bereikt om in staat te zijn snel anderen met eenzelfde vibratie te herkennen. Anderen, die net als zijzelf geïncarneerd zijn vanuit hogere dimensies om hoop, genezing en verlossing te brengen aan de mensheid. Wanneer alle leden van de zielenfamilie tijdens hun huidige incarnatie opnieuw op een natuurlijke wijze onzelfzuchtig kunnen worden en dit gaan demonstreren in toegewijde dienstverlening aan de mensheid, is de groep gereed om zich op het fysieke vlak volledig te gaan herenigen. Pas op dat moment is het mogelijk de machtige ervaring van groepsgenezing te realiseren. En pas op dat moment zullen herenigde Dienaren gaan erkennen dat er geen snellere of effectievere manier is om de lagere voertuigen van het bewustzijn te helen (en op die manier verdere herinnering naar boven te halen) dan het aanroepen van assistentie van de groepsziel. Die groepsziel die de sleutel vormt, omdat hij al grotendeels betrokken is bij het genezen van de wereld.

***

Voor Dienaren is nu de tijd gekomen om zich hun spirituele vermogens te gaan herinneren en deze te realiseren, door zich los te maken van de belemmeringen die de sluier van vergetelheid hen heeft opgelegd. Maar slechts één herinnering verder gloort immers de toegang tot de Nieuwe Wereld. En daar voorbij schijnt een bovenaards licht, een stralend ochtendgloren van heilige zuiverheid dat ver uitstijgt boven zelfs het meest schitterende spirituele visioen dat iemand tijdens zijn huidige leven dacht te hebben gezien. Van binnen uit die stralende gewaarwording klinkt een zacht troostende, een heel liefdevolle en een zo vertrouwde stem - of eigenlijk geen stem - wenkend, zachtjes alle Dienaren roepend om te ontwaken, om elkaar te vinden, om op te staan en om te voldoen aan de urgente noden van een wereld in verandering, en om anderen te helpen om deel te nemen in de geweldige vreugde van goddelijke herinnering. 

Naarmate de Oogsttijd dichterbij komt, zal bij die Dienaren die erin geslaagd zijn hun sluier tot op zekere hoogte op te lichten (en die dus niet hopeloos verstrikt zijn geraakt in het navolgen van dat besmettelijke spirituele slaapwandelen van het wereldego), een verrukkelijk gevoel voelen opkomen dat zo vertrouwd aandoet. Want de almaar stijgende frequenties van de Aquarius energie belicht voortdurend hun bewustzijn, vergroot hun waarnemingsvermogen, stimuleert hun herinnering en brengt hen op die manier steeds dichter bij hun grotere spirituele bewustzijn en hun uiteindelijke bestemming. De sluier van vergetelheid staat op het punt volledig en permanent te worden verwijderd en de Dienaar bereikt hierbij de belangrijkste fase van ontwaken tijdens zijn huidige incarnatie. 
Terugkijkend op de laatste jaren van zijn leven, zoals iemand een oude, wegglijdende herinnering ophaalt, beseft de ontwaakte Dienaar dat hij een groot deel van zijn leven op intelligente wijze geleid is geweest door de richtlijnen van de groepsgeest. De groepsgeest die hem via belangrijke ervaringen en leermomenten te hulp is geschoten en die hem nu heeft geleid naar zijn huidige niveau van hersteld spirituele geluk. Als gevolg daarvan zal de Dienaar, in een spontane achting voor de goddelijke intelligentie van zijn groepsziel - nu tastbaar ‘dichterbij dan handen en voeten’ - zichzelf zien surfen op ware golven van verrukking die hem op volmaakte wijze voortstuwen naar de Nieuwe Dag. En dit alles zonder enige inspanning, afgestemd op de van binnenuit komende stroom van intuïtieve wijsheid en liefde en in volledige dienstbaarheid aan de wereld in overeenstemming met de noden van vandaag.

Het proces van herinnering brengt de Dienaar uiteindelijk bij de laatste Grote Poort die toegang geeft tot het Inner Sanctum: een verborgen kamer die gereed gemaakt is voor een gedenkwaardige groepsinitiatie die volgt op de Grote Overgang, behorend bij de meest universele en kenmerkende Oogsttijd die deze planeet ooit heeft gekend. Deze fantastische gebeurtenis zal als een voorbeeld voor eenheidsbewustzijn in het Aquariustijdperk gaan dienen en zal een nieuw tijdperk van internationale samenwerking op Aarde bewerkstelligen. Groepsliefde bepaalt nu het voorbestemde en steeds dichterbij komende moment dat de sluizen van goddelijke herinnering volledig en permanent zullen opendraaien. Hiermee zal op ondubbelzinnige wijze duidelijk worden dat de vroegere droom van eenzaamheid, frustratie en strijd voor de Dienaar beëindigd is. Op dat moment zullen alle heilige krachten die nog steeds latent aanwezig zijn in de harten van alle Dienaren worden losgemaakt voor de verheffing, genezing en zegening van de wereld. 
Zo’n gelegenheid ken geen pendant in de geschiedenis van de Aarde en wordt een glorieuze werkelijkheid voor al die succesvolle Dienaren die zichzelf in groepsformatie voorbereiden. Het is voorbeschikt dat op dat moment al die verschillende zielenfamilies over de hele wereld zich zullen gaan samenvoegen. Deze vervullen daarmee hun aloude belofte aan de mensheid en bezegelen de voltooiing van het Goddelijk Plan op Aarde aan het einde van deze belangrijke wereldcyclus. Alle zegevierende Dienaren zullen zich spoedig herinneren dat dit spirituele succes en bevrijding hen lang geleden waren beloofd vanwege hun onbaatzuchtige houding tijdens ontelbare incarnaties van dienstbaarheid ten behoeve van ‘Gods schapen’. Op de Dag des Oordeels zullen zij die geholpen hebben de bevrijding en verlichting van de wereld veilig te stellen, hun prijs die zij zo hard bevochten, mogen opeisen. Zij zullen met zijn allen een hogere werkelijkheid binnentreden. Dit lang verwachte hoogtepunt van deze grote collectieve missie van de Dienaren op Aarde zal die wonderbaarlijke ervaring van groepsherinnering inluiden. Dit hoogtepunt, dat we in het Nieuwe Testament kunnen lezen als ‘De Extase ofwel de Verheffing’.

Het Persoonlijk Programma

Alle Dienaren zijn voorzien van wat je zou kunnen noemen een automatische piloot die allerlei richtlijnen, instructies en parameters bevat, ontworpen als een soort programma om hen te begeleiden op hun pad in de richting van bepaalde bestemmingen. Zo’n programma is persoonlijk and uniek voor iedere Dienaar. Het is door hem bereidwillig geaccepteerd in geheiligde consensus en uit praktische behoefte vóór zijn fysieke incarnatie. 

Buiten diverse andere factoren bepaalt het persoonlijk programma onder meer de locatie en het tijdstip van de fysieke geboorte, alsmede de ouders van de Dienaar*. Astrologische bijkomstigheden zijn van tevoren zorgvuldig overwogen om bepaalde patronen en gebeurtenissen vast te leggen in het leven van al die Dienaren die, zoals tevoren was voorzien, het vermogen bezitten om hun vrijwillige opdracht op succesvolle wijze te vervullen. In feite is het belangrijkste criterium voor hun geschiktheid voor fysieke incarnatie op Aarde, naast karmische overwegingen, hun doelgerichtheid. Het programma voor hen is zodanig ontworpen, dat het meerdere scenario’s omvat om te kunnen slagen. Toch is het altijd de vrije wil van de Dienaar die bepaalt of hij een goede keuze zal maken, in antwoord op de kansen die het leven hem bieden. De vrije wil bepaalt daardoor ook of er sprake zal zijn van een positief resultaat; het programma blijft slechts een gids. 

* Veel Dienaren voelen al op jonge leeftijd, in tegenstelling tot hun metgezellen, een afwezigheid van elke ouderlijke band. Dit komt doordat de ziel van de Dienaar die incarneert, vaak tot op dat moment geen enkele karmische band met de vader of moeder heeft ontwikkeld. Het is zelfs heel goed mogelijk dat het hun allereerste ontmoeting is en dat die ouders slechts gekozen zijn omdat dit goed uitkwam voor het scheppen van bepaalde condities die bevorderlijk konden zijn voor het levensdoel van de Dienaar.

Ieder persoonlijk programma kent onschendbare op het individu gerichte intelligentie in de vorm van gecodeerde kennis en documentatie, opgeslagen op verschillende niveaus in het psychische gestel van de Dienaar. Alles bij elkaar is deze informatie van kritische betekenis voor het Goddelijk Plan dat zich momenteel op Aarde aan het ontvouwen is. Verborgen liggend in een massale hoeveelheid subtiele bio-energetische zenuwbanen kunnen deze gegevens worden geactiveerd dan wel herinnerd, wanneer ze oprecht worden opgeroepen, hetzij door de Dienaar zelf of via hem door anderen die zijn hulp zoeken. Een dergelijke activering maakt niet alleen vitale en toepasselijke kennis vrij binnen het bewustzijn van de Dienaar, maar is ook in staat goedaardige krachten op te roepen in de hogere dimensies. Deze krachten zullen het bewustzijn van iedereen die betrokken is bij een dergelijke positieve uitwisseling, zuiveren en verheffen.

De blauwdruk van ieder persoonlijk programma stamt af van hetzelfde basisontwerp; een ontwerp dat ieder individu voortdurend aanmoedigt om te helpen het bewustzijn op de planeet te verhogen, om de roep tot dienstbaarheid te laten klinken, om een beroep op assistentie te kunnen beantwoorden en als een gids voor anderen te dienen om hen de Nieuwe Wereld binnen te leiden. Deze onderdelen vormen de gebruikelijke richtlijnen voor alle programma’s. Maar we moeten beseffen dat er veel soorten en typen Dienaren zijn en ieder van hen incarneert om zijn eigen individuele (afwijkende) rol te spelen binnen het raamwerk van het Masterplan. Ieders unieke karakter en de manier waarop ieders rol moet worden gespeeld zijn direct afhankelijk van ieders specifieke afspraken, van ieders afkomst van de sterren of van specifieke dimensie, van zijn spiritueel bereik, zijn aard, zijn vaardigheden en zelfs van de tijd en plaats waar hij of zij is geboren. Er zijn daarom legio variaties in de manier waarop ieders persoonlijke programma zich manifesteert. Dienaren die nu ontwaken hebben een groot voordeel, wanneer ze een basisinzicht zullen kunnen verwerven in de algemene principes die aan de gebruikelijk structuur van alle programma’s ten grondslag liggen. Een voordeel dat er tevens toe kan leiden dat veel van hun typische karaktertrekken worden verklaard en worden bevestigd, terwijl dit inzicht bovendien hun herinneringsproces ondersteunt.

Het persoonlijke programma levert een soort voedingsbodem voor de Dienaren om te kunnen laten zien hoe het lagere zelf wordt opgegeven ten gunste van hun hogere Zelf, de sublimatie van hun persoonlijke leven in dat van het goddelijke. Een proces dat zij al herhaaldelijk hebben gedemonstreerd in voorgaande incarnaties, in deze en in andere werelden. Soms echter zijn natuurwetten op andere planeten zeer afwijkend, afhankelijk als deze zijn van de unieke kenmerken en Wil van de heersende Zonnegodheid van het systeem, waartoe die planeet behoort. Daarom zullen strategisch incarnerende Dienaren die als voorbeeld zullen dienen voor de Nieuwe Wijze van bewuste spirituele ontwikkeling van de mensheid, hun voormalige wijsheid, kennis en vermogens moeten aanpassen en deze opnieuw moeten presenteren overeenkomstig de huidige Aardse omstandigheden, wetten en behoeften. Dienaren worden op deze manier niet alleen gehinderd door de sluier van vergetelheid maar ook door de eigenaardige omstandigheden die hier op Aarde zich zullen laten zien. Zij zullen vaardig en bekwaam moeten leren anticiperen op deze omstandigheden. Door hierin bedreven te raken, kunnen zij zich ontwikkelen tot een volmaakt voorbeeld voor de mensheid. Dit geldt zelfs ongeacht het feit dat zij al een aanzienlijk niveau van spiritueel meesterschap hebben bereikt in toegewijde dienstbaarheid in andere tijden en op andere plaatsen.

Zulke noodzakelijke aanpassingen aan hun vertrouwde en verkozen manier van dienstbaarheid vormen voor Dienaren die ontwaken, vaak een bron van verbazing. Hun spirituele waarnemingen tonen namelijk ondubbelzinnig aan dat er nogal iets ontbreekt aan de manier waarop de mensen op deze wereld hun leven leiden. Vaak zullen deze Dienaren over het algemeen het typische Aardse bestaan, samen met de houding die dit bij het grootste deel van de mensheid opwekt, met groot ongeloof aanschouwen. Waarom is het nodig een sociaal masker op te zetten om misverstand en wantrouwen te kunnen vermijden en om te vermijden lastig gevallen te worden door diegenen met wie zij alleen bevriend wilden zijn en die zij wilden helpen? Waarom is het nodig om voorzichtig te handelen of rollen te spelen die voor hen onnatuurlijk en zielsverstikkend zijn, om bevestigd en aanvaard te worden door anderen? Waarom voelen ze zich zo vaak onder druk gezet om hun neigingen weg te moffelen, waardoor ze van heel wat minder nut voor de mensheid worden in vergelijking met hun volledige potentieel? Hoe komt het dat zij door de maatschappij ervan worden weerhouden om te zijn wie ze werkelijk zijn, spontane en liefdevolle wezens, zonder noodzaak of wens om hun diepgevoelde uitingen van wat ze waarachtig zien of weten, te moeten censureren? Hoe komt het dat de mensheid er niet in slaagt om de waarheid te herkennen die serieus en met altruïstische motieven wordt aangereikt? We kunnen alleen maar constateren dat de mensheid weigert om de diensten van de Dienaar met grote waardering te accepteren en met hem samen te werken, waardoor op die manier de zo broodnodige wereldwijde veranderingen niet op gang kunnen worden gebracht. En waarom heerst er nog steeds zo’n lusteloosheid en gelatenheid in een wereld die zo opvallend ziek is geworden binnen de huidige ingeburgerde leefwijze? 
In een poging de hand te reiken naar deze ongelukkige mens, wordt de Dienaar al snel gekweld door deze en andere verwarrende vragen, totdat hij zich gaat realiseren dat ongevoeligheid, en gebrek aan belangstelling voor de meest dringende zaken van tegenwoordig, vrij normaal zijn op deze duistere planeet Aarde. Onverschilligheid en overige reacties, voortkomend uit angst en misverstanden zijn dan ook nogal eens de gebruikelijke effecten van de richtlijnen in het persoonlijk programma van een Dienaar, terwijl dit is ontworpen om alle achterhaalde mentale concepten en ondoelmatige vormen van bestaan af te breken en om deze uiteindelijk volledig te laten verdwijnen voor iets dat nieuw, goed en waar is.

Waarheid staat gelijk aan werkelijkheid. Wanneer een open en ontvangend ingesteld oor luistert naar woorden van waarheid, verheft dit ieders geest en kan zelfs een duidelijke en duurzame transformatie op gang brengen. In een wereld echter waar egoïsme, angst en ontkenning de overhand hebben en waar de simpele waarheid nog steeds een niet zo veel voorkomende en zelfs onwelkome indringer is voor de gebarricadeerde harten van zo velen, kunnen de naakte feiten vaak zeer bedreigend zijn voor diegenen die vasthouden aan hun illusies. Op die manier raken ze niet voorbereid op dat, wat helder, nieuw en bevrijdend is, zij kunnen dit niet ontvangen. Een onpersoonlijke waarheid is een gruwel voor het ego dat zich voor zijn eigen ‘veiligheid’ en gemak vastklampt aan en welig tiert op onwaarheden. “Licht kan de mens niet bekoren, want licht onthult hun verdorvenheid; de mens hult zich liever in de duisternis” - Jezus. 

Een vast onderdeel van de Aardse uitdagingen voor de Dienaar vormen de negatieve reacties op zijn openhartigheid en dikwijls gepassioneerde - want urgente - appèl op de mensheid*. Wanneer de uitdagingen echter eenmaal herkend, aanvaard en omgevormd zijn door middel van onbevooroordeelde wijsheid, kunnen deze dienen om de ontwakende ziel te instrueren en in toom te houden waardoor positieve en nuttige ervaringen wordt opgedaan. Soms wekken deze uitdagingen zelfs weldadige krachten op in de wereld die op een bepaald niveau vast en zeker door de mensheid zullen worden ontvangen en ook grotelijks worden gewaardeerd.

* Er komen bepaalde parameters voor in een persoonlijk programma van een Dienaar die soms werken als een soort veiligheidsklep. Zo nu en dan treden mentale blokkades op, wanneer teveel gevoelige informatie op het verkeerde tijdstip of aan de verkeerde persoon wordt gegeven. Er volgt dan onmiddellijk Goddelijk ingrijpen waardoor ernstige fouten, gemaakt door een overijverig persoon, worden voorkomen. Zou de Dienaar echter volharden in zijn pogingen om hulp te bieden aan hen die dat echt niet willen of daar nog niet aan toe zijn, dan merkt hij dat hij futloos of in de war raakt, wat duidelijk laat zien dat hij iets verkeerds doet.

***

“ Er zijn er duizenden die de takken van het kwaad afhakken, tegen één die de wortels aanpakt “ - Henry Thoreau.

Anders dan de meeste mensen tegenwoordig in de medische en zorgsector, zijn de verder gevorderde Dienaren niet uitsluitend geïnteresseerd in het leggen van verbandjes bij kwetsuren die de mens steeds weer oploopt door zijn onwetendheid. Dienaren zijn hier niet geïncarneerd om voornamelijk eerste hulp te bieden en medelijden te tonen voor het lijden van de mensheid. Dienaren zijn hier om de onderliggende oorzaken van de kwalen van de mensheid uit te roeien met de bedoeling een wereldwijde duurzame heling tot stand te brengen. Maar de duiveltjes van gewenning en navolging dwarsbomen steeds hun pogingen om iets nieuws en onorthodox te introduceren, zelfs als een tastbaar bewijs van de uitwerking daarvan zichtbaar wordt. Dienaren voelen zich daarom vaak door de maatschappij gedwongen te schipperen met hun werkelijke vermogens voor dienstbaarheid. Dienaren houden zichzelf echter door een dergelijke houding gevangen, of wellicht nog erger, in de middelmaat van het ‘normale leven’. Misère houdt, net als onwetendheid, van gezelschap. Het blijkt voor Dienaren vrijwel onmogelijk om met zichzelf compromissen te sluiten zonder vervelende repercussies te ondervinden, want hun programma dwingt hen te leven in overeenstemming met wat zij voelen en weten. Door hun uiteindelijke weigering om zich aan te passen aan bepaalde, weliswaar gevestigde maar toch achterhaalde en inefficiënte methoden, roepen zij regelmatig minachting op van hen die nog vastzitten in tradities en behept zijn met een beperkt denkraam. Sommige Dienaren kunnen daar zelfs door worden lastig gevallen in hun eigen huis en door hun eigen collegae. Anderen daarentegen kunnen, omdat de mensheid hen afwijst, de neiging krijgen om zich noodgedwongen terug te trekken naar de achtergrond van de maatschappij. Zij kunnen dan naar buiten toe minder actief lijken, wat eveneens aanleiding kan geven tot misinterpretatie. Toch zal dit al de Dienaren, bij wie een zekere herinnering is doorgebroken over ‘wie zij zijn’ en bij wie een zekere mate van inzicht bestaat over hun programma en de relatie die het heeft met het menselijk leven op Aarde, niets kunnen deren. Hun weg is duidelijk, hun condities voor dienstbaarheid zijn hen bekend en hun spirituele kennis, overtuiging en visie zullen steeds meer groeien ter voorbereiding op de Oogsttijd.

Het is een vaststaand feit dat naarmate iemand dichter bij zijn spirituele doel komt, het pad naar de top steiler wordt en er meer hindernissen zullen opdoemen die op het eerste gezicht onoverkomelijk lijken. Dit soort tekens zijn kenmerkend voor vooruitgang en zijn onvermijdelijk; zij vormen een wezenlijk onderdeel van de Wet van Karma. Spirituele vooruitgang wekt een grotere bereidheid op om karma uit het verleden om te willen zetten en om meer uitdagingen te willen aangaan met de bedoeling de spirituele vooruitgang te versnellen. Goddelijke Agenten zien er daarom op toe dat karma aan iedere ziel op volstrekt passende wijze wordt toebedeeld, opdat dit tijdens de eerste de beste mogelijkheid die zich aanbiedt, snel en veilig kan worden omgezet. Occult bewuste Dienaren herkennen daardoor moeilijkheden en uitdagingen op hun pad en interpreteren deze op de enig juiste manier - als goedgunstige kansen - en deze worden op die manier met genoegen verwelkomd (soms zelfs als de gebeurtenis al heeft plaats gevonden!).

Een basiskennis over de universele wetten, over de staat waarin de wereld verkeert en het voorzichtig accepteren van klaarblijkelijk persoonlijk onrecht is een bittere noodzaak voor de Dienaar om zich te onthechten van alle hoon en afwijzing. Hij kan dan zijn levenspatronen en ervaringen op neutrale wijze opnieuw beschouwen en hierbij op de juiste wijze de lessen - die zijn programma heeft aangereikt - herkennen en leren. 
Het wordt zo gemakkelijk vergeten op Aarde dat kosmische liefde en intelligentie door het hele Universum dringt. Absoluut alles in de hele Schepping wordt onderhouden en overzien door goddelijke decreet: “Twee mussen kosten toch maar een stuiver? En daarvan zal er niet één op de grond vallen buiten jullie Vader om.” - [Matt. 10:29]. 
Als Dienaren daarom op de een of andere wijze pijn en strijd ondervinden en als zij, die daar onder lijden, willen leren om op die manier toekomstige problemen te voorkomen, dan dienen zij die ene belangrijke les te herkennen die van meet af aan was opgesloten in hun specifieke reacties op de spirituele levenskansen. Lessen, die door de Dienaar zijn geleerd uit hoofde van zijn programma, zullen zich in deze tijd tot een groter geheel samenvoegen en zullen bij hem tot een grotere warmte en compassie leiden voor de gehele mensheid en het Aardse leven. Op deze manier kan de Dienaar zich ontwikkelen. En de daaruit voortvloeiende goddelijke beloningen liggen vast. 

Zijn zij eenmaal voorzien van inzicht en informatie, dan zullen Dienaren verder gaan om gemotiveerd en serieus een spirituele levenshouding te ontwikkelen op elk gebied van hun leven. Dit verschaft hen de mogelijkheid om steeds sneller de realiteit van hun persoonlijke programma aan te voelen en zo hun bewustzijn af te stemmen op de grote Wet van Dienstbaarheid, datgene waaraan de groepsziel van nature al gehoorzaam is. Een spiritueel en dus gepast antwoord op het onveranderlijk grote aantal kansen die de spanningen in de wereld oplevert, leidt ertoe dat de Dienaren in staat zijn de binnenstromende beschikbare nieuwe energie te ontvangen. Op deze manier kunnen zij bewust het doel van hun incarnatie zichtbaar maken, door te laten zien hoe zij op voorbeeldige wijze in harmonie kunnen komen met de nieuwe en aangepaste wetten van het Aquariustijdperk. 

Onvermijdelijk zullen bij de Dienaar meerdere openbaringen en herinneringen optreden naarmate de sluier van vergetelheid verder wordt weggeslagen. Dit gebeurt op het moment dat hij of zij in grotere harmonie leeft met zijn of haar programma en voorbestemde missie, en door op juiste wijze actie te ondernemen in plaats van alleen maar blind te reageren. 
Talloze wijsgeren, denkers en ware spirituele leraren hebben door de hele geschiedenis* van de mensheid heen leiding gegeven, gebaseerd op dergelijke waarheden. Nog niet ontwaakte Dienaren zijn echter, net zoals de grote meerderheid van de mensheid, nog niet voldoende in staat een algemeen vertrouwen in zichzelf, laat staan in het Universum, te hebben om de vrij eenvoudige principes toe te passen die hen in staat zouden stellen te leven bij Gods gratie, zoals alle heiligen hebben gedaan. VERTROUWEN - en niet angst - is dus de enige sleutel naar succes in deze tijden. Wanneer Dienaren gaan beginnen om goed en voortdurend te luisteren naar hun innerlijke leraar, niet gehinderd door de specifieke misleidende meningen van anderen die zelf zo dikwijls verloren zijn geraakt door hun vergissingen, dan wordt een simpel maar krachtig proces op gang geholpen, dat hen feilloos voorwaarts stuurt langs de Verlichte Weg.

* Heer Buddha, Krishna, Jesus en alle grote Dienaren zijn er door de hele religieuze geschiedenis heen in geslaagd om de opdrachten van hun persoonlijke programma’s tot in perfectie te volgen.

***

Tijdens de wachttijd belichamen en tonen Dienaren soms precies de tegenovergestelde karakteristieken van wat zij zullen laten zien wanneer zij eenmaal ontwaken; een dergelijke toespitsing van tegenstellingen blijkt een belangrijk aspect binnen hun programma. 
Het Aardse bestaan is voor Dienaren vaak een bron van veel zorgen, beperkt en belemmerd als ze zijn door zowel de sluier van vergetelheid als door bepaalde noodzakelijke ingebouwde restricties in hun persoonlijk programma. Ondanks dat zal blijken, dat zij uitstekend in staat zijn om uiteindelijk en volledig iedere tekortkoming, zwakte en behoefte van het lagere zelf ‘om te vormen’, als een voorbeeld voor succes en meesterschap op een speciaal gebied van menselijk bereik. Laat ons goed beseffen dat Dienaren incarneren om het drama van het menselijk bestaan op alle niveaus mee te spelen. Zij zijn tenslotte voorbestemd om later opnieuw te ontwaken in de relatieve volmaaktheid van hun werkelijke Natuur. Op die manier zullen ze realiseren dat hun tijdelijke rol van bijvoorbeeld misdadiger, prostituee, zwerver of iets dergelijks, bedoeld was als onderdeel van hun programma om op dat niveau ervaring op te doen, te leren, te veranderen en te dienen.

Zoals eerder genoemd, doorleven Dienaren onder de hoede van de groepsgeest tijdens de eerdere stadia van hun programma het totale gamma van menselijk disfunctioneren. De pijn en innerlijke conflicten die deze beproevingen met zich meebrengen, worden nooit vergeten en trekken een wissel op alle bronnen van de ziel. Deze disharmonieuze patronen bieden de zo gewenste crisismomenten voor Dienaren, zodat zij tenslotte bepaalde aspecten van de menselijke conditie leren beheersen. 
Vaak blijkt het persoonlijk programma in de eerste stadia nogal strikt te zijn, maar al snel zullen we merken dat Dienaren die ontwaken altijd de aandrang krijgen om de ‘negatieve’ elementen van hun programma om te zetten in de daarmee corresponderende positieve en creatieve wijze van uitdrukking. Wanneer Dienaren dan tenslotte zegevierend het disfunctionerende menselijke bestaan ontstijgen, zullen gerealiseerde Dienaren uiteindelijk bepaalde unieke aspecten van de groepsziel kunnen gaan uitdrukken, en wel in hun fysieke staat, voorzover deze beleving is toegestaan binnen de parameters van hun programma. Wanneer Dienaren eenmaal hun beproevingen hebben doorstaan, volgt een groter vertrouwen, meer herinnering en grotere verlichting en worden zij in staat gesteld de volgende fase van het zich aan hen snel ontvouwend programma te beginnen. Dit is de fase waarin zij zich zullen kunnen kwalificeren om de mensheid uit de duisternis naar het licht te voeren.

Indien Dienaren er niet in slagen hun pad verder te vervolgen, omdat zij het aspect van ‘erkend lijden’ binnen de menselijke ervaring afwijzen, wellicht door zichzelf te verdoven in een eindeloze zoektocht naar afleiding en zelfbevrediging waardoor ze gaan afwijken van het oorspronkelijk ontwerp van hun programma, dan zullen ze worden geconfronteerd met veel grotere en veel sterkere problemen in hun leven dan normaal het geval zou zijn bij eventuele tekortkomingen van de gemiddelde mens. Een onvoorzichtige houding en dito reageren tegenover de uitdagingen die het persoonlijke programma met zich meebrengt, kunnen ernstige problemen oproepen voor een Dienaar. Hij vormt dan het voorbeeld voor de mensheid hoe juist niet te handelen bij de komst van de Nieuwe Dag. Maar zelfs zulke vermijdbare en pijnlijke ervaringen leveren op de lange duur toch weer hun eigen specifieke voordeel op, ondanks de pijnlijke aard ervan. Al die specifieke ervaringen vormen evenzoveel noodzakelijke lessen ingeleid door die bijzondere parameter voor onvoorziene omstandigheden als onderdeel van het persoonlijke programma, met de bedoeling de Dienaar aan te moedigen zijn reis op het steile en nauwe pad te hervatten.

Heeft de Dienaar eenmaal de wijsheid gevonden om aandacht te schenken aan en te vertrouwen op zijn eigen programma, dan merkt hij dat hij voorzien is van een onfeilbare bron van spirituele leiding die hem veilig (om niet te zeggen geheel zonder kleerscheuren!) door al zijn Aardse beproevingen heen zal loodsen. Hij zal zeker deze gefluisterde boodschappen van het persoonlijke programma herkennen, wanneer één zeer essentieel feit in deze kritische tijd wordt begrepen en vastgehouden: de staat van bewustzijn van een Dienaar neemt toe wanneer hij handelt in lijn met het Goddelijk Plan, of gaat achteruit als hij iets doet dat schadelijk is voor het grote goed of voor hemzelf. Door het negeren van de subtiele innerlijke leiding zal de groepsziel zich altijd langzaam terugtrekken. Dit resulteert in zwaarmoedige depressies, moedeloosheid, spiritueel (zielen)leed en dergelijke. Allemaal aanwijzingen dat de Dienaar in strijd leeft met zijn programma.

Wanneer Dienaren het gevoel hebben dat er iets mis is in hun leven, zoals bijvoorbeeld blijkt bij het optreden van onverklaarbare sombere stemmingen, dan is er vrijwel zeker sprake van een belangrijke les die zich aan hun bewustzijn tracht op te dringen uit hoofde van hun programma en die er op wacht volledig te worden herkend zodat de Dienaren zich van daaruit verder kunnen ontwikkelen. 
Tijdens hun Aardse missie, ongeacht hoe ondoorzichtig de sluier van vergetelheid is, spreekt de groepsziel voortdurend tegen de Dienaren via werkelijk alles - natuur, mensen, dromen, gevoelens, stemmingen, gewone gebeurtenissen etc. - met als enige doel om hen te assisteren. Waren de Dienaren maar in staat tijdens deze laatste jaren voorafgaand aan de Oogsttijd een opmerkzaam bewustzijn vast te houden, dan zouden ze ook in staat zijn allerlei essentiële wenken die zich voordoen in hun leven, te herkennen. Wenken, toebedeeld door de alwetende spirituele intelligentie van de groepsgeest. Zouden de Dienaren bovendien in staat blijken om standvastig te blijven en niet af te wijken van de opdrachten van hun eigen programma en dit onverkort te blijven volgen, dan kunnen zij in toenemende mate positieve prikkels, helderheid en spirituele verlichting gaan ervaren. En dit gevoegd bij de vreugde die altijd samengaat met het zien van het goddelijk Doel. De verrukking om de Natuur te aanschouwen als zij haar geheimen prijsgeeft in een niet aflatende stroom van harmonische synchroniciteit, is slechts één van de beloningen die aan Dienaren zijn toebedeeld op het moment dat zij (opnieuw) leren hoe die goddelijke stroom van binnenuit te vertrouwen en te volgen.

Dienaren doen er daarom goed aan om met hun hele hart hun innerlijke gids - hun persoonlijke programma - zo goed als zij kunnen te blijven volgen, zelfs als dit hen door beproevingen leidt die op het eerste gezicht levensgroot of zelfs geheel onoverkomelijk lijken. Met hun blik nadrukkelijk gericht op de weg voor hen, kunnen zij in vertrouwen het Ware Pad blijven volgen dat naar de overwinning en de bevrijding leidt, het bijbelse gezegde voor ogen houdend: “Hoewel ik rondwaar in de vallei van de schaduwen van de dood, geen kwaad zal mij raken”. Alle beproevingen die de Dienaar op zijn Pad vindt, zijn uiteindelijk ontworpen om die vormende kracht van wijsheid in hem los te maken en daarmee de wereld te verrijken. Op het moment dat hij zegevierend het licht van de transformatie uitstraalt, beroert de ontwaakte Dienaar niet alleen diegenen die binnen het veld van zijn aura komen, maar zaait hij ook de kiemen voor een nieuwer en hogere vibratie in het subtiele energierooster van de planeet. Op die manier maakt hij hierbij de gehele mensheid gemakkelijker de reis te ondernemen naar de Nieuwe Wereld.

***

Dienaren zullen in het algemeen merken dat traditionele spirituele oefeningen zeker niet die resultaten zullen opleveren die worden gesuggereerd door diverse leringen en in boeken. Dit wordt veroorzaakt door het tijdelement binnen hun programma. Zo zou bijvoorbeeld een Dienaar misschien wel twaalf uur per dag gedurende een periode van tien jaar of meer kunnen mediteren, maar met weinig effect vergeleken met de grote yogi’s en mystici van weleer, omdat de groepsziel het niet toestaat om individueel een bepaald niveau van bewustzijn of spirituele kennis in hun huidige incarnatie te bereiken, vóór het juiste tijdstip daar is.

Spirituele oefeningen - zoals meditatie - worden niet op dezelfde manier gedaan zoals de mensheid het, algemeen gesproken, door de eeuwen heen deed. Dienaren die ontwaakt zijn, weten dat hun spirituele praktijken uitsluitend dienen voor training en onderhoud van hun etherische, emotionele en mentale lichamen. Net als het fysieke lichaam zijn het telkens weer deze lagere voertuigen van bewustzijn die opnieuw moeten worden geschapen voor elke stoffelijke incarnatie en die zich opnieuw tot volle wasdom moeten ontwikkelen, dit in tegenstelling tot de ziel van de Dienaar. In feite is het de spiritueel al vergevorderde groepsziel van de Dienaar die op natuurlijke wijze mediteert in zijn eigen dimensie en zoals deze tegelijkertijd ook dient en werkt. Effecten hiervan sijpelen soms door in het directe bewustzijn van de Dienaar, waardoor spontaan, diep en schijnbaar zonder enige aanleiding spirituele gevoelens en ervaringen worden opgewekt, ofschoon dergelijke acties van de groepsziel niet direct hoeven te sporen met die van de persoonlijkheid van de Dienaar.

Meditatie en dergelijke moet door de Dienaar daarom eerder worden beschouwd als middel tot spiritueel onderhoud dan als een middel om een nieuw doel te bereiken, iets dat hij in feite al heeft verworven aan de andere kant van de sluier. Soms bereiken mediterende Dienaren tijdens de eerdere stadia van spirituele praktijken in Aardse incarnatie tamelijk snel een verbazingwekkend niveau van innerlijke harmonie en vreugde om desondanks door de groepsziel toch weer uit hun vredige staat te worden teruggehaald. Zij worden krachtig herinnerd aan het lijden op Aarde en krijgen een subtiele reprimande, zij zijn immers niet geïncarneerd voor hun eigen bestwil. Indien de Dienaar echter mediteert met een serieuze wens om dit te doen voor anderen, zal de groepsziel zich rustig houden en kan zelfs op verschillende manieren zegeningen toevoegen. Dit nu is het essentiële verschil tussen degene die in vroegere tijden mediteerde en op zijn eigen manier zocht naar zelfbevrijding en die van vandaag die, als hij al mediteert, dit moet doen voor anderen om de genade van het Aquariustijdperk te kunnen ontvangen en om aansluitend het Nieuwe Wereld Bewustzijn in zich te kunnen integreren.

***

Wanneer nu de eerste fases van het programma van de Dienaar succesvol zijn afgerond door een wijze betrokkenheid en dienovereenkomstig handelen, zullen hem de algemene richtlijnen van de volgende tussenstadia al snel worden aangereikt. Vooropgesteld dat Dienaren hun opdracht blijven vervolgen en hierbij hun plichten vervullen met uitsluitend altruïstische motieven, zullen voormalige latente occulte vermogens en hogere spirituele gevoelens worden hersteld. Hun vermogen om de verborgen krachten van de Natuur voor het algemene welzijn te kunnen gaan gebruiken, zal opnieuw worden onthuld en dit zal hun hogere waarde als goddelijke vertegenwoordigers op Aarde eens te meer waar maken.

In dat stadium zullen Dienaren beginnen om op occulte wijze invloed uit te oefenen op de subtiele zijde van het leven. Zij gaan zich realiseren dat zij, door bepaalde goedaardige krachten in de wereld op te wekken, in staat zijn in die hogere sferen levensversterkende energiestromen en gedachtevormen te produceren. Sferen waar momenteel de overwegend dichte mentale en emotionele projecties van de mensheid nog nauwelijks kunnen doordringen. Verheven spirituele vibraties - veel subtieler en doordringender dan de meeste grove trillingsenergieën die in het algemeen door de mensheid worden voortgebracht - hebben een veel langere gebruiksduur en een veel grotere invloedssfeer bij het verlenen van zegeningen en het schenken van vrede in de wereld. De hogere frequenties van het bewustzijn van alle ontwaakte Dienaren beïnvloeden bovendien op positieve manier het subtiele energieveld van de Aarde, voorafgaand aan het ogenblik waarop het bewustzijn van de mensheid toeneemt. Hierdoor zijn de Dienaren in staat zich af te stemmen op en baat te vinden bij die sferen die voor hen zullen zijn voorbereid. Het scheppen van positieve etherische, astrale en mentale energie is inderdaad een buitengewoon waardevolle dienstverlening en dergelijk stilzwijgend esoterisch werk vormt een belangrijk deel van de wereldlijke plichten van de Dienaar.

Dienaren die ontwaken, mogen zich best realiseren dat uitbreiding en versterking van dat grote reservoir van spirituele krachten, waaraan zij automatisch bijdragen met hun vrijgevige aard en handelingen, wellicht hun allerbeste dienstbaarheid is vooruitlopend op het allerlaatste Weksignaal tijdens de Oogsttijd en is deels al op zichzelf een vervulling van hun programma. Dienaren die zich de occulte wetten (nog) niet precies herinneren, zullen hoogst waarschijnlijk niet in staat zijn (goed) te beseffen wat er precies gebeurt. De onmiddellijke resultaten van dit esoterisch werk - bewust of onbewust uitgeoefend - zullen wellicht dan ook onopgemerkt blijven. Al die zuivere en hoogst productieve sublimerende gevolgen echter, opgewekt door de uitstraling van positieve energieën die op hogere en meer subtiel werkzame sferen zijn overgedragen, zullen dóór blijven echoën door alle dichtheden van onze Aarde heen, ten behoeve van al die generaties die nog zullen komen. Zelfs zij, die niet zijn voorbestemd om iets te doen aan het spiritueel welzijn, zullen worden gezegend en wakker gemaakt. 
Deze niet zichtbare metafysische activiteit van de Dienaar is in feite één van de hoogste vormen van occulte meditatie; één die altijd al is beoefend door iedere vertegenwoordiger van het Goddelijk Plan door de hele kosmische geschiedenis heen. De verborgen kant van dit soort dienstverlening heeft een aanzienlijke toegevoegde waarde en dergelijke heilzame prestaties vormen een belangrijk onderdeel van al die positieve effecten die overal tot stand komen wanneer de richtlijnen van het persoonlijke programma worden gevolgd.

Het Groepsprogramma

Het bestaan op aarde voor de meeste mensen in deze moderne tijd kun je vergelijken met een reusachtig doolhof, volgepropt met uitdagingen, met raadsels die opgelost moeten worden, met keuzes over te volgen richtingen die om een beslissing vragen. Van tijd tot tijd hopen we een schat op te graven of een of ander spoor te vinden dat de avonturier kan helpen op zijn weg. Zoals bij de meeste van dit soort puzzels bevat het labyrint van het leven steevast een hoge prijs, verborgen in het centrum van het doolhof en vanzelfsprekend is dit bij uitstek de plek waar iedereen naar op zoek is, bewust of onbewust.

Het bestaan van de Dienaren die verdwaald zijn in het labyrint van Aardse ervaringen, is geen uitzondering op de regel. Ook zij trachten het centrum te bereiken hoewel hun vergetelheid hen vaak belet om zich goed te realiseren waar zij feitelijk naar op zoek zijn. Hun persoonlijk programma echter stimuleert hen onderweg met zachte suggesties en subtiele wenken plichtsgetrouw naar hun uiteindelijke bestemming. Of zij er nu wel of niet voor kiezen om hun innerlijke herder te volgen, er is altijd de groepsziel die ze onophoudelijk stimuleert om op het Ware Pad te blijven opdat zij op het juiste moment alle geschikte sporen, sleutels en anderszins zullen ontdekken, vereist voor een succesvolle missie.

Tijdens hun afmattende speurtocht zullen de kandidaten voor de overwinning zich echt moeten inspannen om de absoluut vereiste Gouden Draad te vinden als een garantie om hen onfeilbaar langs de vele voetangels en klemmen recht naar het centrum te loodsen. Onder de talrijke gebruiksvoorwerpen en kleinoden die onderweg te vinden zijn, treffen we ook de Kristallen Bol voor Helderziendheid aan, die een onmisbaar stuk gereedschap zal blijken te zijn om de geheimen van het labyrint te onthullen en die de kandidaten essentiële hints kan verschaffen over hun mysterieuze opdracht. Als zo’n kostbare vondst wijs en eerlijk gebruikt wordt, zal dit de Dienaren in staat stellen veilig alle poorten en toegangen te passeren, die hen uiteindelijk voeren naar de grote Poort van Fortuin. Deze laatste toegang leidt uiteindelijk de vermoeide aspirant naar de Geheime Bergplaats in het centrum van het ingewikkelde doolhof, waar de kostelijke Juweel van Herinnering wacht op de gerechtvaardigde claim van de vinder.

Deze prijs voor de Dienaar is een werkelijk grote trofee na zijn zoektocht omdat deze - eenmaal gevonden - hem omhoog tilt naar ongekende gebieden van een groeiend spiritueel bewustzijn. Al die prachtige schatten echter, die voor de winnaar klaar staan in zo’n typisch fantasieavontuur zijn niet zo gemakkelijk te winnen, want anders is er geen uitdaging voor de held of heldin in het verhaal. Het verhaal van het Pad van Bevrijding is hetzelfde. Waar spanning, strijd of problemen optreden staat het vast dat zo’n beproeving altijd een kans verschaft op een nieuwe ontdekking en dus op vooruitgang. Het houdt in dat de Dienaar niet mag verwachten zonder enige inspanning de steen der wijzen te vinden; hij dient goed te beseffen dat alleen al de speurtocht zelf een belangrijk onderdeel vormt van het zich voor hem openvouwend programma; van een symfonie moet je in zijn geheel genieten en niet alleen wachten op de grote finale.

De dichte trillingsgebieden van het Aardse labyrint bieden onveranderlijk een veelheid aan soms formidabele hindernissen en uitdagingen en hierdoor raken sommige Dienaren hopeloos verstrikt in het kronkelige en complexe netwerk van tunnels en doorgangen …, althans bijna, want voor noodgevallen zijn er bepaalde voorzieningen getroffen in het programma van iedere Dienaar. 
Andere meer succesvolle avonturiers zullen, in onze analogie, ongetwijfeld al verder gevorderd zijn bij het overwinnen van dit mysterieuze doolhof. Wellicht hebben deze al zegevierend hun persoonlijke prijs in het centrum al in ontvangst genomen. Hulp zal worden geboden door de Dienaren die deze tocht volbracht hebben, en die reeds: 1) tot op zekere hoogte hun sluier van vergetelheid hebben opgelicht, 2) toegang kregen tot de volgende fase in hun eigen programma, 3) een hoger niveau van herinnering hebben hersteld dan diegenen die nog steeds in verbijstering ronddolen in het labyrint, en 4) als gevolg hiervan hun metgezellen herkennen en hun collectieve missie gaan opstarten door zich te verenigen met hun zielengroep op het fysieke vlak.

Naarmate het persoonlijk programma zich verder ontvouwt, wordt het duidelijk dat dit slechts een klein maar belangrijk deel vormt van een groter en veel belangrijker groepsprogramma, waarvan het succes pas zichtbaar wordt in samenwerking met anderen. Dienaren die erin geslaagd zijn het centrum eerder dan de meeste te bereiken, zullen als gevolg hiervan daarna in het labyrint omkeren om andere verbijsterde zoekers op te sporen en hen op het juiste pad te brengen. Ontwaakte Dienaren zullen op die manier diegenen, die achter hen treuzelen, omhoogvoeren uit de grote onderaardse catacomben van hun vroegere beproevingen en hen voorwaarts leiden tot buiten alle voorgaande beperkingen in die verwarring en duisternis, om hen uiteindelijk uit het doolhof in het licht van de Nieuwe Wereld te brengen.

***

Om te beginnen zijn Dienaren - individueel en alleen - voornamelijk bezig met het uiteenrafelen van de aanwijzingen van hun eigen  persoonlijke programma. Toch zullen ze elkaar naar alle waarschijnlijkheid onderweg op bepaalde tijdstippen ontmoeten, op het moment namelijk dat hun paden zich gaan kruisen. Wanneer twee of meer leden van dezelfde of aanverwante zielsgroepen bijeenkomen, is er vrijwel altijd sprake van een instinctieve herkenning op een bepaald niveau. En dat kan zich op vele manieren uiten. 
Voorbeelden daarvan zien we als bijvoorbeeld de Wet van Synchroniciteit (samenloop van omstandigheden) in werking komt via soms merkwaardige en wonderlijke ‘toevalligheden’ in  samenhang met een ontmoeting, of een flits dat door het hoofd schiet met een vage herinnering van een voorgaande incarnatie dat een warm gevoel van vertrouwdheid opwekt, of door een plots opkomend gevoel van een gelijkluidende visie en doel in het leven of door een onmiddellijk opkomende elektrische interactie die vaak gevoeld wordt als een trilling en tinteling ter hoogte van het hart of hoofd en die door heel het lichaam trekt. Wanneer deze innerlijke bewogenheid onbelemmerd zijn weg kan vervolgen, kan het een belangrijk weksignaal helpen oproepen, aangezien deze de aura van iedere Dienaar in beroering brengt en zijn bewustzijn prikkelt. Een heel metafysisch circuit kan op deze manier zonder enige inspanning in gang worden gezet. En degene die dit treft, zou door zo’n fenomeen zo opgetogen kunnen raken dat hij dit zou kunnen beschouwen als een ongekende ervaring van genade. Toch is feitelijk zo’n prikkel van het Nieuwe Wereld Bewustzijn die tijdens de wachttijd naar boven komt, niet meer dan een nietige aanwijzing van de veel grotere zaken die op komst zijn.

Wanneer Dienaren de sluier van vergetelheid tot op zekere hoogte wegslaan en zich het doel van hun incarnatie beginnen te herinneren, gaan zij als een soort natuurlijke katalysator fungeren voor iemand anders progressie naar verlichtende herinnering. Alle Dienaren die ontwaken, krijgen het vermogen anderen te stimuleren in het herkennen van hun eigen persoonlijk programma en de meeromvattende groepsafspraken. Doordat het bewustzijn van Dienaren zich tegenwoordig over de hele wereld uitbreidt en zich samenvoegt, brengt dit de groepskatalysator in werking; dat synergetisch vermogen dat straks enorm zal gaan bijdragen aan de bevrijding van dat deel van de mensheid die geoogst kan gaan worden. Het vermogen van deze groepskatalysator is direct gekoppeld aan de manier waarop de verschillende maar toch aanvullende kenmerken van ieder Dienaar met elkaar kunnen harmoniëren. Om succes te hebben moeten de deugden en kwaliteiten van iedere Dienaar in dienst worden gesteld van het welzijn van de groep, de mensheid en de wereld. Dienaren moeten elkaar weer vinden en tijdens hun huidige incarnatie samen optrekken; geïsoleerd blijven betekent aan de kant staan en niet deelnemen aan het meest belangrijke aspect van hun collectieve missie - het groepsprogramma.

Op het moment dat ze elkaar ontmoeten en herkennen, zullen ontwaakte Dienaren meteen weten dat hun doelen gelijkluidend zijn. Zij zullen zich hierna genoopt voelen om samen te werken en waar mogelijk met teamwork en extra inspanning het Ene Werk op weg te helpen. We moeten ons echter realiseren dat groepswerk (altijd al) onbelemmerd plaats vindt in de hogere werelden, daar waar eenheid en dienstbaarheid natuurlijke en constante factoren zijn. Door het hogere bewustzijn van de Dienaar is fysieke nabijheid dus niet altijd direct noodzakelijk om groepssamenwerking tot stand te brengen binnen de innerlijke sferen van de planeet. Toch kan een eerste aardse ontmoeting vaak dienen om samenwerking in de subtiele sferen op gang te brengen. Dit gebeurt via de zelfopgewekte onderlinge gedachtevormen van de Dienaren. Zulke gedachtevormen, vrijwillig voortgebracht in astrale en mentale vorm, zijn door de zielen op wie dit betrekking heeft, te gebruiken voor communicatie en om contacten te leggen in de daarbij behorende sferen. Op die manier kan occult groepswerk ook voortgang vinden zonder enige fysieke samenkomst.

Een belangrijk en integraal deel van het groepsprogramma vormen fysieke samenkomsten op gezette tijden, gepland om verdere inzichten, begripsvorming en herinnering te stimuleren. Deze samenkomsten dienen ook om de voordelen van een groepscontact en de basisvoorwaarden hiervoor aan te tonen tijdens de wachttijd. Hoewel zulke ontmoetingen zijn gearrangeerd door de groepsziel, blijven deze meestal onopgemerkt voor het directe bewustzijn van de Dienaar en zoals gewoonlijk zijn die daarom absoluut niet door hem te voorzien. Deze voorbestemde afspraken op iemands levenspad vormen kansen voor de Dienaar tot overleg, met de bedoeling belangrijke sleutelinformatie uit te wisselen en aanvullende energie door te sturen of te ontvangen. Indien doelbewust gepland en op intelligente wijze beheerst, is het optreden van dergelijke ontmoetingen in het leven van een Dienaar een demonstratie van slechts één aspect van die alomvattende manier waarop de groepsgeest stuurt. Dergelijke aspecten zijn essentiële onderdelen van het grote plan, zorgvuldig ontworpen door dat grote collectieve bewustzijn, dat in zichzelf verantwoordelijk is voor de uitvoering en bewaking van het algehele groepsprogramma en dit op bekwame wijze verder leidt naar een voorbeschikte voltooiing van zijn goddelijk doel.

***

Dienaren die zich iets van hun verplichtingen op Aarde gaan herinneren, zullen een drang voelen opkomen om te helpen de weg voor te bereiden voor ánderen en het is de verantwoordelijkheid van de meer ontwaakte individuen om diegenen die wellicht nog aarzelen en vastlopen in het labyrint, attent te maken op het alomvattend bestaan van de groepsmissie. Om hierna zonder enig uitstel tot samenwerking te komen, is het van belang dat Dienaren hun krachten bundelen in een onverdeelde toewijding voor het allerhoogste goed waarvan zij zich als groep bewust geworden zijn. Drie belangrijke kwalificaties zijn vereist voor iedereen die zich bij zo’n alliantie wil aansluiten en deze zijn essentieel voor herstel van een complete herinnering en daarom voor groepssucces. Deze kwalificaties zijn: 1) een basisbegrip van het ontwerp en doel van het totale Goddelijke Plan op dit keerpunt van menselijke ontwikkeling, 2) een oprechte bereidwilligheid om zich volmaakt af te willen stemmen op richting en doel van het groepsprogramma, zoals vastgesteld door de groepsleden, en 3) een consequent aanwenden van al zijn individuele capaciteiten aan het groepsinstrument om de directe goddelijke doelstelling voor de mensheid en de Aarde te kunnen bevorderen.

Zou de solidariteit binnen het groepsprogramma onvoldoende zijn of niet worden gerealiseerd, dan zien we dat de Dienaren er uiteindelijk niet in zullen slagen hun volledige spirituele vermogens tot één samenhangend geheel om te vormen doordat zij het potentieel van het groepsprogramma niet volledig benutten. Het eenheidsbewustzijn blijft daarom sluimeren en de grootste triomf, hun zoetste overwinning - alleen te bereiken bij vervulling van het uiteindelijke doel van het groepsprogramma - blijkt dan ook als gevolg daarvan niet haalbaar.

De roep om wereldlijke dienstbaarheid klinkt tegenwoordig overal in de oren van iedere gezonde man en vrouw op Aarde. Alle zielenfamilies worden momenteel uitgenodigd om zich te verenigen op het fysieke vlak en dit onvermijdelijke proces van hergroepering is wereldwijd gaande. Wanneer Dienaren de dringende noden in de wereld herkennen, wanneer zij het besef krijgen van het bestaan van het Goddelijk Plan, wanneer zij zich een beeld verschaffen van het punt waarop de mensheid zich nu bevindt en daarom een inzicht krijgen in het potentieel van de wereld, volgt op natuurlijke wijze een gemotiveerde bezieling voor groepssamenwerking en voor een gezamenlijke dienstbaarheid. Met dit onderscheidingsvermogen zullen de Dienaren laten zien hoe iedereen de weg voor een bewuste spirituele ontwikkeling, geldend volgens het Aquariustijdperk, via eendrachtige dienstbaarheid kan bereiken en bewandelen. Dit is de weg die al eeuwen lang vol plichtsbetrachting is gevolgd door onze eigen Aardse Planetaire Hiërarchie in de hogere dimensies, met als gevolg dat de Hiërarchie op die manier voorspoedig vooruit is gegaan, terwijl zij tegelijkertijd haar jongere broeders en zusters - de mensheid - beschermde.

De bereidheid van de mensheid om een stap hoger te zetten op de evolutionaire ladder - het pad van de groepsontwikkeling - is inderdaad zeer positief, want het laat een belangrijk en onvermijdelijk universeel proces zien. Een proces waarbij individualiteit weer opgaat in de Eenheid van het Goddelijke. Zo’n samenvoeging is het uiteindelijke doel van alle voelende wezens in elke sfeer van de Schepping. En het is dit ene grote doel waar de drijvende kracht van de Geest het in zichzelf worstelende leven altijd en eeuwig toe aanspoort.

***

Tijdens hun tijdelijk Aards verblijf zullen alle Dienaren in eerste instantie worden geconfronteerd met eenzaamheid op hun pad, afgescheiden als ze zijn van hun zielenfamilie en behoorlijk geïsoleerd in hun onderzoek naar de diepere betekenis van Leven en Doel. Tijdens deze poging zich te herinneren zullen zij de behoefte krijgen om iets van de waarheid die tot dan toe bij hen naar boven is komen drijven, op natuurlijke wijze te delen en het inzicht dat is gekweekt, aan anderen aan te bieden waar zij zich ook maar mogen bevinden en in welke hoedanigheid zij ook mogen werken. De taak van de Dienaren kan dan als individu wel klein lijken, maar als eenheid vormen al deze individuen een zeer krachtig wereldomvattend rasterwerk van spiritueel licht, die in nauwe verbondenheid klaar staan om als Licht Centra te dienen in fysieke vorm over de hele planeet.

In de subtiele sferen staat iedere Dienaar achter de ander en steunt hem, wachtend op de uiteindelijke fysieke hereniging. Met de daaropvolgende groepsherinnering zal het groepsprogramma hierin een majesteitelijk hoogtepunt bereiken. Tegenwoordig, nu de planetaire deadline snel naderbij komt, zijn velen van de Dienaren, die vroeger in relatieve afzondering hebben gewerkt, bewust bezig zich te herenigen met verwante zielen met het doel groepssynergie te ontwikkelen. Hierdoor kan het grote etherische web van licht - dat momenteel rond de planeet wordt geweven en het ook geheel doordringt - naar zijn hoogste capaciteit worden opgevoerd. Als gevolg daarvan zullen grote krachten vrijkomen op het fysieke vlak, waar deze onzichtbaar hun weg zullen vinden om uiteindelijk de noodzakelijke en volledige genezing van de Aarde - dat al veel te lang op zich heeft laten wachten - met al het leven erop, te realiseren. 

We moeten beseffen dat, in tegenstelling tot de populaire misvatting, deze verreikende en heilzame Licht Centra niet alleen maar centra voor heling zijn. Ze zullen zich vormen tot spirituele centra voor dienstbaarheid met vele verschillende functies, waarvan slechts één daarvan die van persoonlijke heling is. Het is de verantwoordelijkheid van deze echte spirituele gemeenschappen om een range van diensten aan te bieden aan hen die willen helpen om het planetaire bewustzijn te verheffen door hun eigen bewustzijn te zuiveren. Onbaatzuchtige dienstbaarheid waarbij de trillingsfrequentie van het bewustzijn wordt opgevoerd, brengt een proces van omvorming op gang en brengt per definitie een alomvattende genezing tot stand, hoewel het zich daar niet uitsluitend op richt. Dit besef is een belangrijke sleutel voor succes tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld. 
Heling is een integraal deel van elk waarachtig goddelijk werk, maar zou het een hoofdaccent krijgen binnen een van de gemeenschappen, dan blijft zo’n groep van het begin af aan zeer beperkt in haar mogelijkheden. Op de brede boulevard van het leven is er namelijk iets dat nog veel belangrijker is dan persoonlijke heling en geluk, iets dat de mensheid nu roept vanuit de goddelijke sferen.

Volgen we het functionele en logische raamwerk dat door alle succesvolle esoterische scholen uit het vroege verleden werd gehanteerd, dan herkennen we de occulte structuur van Licht Centra in het Aquariustijdperk met behulp van binnen- en buitenkringen. Deze concentrische cirkels van dienende activiteiten geven het niveau van spiritueel bereik weer en dus ook de specifieke mogelijkheden van die zielen die binnen de grenzen hiervan werken. Aspiranten zullen zich, in overeenstemming met hun eigen capaciteiten, mate van betrokkenheid, puurheid van motief, punt van spiritueel bereik en verdiensten, op natuurlijke wijze geleidelijk verder binnenwaarts getrokken voelen tot die groepen die een grotere spirituele invloed en verantwoordelijkheid tonen. Ieder persoon zal de geschikte positie of werkplek vinden die hem de beste kansen zal bieden, terwijl hij tegelijkertijd in harmonie leeft met het gemeenschappelijke doel en daarmee met het hoogste welzijn van de hele groep.

***

Uit het voorgaande blijkt dat het belang van het groepsprogramma het belang van het persoonlijk programma overstijgt. Toch stijgt de Wereld Agenda daar nog weer bovenuit. Deze omvat het totaal van alle verrichte inspanningen van al die uiteenlopende groepen Dienaren - zowel op het fysieke vlak als onstoffelijk - die gezamenlijk het Nieuwe Wereldbewustzijn op Aarde zullen gaan inluiden en die de mensheid gaan assisteren bij de daaropvolgende geboorte van de Nieuwe Tuin van Eden voor de Aarde. De Wereld Agenda is niets minder dan het onoverwinnelijke Goddelijk Plan voor de mensheid en de Planeet zelf. Kort nadat de vereiste kritische massa onder de voorspoedige leiding van de Dienaren bijeen is gebracht, zal de mensheid de fanfares horen klinken van de reeds voorspelde uiteindelijke en langverwachte overwinning van de huidige fase van de evolutie van het zonnestelsel. Strategisch geplaatste knooppunten van licht (bestaande uit vele zielen die zich volledig hebben gericht op de Goddelijke Wil in een geheiligde dienstbaarheid) zullen uitgroeien en zich via het subtiele energierooster van de Aarde over de hele wereld met elkaar gaan verbinden met het doel één groot veld van liefdevolle kracht tot stand te brengen, dat in staat is de hele planeet naar een hogere dimensie te stuwen.

De essentie van het groepsprogramma kunnen we esoterisch opvatten als één grote, autonome  Gedachte geconcipieerd in de Geest van God bij het begin van de Schepping. Na die tijd is deze constant uitgebreid en verder ontwikkeld. Dit Kosmisch Concept is een integraal deel van het Universele Goddelijk Plan voor de Evolutie, bestemd voor al het leven binnen de Oneindigheid. De bijzondere vorm waarin het zich uitdrukt wordt, gezien de invloed die het heeft op onze wereld, altijd zo aangepast dat het op de juiste wijze geïntegreerd wordt met de geldende huidige ontwikkelingscyclus. Op die manier valt het samen met het specifieke bewustzijnsniveau die de mensheid op dit moment demonstreert gedurende zijn spirituele ontplooiing waardoor het in staat is dit verder ondersteunen.

Het groepsprogramma heeft zich van meet af aan gemanifesteerd als een intelligent en doelgericht evolutionair patroon die grote toegevoegde Krachten herbergen. Krachten die zich steeds verder ontwikkeld hebben tijdens ontelbare incarnaties in een veelheid van verschillende werelden. Ze zijn afkomstig uit een verscheidenheid van sferen uit alle hoeken van de Kosmos en als  bewust ontwikkelende Krachten tot bezieling gebracht binnen de lagere sferen van het Universum, via miljarden collectieve en individuele gedaantes. Door hun karmische verbondenheid worden al deze tijdelijk geïndividualiseerde en zich verschillend ontwikkelende levensvormen op natuurlijke wijze aangespoord om zich herhaaldelijk samen te voegen en zich weer af te scheiden gedurende ontelbare zielsverhuizingen door hun intentie tot het verrichten van dienstbaarheid door alle dimensies heen over onmetelijke gebieden van ruimte en eeuwigheden.

Ieder schijnbaar afgescheiden leven weet dat het een essentieel en onscheidbaar deel vormt van het Al en dat door synergetisch samengaan veel grotere resultaten kunnen worden bereikt dan uitsluitend de som van alle individuele inspanningen. Kosmische wetten bevoorrechten de toegevoegde en onbaatzuchtig gerichte aandacht van een groep toegewijde zielen die in staat is als één geheel te werken. Wanneer het motief voor liefdevolle dienstbaarheid puur is en prioriteit heeft, trekt eenheidsbewustzijn een onoverwinnelijke Macht naar zich toe die altijd succes verzekert. En het groepsprogramma krijgt hierdoor altijd een gemotiveerde  aandrang en een onverwoestbaar vertrouwen om op volmaakte wijze de opdrachten van het Goddelijk Plan te willen vervullen. Daarom kan absoluut niets in de hele Schepping de onvermijdelijke overwinning van het groepsprogramma tegenhouden.

Wellicht kan een korte mystieke analogie enige duidelijkheid geven over iets van die complexe dynamiek die zich afspeelt in de hogere werelden, wanneer ontwaakte Dienaren zich beginnen te verenigen voor groepswerk op het fysieke vlak. 
Ieder geïndividualiseerd fragment van de groepsziel met zijn persoonlijkheid (de Dienaar) bevat een unieke ‘muzieksnaar’. Timing is essentieel en wanneer de zielenfamilie zich op het afgesproken uur opnieuw op Aarde hergroepeert, zullen al die individuele tonen samensmelten en een transcendente code voortbrengen die deze specifieke groep typeert en die hen bepaalde occulte privileges zal verschaffen. Wanneer het juiste aantal tonen in de juiste combinatie en op synchrone wijze opklinkt, wordt als het ware een geheim slot opengedraaid, een verborgen toegang geopend en een groot Mysterie onthuld. 

Die alomvattende collectieve missie van Dienaren op Aarde kan dus min of meer vergeleken worden met een grote symfonie die vele en verschillende partijen kent. Maar als één of meerdere personen in dit planetaire orkest het waagt om zijn instrument te vroeg en voortijdig te bespelen, horen we een wanklank die uitloopt op een verwarring onder alle musici. De melodie wordt verstoord en de luisteraars in de wereld belanden weer in disharmonie met het Goddelijk Plan. Want de juiste wereldsymfonie kan niet werkelijk beginnen voordat een bepaald stadium van voorbereiding in de wereld is gepasseerd. 
Laten alle ontwaakte Dienaren en het deel van de mensheid dat eveneens paraat staat, er echter van verzekerd zijn dat zij op het punt staan het meest schitterende en melodieuze deel van de Grote Rapsodie te gaan spelen. Dat stuk waarop het gehele Aardse leven heeft gewacht er aan deel te nemen sinds de Val uit de Tuin van Eden.

De Poort tot de Nieuwe Wereld

Zeer toegewijde groepen houden zich momenteel bezig met het leggen van contacten met Goddelijke Intelligenties aan de innerlijke zijde van het leven met als enige doel om zich met hen te kunnen verenigen in heilige dienstbaarheid voor het allerhoogste welzijn. Op die manier komen bepaalde spirituele krachten vrij, die het gemakkelijker maken om alle persoonlijke zorgen te laten oplossen binnen de vreugde, veiligheid en doel van het groepsverband. Tegelijkertijd openen deze krachten een onzichtbaar kanaal in het centrum van de groep waarlangs deze doorheen kunnen stromen. Deze bewust samengestelde spirituele kanalen zorgen voor onvermijdelijke doorstroming van zegeningen vanuit de hogere sferen omlaag waarbij ze bij alle aanwezigen het bewustzijn verlichten en de harten openen. Zo’n proces doet dienst als katalysator voor een versnelde omvorming van grove aura-energieën, het herstelt tegelijkertijd allerlei persoonlijke psyche-emotionele blokkades en kan verscheidene wonderbaarlijke genezingen teweegbrengen. Alles bij elkaar voert dit tot verlossing van pijn en lijden in de wereld. Als zo’n krachtige methode om goddelijke energie te geleiden in deze gunstige tijd onbaatzuchtig en intelligent wordt gebruikt, wordt de vorming van een sterk etherisch circuit opgewekt, dat in staat is door elk geopend hart een stroom van elektrische energie te jagen. Deze energie vormt voor de hele groep een bron van openbaringen, aangezien het bewustzijn van ieder individu zich met de groepsgeest verbindt en samensmelt en opgenomen wordt in die schitterende spirituele sferen, waar onvoorwaardelijke liefde voor alles en iedereen wordt ervaren. Op die manier kunnen de toegangen tot de verborgen werelden worden geopend en binnengetreden.

Toch is dit nog niet alles; het is alleen nog maar het begin, want door gebruik te maken van de Wet van Invocatie in synergie binnen de groep, zullen de daarop intredende goddelijke krachten niet alleen het bewustzijn van hen die verantwoordelijk waren voor het opwekken hiervan, verheffen en louteren, maar zullen deze ook beginnen uit te stralen vanuit het centrum van de groep. Hierbij beïnvloeden ze de omvorming van negatieve energieën in de omgeving door zuivering, heling en bezieling van de vier levensrijken op Aarde: het minerale, de plantaardige, de dierlijke en natuurlijk ook die van de mens. Dergelijke heilzame activiteiten zorgen nu voor het ontstaan, de verankering en de wereldwijde verspreiding van de nieuwe Aquarius-vibraties van lichtenergie. Deze nieuwe soorten energie vormen de voedingsbodem voor de opkomst van de spirituele mens op Aarde en maken de weg vrij voor het neerdalen van het Christusbewustzijn bij velen. De energieën dragen daardoor bij tot de permanente vestiging van ‘Gods Koninkrijk’ op Aarde.

De krachtige invloed van bepaalde Aardse energieën vergemakkelijkt het creëren van metafysische toegangspoorten. Dienaren zijn daardoor in staat toevluchtshavens op te bouwen rond bestaande Aardse vortex-plaatsen; als schuilplaats, voor genezing en als voorbereiding op het fysieke vlak om te wachten dat het bewustzijn deze toegangen kan gebruiken om door te reizen naar de hogere werelden. Deze toevluchtshavens zijn voorbestemd om ware lichtbakens te worden vanwege de intensieve spirituele activiteiten die zij zullen opwekken. Ontwaakte Dienaren zullen erdoor worden aangetrokken om te helpen bij de opbouw en bij de heiliging van dergelijke ‘arken’ die, met nog vele andere zaken, de nodige bescherming zullen bieden tegen de komende ‘wereldwijde zondvloed’. Diegenen onder de gelederen van deze Dienaren, die eenheidsbewustzijn in hun leven hebben geïntegreerd, zullen optreden als de poortwachters van deze toegangen en zullen daarbij het uiteindelijke doel: ‘zij die Oogsten’, waar maken. 

Nu het Vissentijdperk zijn eind nadert, krijgen al diegenen, die in voldoende mate kans hebben gezien hun bewustzijnsvibratie te verhogen door positief te reageren op de behoeften van de wereld en de mensheid zijn gaan dienen in groepsverband, de gelegenheid de Poort van Initiatie te passeren, vooruitlopend op de belangrijke Planetaire Initiatie zelf. Andere dienaren van de mensheid zullen later volgen. Deze laatsten zullen naar behoren gerespecteerd, beloond en bevrijd worden op een tijdstip dat overeenkomt met hun persoonlijke en hun groepsprogramma,  en wel tot op een niveau recht evenredig met de mate waarin zij zichzelf tijdens vele incarnaties in onbaatzuchtige dienstbaarheid hebben kunnen geven.

We moeten beseffen dat de Poort van Initiatie, die toegang biedt naar de Nieuwe Wereld, alleen in groepsformatie kan worden gepasseerd: dit is een wet voor het Aquariustijdperk. Al deze eindkandidaten voor ‘verlichting’ verzamelen zich als het ware aan één zijde van de Poort en op het moment dat het groepskanaal zich heeft geopend - door dit oprecht en tijdig aan te roepen - zal een stroom van Dienaren door dit Portaal worden heen geloodst. Aan de innerlijke zijde zien deze zegevierende individuen een spiraalvormige trap van licht die vanuit de aardse sferen op het fysieke vlak omhoog wentelt. Deze eindeloze trap zal alle Dienaren heel vertrouwd overkomen. Hij gaat almaar verder omhoog om daarboven in een peilloze schittering uit het zicht te verdwijnen. Aan de rand van de etherische treden staan overleden geliefden, engelbewaarders, gidsen, profeten en bekende heilige personen die op Aarde ‘verlicht’ zijn geworden, tezamen met een grote verscheidenheid aan nieuwsgierige verwante Goddelijke Agenten uit andere verheven dimensies, allemaal in afwachting van deze waardige zielen. Zij zullen de Dienaren assisteren op hun tocht en delen mee in de verworven spirituele verdiensten op Aarde. Een gedenkwaardige begroeting volgt met een hoogst liefdevolle ontvangst voor hen, die nu bereiken wat zij vanaf het begin voor ogen hadden na een lange en strenge test van vele levens met beproevingen. Alles is in evenwicht en wordt op perfecte wijze beloond door de Goddelijke Orde op het tijdstip van de Oogst. 

Via een overvloed aan gecreëerde vortex-poorten die over de hele planeet door aanroeping gaan ontstaan, zullen vele groepen Dienaren ‘verlicht’ worden, voorafgaand aan evenzoveel opstandingen. Hierbij zullen velen vergeestelijkt in een etherisch lichaam naar de Aarde terugkeren en daarbij gaan functioneren in een volledig multidimensionale bewustzijn. Dit fenomeen zet zich door tot het moment van de uiteindelijke Grote Overgang die ‘de deur zal verzegelen waar het kwaad verblijft’, waardoor de mensheid op Aarde volledig wordt bevrijd. Dit is de voor de mens voorbestemde lotsbeschikking - ofwel Verlossing - waarover in diverse profetieën is gesproken en waarover we in talrijke oude geschriften kunnen lezen. Deze succesvolle Dienaren zullen daarna samen met die leden van de mensheid die zich voldoende hebben voorbereid, doorgaan met het formeren van bepaalde niveaus van groepsvorming, waarbij deze mensen talrijke mindere initiaties zullen doormaken ter voorbereiding op de grote Wereld Initiatie, die hen allemaal door de Poort zal meevoeren naar de Nieuwe Wereld.

***

Op het moment dat de deadline voor de planeet is bereikt, zullen veel Dienaren hun taak - de begeleiding van de Aarde naar de nieuwe cyclus - hebben volbracht en zullen zij er niet langer voor kiezen om binnen de planetaire sferen te blijven tijdens de volgende overgangen. Voor deze verlichte Dienaren betekent de Laatste Dag de uitnodiging om terug te keren naar hun vertrouwde thuishaven in de hogere dimensies. Voor sommigen ligt de bestemming zelfs wellicht verder dan dat. Anderen daarentegen, zelfs zij die rechtstreeks of nabij hebben geassisteerd bij de eerste golven van vertrekkende Dienaren, kunnen besluiten hier te blijven. Hun groepsprogramma zal hen stimuleren om door te gaan met hun dienstverlening om gedurende het Aquariustijdperk, samen met de mensheid, de Nieuwe Wereld op Aarde te helpen opbouwen. 

Op het Tijdstip van de Oogst zullen al die succesvolle Dienaren die ervoor hebben gekozen om de Aardse sferen te verlaten, opstijgen naar verschillende werelden en verschillende dichtheden, op hun reis huiswaarts. Nadat zij eerder al op het fysieke vlak waren herenigd met al die talloze andere incarnaties van fragmenten van hun groepsziel om gezamenlijk het einddoel van het aardse deel van hun grootse missie te bereiken, zullen de hoogst geëvolueerde Dienaren in groepsverband opstijgen vanuit de Aardse ervaringen binnen de derde dimensie, door de vierde en vijfde dimensie heen, waar grote aantallen Hemelse Gastheren in die onzichtbare werelden hen zullen begroeten met de nodige vereringen en lofprijzingen. Zij gaan deel uitmaken van die glorierijke en lang beloofde Grote Vreugdes. Verdergaand en opwaarts gaand door de vibraties van het Christusbewustzijn heen (zesde dimensie) zullen ze doorreizen tot in de zevende dimensie - de Boeddha sferen - waar de meest verheven Wezens binnen onze Kosmische Fysieke Vlak op hen wachten om over te gaan naar de volgende Octaaf van evolutionaire ervaringen - het Kosmisch Astrale Vlak - een onontgonnen gebied in de Oneindigheid waar een volstrekt nieuw hoofdstuk in het Scheppingsverhaal gaat beginnen.

De realiteit van zo’n triomfantelijke terugkeer is bovenaards metafysisch en buitengewoon subtiel. We kunnen de goddelijke beloning en opperste verrukking die staan te wachten op deze succesvolle Dienaren wanneer deze opnieuw transfigureren en worden opgenomen in de bovenaardse schittering van een volmaakt verenigde spirituele bewustzijn, niet bevatten en ook niet uitdrukken in woorden of concepten. Hun welverdiende prijs zal een hoogst passende zijn, want de uiteindelijke bevrijding van Moeder Aarde, waaraan zij zich zo hebben toegewijd - in geest, lichaam en ziel - zal zulke enorme goddelijke krachten in ons sterrenstelsel losmaken dat het hele Universum zal gaan trillen in een dankbare reactie. De daarmee verbonden algehele Schepping zal worden beïnvloed op een dusdanige positieve wijze, dat elk aspect van leven in de oneindige Kosmos op een of ander niveau genadevol en onomkeerbaar wordt beroerd.

“Zie, de grote sleutelbewaarder van deze tijd heeft het slot geopend; de machtige poorten openen zich wijd en allen die willen, kunnen de Koning begroeten. Gezegend zij hen die puur in hart zijn want zij zullen de Koning aanschouwen. Pas op! Wees sterk in geest; wees puur in hart; wees alert in behulpzaamheid; het koninkrijk is nabij.” - Jezus.

Tegenwerkende Krachten

Wanneer een steeds helderder licht continu over het planetaire bewustzijn schijnt, wordt duisternis noodzakelijkerwijze geaccentueerd. Want daar waar licht is, moet ook zijn corresponderende schaduw of contrast bestaan, want in een wereld van dualiteit heeft het een zonder het ander geen betekenis en kan daarom ook niet bestaan. 
Meer in het bijzonder bestaat er al miljoenen jaren lang een dikke beschermende mantel van spirituele krachten om onze planeet, opgeworpen en onderhouden door onze Planetaire Hiërarchie. Dit etherisch bolwerk reguleert de binnenkomende stroom van verschillende soorten energie, van krachten en van zielen richting Aarde, terwijl het ook functioneert als een schild tegen kosmisch kwade krachten. Zonder dat zou de mensheid een veel grotere onderdrukking en tegenspoed hebben ondervonden dan tot dusver. Voorafgaand aan de geboorte van de Nieuwe Wereld worden nu bepaalde toegangen in deze barrière geopend om een grotere toestroom van goedaardige wezens mogelijk te maken naar onze Aardezone, daar waar hun hulp nodig is. Deze toegangen echter worden tegenwoordig ook gebruikt door wezens die een bepaald minder vriendelijk karakter hebben. Maar ook deze ongoddelijke zielen hebben het karmische recht om hier op Aarde te zijn.

Het Goddelijk Plan voor de Planeet Aarde heeft tot nu toe aanzienlijke vertraging opgelopen door deze tegenwerkende krachten. Op dit moment is de deadline voor de tussenliggende manifestatie van dit Plan echter heel nabij, reden waarom die duistere krachten over de hele planeet zo intensief bezig zijn. Bij het waarnemen van het zich uitbreidende licht aan de horizon hebben de krachten van de duisternis hun tegenwerking tegen al wat goed en oprecht is momenteel verdubbeld met allerlei soorten nieuwe, sluwe en wanhopige pogingen met de bedoeling het zich ontvouwende Goddelijke Plan verder te vertragen en voor zichzelf zoveel mogelijk van het nieuwe licht dat naar de planeet schijnt, weg te grissen voordat de mensheid dit kan ontvangen. Dienaren staan hoog op de lijst bij die duistere krachten, vanwege de dreiging die zij inherent vormen voor de heerschappij van het kwaad op Aarde. De Dienaren krijgen als gevolg hiervan over het algemeen eerder aandacht van de broeders van de duisternis dan van de Goddelijke Wereld. Kenmerkend voor al diegenen aan de donkere zijde is, dat zij hoogst gewetenloos en genadeloos zijn in hun acties; elke mogelijkheid wordt absoluut uitgebuit om hun verraderlijke complot voortgang te doen vinden met als doel om zo veel mogelijke schade toe te brengen aan deze virtuoze zielen die door deze kortzichtige tegenstanders als vijanden worden beschouwd.

Personen die ook maar enigszins last hebben van een spoortje egoïsme zoals angst, trots enzovoort, maar zelfs ook diegenen die een oprechte levensovertuiging hebben doch een zwakke, besluiteloze of starre en dus beïnvloedbare geest bezitten, zijn de gemakkelijkste en daardoor meest favoriete doelwitten van al die tegenwerkende krachten. Bepaalde Dienaren die momenteel ontwaken en bezig zijn hun leven te herschikken in hun toewijding aan het Goddelijk Plan, vallen hierdoor tegenwoordig ten prooi aan deze entiteiten binnen de innerlijke sferen en deze boeken hierdoor succes. De kans om positief op hun eigen weksignaal te kunnen antwoorden, worden daardoor miniem. Het is dan ook niet ondenkbaar dat deze nietsvermoedende Dienaren een grote variëteit aan emotionele, psychologische en zelfs fysieke aandoeningen zullen krijgen, variërend van hoofdpijn en onnatuurlijke vermoeidheidsverschijnselen tot een vergevorderde occulte bezetenheid. Naarmate de deadline voor de planeet nadert en daarbij alle condities op Aarde - zowel de goede als de slechte, zowel de Waarheid als de leugen - al maar intenser worden, zullen Dienaren die tijdens hun vergetelheid als persoonlijkheden ernstig beschadigd zijn geraakt, geconfronteerd worden met zeker één of twee kritische keuzes: zij moeten ófwel een oprecht dienstbare groep gaan zoeken, waarin zij hun leven kunnen wijden op volstrekt onbaatzuchtige wijze aan het gemeenschappelijk doel (en daarbij hun eigen genezing bewerkstelligend) ófwel ervoor moeten kiezen om in de sombere mistroostigheid van hun eigen egoïsme en onzekerheden te willen blijven kniezen, waarbij zij in dat geval uiteindelijk van het fysieke vlak zullen worden verwijderd omdat zij falen in hun opdracht. 
Dienaren die zich nog moeten herenigen met andere verwante zielen om te helpen bijdragen aan het Ene Goddelijke Werk op Aarde, moeten goed beseffen dat waarachtige spirituele groepsverbondenheid een ondoordringbare energetische bescherming biedt, die op effectieve wijze in staat is het kwaad te pareren. Hierdoor kunnen hogere spirituele krachten zonder probleem het fysieke vlak binnenstromen waardoor een stralingsveld ontstaat. En dit zal voor elke groep een onmisbaar hulpmiddel blijken te zijn tegen de onvermijdelijke komst en de aanslagen van kwaadaardige en blinddestructieve krachten. 

***

De tegenwerkende krachten zijn al heel lang op de hoogte van de goede raad, opgesloten in het gezegde: ‘werk op tijd maakt wel bereid’. Al eeuwen lang hebben de broeders van de duisternis zich verdiept in het onderliggende ontwerp en bedoelingen van het Goddelijk Plan voor de Aarde. Met name schonken zij aandacht aan de huidige en laatste fase van deze belangrijke cyclus en als gevolg hiervan zijn zij al geruime tijd goed voorbereid op dat wat in de Bijbel Armageddon* wordt genoemd.

* Het specifieke woord ‘Armageddon’ betekent een laatste en alles beslissende slag tussen de krachten van goed en kwaad; een zeer passende beschrijving voor deze tijden. Een strijd die momenteel al gaande is en die door meer en meer bewuste individuen tegenwoordig wordt herkend.

Deze materialistische krachten die zich van meet af aan hebben opgesteld als tegenstander van evolutionaire vooruitgang, kiezen altijd de weg van de minste weerstand en beginnen hun boosaardige aanval op bepaalde personen bij de eerste de beste gelegenheid - bijvoorbeeld wanneer de foetus in de schoot zijn fysieke lichaam nog aan het opbouwen is. 
Het is wetenschappelijk bewezen dat een ongeboren kind in aanzienlijke mate ervaart wat zijn moeder doormaakt, zodat negatieve invloeden, bedoeld voor specifieke individuen (in het bijzonder Dienaren) al beginnen bij de ouders. Zo’n opzettelijke interventie gaat in het algemeen de hele kleutertijd en jeugd door en vele Dienaren kunnen zich bijzonder onaangename incidenten voor de geest halen die al op hele jonge leeftijd plaats vonden en die, na enig overdenken, aanwijsbaar verantwoordelijk bleken te zijn voor bepaalde persoonlijke karaktertrekken of -storingen die tot op de dag van vandaag nog kunnen bestaan. 

Zo kan tijdens de jeugd van de Dienaar heimelijk angst gezaaid worden binnen zijn persoonlijkheidsvoertuig en de meeste keren gebeurt dit grondig op 6-7 jarige leeftijd wanneer het emotionele gestel (astrale lichaam) van het kind tenslotte geïntegreerd is binnen het individu. Zo kan het permanent worden geïnfecteerd. Na deze eerste slag is het de bedoeling van het kwaad om via de directe omgeving van de Dienaar, zoals familie, vrienden en kennissen, dit zaad van de angst verder te laten groeien binnen het beïnvloedbare kind. Deze negatieve invloed wordt nog voortdurend versterkt door impulsen van wezens die zich ophouden op verborgen plaatsen en die, bewust of onbewust, handelen onder de vlag van de antichrist*. Emotionele of psychische vergiftiging in een vroeg stadium in de ontwikkeling van een kind kan hierdoor gemakkelijk leiden tot ernstige karakterverstoringen die op hun beurt de toegang tot het gestel van de Dienaar weer extra vergemakkelijken en verruimen, waardoor de agenten van het kwaad hem nog meer kunnen infecteren met negatieve occulte invloeden. Door op deze manier de persoonlijkheid van het imitatie-ego verder te verzwakken, wordt een poging ondernomen de Dienaar ongeschikt te maken voor het vervullen van zijn spirituele doel, later in zijn leven. 

* De antichrist is geen persoon of wezen; het is niet de ‘Duivel’ of ‘Satan’, die geen van beiden feitelijk bestaan, hoewel een groot aantal entiteiten er voortdurend genoegen in scheppen om deze rol van de mythische God van de Duisternis te vertolken. De term ‘antichrist’ verwijst naar alle kwaadaardige intelligenties, zoals deze zich uitdrukken in het Universum als directe opponent van de plannen van de Kosmische Christus - De Heer van alle Werelden - en dit is niet de figuur Jezus maar een verheven centrum van goddelijk Bewustzijn - een Groot Wezen van Liefde en Wijsheid. Slechts een heel klein straaltje hiervan scheen door de lagere voertuigen van Jezus, zoals het ook deed bij de Avatar Krishna uit India vóór hem en eveneens bij vele andere grote Dienaren in de loop van de geschiedenis, die hen in de wereld de spirituele titel van wereldverlosser verleende. Het woord ‘Christus’ is afkomstig van het Griekse ‘Kristos’ wat betekent De Gezalfde. 
Diegenen die handelen onder de ‘vlag van de antichrist’ omvat een grote massa bewuste wezens, waarvan sommigen heel ver gevorderd zijn in termen van occulte kennis, hun macht om bepaalde lagere geesten te kunnen controleren en hun vermogen verschillende natuurkrachten aan te roepen; anderen daarentegen zijn zich wellicht volstrekt onbewust van het feit dat zij in het geheim gemanipuleerd worden door de broeders van de duisternis. Desondanks hebben ze allemaal één ding gemeen - egoïsme, terwijl de meer perfide elementen een onverzadigbare honger hebben naar macht, persoonlijke verheerlijking en heerschappij over anderen. Het is in feite hun aangeboren eigenbelang dat elke ware en permanente samenhang onder hen verhindert en dit is de reden waarom de krachten van de duisternis uiteindelijk altijd zullen worden verslagen door de grotere verenigde macht van hen die het Goddelijke Plan voor de Evolutie dienen, en daardoor de Krachten van Gerechtigheid vertegenwoordigen.

Vaak ondervinden Dienaren een algemeen voorkomend patroon van jarenlange onredelijke kwellingen en beledigingen door anderen die soms een welhaast volmaakte irrationele haat jegens hen blijken te koesteren. Een haat die wordt opgewekt door de provocaties van ongeziene entiteiten die zelf weer aan de leiband lopen van de meesters van het kwaad. Dergelijke grove verstoringen over langere periodes dragen natuurlijk niet of weinig bij tot het kweken van een positieve en liefdevolle houding bij veel Dienaren, zodat momenteel een groot aantal van hen verschillende gradaties van psyche-emotionele kwalen aan de dag legt. En dat is natuurlijk precies datgene wat werd beoogd door deze tegenwerkende krachten. Toch moeten we niet vergeten dat, voordat de Dienaar vrijwillig de sluier van vergetelheid in fysieke gedaante aanvaardde, hij al volledig voorvoelde en het als een wezenlijke factor binnen zijn heilige missie accepteerde dat de kans voor het optreden van dergelijke negatieve interventies erg aannemelijk was. Alle Dienaren begrepen heel goed hoe en op welke wijze kwaadaardige entiteiten angst, twijfel, woede of iets soortgelijks kunnen zaaien bij hun slachtoffers, om hen hierdoor gemakkelijk onder controle te krijgen. Maar zij weten echter ook precies hoe zij alle schade aan de lagere bewustzijnsvoertuigen effectief kunnen helen. Het is nu tijd voor de Dienaren om zich hun kennis hierover weer te gaan herinneren, zodat zij beter zijn toegerust om een wereld in nood te helpen.

Net als tegenwoordig zo nadrukkelijk het geval is onder de gewone mensen, ondervinden Dienaren ook vaak de neiging om onbewust pijnlijke ervaringen te willen verdringen uit hun bewustzijn, om de confrontatie met vervelende herinneringen te vermijden. Toch móéten, als onderdeel van het herinneringsproces, deze herinneringen weer naar boven komen om te kunnen worden omgezet, waarna begrip, acceptatie en vergeving kunnen zorgdragen voor volledige verwerking en genezing. Dienaren die inderdaad dit zuiverings- en helingsproces willen ondergaan, krijgen een groter vermogen om anderen in hun genezingsproces te helpen. Al die ongekende zegeningen, die op dit moment voor de hele mensheid ter beschikking komen dankzij de steeds intenser wordende golven van de nieuwe Aquarius-energie, zorgen er absoluut voor dat heling en volledig herstel voor ieder individu snel kan worden gerealiseerd. Onbaatzuchtige dienstbaarheid is hiervoor de sleutel.

Zoals eerder genoemd is in deze naar een climax toegroeiende tijd op Aarde, de planeet een erg druk trefpunt van galactische aandacht. Zowel goedaardige entiteiten als diegenen die zich richten op het kwaad, zoeken momenteel contact op Aarde met hun respectievelijke vertegenwoordigers voor goddelijke of zelfzuchtige doeleinden. Zo zullen veel Dienaren tegenwoordig gaan ontdekken dat zij in staat zijn om als medium te fungeren (‘channeling’ zoals dit nu heet) voor ontvangst van mededelingen van verschillende bronnen uit het Universum. Deze personen moeten goed voor ogen houden, dat zelfs als bij hen een oprechte houding van dienstbaarheid jegens anderen aanwezig is en voorop staat, zij niettemin tijdens wat minder spirituele momenten ook boodschappen en interacties kunnen ontvangen in de vorm van leugens, of op zijn best een verdraaide waarheid, afkomstig van entiteiten die allesbehalve verlicht zijn.

Channeling, zoals dit tegenwoordig wijd verbreid voorkomt, is een paranormale bezigheid op laag niveau. Het is één van de ‘spirituele’ wegen die de minste inspanning vergt; het is gemakkelijk en heeft daarom een verwaarloosbare invloed op de evolutionaire vooruitgang. Deze methode telt nauwelijks mee bij de meest belangrijke taak van de Dienaren op Aarde: het opwekken en doorgeven van goddelijke energie in de wereld. In scherp contrast hiermee staat dat goddelijk contact altijd het hoofddoel vormt van de serieuze spirituele aspirant en deze regel geldt met name voor ontwakende Dienaren. Goddelijk contact is voor de mensheid de meest directe communicatievorm met de Goddelijke Geest; het verschaft iemand het voorrecht om puur inzicht, feilloze intuïtie en betrouwbare wijsheid op te roepen. Hierdoor wordt communicatie met andere wezens om informatieoverdracht te verkrijgen in feite overbodig. Omgekeerd daarentegen kan channeling ook om vele redenen heel schadelijk zijn voor individuen op hun pad van heilige dienstbaarheid. We zullen merken dat als eenmaal goddelijk contact gelegd is, channeling volstrekt overbodig* wordt.

*We willen hierbij zeker erkennen dat er sommige accurate en zeer nuttige informatie momenteel wordt en al is ontvangen en doorgegeven door bonafide mediums. We moeten echter desondanks niet over het hoofd zien dat dit alles slechts informatie is. Channeling is op zich geen pad van spirituele ontwikkeling.

Elke vorm van channeling houdt mensen af van werkelijke spirituele verheffing en voor Dienaren is deze communicatievorm momenteel beslist een bezigheid vol risico’s. Hierbij komt dat de trance die door vele lagere mediums zonder inspanning wordt opgeroepen een uiterst onwenselijke toestand is, met name in deze tijd. Het scheidt het medium van zijn eigen ziel en levert hem over aan de goddeloze sferen van materiele krachten, die in overvloed aanwezig zijn in het astrale vlak - de sfeer van illusie. Het is daarom dringend noodzakelijk dat geestelijke activiteiten net als een zuiver hart zo snel mogelijk kunnen gaan toenemen, zodat intelligente en bewuste channeling - indien vereist - veilig kan worden beoefend. Zo niet, dan zullen ware spirituele seances afglijden tot nog maar enkele zeldzame gebeurtenissen tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld. De naïviteit en opgewondenheid waarmee de meerderheid van de mensen vandaag de dag interesse toont in channeling, gevoegd bij de argeloosheid, trots en de zelfzuchtigheid van evenzovele mediums, maken dat hele groepen worden bloot gesteld aan ernstige risico’s, doordat al deze mediums de deur wagenwijd openzetten voor krachten en geesten met een verdorven karakter.

We kunnen het niet genoeg benadrukken, dat allerlei arglistige entiteiten aan de innerlijke zijde van het bestaan tegenwoordig druk bezig zijn contacten aan te knopen met al diegenen op het fysieke vlak die daar gevoelig voor zijn en bij wie blijkt dat zij een redelijke potentie hebben om als instrument te dienen voor de bepaald onplezierige plannen van deze entiteiten. Aan de andere kant zoeken goedaardige krachten - in dienst van het Goddelijk Plan - evenzo naar onzelfzuchtige en toegewijde harten om te helpen bij het échte spirituele werk op Aarde. Naarmate de lagere occulte vermogens van Dienaren - gestimuleerd door de nieuwe energieën - zich beginnen uit te breiden, haasten kwaadaardige geesten, daar waar engelen nog geen stappen hebben ondernomen, zich snel naar voren. Indien er in het bewustzijn van het betreffende medium maar het kleinste spoortje van egoïsme aanwezig is, dan ontstaat al heel snel de kans dat hij of zij bedrogen of misbruikt wordt, tot slachtoffer gemaakt of zelfs permanent bezeten wordt. De omstandigheden zijn er aan de vooravond van de Nieuwe Dag al helemaal rijp voor. De lichtgelovigheid en verlangens van de mensheid zijn zo uitgesproken en zo overheersend, dat een dergelijke onfortuinlijk occulte overweldiging ook nog eens wordt vergemakkelijkt door een vorm van negatieve synergie, opgeroepen door onvoorbereide groepen van ongetwijfeld goedbedoelende mensen. En dit resulteert weer in groepsbezetenheid. We zullen daarom meemaken hoe door deze praktijken tegenwoordig bepaalde mediums samen met al hun loyale volgelingen regelrecht op een kliniek afstevenen.

Hoe dan ook, liefdevolle assistentie staat altijd klaar voor het bieden van volledige bescherming, zelfs op deze duistere planeet. Een onzelfzuchtige smeekbede (opgewekt door een nederige en dienstwillige houding) zal waar nodig altijd goddelijke aandacht trekken waarop hulp volgt. De occulte aanvallen van de negatieve entiteiten zullen daarom bij diegenen die zich serieus en met hun hele hart wijden aan het spiritueel bijstaan van anderen, hooguit beperkt blijven tot wat oppervlakkige pogingen. Het succes van elk soort bedreiging door de duistere krachten is namelijk recht evenredig met de mate waarin het beoogde slachtoffer op zichzelf geconcentreerd is. Egoïstische gedachten en emoties zorgen er alleen maar voor dat iemands bewustzijnsfrequentie wordt verlaagd, waardoor hij gemakkelijker ten prooi valt aan de dichtere energietrillingen van al die verschillende subtiele lagen, waar entiteiten zich bezighouden met boosaardige offensieve campagnes.

***

Het zal voor iedereen duidelijk zijn dat er sinds lange tijd een extreme patriarchale onbalans heerst op Aarde. De aangeboren creatieve en intuïtieve kwaliteiten van de vrouwelijke natuur zijn lang gevreesd als gevolg van een verwrongen mannelijk perspectief, waardoor vrouwen door de hele geschiedenis heen zijn onderdrukt, overheerst en vervolgd. Om nu evenwicht te brengen in een wereld die zo lang gecontroleerd is geweest door mannelijke krachten, heeft de meerderheid van de zielen van de Dienaren op Aarde er voor gekozen om te incarneren als vrouw*. Als agenten van veranderingen brengen deze heldhaftige afgezanten van de Nieuwe Geest een hele hoge concentratie van vrouwelijke macht met zich mee, waardoor het patriarchaal systeem op Aarde voor eens en voor altijd zal verdwijnen. De dringend noodzakelijke balans en harmonie zullen hierdoor terugkeren en iedereen - vrouwen én mannen - zal hier baat bij hebben. Omdat de mannelijke autoriteit echter nog steeds de controlerende wereldmacht vormt in deze periode, voorafgaande aan de Grote Overgang, zullen vrouwelijke Dienaren noodgedwongen nog een deel van de collectieve pijn van al die vervolgingen van zoveel vrouwen door de eeuwen heen moeten doorstaan. Desalniettemin kunnen zij ervan verzekerd zijn dat het langverwachte tijdstip van hun bevrijding en overwinning nu dichtbij is.

* Het zaaien van het Nieuwe Wereld Bewustzijn vereist veel minder mannelijke dan vrouwelijke Dienaren. We kunnen dit herkennen als een alomvattend concept binnen de Natuur; het wordt gedemonstreerd door talloze levensvormen over de hele wereld en valt onder de Wet van Reproductie. Een zeer groot aantal verschillende soorten dieren, vissen, vogels en insecten laat (net als de mens) zien dat tijdens één enkele seksuele daad miljoenen zaadcellen vrijkomen voor potentiële bevruchting van de vrouwelijke eicel. Hoewel de geboorte van het Nieuwe Wereld Bewustzijn natuurlijk een occult fenomeen is, volgt dit niettemin dezelfde natuurlijke patroon als dat van vele levensuitingen op het fysieke vlak. In andere woorden, er is slechts één mannelijke Dienaar nodig om een overvloed aan levensvonken te produceren die het vermogen hebben om vele vrouwelijke Dienaren spiritueel te ‘bevruchten’ en op die wijze het Nieuwe Wereld Bewustzijn te scheppen.

Vrouwelijke Dienaren bezitten dikwijls een innerlijke aantrekkingskracht voor partners die een grote behoefte aan liefde, heling en persoonlijke aandacht hebben. Vaak zijn deze laatste ook behept met negatieve karaktertrekken, waarbij mogelijkerwijze ook het syndroom van mannelijke overheersing aanwezig is. Er loert dan een groot potentieel gevaar voor vrouwen in relaties waarin vaak sprake is van een groot gevoel van mededogen dat van de vrouw uitgaat, zelfs al is het persoonlijke programma er dikwijls op afgestemd om sommige van hen met dit soort ervaringen te confronteren. Een blind verlangen om dienstbaar te zijn, kan resulteren in een bijzonder schadelijke verhouding, waarbij het risico bestaat dat de vrouwelijke Dienaar volledig wordt overschaduwd door haar partner die haar levenskracht als een vampier uitzuigt. Een en ander ontstaat via slopende chakra energie-interacties waardoor haar aura vervuilt, alleen maar door haar serieuze pogingen om een man te helpen die niet in staat is haar liefde te ontvangen. Kwaadaardige invloeden werken heel efficiënt en zonder al te grote inspanning op mannen in die het lagere zelf koesteren. We zien dan ook dat veel vrouwelijke Dienaren op die manier in onze huidige wereld ten prooi vallen aan een neiging tot onderdanigheid. En dit leidt uiteraard tot veel psyche-emotionele schade. Te lang blijven hangen in schadelijke relaties die geen vooruitgang kennen, kan fataal worden voor de missie van de Dienaar en velen zullen zich gedwongen voelen om hun relatie te beëindigen, waarbij hun partners achterblijven tijdens de naderbij komende overgangen.

***

Nu de mensheid, parallel aan de naderende Oogsttijd, ontwaakt en zich richt op die allerhoogste evolutionaire mogelijkheid die zich op Aarde voordoet, merken we dat leden van die tegenwerkende krachten met opmerkelijke monterheid naar voren stappen en zichzelf aan het publiek presenteren als spirituele leiders en genezers. Deze duistere geesten zijn zeer goed getraind om heel vakkundig hun ware bedoelingen te maskeren met een façade van inspirerende en levensechte melodrama's en die te voorzien van een aantrekkelijk sausje met diverse bekoorlijkheden die op het gemoed inwerken. Het is één van hun meest favoriete en meest toegepaste trucs om zich voor te doen als heilige boodschappers, want zij weten heel goed hoe zij tegemoet kunnen komen aan de goedgelovigheid, de verlangens en de trots van de mens. Zij imiteren vaak de kwaliteiten en de missie van de ware Dienaren van het Goddelijk Plan. Zij maken zich graag en trots bekend als ‘walk-ins’, als engelen, als sterrenzaad enzovoort, zij publiceren stimulerende en gezaghebbende boeken, zij geven lezingen en workshops aan grote groepen mensen en zij doen zelfs dat wat - oppervlakkig bezien - echt idealistisch werk lijkt te zijn. Veel van deze lieden die in deze tijd valse leringen in de wereld brengen, blijken voor al die onwetenden zeer overtuigend over te komen door het feit dat deze figuren vast geloven in wat zij onderwijzen en daardoor oprechte serieuze motieven kunnen hebben. Toch, terwijl zij continu blijven denken dat zij het Goddelijk Plan dienen, zijn zij in hun kortzichtigheid en hun in wezen egoïstische en onwetende gerichtheid, in feite niet veel meer dan menselijke marionetten voor de broeders van de duisternis. Andere hedendaagse ‘leraren’ daarentegen zijn zich heel goed bewust van hun ultieme motieven die, zoals altijd, gericht zijn op het opwekken van hebzucht, gehechtheden, blinde gehoorzaamheid, ondergeschiktheid, enzovoort. Deze bedriegers scheppen er genoegen in om alle mogelijke verleidingen te creëren die aantrekkelijk zijn voor het persoonlijke zelf, waardoor doelbewust verhinderd wordt dat datgene dat werkelijk waar en heilig is, binnen kan komen.

Deze sluwe tegenstanders van al wat goed en waarachtig is, zijn in er het bijzonder op gebrand om Dienaren van hun pad af te brengen. Zij realiseren zich heel goed dat Dienaren die ontwaken, momenteel bezig zijn met onderzoek van hun nieuwe en groeiende bewustzijn. Deze tegenstanders getroosten zich daarom grote inspanningen om zo effectief mogelijk de waarheid van dit ontwakingsproces te verdraaien met als doel om zoveel mogelijk Dienaren op een dwaalspoor te brengen. Dit kan vaak worden bereikt door het aanbieden van nogal indrukwekkende, maar toch onjuiste en complexe filosofische systemen en boeken die als een surrogaat voor de waarheid dienen. Hoewel deze voor velen heel behulpzaam en authentiek lijken te zijn, zijn ze in feite bedoeld om emoties, hoe subtiel ook, als zelfgenoegzaamheid op te wekken. Dit verlaagt de bewustzijnsfrequentie wat leidt tot onmondigheid, blindheid en afhankelijkheid. Deze doortrapte bedriegers onder ons proberen tegenwoordig op zijn minst de missie van de Dienaar te neutraliseren, maar hun voorkeur bestaat eruit om al datgene dat is afgestemd op het Goddelijk Plan op Aarde, af te breken en geheel te vernietigen. Zij verspreiden allerlei interessante informatie tijdens hun campagne om zoveel mogelijk individuen, groepen en organisaties te strikken en af te leiden van de meest simpele, onveranderlijke en spiritueel klinkende boodschap van liefde en dienstbaarheid. 
Waarschijnlijk zijn ze ook in staat wonderbaarlijke genezingen te laten plaatsvinden en occulte krachten te demonstreren en dit alles om vertrouwen in de massa op te kunnen wekken en om de vleierij en de trouw van al die onnozele zielen te winnen. 

Wat sommigen als wonderbaarlijk beschouwen is echter niets anders dan een metafysische dynamiek die zorgt voor het opwekken van natuurlijke krachten. Vertrouwen werkt namelijk als een vergrootglas en ook als een geleider en maakt het mogelijk dat deze dynamiek ontstaat. Net zoals elektriciteit, in potentie overal aanwezig, pas effectief wordt in aanwezigheid van een geleider, zo wordt ‘bovennatuurlijke’ macht alleen effectief als geloof aanwezig is, al is het maar geloof in een menselijke leraar, in de goddelijke intelligentie van de Schepping, geloof in een ideaal of zelfs in iemands eigen spirituele aard. Geschiedenis toont aan dat bij goedgelovigen, hebzuchtigen en behoeftigen heel snel en gemakkelijk een blind vertrouwen kan worden gekweekt. Als een zoeker nog geen echte goddelijke ingevingen heeft ervaren, kan een enthousiaste en hoopvolle figuur deze lagere astrale en occulte fenomenen gemakkelijk verwarren met spirituele openbaring en heilige wijsheid. Daarnaast begrijpen deze geslepen entiteiten, gezworen vijanden van waarheid en rechtvaardigheid, heel goed hoe geloof - gevoed door egoïsme - misbruikt en geëxploiteerd kan worden als een soort vacuüm dat bepaalde omringende krachten naar zich toe zuigt. Het individu of een groep die hiermee is verbonden, wordt vergiftigd met diverse etherische en astrale energieën die niets anders zijn dan imitaties van al die hogere energieën, waarin het geloof heeft geïnvesteerd. 

Het is een feit dat spirituele en religieuze leiders, om macht en charisma op te wekken en deze te onderhouden, afhankelijk zijn van het vertrouwen van hun volgelingen, net zo goed als deze op hun beurt vertrouwen op de inspiratie en bezieling die zij vanaf het begin van hun leiders mogen verwachten. Als dit symbiotisch proces, waarin afhankelijkheid en wederzijds voordeel een grote rol spelen,  is begonnen, kan het zich gemakkelijk uitbreiden om vele andere aspiranten te lokken en te beïnvloeden. Met name hen, die zich aangetrokken voelen (ook: magnetisch worden aangezogen) tot de occult beladen atmosfeer die men gewoonlijk aantreft binnen dergelijke groepen. De daarop volgende synergetische kracht die uit dit proces volgt, vergroot zich uit in dezelfde mate als zo’n specifieke groep zich emotioneel kan opladen. Het is ook recht evenredig met de wil en de manipulerende vermogens van de leider(s). Het is daarom niet moeilijk in te zien dat al deze gecombineerde krachten - opgewekt door diegenen die hun geloof geheel en al concentreren op de spirituele ‘superieur’ - deze ‘leider’ kan vormen tot een centrum van macht, dat zich kan uitstrekken tot ver buiten de kracht van diens eigen persoonlijkheid. Tegelijkertijd vormt zich een geschikt kanaal waarlangs de broeders van de duisternis onze wereld binnen kunnen treden en deze kunnen beïnvloeden. Egoïstische spiritualiteit is imitatiespiritualiteit en lijkt momenteel een epidemisch karakter aan te nemen, zowel in de New Age beweging als in de meer traditioneel religieuze kringen.

Zolang de mens onwetend is van de universele wetten zal het optreden van religieuze tussenpersonen een vast gegeven blijven. Zolang blindheid blijft bestaan in de wereld zullen zwarte magie, valse spirituele leiders en nepreligies hierdoor kunnen blijven voortwoekeren als antwoord op de verlangens van de mensheid. Een snel groeiend aantal valse profeten en gewetenloze mystieke leraren krijgt tegenwoordig steeds meer macht overal op de hele wereld. Deze magiërs zien kans door de wijdverbreide argeloosheid en hunkering van de mensheid met succes paranormale krachten op te roepen, niet zozeer voor het algemeen welzijn, maar veel meer voor hun eigen egoïstisch doel. Als gevolg daarvan leiden zij veel mensen steeds verder en verder weg van de goddelijke waarheid en daarmee verwante spirituele ervaringen door hen een koud licht aan te bieden, dat opmerkelijk genoeg heel overtuigend overkomt voor diegenen die verzuimen hun eigen hart te raadplegen. Deze nepdienaren brengen de profetieën van het Nieuwe Testament tot vervulling die zeggen dat “zelfs de wijze zal verdwalen” en dat er veel verstoringen van de waarheid zullen gaan plaatsvinden bij de verspreiding van het Nieuwe Wereld Bewustzijn.

Het is van het allerhoogste belang dat Dienaren in deze huidige fase van het Goddelijk Plan voor de Aarde naar hun geweten - de stem van de innerlijke Goddelijkheid - luisteren. Alleen hun hoogste en meest onzelfzuchtige idealen zouden zij moeten volgen, vertrouwend op de impulsen van hun persoonlijk programma dat hen veilig voorwaarts leidt langs alle beraamde valkuilen en strikken die speciaal voor hen langs het pad zijn neergezet. De persoon echter die ware Kennis heeft vergaard en wiens inzichten zijn gevormd om de wereld te helpen, zal men nooit voor de gek kunnen houden. Temidden van zoveel misleidingen en spirituele indolentie tijdens deze naar hun hoogtepunt toegroeiende Aardse missie, zullen alle Dienaren bij hun worsteling om de waarheid te vinden en die te kunnen uitdragen - zodat zij zichzelf en anderen kunnen bevrijden - hetzelfde soort klappen krijgen als de vroegere martelaren. De mens wordt echter sterk van al die meppen die het leven uitdeelt en de ziel wordt gestaald in het vuur van zijn Aardse bestaan. De uitdaging die de Dienaar wacht, houdt in dat hij zo nu en dan blijkbaar alleen moet staan. Succes staat echter vast voor hem die tot het einde blijft volhouden in vertrouwen en toewijding aan die Ene Grote Zaak - altijd standvastig blijvend bij de lasterlijke beledigingen en venijn tijdens de wanhopige en laatste stuiptrekkingen van het ‘beest’.

“De storm der wrake komt; gij zult mishandeld  worden door de schriftgeleerden en Farizeeën, de hogepriesters en de kenners der wet. Zonder enige aanleiding zult gij voor het hof gesleept en in de cel geworpen worden; gij zult gestenigd worden; gij zult geslagen worden in de synagogen, gij zult veroordeeld worden ten overstaan van de heersers van deze wereld, en gouverneurs en koningen zullen U ter dood veroordelen. Maar gij zult niet wankelen en gij zult getuigen voor waarheid en rechtvaardigheid. En wanneer deze tijden aanbreken, laat wijsheid Uw leidsman zijn; koester geen wrok. Wrok maakt de wraak van de slechteriken sterker. Er is nauwelijks gevoel voor recht en genade bij deze ellendelingen op Aarde. Door acht te slaan op wat gij zegt en doet en te vertrouwen op de leiding van de Heilige Adem kun gij dit gevoel laten groeien. Op deze wijze kunt gij de wraak van de mens omvormen tot het prijzen van de Heer” - Jezus.

Het Grote Risico

Er wacht de Dienaar die op succesvolle wijze op Aarde diensten heeft verleend een aanzienlijke beloning. Omdat deze planeet, in het bijzonder in deze tijden, talloze beproevingen en uitdagingen kent, zal hij die toegewijd zijn missie voltooit, aanzienlijke spirituele verdiensten en spirituele groei kunnen ontvangen. Aan de andere kant echter is de afdaling die de Dienaar maakt naar de derdedimensie realiteit niet zonder risico’s. In het bijzonder geldt dit voor diegene voor wie geen enkele noodzaak meer bestaat voor lessen op het fysieke vlak. 
Werkelijk iedere individuele ziel die wordt blootgesteld aan de grote verleidingen en de negatieve invloeden op deze donkere planeet, loopt het gevaar nieuw en ongewenst karma op te doen. De planeet Aarde is feitelijk een school waar door intensieve training een snelle vooruitgang mogelijk wordt voor al diegenen die op een juiste manier gebruik maken van de keuzemogelijkheden die hen worden geboden. En dit alles leent zich goed voor die Dienaren die positief en onbaatzuchtig reageren op hun weksignalen. Het meest ernstige en afschuwelijke gevaar echter, waarmee Dienaren op Aarde worden bedreigd, is een reële evolutionaire terugval en dit is een heel groot risico, erkend (en geaccepteerd) door allen vóór zij vrijwillig incarneerden.

Aangestoken door de alles doordringende, negatieve invloed van de tegenwerkende krachten op Aarde schommelen vele Dienaren op dit moment rond of zelfs onder de minimaal vereiste trillingsfrequentie voor een succesvolle Oogst vanuit de realiteit van de derde dimensie. Dit komt hoofdzakelijk door spirituele luiheid die heeft geleid tot een zelf opgelegde en verlengde vergetelheid. In plaats van te beginnen zich verdienstelijk te maken voor de mensheid en daarbij anderen te helpen zich te verheffen om met hen de Nieuwe Dageraad te begroeten, blijven veel van deze Dienaren rondlopen zonder zich bewust te zijn van hun identiteit en plichten tegenover de wereld. Door hun indolentie lopen zij niet alleen het gevaar hun persoonlijke missie op het spel te zetten, met de kans dat een aantal duidelijk positieve effecten van hun eerdere pogingen in veel van hun vorige incarnaties, teniet wordt gedaan, maar ook kan hen het falen jegens hun groepsziel worden toegerekend. Alsof dit nog niet erg genoeg is, kan die langdurige sluimer van een Dienaar leiden tot een risico met uiterst vernietigende gevolgen. Het risico om voor een onbepaalde tijd - en wellicht blijvend - te worden toegevoegd aan die treuzelende massa zielen die er ook (nog) niet in zullen slagen te voldoen aan de vereisten voor succes op het Moment van Oogsten. Dienaren die, in hun vergetelheid nieuw derdedimensie karma hebben verworven, lopen het gevaar om zowel te worden uitgesloten bij de Oogst als te worden gedwongen om, samen met dat deel van de mensheid dat eveneens achterbleef, opnieuw op een andere fysieke 3D planeet te moeten incarneren. Dat is het enorme risico dat geldt voor alle Dienaren die vanuit hun thuishaven zijn afgedaald om de mensheid bij te staan bij zijn huidige overgang. Een waagstuk met het enorme risico te worden verbannen of gedegradeerd voor een niet te voorspellen aantal incarnaties op een lager evolutionair niveau. Lager dan waar zij vandaan kwamen bij aanvang van hun vrijwillige missie. Het is daarom van het allerhoogste belang dat nog niet ontwaakte Dienaren de hulp accepteren van diegenen die behoren tot hun eigen of verwante zielsgroepen, als die worden gestuurd om deze groep Dienaren in deze kritische tijd te helpen ontwaken.

Het gevaar om op het fysieke vlak karmisch verstrikt te raken is groot en vormt de allergrootste uitdaging waar alle Dienaren voor staan. Indien zij als gevolg daarvan, na het verstrijken van de deadline, zouden worden verwijderd van de Aarde, wordt er voor al die gevallen Dienaren een onnoemelijk uitstel gecreëerd op de eindeloos lange levensweg. 
Elke bewuste gedachte, elk gevoel of elke handeling zonder liefde creëert karmische repercussies. Het mag niet worden onderschat hoe noodzakelijk het is voor Dienaren om de achtergrond te leren kennen van al die serieuze gevaren, waaraan zij voortdurend worden blootgesteld tijdens hun missie; ook hoe noodzakelijk het is om het essentiële belang te onderkennen van al die kansen, die dit omgekeerd met zich meebrengt. Om werkelijk succes te hebben, moeten Dienaren leren om door de illusie van afscheiding, inherent aan de ervaringen binnen de derde dimensie, heen te kunnen kijken. En te leren om door alle schijnbare tegenstellingen heen, liefde en acceptatie te betrachten. Liefde is hun grootste hulp om hun herinnering terug te halen en een ieder doet er goed aan in gedachten te houden dat alleen onvoorwaardelijke liefde karmavrij is!

De kosmische wet kent als eis dat alle karma in dezelfde dimensie als waar het is opgedaan in evenwicht moet worden gebracht: “Zoals je zaait, zul je oogsten” Momenteel balanceert een groot aantal Dienaren op de rand van de scheidslijn tussen succes en falen. Velen hebben in hun vergetelheid inderdaad nieuw en schadelijk karma op Aarde naar zich toe getrokken, tijdens hun huidige incarnatie of daarvoor. Het is daarom absoluut noodzakelijk dat deze individuen goed begrijpen dat zij leven in tijden van ongekende genade en dat al hun vroegere karma sneller dan ooit tevoren kan worden vereffend wanneer zij nu de juiste keuzes maken. De energieën van het Aquariustijdperk zijn uitermate gunstig om zich snel los te kunnen maken van vroegere schadelijke psychische en emotionele patronen. Als de Dienaar er echter niet in slaagt zich voor te bereiden op de ontvangst van deze energieën, als hij in zijn eigen kringetje blijft ronddraaien of als hij in onwetendheid blijft reageren op symptomen van de zuivering en er vervolgens niet in slaagt om iedere karmische onbalans in evenwicht te brengen vóór het laatste Oordeel*, dan ligt het gegarandeerd vast dat het onmogelijk wordt zich op dat moment te verenigen met de groepsziel. Die groepsziel die - waarvan hij eens onderdeel was - zich klaar maakt om op te rijzen naar een volgende niveau van evolutionaire ervaringen, die het heeft kunnen verdienen door als één samenhangend geheel te opereren.

Tijdens dit onvermijdelijke evolutionaire proces komt het moment naderbij dat de groepsziel zijn lang geleden gemaakte hoge en grootse investering claimt. Op dat tijdstip echter zullen al zijn delen die niet zuiver zijn (namelijk die Dienaren die karmisch zijn belast) noodgedwongen apart worden gehouden van het grote geheel dat overgaat. Volgens de kosmische wet zullen deze Dienaren opnieuw moeten incarneren in sferen met een lagere trillingsfrequentie, teneinde hun nieuw verworven karma in evenwicht te brengen.

Zo’n degradatie betekent een aanzienlijk, hoewel niet te calculeren uitstel voor de evolutionaire reis van de betrokkenen. Hoewel zo’n uitstel onweerlegbaar zwaar en onfortuinlijk is, kent de universele Wet van Compensatie geen bevoordeling en kan dus geen speciale sympathie opbrengen voor diegenen die zich niet waarmaken. Deze zeer benadeelde zielen - noodzakelijkerwijze uitgesloten van de verdergaande levensstroom van hun groep - laten duidelijk zien behoefte te hebben aan meer ervaringen in de lagere werelden. Deze ervaringen zullen hen dan ook worden gegeven, zelfs als dit ontelbare extra levens vergt in de dichtere sferen. Levens, waarvan er vele somber kunnen zijn en met veel lijden vervuld. 

Dit vormt het ergste scenario van de vrijwillige missie van de Dienaar. Dat hij verloren raakt samen met die andere achtergebleven zielen, die ook voor een nog onbepaalde tijd de Nieuwe Wereld niet kunnen binnentreden. We herhalen het echter opnieuw dat aan iedere individuele Dienaar waar ook ter wereld, tegenwoordig een kans wordt gegund. Dit komt door de ongekende voorrechten die deze tijd biedt. Moge iedere Dienaar de weksignalen herkennen zodat hij, door wijs en onzelfzuchtig zijn vrije wil te gebruiken, een waardevolle bijdrage zal kunnen gaan leveren aan de komende Zege der Tijden. Op die manier kan hij tevens zijn eigen spirituele bevordering veiligstellen bij het moment van Oogsten.

Nieuwe Lessen en een Nieuwe Visie

Alles wat tegenwoordig nieuw is - bijvoorbeeld in filosofie, religie, wetenschap, spiritualiteit, enzovoort - blijkt tegenwoordig in scherp contrast te staan met de oude en achterhaalde normen. Er ontwikkelt zich een belangrijke scheidslijn. De kloof tussen oud en nieuw wordt gestaag groter en dient zich ook nadrukkelijk aan in de fysieke wereld. Een dergelijke scheidslijn wordt duidelijk zichtbaar voor hen die bewust worden en hierdoor de huidige signalen herkennen van dat wat uiteindelijk op het punt staat te gebeuren.

Naarmate de trillingsfrequentie van de Aarde stijgt en nieuwe, subtiele maar heftige krachten de onzichtbare lagen behorende bij onze fysieke planeet binnendringen, neemt een nieuwe bestaansorde vastere vormen aan. Een nieuw bewustzijn en een hogere waardering voor de onderlinge afhankelijkheid binnen de gehele Schepping groeien binnen de menselijke geest. Het zal snel duidelijk worden, dat achterhaalde zaken uit het verleden niet meer zullen passen in de nieuwe realiteit; ze raken uit de gratie en verdwijnen langzaam. Het oude kan het nieuwe niet tegenhouden, want dit is het Goddelijk Plan voor onze wereld. 
Een volstrekt nieuw levensparadigma doemt tegenwoordig op binnen het planetaire bewustzijn en iedereen die dit herkent en leeft naar deze nieuwe waarheden, zal veel leren uit de ondergang en erfenis van de oude.

Zij die zich aangetrokken voelen tot het ontluikende nieuwe wereldparadigma zijn momenteel bezig meerdere dingen te onderzoeken. En een dergelijke zoektocht naar een nieuw en wijder begripsvorming zou in feite iedereen willen gaan ondernemen, ware het niet dat zij tegenwoordig zo ondergedompeld en geabsorbeerd zijn door die grote overvloed aan wereldse afleidingen. Want de prikkel om te zoeken en op die manier te groeien is namelijk een essentiële eigenschap van de Goddelijke Geest en als zodanig ook verbonden met elke individuele ziel. Je wordt je pas bewust van de grootse mogelijkheden van een spirituele speurtocht door iets op het spoor te komen; daar niet in slagen betekent een leeg leven leiden. We zien daarom duidelijk dat een open en onderzoekende geest noodzakelijk is om starheid en stagnatie te vermijden en om spirituele vooruitgang te boeken. Dit is ook het aangeboren en natuurlijk instinct van een kind dat zonder een dergelijke neiging nooit emotioneel, mentaal en spiritueel kan groeien. Op dezelfde wijze staat het zoeken naar de diepere bedoeling van het leven voor een volwassene gelijk aan spirituele vooruitgang. Zichzelf weerhouden bij het zoeken naar een hoger doel en uitsluitend bezig zijn met overleven, plezier maken en voortplanting is het ervaren van een spirituele dood. Zoeken staat daarom gelijk aan vooruitgang en zal uiteindelijk voor iedereen het doel van het leven openbaren.

Net als de mensheid zullen ook de Dienaren vastgeketend blijven in de schaduwen van onbegrip en onwetendheid als zij niet compromisloos op zoek gaan naar de waarheid. Alleen al de impuls om te willen zoeken zet natuurlijke krachten in beweging die de zoeker verwelkomen met de onthulling van enkele geheimen, geschikt voor degene die deze kan bevatten. Het leven reageert als ‘t ware op de uitnodiging. Wanneer zelf pogingen worden ondernomen om verder door te dringen in de wijdere gebieden van spirituele werkelijkheid worden de intuïtieve vermogens automatisch gestimuleerd. Tegelijkertijd wordt de bewustzijnsvibratie van de zoeker verhoogd, naarmate zijn begripsvorming toeneemt. Ongeacht culturele achtergronden vormt dit het fundamentele inzicht van alle ware profeten, zieners en heiligen die door hun nederige onderzoek van het Bestaan op natuurlijke en spontane wijze spirituele onthullingen oproepen. Dit inzicht is het zaad van elke ware religie of spirituele lering. 

Welnu, het glinsterende Kleinood van de Waarheid heeft vele facetten die allemaal het Ene Licht van de Universele Geest weerspiegelen. Langs de onmetelijke uitgestrektheid van de tijd heeft dit zijn schijnsel geworpen over alle landen door alle harten en zielen van zoekende pioniers afkomstig uit een veelheid van rassen. En de weerkaatsingen van deze Ene Waarheid zijn op vele verschillende manieren, afhankelijk van velerlei factoren, waargenomen. Een paar van deze factoren zijn bijvoorbeeld sociale zienswijzen, etnische invloeden, het tijdstip in de wereldgeschiedenis (en daarbij het niveau van menselijke ontwikkeling) of zelfs de persoonlijke motivatie van één enkel individu die wellicht als eerste verantwoordelijk was voor het motiveren van de massa van de mensheid op weg naar een nieuw en helderder bewustzijn. Als gevolg daarvan en zolang de evolutionaire stroom voortbeweegt, zullen altijd weer nieuwe religies, kosmologieën en spirituele filosofieën ontstaan, waarbij elk daarvan een onderscheidende blik verschaft op de onveranderlijke Tijdloze Wijsheid - de Eeuwige Waarheid.

De mensheid echter bemoeit zich zoals gebruikelijk met zaken die van huis uit al volmaakt zijn. Door de hele geschiedenis heen zijn daarom herhaaldelijk de ware religieuze publicaties, uitgegeven en verspreid door vele en verscheidene personen en groepen, verkeerd uitgelegd en vervuild. De mens heeft zich, soms al eeuwenlang, bezondigd aan de drang om die simpele waarheden - verkondigd in bepaalde authentieke en gevestigde religieuze werken - te willen ‘aanpassen’ door iets toe te voegen, weg te halen, af te zwakken, te overdrijven of anderszins. Het is een feit dat dit nog steeds gebeurt, hoewel miljoenen mensen vandaag de dag zouden zweren dat hun uitverkoren doctrine of ‘evangelie’ puur en intact is. Het is opmerkelijk om te constateren dat deze zelfde tegenstanders vaak ook snel klaar staan om met de vinger te wijzen naar de feilen en fouten in andere religies - anders dan die zij kennen - en door hen wellicht daardoor niet goed begrepen. Natuurlijk is een dergelijke houding primair verantwoordelijk (geweest) voor het ontstaan van allerlei religieuze spanningen, afscheidingen, oorlogen en vervolgingen. Religie treft hier geen blaam, de kortzichtige interpretatie van religieuze doctrines door de mensheid daarentegen wel. Als gevolg daarvan is er nu opnieuw een dringende behoefte aan frisse, ware en niet verdraaide spirituele leringen; leringen die de heilige Essentie van de vroegere religieuze geloofsleer weer kunnen herstellen en die de verschillende weergaven van die Ene Universele Waarheid, die aan de basis ligt van alle waardevolle religieuze stelsels - in het verleden, nu en in de toekomst - kan helpen samenvoegen.

“Laten we niet bang zijn om al wat onbruikbaar, materialistisch, tastbaar en ook dat wat vaag en onduidelijk is, te verwijderen uit onze religie; hoe meer we de spirituele kern kunnen zuiveren, hoe meer we de ware Wet van het Leven zullen gaan begrijpen.” - Tolstoy.

Tseng Tse drukt een soortgelijk gevoel uit: “Men moet niet gaan denken dat een religie juist is omdat hij oud is. Integendeel, hoe langer de mens leeft hoe meer de echte Wet van het Leven duidelijk wordt voor hem. Te veronderstellen dat men in ons tijdperk moet doorgaan met te geloven wat onze grootvaders en voorvaderen geloofden, is te denken dat een volwassene door kan gaan met het dragen van kinderkleding”.

Tijden veranderen en zo ook bewustzijn. Het is een uiterst waardevolle en inderdaad noodzakelijke stap om nu onze voertuigen voor te bereiden, zodanig dat ze geschikt zijn voor de nieuwe wijn die door de hemelen in alle gulheid aan iedereen, zonder aanzien des persoon, wordt uitgeschonken. Een vol of gesloten vat kan geen nieuwe wijn bevatten. Het zijn daarom de kinderen van de Nieuwe Wereld die zich blijven openstellen en zo in staat zijn ogenblikkelijk dat te herkennen wat nieuw en waarachtig is. Geestdriftig zijn ze bezig met het zich zo snel mogelijk eigen maken van de waarheid der tijden en ze staan klaar om de nieuwe weg in te slaan tijdens de ontplooiing van het vernieuwende menselijke bewustzijn. Ze staan ook open voor onthullingen van nieuwe en vervangende concepten die gestaag en continu door het nieuwe leven worden aangereikt. Deze concepten hebben een dynamische aard en hebben een (energetisch) verdrijvende kracht. Hierdoor vormen deze concepten de natuurlijke tegenstanders van het oude en het achterhaalde - zoals alle toegewijde Dienaren zullen getuigen. Zij voldoen zonder meer aan de behoeften van de mens in de nieuwe cyclus.

In de woorden van Thoreau: “Hoe verbazingwekkend is het niet dat van alle ultieme waarheden, de wereld alleen de oudere erkent en tolereert, dat wat het minst beantwoordt aan de noden van ons tijdperk, waarbij het tevens iedere directe openbaring tegenhoudt, iedere originele gedachte nietig verklaart en deze soms zelfs haat”.

Alle individuen die nu ontwaken, hebben de juiste houding om alles wat onbelangrijk, onnodig en ontoereikend is voor de behoeftes van nu, onmiddellijk te kunnen loslaten. Een juiste houding, afgestemd om al dié krachten van boven te ontvangen die ertoe dienen om per definitie alles af te breken en te vernietigen wat vast zit, wat zijn doel volledig heeft gediend en wat daarom overbodig is geworden. Dienaren die ontwaakt zijn, staan derhalve klaar om als toegewijde assistenten van het Goddelijk Plan te werken, zich richtend op alles wat nieuw en ter zake doende is. Ze staan gereed om vol mededogen de mensheid de hand te reiken door het juiste beeld van en de ware zienswijze op het Aquariustijdperk hoog te houden voor iedereen die het maar wil zien en op die manier serieus te leven in overeenstemming met hun doel op Aarde.

Die figuren die actief bezig zijn met hun zoektocht naar de waarheid, ondervinden door de goedaardige invloed van de Aquarius energieën op het bewustzijn van de mensheid, veel nieuwe inspiratie, passend bij het huidige niveau van de ontwikkelingen in de wereld. Zoals eerder gezegd, zal de waarheid zich vanzelf openbaren aan de serieus zoekende geest en zijn hart. Evenals dit het geval was bij de profeten van voorheen, zullen nieuwe en creatieve inzichten over de hele wereld zich nu naar boven dringen bij hen die geleerd hebben (of zich herinnerd hebben) hun leven op succesvolle wijze in harmonie te brengen met de universele wetten en in het bijzonder met de nieuwe en aangepaste wetten van het Aquariustijdperk. Deze ontdekkingen roepen vandaag de dag positieve activiteiten op in het leven van deze ‘voorbodes van al wat nieuw en beter is voor de Aarde’. Zij accepteren de verantwoordelijkheid voor dat wat nu nodig is en dienen de mens, door de waarheid die hen is onthuld, met hem te delen. 

Aan de spirituele behoeften in deze tijden wordt tegenwoordig - in hun eervolle plicht aan de mensheid - wijd en zijd op grote schaal door deze herauten voldaan. Door als agenten van de Nieuwe Geest zo gewetensvol te werken, helpen deze assistenten van de mens bij het tot leven brengen van een Nieuwe Weg voor bewuste spirituele vooruitgang op Aarde. Deze nieuwe Weg omvat vele inspirerende en praktische methodes, die op de juiste manier en naar behoren het Nieuwe Wereld Bewustzijn, de veranderde wetten van het nieuwe tijdperk en al die verschillende moderne condities die vanaf nu gelden in het Aquariustijdperk, zullen helpen bevorderen.

Naarmate een groeiend bewustzijn de mens in staat stelt zijn leven te bezien in het licht van spirituele waarden, krijgen de nieuwe leringen hun voorbestemde voedingsbodem over de hele planeet. Op dit moment zijn ontwaakte Dienaren bezig om bepaalde elementen van deze visie aan de mens waar ook ter wereld, aan te bieden. Deze zaadjes voor een nieuwe zienswijze zullen uiteindelijk ontkiemen in en zich ontwikkelen tot een groengekleurde tuin waarin vele vruchten groeien. Eén ervan zal de nu komende nieuwe religie* zijn, die eerdaags de mensheid een nieuw en waarachtig begrip van het Goddelijk Plan zal bijbrengen. Dit begrip verschaft ook een groeiend inzicht in die grootse levens en denkwijzen van hen die dit Plan op Aarde ten uitvoer brengen, zij zijn de feitelijke bouwers van de toekomst van de mensheid.

* Het woord ‘religie’ is afkomstig van het Latijnse woord ‘religare’ en betekent opnieuw verbinden of herenigen. Ware religie biedt een betrouwbare spirituele leer en methode aan, om iemand af te stemmen op en zich te verenigen met het Goddelijke. Ware religie laat helder en ondubbelzinnig de echtheid van de universele wetten zien en anders dan de meeste bestaande religieuze stelsels is het niet geformuleerd en wordt het niet gebruikt om mensen te controleren. Daarom mag de nieuwe religie niet worden vergeleken met de nu nog bestaande die feitelijk schaduwen zijn van hun pure en originele vorm.

Het beste van alle deugden en voordelen uit het vroegere religieuze bestel zal worden overgedragen aan de Nieuwe Wereld en gemoderniseerd, rekening houdend met de nieuwe werkelijkheid. De nieuwe religie wordt een wereldreligie. Met de verspreiding van het eenheidsbewustzijn alsmede met de opkomst van een grotere kennis en bewustwording op de planeet in het algemeen, zal de mensheid niet meer zo geneigd zijn - zoals in het verleden het geval was - zichzelf af te scheiden, via allerlei ingewikkelde weergaven van die Ene Universele Waarheid. Een afscheiding, die wereldwijd tot grote nadelen heeft geleid. Bevrijd van dogma’s en niet gehinderd door doctrines heeft de Nieuwe Wereld Religie de uitleg van theologische uiteenzettingen niet meer nodig en wordt de voorbeeldfunctie van georganiseerde sektarische groepen en kerken overbodig. De werkelijke beleving van deze Nieuwe Religie komt vanuit een serieuze liefdevolle innerlijke houding en een natuurlijke oriëntatie tegenover het ware spirituele leven.

De nieuwe visie wordt wetenschappelijk onderbouwd, dat wil zeggen er zal een groter praktisch inzicht in de Tijdloze Wijsheid ontstaan en er zullen occulte principes worden aangetoond die proefondervindelijk en vervolgens via eigen ervaringen, bewezen zullen worden. Wanneer de Waarheid onderling tezamen wordt gezien, worden de harten van de mensheid verenigd. Als geïnspireerde religieuze ceremoniën en gebeden op één en hetzelfde uur over de hele wereld gaan plaatsvinden vanuit een gemeenschappelijk begrip en met een gelijkluidende intentie, zal de gezamenlijke en machtige aanroep van de verenigde familie van de mensheid veel dieper de verborgen werelden binnendringen. Meer dan ooit tevoren zal een hiermee overeenstemmend krachtig antwoord vanuit de goddelijke sferen worden opgewekt. In de vorm van een verzoek om aandacht en hulp aan de hogere dimensies zal een dergelijk krachtig en verticaal gericht beroep, het herstel en behoud van de Hemel op Aarde veilig stellen. 
Deze nieuwe ziens- en gedragswijze zal volledig in zwang raken wanneer de mens klaar staat om werkelijk naar deze nieuwe visie te kunnen leven.

Dit proces van voorbereiding voor heling, verheffing en bevrijding van de mensheid in de Nieuwe Wereld vraagt om een nieuwe en praktische leiding. Dit soort leiding zal de mens moeten inspireren tot een compromisloze innerlijke zoektocht naar echte begripsvorming. Een blind vertrouwen, eerbiedig geloof en onnadenkende inschikkelijkheid zullen gelukkig niet meer voorkomen binnen het Nieuwe Wereld Bewustzijn. De begrijpelijke samenhang en beknoptheid van de Nieuwe Wereld Religie zal het heldere bewustzijn tijdens het Aquariustijdperk alleen nog maar aanmoedigen en versterken. Als de mensheid de gelijkblijvende wetten van het leven leert waarderen en naar deze wetten leeft op grond van zijn eigen geïnspireerde persoonlijk onderzoek naar de werkelijkheid, gaat zich uiteindelijk een onverwoestbaar vertrouwen in dat leven ontwikkelen. Het uiteindelijk resultaat hiervan levert goddelijk contact op door een consequente en intelligente overgave aan en samenwerking met de Goddelijke Hiërarchie. Door te handelen in lijn met de universele wet wordt ieder mens in staat gesteld zich te identificeren met het Grotere Zelf dat in Alles aanwezig is. Met als gevolg dat men onvoorwaardelijke liefde gaat ervaren; die opperste uitdrukking van de Goddelijk Geest die er altijd naar streeft zichzelf te geven ten bate van anderen. Als personen deze nieuwe manier van spirituele vooruitgang - passend binnen het Aquariustijdperk - in volle harmonie eigen kunnen maken door voor de wereld te willen leven, zullen zij op natuurlijke wijze van binnenuit een drang voelen om hun kameraden te willen helpen. Op deze manier zal een wereldwijde gemeenschapszin ontstaan.

Het Nieuwe Wereld Bewustzijn zal spoedig na het bereiken van de kritische massa - wanneer de mensheid klaar staat dit te begroeten en daaraan ook positief wil bijdragen - volledig ingeburgerd raken op Aarde. Het pionierswerk van de Dienaren neemt dan snel in omvang toe, wat zal resulteren in een groeiende schare volgelingen. Als gevolg hiervan verspreidt zich over de hele wereld een gevoel van welbehagen en groeit de naastenliefde, de onbaatzuchtigheid en een wereldwijde onzelfzuchtige samenwerking. Al die gezamenlijke inspanningen van de Dienaren zullen sterk gaan bijdragen aan een helder inzicht, begripsvermogen en het actief verwijderen van al het onrecht op de planeet. Het zal tenslotte gaan uitmonden in een permanente transmutatie van het kwaad en in het opbloeien van helende en enig juiste menselijke relatievormen. Zich bewust richten op de bedoelingen van het universum samen met het intelligente toepassen van deze wetten in zijn leven, creëert een heilzaam wereldwijd spiritueel klimaat dat de langverwachte manifestatie van de Goddelijkheid op Aarde helpt bevorderen. 

***

Sprekend over de ‘Nieuwe Kerk’ van het Aquariustijdperk, vinden we in een eerdere profetische visie van de Katharen al een verwijzing hiernaar in het hieronder volgende citaat. De laatst bekende tijdgenoot van deze Kataren liet zijn leven op de brandstapel tijdens de Inquisitie van de Rooms Katholieke Kerk in Montsegur, Languedoc, Frankrijk (1244 na Christus):

Het heeft geen structuur, alleen begrip.
Het kent geen leden, behalve hen die weten dat ze daartoe behoren.
Het kent geen rivalen want er is geen concurrentie.
Het kent geen ambitie, het wil alleen maar dienen.
Het kent geen grenzen want nationalisme is liefdeloos.
Het is niet in zichzelf gekeerd, daar het alle groepen en religies wil verrijken.
Het kent geen geheimen, geen raadsels, geen inwijdingen behalve een werkelijk begrip van de macht van de liefde en dat dit, indien we dit wensen, de wereld zal veranderen, maar alleen als wij eerst onszelf veranderen.
Het erkent alle grote leraren van alle eeuwen her die de waarheid van de liefde hebben uitgedragen.
Al zijn deelnemers zullen deze waarheid met hun hele wezen in praktijk brengen.
Het zoekt er niet naar om te onderwijzen maar om te zijn en om zo anderen te verrijken.
Het erkent de hele planeet als een Wezen waar we allemaal deel van uitmaken.
Het erkent dat de tijd gekomen is voor die allerhoogste overgang, de allerlaatste alchemistische daad van bewuste transformatie van het wereldego naar een vrijwillige terugkeer tot Al wat is.
Het kondigt zichzelf niet luidkeels aan, doch alleen in de subtiele sfeer van liefde.
Het bewijst eer aan hen in het verleden die de weg wezen en de prijs daarvoor betaalden.
De leden zullen elkaar herkennen aan hun daden en hun wezen en door hun ogen en door geen ander uiterlijk teken, behalve dan de broederlijke omhelzing.
De leden zullen hun leven wijden aan het stilzwijgend liefhebben van hun naasten en hun omgeving en de planeet, terwijl zij hun werk doen hoe verheven of nederig dit ook moge zijn.
Het herkent de superioriteit van het Grote Concept dat alleen voltooid kan worden als het menselijk ras als geheel liefde in praktijk brengt.
Het kent geen beloning, noch hier noch later in het hiernamaals, behalve dan de onuitsprekelijke vreugde om te zijn en lief te hebben.
De leden zullen ernaar streven de basis voor begrip te bevorderen, door op onopvallende wijze goed te doen en door uitsluitend een voorbeeld te zijn.
De leden zullen hun naasten, hun gemeenschap en onze planeet helen.
De leden kennen geen angst meer en voelen geen schaamte en hun kennis zal alle bijgeloof overwinnen.
Al diegenen die daartoe behoren, behoren tot de kerk van de liefde.

Het Ware Pad

We verwachten dat de onthullingen in dit boek Dienaren zullen kunnen helpen zichzelf door hun levenspatronen te herkennen. Wanneer zij op die manier het waarom en de achtergronden van hun vroegere ervaringen, strijd en ongewone gewaarwordingen doorzien, kunnen ze de wijsheid vinden om hun zoektocht te willen vervolgen. Een zoektocht die gaat leiden tot de start van een groot avontuur. Dienaren die tegenwoordig een groeiend gevoel krijgen dat zij iets belangwekkends aan het ontdekken zijn en die deze innerlijke impuls naar dat grote mysterie van het leven willen volgen, zullen zien dat zij zeker niet alleen staan met deze voorgevoelens. Elke handeling die het zoeken naar de waarheid begint, scherpt automatisch het zesde zintuig en verheldert iemands blik. Hierdoor zullen Dienaren hoogst waarschijnlijk al vrij kort nadat zij in een vaste overtuiging van start zijn gegaan met die hoogst belangrijke zoektocht naar kennis, leden van hun eigen spirituele familie leren kennen. Een fantastische en hoogst noodzakelijke bedevaart die veel Dienaren tegenwoordig al zijn begonnen of waarop zij zich nu inmiddels voorbereiden.

Wanneer een Dienaar vastberaden besluit om zich spiritueel verder te ontwikkelen wordt dit opgemerkt door de verborgen werelden. Ze krijgen hulp, niet alleen van hun eigen groepsziel maar ook van andere Goddelijke Agenten die altijd klaar staan en die in deze tijd dicht bij de planeet bivakkeren. Zo treedt, op het moment dat Dienaren in alle ernst met hun zoektocht beginnen, de Wet van Synchroniciteit in werking. Zij gaan ontdekken dat zij onmiskenbaar geleid en beschermd worden op hun pad. Daar kunnen zij op rekenen, omdat hun oprechte honger naar Kennis en spirituele realisatie een krachtige en betrouwbare aanroep veroorzaakt binnen de hogere werelden die, volgens de Kosmische wet, niet mag worden genegeerd door hen die wachten en observeren.

Als Dienaren echt het verlangen koesteren om in harmonie te leven met de goddelijke wetten en als zij grotere spirituele hoogtes willen bereiken, dan zullen ze echter duidelijk moeten beseffen dat hun zoektocht niet geschiedt voor eigen bestwil, voor hun eigen zelf. Om zich werkelijk spiritueel te verheffen, is het nodig hun eigen ego te vergeten. Pas in ‘zelfvergetelheid’ kan bevrijding worden ervaren, bevrijding van dat afscheidende ego dat de bron is van alle pijn en smart. Welnu, als de Dienaar werkelijk zijn eigen ‘zelf’ volledig opzij kan zetten, dan kan hij ook niet meer nadenken over wanneer en hoe dit eigen zelf kan worden bevrijd of hoe gelukkig het kan zijn of op welke wijze het een verlicht Meester kan worden! Inderdaad, echte en complete vreugde moet het geluk dat onze naasten ervaren, ook omvatten en uiteindelijk ook het geluk van alles en ieder levend wezen waarmee wij onscheidbaar zijn verbonden. Het staat onveranderlijk vast dat ieder mens in staat is zich te kunnen bevrijden van de restricties van het lagere zelf. Daarentegen kan hij zich nooit vrijmaken van de goddelijke Wet van Samenhang & Verwantschap. En evenmin van de voortdurende wisselwerkingen die bestaan tussen personen en zielen onderling, leven na leven. De grootste vreugde binnen relaties met anderen is om hen te helpen, want waarachtig spiritueel geluk - of spirituele vreugde - is alleen te vinden in behulpzaamheid. Al die vele en verschillende wegen van ‘s mensen leven komen tenslotte samen op het ene pad van dienstbaarheid. De redenen hiervoor worden duidelijk in de volgende toelichting.

Er is een oud gezegde dat waarschuwt: ‘Vertrouw nooit iemand die beweert de enige weg naar God te hebben gevonden’. Beschouwen we op het eerste gezicht alle veelsoortige technieken van (individuele) spirituele discipline die door de hele geschiedenis heen beschreven en ook succesvol beoefend zijn, dan lijkt het voorgaande gezegde op het oog correct. Diepen we dit echter met een goed geïnformeerde geest wat verder uit; een geest die in staat is het denkvermogen op een hoger plan van de evolutionaire ladder te plaatsen, dan wordt heel snel duidelijk dat de waarheid van deze soort technieken alleen van toepassing is tot op een zeker niveau van spiritueel bereik.

In alle religieuze leringen en in uitspraken van grote spiritueel verlichte wezens is tijdens de hele geschiedenis van de mensheid al met klem herhaaldelijk beweerd dat individualiteit in wezen één geheel vormt met het Al. Er is duidelijk uiteengezet dat geloven in de illusie van een geïsoleerd zelf en het daaraan toegeven de oorzaak is van alle scheiding en dus van lijden. Zouden we ons even de tijd gunnen om na te denken over het klaarblijkelijke feit dat er een oneindig groter deel van de Kosmos bestaat los van het eigen kleine ik, dan zijn we ook beter in staat de betrekkelijke onbelangrijkheid van dat kleine ego, evenals die onvoorstelbaar veel grotere essentie, omvang en belang van alles wat juist niét behoort tot dat persoonlijke zelf, te gaan waarderen. Met dit in gedachten zou het schijnbaar afgescheiden individu wellicht de wijsheid kunnen inzien om geen enkele interesse meer te koesteren in dat wat indruist tegen de universele wetten die de hele Schepping leiden en bestieren. Vanzelfsprekend staat het eigenbelang van het egoïstische individu diametraal tegenover zo’n wet, de heilige Wet van Liefde. De overtreder van die wet zal veel tegenslagen ondervinden, die hem als een schaduw zullen achtervolgen. De bewering dat wij zelf baat hebben bij het helpen van anderen is niet anders dan de zuivere waarheid en spirituele aspiranten boeken absoluut snelle vooruitgang wanneer zij anderen helpen bij hun progressie. Dit is de weg van Liefde: dat genadevolle kosmische principe, waarop de schepping van alles en iedereen in die ontelbare werelden binnen de Oneindigheid mogelijk is gemaakt. Want de goddelijke kracht van Liefde dringt stilzwijgend in alles door. De werkelijke essentie van het Universum is daarom Liefde en het is de Liefde die door ieder individu op een bepaald niveau tijdens zijn evolutieloop moet worden belichaamd en uitgedrukt, alvorens hij het Ware Pad kan betreden. “Hij die zijn leven van zoveel waarde acht dat hij niet bereid is dit op te offeren voor de redding van zijn broeder is het niet waard het Leven binnen te treden”. - Jezus.

Welnu, Liefde is onafscheidelijk verbonden met Waarheid, want door de Waarheid te zien, kan Liefde zich uiten. Het spirituele hart kan pas echt en waarachtig worden bevredigd wanneer ‘liefde en waarheid’ permanent worden ervaren en worden gedeeld met andere expressies van het Al. Zo zouden we kunnen inzien dat de weg van liefdevolle dienstbaarheid het Ware Pad van Heiligheid (heelheid) is, en dat alle andere spirituele disciplines slechts voorbereidingen zijn. Dit kan vrij gemakkelijk worden aangetoond door het zich telkens herhalende historisch feit te ‘erkennen’ dat alle grote spirituele meesters, alle heiligen en ware leraren van de Weg in eigen persoon het hoogst nobele pad van onbaatzuchtige dienstbaarheid hebben gekozen. Voor dergelijke verlichte geesten bestond geen enkele twijfel over de keuze voor deze weg en dit zal evenzeer gelden voor de mensheid. Dit gebeurt op het moment dat ieder individu de Waarheid ziet en er daardoor voor kiest diezelfde weg van dienstbaarheid te bewandelen, geheiligd als deze is door de gewijde voeten van diegenen die hem voorgingen bij het claimen van hun eigen spirituele vrijheid. 

***

Naarmate het Hart van het Kosmisch Wezen zich via iedere ziel in toenemende mate ontvouwt in overeenstemming met het universele en onweerstaanbare goddelijke decreet van spirituele evolutie; naarmate de mensheid per definitie verder zal opstijgen naar grotere hoogtes van rechtschapenheid en heiliging; en naarmate ieders bewustzijn zich onvermijdelijk zal gaan verruimen en zich zal louteren via ontelbare leerprocessen tijdens evenzoveel incarnaties, zal ieder persoon per definitie goddelijker worden. Want men zal een steeds grotere realisatie van de heilige essentie van het leven bereiken. Deze meest innerlijke essentie - of Geest - is de ware natuur van alles dat gezien, gevoeld en toch nog ontdekt moet worden en zijn meest verheven expressie is Liefde, die er altijd op uit is zichzelf uit te drukken in dienstbaarheid.

Liefde zoekt zich eeuwig een weg door alles en iedereen heen, om andere delen van zichzelf aan te raken, te kussen en in heilige hereniging op te gaan. Daar de mens van nature spiritueel is, zal hij de Weg van Liefde uiteindelijk zélf moeten vinden. Alleen en uitsluitend wanneer hij dit pad van de Liefde gevonden heeft, zal de kelk van het hart zo vol worden met die hemelse nectar van Goddelijke Liefde, dat het simpelweg niet meer kan bevatten en gaat overvloeien. En er is altijd meer dan genoeg om met iedereen in vreugde te delen. Liefde is de meest natuurlijke expressie en zijn hartstochtelijke en in vervoering brengende lied wacht erop om uit elk open hart weer op te kunnen klinken - op het pad van onbaatzuchtige dienstbaarheid.

De smaak van zelfs de kleinste druppel pure Liefde drukt altijd zijn goddelijke stempel op het hart. Op het moment dat we eenmaal de realiteit gaan bevatten van dat alles doordringende Ene Grote Principe dat liefheeft en dient door het hele oneindige Universum heen, zullen we graag bereid zijn om onszelf af te stemmen op deze magnifieke wet. We zullen in Liefde de weg opgaan van spirituele dienstbaarheid. In feite zullen we inzien, wanneer het licht van de Waarheid ons bewustzijn verlicht, dat de belangrijkste keuze in ons leven al voor ons is voorbereid, simpelweg omdat we ons eerbiedig hebben overgegeven aan de alom tegenwoordige, liefdevolle Wil van de Schepping. Een zacht sussende en bovenzintuiglijke stem diep binnenin ons zal dan zijn heilige en diepe maar eenvoudige geheim aan ons wakend bewustzijn toefluisteren. En dan herinneren we ons die wonderbaarlijke Waarheid. Op dat gezegend tijdstip merken we tot onze opperste verrukking dat we ons tenslotte ontworsteld hebben aan die grote massa mensen die nog steeds op zoek is naar het Pad, waar wij al op staan. De strijd die wij in blindheid hebben durven voeren tégen de liefdevolle evolutiestroom in, als eerbewijs aan ons lagere zelf, komt daarmee tot een eind. Op dat moment realiseren we ons dat het ware spirituele avontuur dan pas werkelijk gaat beginnen. Waarbij we een almaar groter wordende verrukking zullen gaan ervaren als we afstand doen van het lagere zelf in ruil voor dat grote, ware Zelf - de Goddelijke Geest. Dat avontuur dat een begin krijgt in dienstbaarheid aan de wereld.

Aangezien alles in het Universum met elkaar is verbonden, wordt zo’n persoonlijke realisatie een onmetelijke zegening voor al het leven en in het bijzonder voor al die wezens met wie het ontwaakte individu in contact komt. Toch wordt de grootste zegen geschonken aan hem die ‘verlicht’ is geworden door die eenvoudige waarheid. Dit weergaloos mooie lot betekent een bevrijdende openbaring. In plaats van zichzelf terug te vinden als een afgescheiden en worstelend individu, alleen in een concurrerende en vijandige wereld, en in plaats van hopeloos zijn lagere zelf achterna te hollen tegen de eeuwig durende levensstroom in, werkt hij nu dankzij een verlichte herinnering welbewust samen met het Goddelijke. En wel als een integraal onderdeel van de doelgerichte Goddelijke evolutionaire intelligentie, als een gezonde cel in een groot organisme. Dit gebeurt ook zonder enige aarzeling want het verlichte individu heeft de sluier van vergetelheid opzij geslagen en zijn eigen ware liefdevolle en medelevende natuur teruggevonden, door zich gewoon te verbinden met de innerlijke Geest. Tijdens die kostbare herinnering openbaart zich aan hem de prachtige volmaaktheid van de Schepping en er ontstaat een niet aflatend vertrouwen en geloof. Dit alles vanuit een innerlijk weten, dat de meest pure en vurige religieuze geloofsovertuiging overstijgt. Geroerd door spirituele vervoering en met een groot gevoel van dankbaarheid ziet de nederige toeschouwer voor zijn ogen de zegeningen van het Bestaan zich geheel vanzelf ontvouwen. In het daaropvolgend stadium bereikt het verlichte individu een nieuwe, respectvolle houding tegenover alles en iedereen en zullen al zijn gedachten, woorden en daden worden geheiligd daar zijn leven op natuurlijke wijze is toegewijd aan het Goddelijke. Aansluitend wordt zo iemand ogenblikkelijk opgetild door de Wet van Compensatie en wordt hij met de grootste vreugde snel verder gebracht naar een volledige herinnering, op weg naar spirituele realisatie.

In deze fase wordt het voor de verlichte geest duidelijk, dat elke daad die wordt verricht met een puur en onzelfzuchtig motief, uiteindelijk leidt tot positieve resultaten voor alle betrokkenen. Dergelijke daden hebben dusdanig verstrekkende gevolgen dat deze langs de corridors van de tijd verder zullen echoën op weg naar een schitterender toekomst. Dit inzicht is de ‘verlichte’ kennis van een heilige. Toch is dit - wat door velen als ‘verlichting’ wordt beschouwd - voor hen die zien en weten niet veel meer dan het begin van een eeuwige en heilige reis. ‘Verlichting’ is niet het eindproduct of de eindfase, maar is een continu voortgaand proces van toenemende herinnering binnen het bovenaardse licht van de spirituele werkelijkheid. Dit proces is het goddelijke erfgoed van elke serieuze dienaar van het Leven. ‘Verlichting’ is een nimmer eindigend en vreugdevol proces van spirituele ontplooiing, alleen te volgen middels het schenken van Liefde aan anderen. Een liefde die zijn vaste plek heeft binnen het hart van elke individuele ziel op Aarde; liefde die nimmer daarbuiten gevonden kan worden. Inderdaad, wanneer iemand eenmaal werkelijk iets van die mateloze eenheid en onbegrensde natuur van de Schepping begrijpt, zal hij alleen al het idee om de Waarheid, ‘verlichting’ en spirituele macht uitsluitend voor zichzelf te willen houden, als volstrekt absurd van de hand wijzen. Integendeel, wanneer een waarachtig inzicht geschonken wordt aan ieder van ons, zullen we heel gelukkig die opperste onderscheiding aanvaarden en zullen we heel rustig worden door nederig onze gerechtvaardigde plaats in te nemen. Een plaats temidden van al die schitterende gelederen van de Hiërarchieën van Dienaren, die binnen al die veelzijdige en verschillende sferen in het hele Universum verblijven. En vanuit die positie zullen we naar ons beste vermogen dienen, zoals alle Groten voor ons hebben gedaan.

***

Bij veel aspiranten in de wereld heeft de mening zich postgevat dat zij grote spirituele voordelen kunnen behalen door te mediteren of iets dergelijks. Terwijl dit op zich wel klopt voor hen die hiervoor de discipline over een langere periode kunnen opbrengen, kijken dezelfde aspiranten vaak over het feit heen dat de meesten die ‘verlicht’ werden, op een bepaald moment uit hun eenzame meditatie terugkeerden om deze om te zetten in (spirituele) dienstbaarheid aan de wereld. Het mag gezegd, dit ís ook de ultieme meditatie, want het weerspiegelt die Ene Grote Eeuwige Meditatie, die zich voortzet tot binnen het Hart van het Universum zelf. Dat is altijd al zo geweest, al vanaf de periode dat de blauwdrukken voor de Kosmos werden geconcipieerd, dat wil zeggen zelfs van vóór de schepping en dat is werkelijk heel lang geleden. Het lijkt er dus op dat deze meditatie van dienstbaarheid ruim voldoende is getest, succesvol is gedemonstreerd en beoordeeld is geworden als een voortreffelijke vorm voor iemand die zich wil uitdrukken. Het certificaat hiervoor is dan ook opgesteld door een heel wat Hogere Autoriteit dan welke leraar op Aarde ook.

Wanneer men het Ware Pad van spirituele dienstbaarheid opgaat en al zijn energie op dit doel richt, is vooruitgang gegarandeerd zonder één enkele gedachte te hoeven wijden aan zichzelf. Dit gebeurt met een opmerkelijk gemak als je dit vergelijkt met het vroegere geworstel en met de beperkingen die er waren in de wereld van het afgescheiden ego. Iemands spirituele vooruitgang wordt enorm versneld door zo’n vorm van zelfvergetelheid. Wanneer de vrije wil van een persoon wordt afgestemd op de Goddelijke Wil, nemen de beloningen voor al zijn pogingen exponentieel toe, omdat deze worden verleend in volmaakte overeenstemming met de universele wet. De individuele progressie geschiedt namelijk niet volgens een rekenkundige reeks zoals bijvoorbeeld 2, 4, 6, 8, etc, noch volgens een meetkundige reeks zoals bijvoorbeeld de verhouding 2, 4, 8, 16, etc, maar kwadratisch zoals de volgende reeks 2, 4, 16, 256, 65536, enzovoort! Deze genade wordt aan alle Dienaren van het Goddelijk Plan geschonken, wanneer zij van start gaan in hun vreugdevolle werk. Alleen te danken aan het feit dat zij zichzelf hebben weggecijferd als een nederig instrument voor actieve dienstbaarheid waardoor allerlei gunstige bijwerkingen met de nodige positieve gevolgen op zullen treden.

Het Ware Pad vereist een houding van overgave. Het is noodzakelijk dat het persoonlijke zelf onvoorwaardelijk en absoluut wordt opgegeven, zowel in gedachten als in daden. De Dienaar van het Leven leeft niet voor zichzelf, maar voor de wereld en in deze toewijding bereikt hij zijn bevrijding en maakt zich los van de grauwheid en de eenzaamheid van zijn worstelende ego. Als de spirituele aspirant eenmaal met hart en ziel het Ware Pad betreedt, zal hij zien dat zijn persoonlijkheid begint op te lossen, zeker naarmate hij meer en meer een transparant kanaal wordt voor vrijgegeven heilzame energie. Dit betekent echter niet dat hij zijn identiteit verliest; integendeel hij breidt deze uit en voegt er iets veel stralenders aan toe. Een dergelijke spirituele alchemie geeft iemand het gevoel van opperste veiligheid en zekerheid, het verschaft hem de meest fantastische en hoogst denkbare spirituele stimulans en schenkt aan deze waardig bevonden persoon het voorrecht om op een veilige manier machtige goddelijke krachten te geleiden om de wereld te zegenen.

Wanneer de persoon in spirituele berusting zijn weerstand tegen de universele wet opgeeft, neemt hij geheel bewust zijn rechtvaardige plaats in als een nietige maar toch essentiële draad in het oneindige en uiterst ingewikkelde tapijt van het leven. Hij begint dan een nieuwe en harmonische expressie te ‘vlechten’ in volmaakte eenwording met de altijd veranderende en altijd bewegende energiepatronen van het leven. Een dergelijk in goddelijke verbondenheid afgestemd individu zal zonder enige inspanning heilzame spirituele energieën gaan uitstralen, bestemd voor heling en verheffing van al het leven dat hij aanraakt. Dit is ook de reden waarom alle heiligen helers zijn. Heiligen incarneren en ontwikkelen zich hier op Aarde om te fungeren als buitenposten voor goddelijke krachten. Om dit voorrecht te behouden is het een vereiste dat zij hun voertuigen leeg houden. Als goed voorbereide instrumenten worden zij door de Goddelijke Wil gebruikt om spirituele energie te geleiden naar, te transformeren voor en te verspreiden binnen de lagere werelden. Daarom zullen al diegenen die het Ware Pad willen betreden niet alleen oprecht gemotiveerd, maar ook pretentieloos en nederig moeten zijn, opdat hun voertuigen open en leeg blijven.

Onze oude heiligen hebben met hun volmaakte voorbeeld duidelijk aangetoond dat op het Ware Pad een onvoorwaardelijk altruïstische houding een vereiste is. Onvermijdelijk zal dit tevens een houding van spontane en actieve dienstbaarheid zijn. De Goddelijke Geest werkt door in ieders liefdevolle ‘pogingen’, ongeacht hoe schijnbaar werelds of hoe onbeduidend iemands werk ook mag lijken. Zoals de heilige Theresa van Calcutta ook zei, “Het is niet datgene wat we doen dat telt in de ogen van God, maar met hoeveel liefde we daarmee bezig zijn”. 
De Wet van Liefde lijkt misschien paradoxaal: liefde moeten we immers eerst geven voordat we die kunnen ontvangen. Als we niet een goddelijke gift willen verliezen die we hebben verkregen, dan moeten we dit (weg)geven. Wanneer iemand leeft vanuit een dergelijke spiritueel begrip, vanuit een oprechte liefde voor de mensheid én voor het leven in het algemeen, verschijnt de prikkel om onbaatzuchtig te willen dienen vanzelf. En dit zal op het pad van spirituele vooruitgang uiteindelijk het alomvattende en stimulerend doel worden. En we zien dat bij een steeds groter deel van de bevolking op deze planeet de wens groeit om te dienen. 
Door een dergelijke waarachtige houding ontstaat een waarlijk verlicht inzicht. Het laat zien dat om wérkelijke wijsheid te verwerven en overeenkomstige bevrijding op te wekken, iemand deze alleen kan bereiken door levenservaring en een alomvattend bewustzijn die slechts door onvoorwaardelijke Liefde kan worden wakker gemaakt. Werkelijk inzicht resulteert dan in een zuivere motivatie, waardoor de Goddelijke Geest op elk moment en op elke geschikte manier zonder enige inspanning en in vreugde kan ‘werken’ via het voorbereide instrument - de persoonlijkheid. 
Alleen altruïsme - en nooit egoïsme - leidt ertoe dat de aspirant zijn lagere zelf kan laten opgaan in het Universele Zelf. Willen kandidaten goddelijke Openbaring verwerven, dan zullen zij zich op het Ware Pad volledig moeten wijden aan de al eerder genoemde voorwaarden - nodig om het Ene Doel te bereiken.

We zien nu dat de mogelijkheid en dus ook de kans om te dienen de grootste zegen vormt in het Universum. De mensheid is slechts één - pure - (gedachten)sprong verwijderd van de kans op die aansluitende ervaring van spirituele realisatie na de ontvangst van goddelijke genade. En toch slaagt de meerderheid van spirituele aspiranten er niet in die essentiële sleutel tot werkelijk goddelijk leven te vinden. 
Er bestaat binnen de hogere werelden een eindeloos reservoir van weldadige krachten. Deze heilzame krachten staan klaar om op elk gewenst moment naar het fysieke vlak te stromen wanneer een geschikt kanaal via de persoonlijkheid is gevormd. Een gevoel dat sterk genoeg is voor volmaakt onbaatzuchtige toewijding levert zo’n kanaal op, waarop de goddelijke essentie omlaag kan stromen en kan resulteren in een aanzienlijke versterking en verheffing van de schepper van dat kanaal. Daarnaast ontstaat er een krachtige en heilzame straling om die persoon heen die van invloed is op het hele leven rondom hem of haar, waarmee bijgevolg op een uitermate positieve wijze het bewustzijn van de mensheid wordt beïnvloed. Het is absoluut een zegen om op te kunnen treden als vrijwillige goddelijke afgezant. Wanneer dit optreden innerlijk een goddelijke inspiratie heeft wakker gemaakt, voelt de betreffende persoon - indien hij ook maar een spoortje heeft geproefd van dat hemelse voedsel - zich aangespoord om met groot enthousiasme zijn Pad te vervolgen en ook anderen met een heilig respect te dienen. Dit is alleen mogelijk met een hart dat in vervoering is geraakt door een onmetelijke liefde. “Zo zoet voelt de diepe verrukking van de aanrakingen van Gods hand dat slechts één ervan al meer dan voldoende is als beloning voor al het leed in het leven, hoe vaak dit hem ook trof.” - St. John of the Cross (“The Dark Night of the Soul”).

***

Dit pad van onbaatzuchtige dienstbaarheid - de weg van echte spirituele bevrijding - is absoluut de gemakkelijkste, de fijnste en de snelste weg leidend naar het Koninkrijk Gods. Binnen elk ras en in elke natie, in elk klimaat, in ieder werelddeel en door onmetelijke tijden heen terug in een diep verleden, hebben mensen de weg naar bevrijding ontdekt door anderen te helpen. Zij betraden het Ware Pad met blijdschap, accepteerden de voorwaarden, doorstonden met vreugde de discipline en stelden de deugden daarvan als voorbeeld. Zij wachtten in vertrouwen op de resultaten, ontvingen de beloningen en met de waarheden die daarin lagen besloten, realiseerden zij dat Ene Doel van toenemende spirituele verlossing. Na de ontdekking van deze hoog gewaardeerde prijs konden zij de Bron van Hemelse Vreugde binnentreden, namen deel aan de mysteries van het spirituele paradijs en dwaalden een tijdje rond in de glorie van de Goddelijke Aanwezigheid. Maar altijd weer kwamen zij terug op de wegen van de wereld, om te dienen. De getuigenissen voor het bestaan van dit pad zijn bewaard gebleven in die onbetaalbare schatten van wijsheid, achtergelaten door diegenen die met succes alle verlangens voor het persoonlijke zelf overstegen en als gevolg daarvan konden doordringen tot die zich almaar uitbreidende wereld van ware betekenis en goddelijk doel. De weg naar hun uiteindelijke triomf begon - zoals geldt voor elk individu - met het vormen van een juist inzicht.

De brug tussen het tijdelijke menselijke bewustzijn en het Kosmisch Bewustzijn wordt geslagen door de geest die volstrekt gezuiverd is van verkeerde gedachten. Alleen inzicht transformeert ons, niet slechts de wens tot verandering. Wanneer eenmaal een basisbegrip over de grote Wetten van het Universum is verworven, ontstaat zonder enige twijfel de juiste houding. Wanneer we merken dat hierdoor onze visie op de wereld op de juiste wijze is bijgesteld, zullen we met veel plezier onze nieuw ontdekte schat met en voor anderen willen delen op het moment dat wij het pad van dienstbaarheid betreden. Wanneer we eenmaal zijn gearriveerd op het Ware Pad zal het beschermende schild van egoïsme dat ons van elkaar scheidt geleidelijk aan uiteenvallen door liefdevolle vereniging met het Ene Zelf in ons allemaal. Ons bewustzijn gaat zich hierdoor bevrijd voelen, want het wordt één met al het leven om ons heen.

Een juist inzicht stelt ons in staat om bewust en intelligent deel te nemen aan het rijke, kleurige en gevarieerde avontuur dat het leven in werkelijkheid is. Het stralende licht van de Spirituele Zon dat eerder voor ons verborgen was, komt dan vanachter de wolken van vroegere verkeerde gedachtepatronen tevoorschijn in heldere en gouden tinten. Er gaat iets glinsteren en sprankelen binnen ons bewustzijn. Dit licht verlicht en verjaagt onze valse waarnemingen, want het onthult de grootsheid van de Werkelijkheid. Dan pas beginnen we het Ware Pad met een veilig en zeker gevoel te bewandelen, want we zijn voorzien van en beschermd door onze nieuwe begripsvorming en ons bewustzijn. Hierdoor verandert onze houding tegenover het leven doordat wij ons bestaan in overeenstemming hebben gebracht met de universele wet en we gaan inzien dat we nooit meer terug hoeven te vallen in die koude en eenzame schaduwen van ons onwetende ego.

***

Dienaren zouden, net als ieder ander mens, dát moeten gaan doen wat hen opbeurt, wat hen een doel in het leven verschaft. Laten ze eenvoudigweg gevolg geven aan dat wat vreugde brengt, want uit vreugde volgt geluk en waar geluk is volgt spontaan spirituele dienstbaarheid vanuit een warm en liefdevol hart. Laten Dienaren dát doen wat hun hart doet zingen! En wanneer zij er achter komen dat hun hart niet gestemd is, dan is het misschien tijd om een nieuw lied te leren. 
Het Ware Pad is nooit saai, want op hetzelfde moment dat we dienen, leren we. De grootste leraar is dan ook onvermijdelijk de beste student en zo iemand weet heel goed dat je meer leert als je eenmaal het pad van liefdevol dienen bewandelt.

Op het moment dat Dienaren eenmaal de weg van onzelfzuchtige dienstbaarheid zijn ingeslagen en er blijmoedig voor kiezen naar deze weg te leven, zullen zij, als zij bij de herkenning van die wijsheid ontwaken, spoedig daarna de bevrijdende Wet van Voorziening* leren kennen. Dienaren gaan inzien dat wanneer zij zich gaan losmaken van alle gehechtheid aan resultaten, er innerlijk en daarbuiten niets werkelijk spiritueels wordt verricht. Wel zullen zij echter langzamerhand ontdekken dat, door de verbanning van hun lagere zelf uit hun wereldbeeld, hun hoogst eigen goddelijke Intelligentie in staat is, niet meer gehinderd door enig obstakel, door hun persoonlijkheid heen te stralen. Zij gaan zich daarbij opnieuw herinneren dat het alleen de Goddelijke Geest is die uiteindelijk en waarlijk via hen dient. Dit moment komt wanneer zij die oude vertrouwde houding bij hen hersteld zien van volmaakte overgave aan en vertrouwen in het alwetende Universum. Want de Goddelijke Geest is immers dienstbaar aan zichzelf via andere schijnbaar individuele manifestaties van het Ene. Dit nu vormt vanzelfsprekend een belangrijke ontdekking en tevens een teleurstelling voor het ego, want gedurende zijn hele leven had dit gewoontegetrouw behagen geschept in de vertrouwenspositie en krediet die hem bereidwillig was verleend, voortkomend uit volmaakte onwetendheid. Door in vol vertrouwen toe te laten wat er is, op hen afkomt en om hen heen gebeurt, zullen ontwaakte Dienaren, op weg naar spiritueel succes, hun houding van strijd en worsteling (wellicht als voorbeeld overgenomen van de mensheid) kunnen laten varen. Want op dat moment gaan zij zich die eigen innerlijke wijsheid herinneren, dat hen eraan herinnert om simpelweg lief te hebben en het daarbij te laten. Alles wordt dan in deze wereld gezien als werkelijk volmaakt, zoals het altijd al was. Gewoon door die Universele Wet van Oorzaak en Gevolg, die het grote spektakelstuk van de Schepping bestiert en die in elk deeltje van het Universum en in elke ervaring van het leven doorwerkt.

* Jezus zinspeelde op deze wet - het in ere houden resp. het nakomen hiervan is zo essentieel voor waar geluk - toen hij ons antwoordde met eenvoudigweg “Het zij zo”. 

Alle ontwaakte Dienaren zullen zich gaan herinneren dat feitelijk hun Grotere Zelf - de Goddelijke Geest - de scepter zwaait en niet hun persoonlijkheid. Door hun vroegere identificatie met de imitatie-ego en zijn zelf gecreëerde wereldse illusies, hebben veel Dienaren zich onbewust afgewend van een ware vriend en gids - hun groepsziel. Meer dan voldoende toegerust en benoemd als goddelijke vertegenwoordiger van de Universele Geest, heeft deze hen altijd - via hun persoonlijkheid - liefdevol en zachtjes van alles toegefluisterd vanuit zijn natuurlijke behoefte om de wereld te dienen, geduldig wachtend op herkenning en de juiste reactie. De alleswetende, alles liefhebbende Levenskracht van de Schepping zal altijd de geest en hart verlichten van iemand, die handelt en werkt in overeenstemming met diens wijze leiding, en die deze Levenskracht, waar dan ook, volgt om de Verlichte Weg te bewandelen.

Wanneer zij eenmaal opnieuw het Ware Pad omhoog hebben gevonden, vormen ontwaakte Dienaren een belangrijke katalysator voor anderen die worstelen met hun eigen spirituele vooruitgang. Dienaren bieden deze personen de meest zegenrijke kans om zich te herenigen in dienst van het Goddelijk Plan. Wanneer een individu deze kans erkent en accepteert en hiertoe met zijn vrije wil besluit, zal dit zijn bewustzijnsfrequentie omhoogstuwen en zal het hem leiden naar een snel toenemende bevrijding van de pijn en het lijden van het lagere zelf.

***

Volgen we de natuurlijke drang van onze ziel door onszelf te geven in oprechte behulpzaamheid en in liefde, dan wordt het Licht van de Geest binnenin ontstoken en weten we dat we het juiste en het goede doen. In oprechte dienstbaarheid aan andere verschijningen van het Ene Leven zal Goddelijke Liefde zich dan vanzelf openbaren door kosmische wet. Alleen door onbaatzuchtige naastenliefde en door vrijgevigheid kunnen we onze gerechtvaardigde spirituele erfgoed claimen: de realisatie en uitdrukking van onze eigen sluimerende goddelijkheid. Als er ooit een oplossing was die gold voor werkelijk elk probleem door de hele geschiedenis van de mensheid heen tot op heden en verder tot in de Eeuwigheid, dan is het wel… dienen en blijven dienen; geven en nooit ophouden met geven. Want door te geven kunnen we ontvangen; dit is de belofte van de onweerstaanbare Wet van Compensatie die aan de schenker vele malen meer oplevert dan deze oorspronkelijk met een liefdevol hart schonk.

Het Ware Pad zal absoluut zeker de godvruchtige vanuit de donkerste gebieden van het leven leiden op weg naar de luister van de goddelijke straling. Hij die anderen onzelfzuchtig dient, zal het doel, de vervulling, de zich uitbreidende openbaringen, de zich verdiepende vreugde en de bevrijding kennen op de Weg die omhoog reikt door al die heldere lichtende werelden van de Geest heen. Die volledige, intelligente en onvoorwaardelijke toewijding alsmede een eenduidige scherpte van geest die een ontwaakte Dienaar typeert, bieden een toevluchtsoord in een wereld vol beroering. Hij voelt zich zó gelukkig en goddelijk geïnspireerd dat hij zijn eenmaal gekozen pad blijft vervolgen, totdat hij arriveert op het punt waarop die gegarandeerde bevrijding uitmondt in een harmonieuze gemoedsrust, een onvermengde vrede en een volmaakte heiliging.

De Waarheid is voor zo’n spirituele overwinnaar opgetreden als ‘verlosser’ - de enige verlosser. De Waarheid fungeert als poolster op weg naar huis, terwijl dienstbaarheid het zekere middel is om daar naar terug te keren. De Waarheid is zijn geldig paspoort dat hem toegang verschaft naar het Gezegende Land waar alle gelukkige reizigers verzekerd zijn van hun uiteindelijke bevrijding van de slavernij van alle wereldse misleidingen. De Waarheid - uitsluitend volledig te ervaren in dienstbaarheid aan anderen - is voor elke levensreiziger het enige voedsel van waarde voor de persoonlijke geest; het roept Liefde op bij degene die dient. Het verfrist en bevredigt de hongerende ziel volledig en troost het hunkerende hart. De Waarheid vult iemand die leeg is. Met de inlossing van de goddelijke belofte keren hoop en inspiratie terug voor degene die verloren was geraakt in een chaotische wereld en wordt de persoon die nog verbonden was met zijn lagere zelf, bevrijd. De Waarheid is het licht aan het eind van ‘de donkere tunnel van alle illusies’. Illusies die voortkwamen uit het lagere zelf. Iedere vreugde ontspringt aan de Grote Bron van Vreugde die de Waarheid is. De Waarheid zoeken en vinden is het enige doel van het bestaan; het is de enige spirituele werkelijkheid waard om voor te leven of om voor te sterven. Als een eindeloze, eeuwige bron stroomt de Waarheid onweerstaanbaar voor altijd door de hele Schepping heen met als enige doel om het hart dat Liefde is, te openen. En dit doet het op de meest volmaakte wijze, door anderen de dienen.

Als wij ons wegcijferen in dienstbaarheid aan de wereld, wanneer wij ons onzelfzuchtig en onvoorwaardelijk als instrumenten overgeven aan de Goddelijke Wil, mogen we gerust zijn en vol verwachting dat dit grenzeloos grootse geschenk zich in ons leven zal gaan aandienen. En dit is net zo zeker als op een heldere dag de vroege ochtendzon van een nieuwe voorjaarsmorgen naar ons glimlacht. Zo’n natuurlijke gebeurtenis is het trefzekere resultaat van onze inspanning om ons vol inspiratie te wijden aan al wat goed is. Die heilige Openbaring verschijnt bij wet, als een gevolg van dat diepere begrip dat we nu in ons leven hebben geïntegreerd. Die onbeschrijfelijke zegening van een spirituele bevrijding komt voort uit onze enig juiste houding. En de zich altijd maar verder ontplooiende Hemelse pracht zal voor ons een eeuwige en vaststaande realiteit worden die volgt uit ons wijze besluit om iedereen, zonder enig aanzien des persoon, lief te hebben.

“Wie daarentegen groot wil worden onder jullie, moet jullie dienaar zijn.” -  [Marc 10:43]

De Roep om Dienstbaarheid

De tijd is gekomen voor een volledig ontwaken. Jij die ervoor koos om vanuit de duisternis omhoog te blikken naar het licht, jij bent gezegend om de komst van de nieuwe dag op Aarde te aanschouwen. Omdat je hart ernaar verlangde om vrede te zien daar waar oorlog heerste, om vertroosting te verlenen daar waar wreedheid domineerde en om liefde te kennen daar waar angst het hart bevroor, heb je het voorrecht gekregen om de voorbodes te zijn voor werkelijke heling op Aarde.

De Schepper heeft jouw handen gekozen om de eenzamen te bereiken, jouw ogen om de onschuld in de schuldigen te zien en jouw lippen om woorden van troost te uiten voor hen die gewond zijn. Er hoeft geen pijn meer te zijn! Jullie hebben al te lang gedoold in duistere dromen; nu is het tijd om in het licht te stappen en te staan voor dat wat waar is. Angst moet nu verdwijnen, voor altijd en jullie hebben de macht om dit te laten gebeuren.

Alleen jij kan jezelf terugvinden. Al je antwoorden zitten binnenin. Je moet nu de lessen uitdragen die je zelf geleerd hebt. Jouw inzicht is niet alleen voor jou bestemd maar om een bedroefde en vermoeide wereld verder te leiden naar een rustige plek in een nieuw bewustzijn.

Ga voort en wees een boodschapper van de hoop. Wijs de weg in heling door voorop te lopen met alles wat je hebt. Jouw broeders en zusters zullen je volgen en wanneer je de poort der beperkingen achter je hebt gelaten, word je verenigd en herenigd met allen die verloren dreigden te raken. De Schepper verliest niemand. Kies het pad van vergeving en je zult tranen van vreugde huilen door al het goede wat je aan zult treffen in anderen.

Ga voort en leef het leven van een wezen van licht dat je van oorsprong bent. Je bent belangrijk, je bent nodig en je bent het waard. Sla nooit meer die mantel van angst om je heen om het licht voor je gezicht af te wenden. Je bent niet geboren om te falen; je bent voorbestemd om te slagen. De hoop van de wereld ligt in jouw gemoed en wees verzekerd van succes als je staat voor Hem Die jou schiep.

“The Children of Light”, Alan Cohen

Al tonen ontwaakte Dienaren - De kinderen van het Licht (The Children of Licht) - aan iedereen liefde en vriendelijkheid, we moeten wel in ogenschouw nemen dat zij ook de brengers van destructie zijn. Zij hebben namelijk de verantwoordelijkheid gekregen om alle wegen op Aarde schoon te vegen van het onkruid van onwetendheid, zodat de nieuwe aanplant voorspoedig kan groeien en bloeien. De collectieve kracht van hun onstuimige en vurige gaven zal de mistroostige duisternis die vandaag de dag op Aarde als een doodskleed om de geest van de mensheid hangt, in stukken uiteen scheuren en wegblazen. Dienaren “komen niet in vrede maar met het zwaard”. Al die wereldidealisten die zich van tevoren wellicht een wat roze gekleurd ‘heilig’ beeld hadden gevormd van het karakter van zo’n typische ontwaakte Dienaar - misschien geënt op de door extase in vervoering gebrachte heiligen uit het verleden - zullen teleurgesteld worden. Dienaren die het front vormen van al deze veranderingen, zullen per definitie veel militanter zijn en minder ‘heilig’. Want om hun doel te kunnen bereiken moeten zij, zonder enig voorbehoud, naar voren kunnen stormen om die dichte sluier van onwetendheid - samengesteld en onderhouden door kwaadaardige geesten - uiteen te scheuren. Deze sluier heeft de mens door vibraties in gevangenschap gehouden en heeft al zo lang verhinderd dat hij enige werkelijke vrijheid of vrede kent.

Om voor de hand liggende redenen mogen we niet verwachten dat de krachten van de duisternis die al zoveel eeuwen op Aarde domineren, de heerschappij zonder al te veel weerstand zullen overdragen. Daarom kunnen de jaren die voor ons liggen voor de lekenogen afgrijselijk en verwoestend overkomen, maar bezien door de ogen van de ziel - die werkelijk kan zien - zullen deze herkend worden als een periode vervuld van de macht van gerechtigheid en rechtvaardigheid. Tijdens de dringend nodige schoonmaak van de hele planeet stroomt ook een onstuimige stortvloed van goddelijk licht binnen, die iedereen die onvoorbereid is, zal verblinden en overweldigen. Diegenen echter die klaar staan, zullen worden vervuld door een ongelooflijke vervoering, verheerlijkt als zij zullen worden door deze onverhulde waarheid. De enige grote vijand van de waarheid is het ‘zelf’. Risico’s, spijt, gevaren en doodsangst liggen daarom in het verschiet voor hen die het kwaad van eigenbelang koesteren, want de weg wordt gemarkeerd door spiegels.

Iedere ziel is al ontelbare keren tijdens evenzoveel incarnaties herhaaldelijk gewaarschuwd: “Bereid U voor! O, bereid U voor, want het Koninkrijk is dichtbij”. Maar nog steeds kiest de mensheid specifiek voor pijn in plaats van liefde om te leren. Misschien zullen velen de waarheid van alle tijden pas willen geloven als hun vertrouwde, comfortabele maar overbodige realiteit overal om hen heen in elkaar stort. De mensheid zal tijdens de komende omwentelingen helaas de meeste keren worden gedwongen om harde maar noodzakelijke lessen te leren. Zij die dit inzien en begrijpen, zullen dan met de nodige onderscheidingsvermogen hun tijd behulpzaam en in dienstbaarheid afwachten, wetend dat de Oogsttijd nadert. Hun geduld en vastberadenheid in actieve dienstbaarheid staan garant voor ‘de oogst van de zoete vruchten’ van de langverwachte Goddelijke Belofte.

Aangezien Dienaren het reddingsvlot van liefde en zegeningen voor de mensenfamilie verwerven, zullen zij blijven drijven tijdens de komende vloedgolven van planetaire reiniging. Dienaren kunnen daarbij troost putten uit het onomstotelijke feit dat hun groepsziel - die enorme collectieve intelligentie - altijd liefdevol over hen waakt. Hoewel deze grote leidende en beschermende entiteiten net buiten bereik van de normale waarneming blijven, zullen de Dienaren de realiteit en nabijheid van het bestaan van hun spirituele familie ontdekken op het moment dat zij diep in hun hart kijken, voorbij alle twijfels, op het moment ook dat zij werkelijk op hun innerlijke gevoelens gaan vertrouwen en daar naar behoren acht op gaan slaan. Goddelijk antwoord op de behoefte aan leiding en bescherming in veeleisende omstandigheden komt inderdaad vaak plotseling en op een welhaast magische wijze. Een groeiend aantal getrouwe individuen wordt zich tegenwoordig van dit feit bewust. Zelfs als hun ogen nog gedeeltelijk door mist vertroebeld zijn, zullen Dienaren, gestuurd en beschermd door verborgen maar toch altijd aanwezige Goddelijke Helpers, absoluut geleid worden naar die bergtop die het laatste punt vormt op hun lange bedevaarttocht. Op dat afgesproken tijdstip zal alles op volmaakte wijze op zijn plaats vallen en iedere ontwaakte Dienaar zal dan weten wat te doen. Alle liefdevolle harten zullen verzekerd zijn van een veilige doortocht tijdens de komende tumultueuze stormen. Iedere Dienaar zal zijn weg naar huis vinden door het volgen van die innerlijke poolster, die zelfs in de donkerste nacht altijd helder schijnt.

Het spirituele ‘thuis’ echter van het in hem tot ontwaking komende leven is niet een ‘vast punt’ maar een toestand van Verheffing; alleen te bereiken door anderen lief te hebben. Op het moment dat Dienaren eenmaal ontwaken en zich als gevolg daarvan opnieuw gaan wijden aan de taak om hun kameraden van dienst te zijn (zij die verloren waren geraakt in deze wereld van pijnlijke illusies), realiseren ze zich dat het niet nodig is om ergens, waar dan ook, heen te gaan. Zij zijn in staat om in feite hun eigen thuisvibratie naar de Aarde toe te halen om zo die helende vertroosting met iedereen te kunnen delen. 

Door op onbaatzuchtige wijze hun unieke talenten en deugden te wijden aan de Goddelijke Taak op Aarde, vormen Dienaren een hoogst belangrijk wereldnetwerk van leraren & pedagogen, artiesten, genezers, zieners, huismeesters van de planeet, nieuwe wetenschappers, enzovoort. Zij onderwijzen de Wet van de Liefde en die van Harmonie en Heling. Zij begrijpen en leven naar de Wet van Creativiteit en die van de Evolutie. Zij helpen bij het verwijderen van alles wat maar enigszins in de weg staat om een helder inzicht te krijgen in deze wetten en dat de ervaring van de goddelijke Werkelijkheid zou verminderen. Ontwaakte Dienaren begrijpen heel goed dat de huidige wereldcrisis geen workshops, cursussen en lezingen nodig heeft, maar actieve deelname aan het scheppen van de Nieuwe Wereld. Veel van deze Dienaren werken tegenwoordig nog steeds ondergronds - stil en verborgen - want zij herinneren zich dat door de gehele geschiedenis heen aan de massa al zoveel woorden verteld en voor hen neergeschreven zijn door de spirituele leraren, maar dat desondanks egoïsme, ziektes en immoreel gedrag nog steeds op Aarde de bovenhand voeren. Desalniettemin begrijpen Dienaren ook heel goed de noden van het moment. In hun groepsverbondenheid doorbreken ze nu hun lange en noodzakelijke stilzwijgen met een Nieuw Lied.

Dat Grote Lied van de Geest, dat altijd weer nieuw is, klonk ook al in het verleden door in enkele van die toegewijde harten van bepaalde bevoorrechte personen van het menselijk ras. Harten die gevuld waren met de vreugde van oprechte heilige dienstbaarheid. Vol mededogen hebben deze zeldzame individuen in alle oprechtheid toen getracht de vele en gevarieerde lasten van de mensheid op hun schouders te nemen. Zoals gewoonlijk werden zij aan hun lot overgelaten en slechts door weinigen begrepen, maar hun taak was werkelijk formidabel. Toch konden zij hun plichtsgetrouwe houding handhaven doordat de Goddelijke Geest hen hielp de last te verlichten, hun pijn te verjagen en hun tocht te vergemakkelijken. Op die manier hebben zij eeuwenlang ijverig en vrijwillig op Aarde gezwoegd en geploeterd als voorbeeld voor de mensheid en om de Weg te wijzen in de hoop dat er een paar mensen zouden volgen. Als eenzame reizigers, als nietige lichtpunten in de duisternis en hun last was een zware maar liefdevolle opoffering. Toch zullen al die succesvolle Dienaren zo’n opoffering spoedig en rechtmatig erkennen als de allergrootste eer, want de laatste fase van hun grote reis is aangebroken. De vruchten van hun werk worden binnenkort voor iedereen zichtbaar, wanneer de Dienaren in onnoemelijke aantallen zullen opstaan om het succes te verzekeren van de huidige en meest belangrijke fase van het Goddelijk Plan voor de Aarde. Alle Dienaren die vandaag de dag ontwaken beginnen zich te herinneren dat hun lange, moeilijke en vaak pijnlijke liefdewerk voor de wereld bijna voorbij is en dat het Aquariustijdperk er niet één zal zijn van opoffering en lijden, maar als een tijdperk van vreugde. Zij zijn degenen die het kruis voor de kruisiging als symbool van het Vissentijdperk zullen neerhalen en zich zullen gaan verheugen op nieuwe uitingen van spontane liefde en harmonische evolutie op Aarde. Iedere vermoeide pelgrim zal op dat langverwachte moment een groots déjà vu in hun geest zien verschijnen, dat alle vermoeienissen wegjaagt als een getuigenis voor het op handen zijnde oordeel na de talloze doorleefde incarnaties en mensenlevens. Het duidt het eind van een lange cyclus aan en het luidt een schitterend nieuw tijdperk van vrede voor de mensheid in.

Alle nog niet ontwaakte Dienaren worden nu opgeroepen om zich te gaan herinneren, om hun plaats in te nemen en om hun aangeboren vermogens te gaan gebruiken om anderen te helpen. Op die manier kunnen zij bewuste vertegenwoordigers van de Nieuwe Geest worden en zo actief gaan deelnemen aan verruiming van het bewustzijn rond de hele planeet. 
Er wordt Karma gecreëerd met alles wat je doet of juist verwaarloost, gebaseerd iemands aanwezige begripsvorming. Daarom zijn Dienaren gebonden om te handelen naar hun hoogste waarheid die zij zich nu gaan herinneren. Kennis is én een verantwoordelijkheid én een gave, zodat Dienaren, als de sleutelbewaarders van het Nieuwe Leven, door de Heren van de Evolutie die het totale Goddelijk Plan op Aarde overzien, worden gemaand zich wijselijk in te zetten om wereldwijd dienstbaar te zijn. Alle Dienaren worden aangespoord om alle verborgen krachten te gebruiken die hen zijn gegund, met het doel om hiermee positieve resultaten te bereiken voor het algemene welzijn. Door het manifesteren van het Nieuwe Wereld Bewustzijn zal daardoor de illusie van afscheiding verdwijnen.

Op de schouders van alle Dienaren die nu ontwaken, rust de verantwoordelijkheid om met de juiste handelingen en inspanningen andere mensen belangrijke en hedendaagse informatie aan te reiken. Daarnaast echter is ook toegewijde assistentie van de mensheid zelf absoluut vereist als we willen dat de naderende planetaire calamiteiten kunnen worden afgezwakt. Dienaren zullen alles moeten doen wat in hun vermogen ligt om zo’n assistentie op te wekken en te stimuleren. Het is onze beschikbare tijd waar de grote Spirituele Hiërarchieën een beroep op doen; het zijn onze praktische acties en vaardigheden, nodig om iedereen die zover is, te helpen; het zijn onze vrijgevigheid en liefde die zo dringend nodig zijn, niet alleen als een balsem voor de wonden van de mensheid maar ook en nog veel belangrijker, voor de verspreiding van broodnodige hedendaagse spirituele kennis en echte hulpvaardige begeleiding. Het is onze dienstbaarheid waar om gevraagd wordt tijdens de huidige al maar verslechterende wereldcondities. Daarmee kunnen we contact leggen met al diegenen die het gevoel krijgen zich te willen verenigen om ook bij te dragen aan datgene, wat zal en moet worden bereikt. Het is onze onzelfzuchtige meditatie, inspiratie, onze innerlijke en naar buiten gerichte toewijding en aanroeping, die het kanaal samenstelt waardoor de Nieuwe Geest de wereld kan binnenstromen. Hevige pijn en lijden kunnen in de onmiddellijke toekomst worden vermeden als iedereen de naar een climax toegroeiende wereldsituatie goed gaat begrijpen. Maar behalve begrijpen, het ook op een intelligente manier toepassen van dit inzicht in het dagelijks leven.

In het algemeen is het op Aarde zo gesteld dat alleen wanneer we, door ervaring wijs geworden, inzien dat er geen geluk is te vinden in deze wereld van begeertes en zelfbevrediging, we ons hartgrondig tot de Goddelijke Geest wenden voor serieuze hulp. Wanneer we Hem ervan overtuigen dat wij, zoals we hier staan, ons naar ons volle vermogen willen richten op de doelstellingen van het Goddelijk Plan, zal er assistentie worden vertrekt door de onzichtbare werelden. Een oprechte en onzelfzuchtige aanroeping waarborgt de binnenkomst van spirituele krachten. En we zullen merken dat deze Goddelijke assistentie zal worden verleend op de meest onwaarschijnlijke plaatsen en momenten op het Pad.

***

Ontwaakte Dienaren zijn realisten, zij hebben geen last van die wereldvreemde en dromerige natuur die we zo goed kennen binnen de New Age beweging. Deze zogenaamde New Age houding heeft geleid tot die wijdverbreide imitatiespiritualiteit die grootse maar valse beloftes voorspiegelt over het paradijs, vrij te betreden voor iedereen. Iemand zei wel eens: “er is geen lift naar succes: we moeten allemaal de trap nemen”. Geen enkele New Age ‘healing’ methode, geen enkele religieuze doctrine, techniek voor zelfverbetering, verlichte goeroe of verlossing door buitenaardsen in ruimteschepen zal iemand bevrijden of hem spiritueler maken. Individuen kunnen zichzelf uitsluitend ‘innerlijk’ verheffen door hun eigen vroegere en huidige ervaringen te gebruiken als een springplank naar een wijdere begripsvorming en een ruimer bewustzijn. Door te geven wat ze hebben in dienstbaarheid aan de wereld en door anderen lief te hebben, niet meer en niet minder.

Alle serieuze aspiranten voor de Oogst zouden ruim aandacht moeten schenken aan de volgende feitelijke formulering, van toepassing op de geboorte van de Nieuwe Wereld en volledig in overeenstemming met de nieuwe wetten van het Aquariustijdperk. Zou een individu niet klaar staan om met zijn volle vermogen spontaan en in blijdschap alles te geven van zichzelf om te kunnen dienen voor het algemene welzijn; als er maar enigszins sprake is van vrees, zelfingenomenheid en dus gereserveerdheid in die persoon, dan sluit hij of zij zichzelf per definitie uit van de gelederen van de ware dienaren van de wereld en zal dus geen onderdeel kunnen zijn van het huidige Ene Goddelijke Werk op Aarde. Compromissen zijn bij oprecht spiritueel werk niet mogelijk. Verder zal in de voor ons liggende tijden blijken dat alles wat iemand voor zichzelf houdt, alles wat niet onbaatzuchtig aan anderen wordt aangeboden, alles wat niet bijdraagt aan die Ene Grote Zaak, zal worden afgenomen.

Hij of zij die niet in alle oprechtheid de mens lief heeft en hem wil helpen, verwerft geen toegangsbewijs voor de Nieuwe Wereld. Hij of zij die uitsluitend leeft voor zichzelf zal niet in staat zijn de eer en de verrukking van het Aquariustijdperk te ontvangen, terwijl diegene die vrijwillig zijn of haar leven wil wijden aan het bijstaan van anderen, opgeheven zal worden door de Nieuwe Geest. Laten alle Dienaren daarom beseffen dat er maar één zekere weg voor hen ligt. Wanneer zij eenmaal die weg gevonden hebben en zien waarheen die leidt, zal niets hen meer kunnen deren, niets zal hen meer van hun stuk brengen of hen verstoren bij het volgen van de weg richting huis. Het Verlichte Pad betreden levert eeuwigdurende revenuen op. Er is geen reden voor twijfel. Twijfel is de vijand voor vooruitgang en zouden Dienaren op een bepaald punt van hun pad een tegenstander aantreffen die ontzagwekkend lijkt, dan hoeven ze echt niet te falen want alle Gelederen in de Hemel staan achter hen bij hun verdediging. Door deze innerlijke goddelijke solidariteit - altijd aanwezig bij hen die in harmonie leven met de heilzame Kracht van het Goede, wordt de persoon die serieus het Ware Pad betreedt, automatisch geholpen en beschermd tijdens de wisselvalligheden van het leven door de niet zichtbare weldadige acties van de altijd oplettende Spirituele Gidsen. Aan de andere kant, de persoon die zich bevindt op het pad van dienstverlening aan zich ‘zelf’, zal sneller last hebben van toevallige ongelukjes en terugplaatsingen. Hij zal waarschijnlijk geen schuilplaats aantreffen voor de stormen en beroeringen van de vaak schijnbaar wrede condities van het leven.

Het licht van het Nieuwe Wereld Bewustzijn zal onvermijdelijk steeds helderder schijnen voor ieder individu, een helderheid die in directe verhouding staat tot de mate waarin zij kans zien uit hun hart te geven om anderen te helpen. Op deze manier onthult de waarheid van alle tijden zich vanzelf: “Hebt in dit uur geen zorgen over wat u wilt zeggen, want ziet, de Heilige Adem zal in u vloeien en u de woorden verschaffen.” - Jezus. 
De Waarheid van alle tijden te willen delen met iedereen vormt het begin van het Ware Pad, ieder moment een stukje dichterbij komend bij de Poort van Verlossing. Diensten kunnen echter pas alleen worden verleend op het moment wanneer daar om wordt verzocht. We kunnen mensen die nog steeds in beslag worden genomen door de beperkingen en condities van het oude wereldbewustzijn en oude gedachtepatronen, niet vrijmaken door hen te trachten los te weken via de kracht van de geest of door emoties. Een groot aantal zielen zal er - bewust of onbewust - voor kiezen geen gebruik te willen maken van de ongekende kans die hen bij het naderende Tijdstip van Oogsten wordt geboden. Zij zullen herkend worden door hun vibratie en hun vrije wil moet gerespecteerd worden, hoe ongelukkig of pijnlijk hun keuze ook lijkt te zijn. Hun beurt komt vast en zeker nog ergens in een andere wereld of op een ander toekomstig moment. Wanneer Dienaren inzien dat ze niet worden gehoord of in open geest worden ontvangen, doen ze er goed aan niet te lang te dralen, maar in plaats daarvan verder te gaan om het zaad van de Waarheid op gulle wijze elders te strooien. Want er zullen overal in de wereld vast en zeker vruchtbare bodems voorkomen die heel gelukkig het licht trachten te winnen, het goddelijk Plan willen dienen en zo klaar staan voor de ontvangst van de Nieuwe Geest.

Het is tijd voor iedere Dienaar waar ook ter wereld om op vaardige wijze alle verschillen, dualiteit en (af)scheidende illusies aan de kant te schuiven en om alle krachten te bundelen om die grote kans aan te grijpen die nu geboden wordt. Die kans om Moeder Aarde in haar wedergeboorte te assisteren. Planetaire verloskunde zal een hoogst noodzakelijke en veelgevraagde kwalificatie en dienstverlening in deze speciale tijd blijken te zijn en ook één die een volmaakt eenheidsbewustzijn vergt om succes te kunnen garanderen. Geen enkele groep mensen is in staat als een eenheid werken tot op het moment dat zij elkaar oprecht liefhebben en elkaar dienen. Goddelijke krachten kunnen niet door een groep heen vloeien als er sprake is van enige disharmonie onder de leden. Daarom roepen wij alle Dienaren op om bewust hun spirituele taak in de wereld te hervatten. Om naar voren te treden als voorbeeld voor anderen in deze ‘tijden van beproevingen’ en om assistentie te verlenen bij de zich ontvouwende Vervulling der Tijden, want alleen als Eén geheel zijn we in staat de glorie en luister van de Nieuwe Wereld in te luiden.

Alle mogelijkheden en kansen werden gecreëerd door al die Onzichtbare Dienaren aan de innerlijke zijde van het leven en ze wachten nu op de actieve en positieve reactie op hun oproep. Zij observeren liefdevol, geduldig en enthousiast en blijven altijd attent en aanmoedigend op alle serieuze pogingen die gericht zijn op ondersteuning van het zich ontvouwende Goddelijk Plan, op de verankering en verspreiding van de nieuwe energie van het Aquariustijdperk op Aarde en op de spoedige voorbereiding voor de naderende geboorte van een Nieuw Tijdperk. Deze Grote Wezens hangen als het ware boven de planeet en staan klaar om een verdere instroom van liefde en helende krachten omlaag te sturen, bestemd voor het grote welzijn van de mensheid. Ontvangst hiervan is weer direct afhankelijk van een oprechte en onbaatzuchtige houding en de onmiddellijke, positieve en altruïstische handelingen van hen die in vol bewustzijn klaar staan.

De roep om de verlossing van de wereld heeft geklonken en er zijn er velen die hier tegenwoordig, weliswaar op verschillende wijze, op reageren. Veelal is er sprake van gemengde motieven en de antwoorden zijn vaak geïnspireerd door een verlangen naar persoonlijke veiligheid, vooruitgang, herkenning en verheerlijking. Dienaren zullen boven zulk egoïsme moeten staan, want deze reacties maken speciaal in deze tijd de roep om dienstbaarheid nodeloos gecompliceerd, terwijl het tegelijkertijd de hedendaagse waarheid van een oud gezegde illustreert: “Velen worden geroepen maar weinigen uitverkoren”. De roep om dienstbaarheid vandaag de dag beklemtoont de uitnodiging voor een juiste actie. De belangrijke boodschap aan alle Dienaren in de wereld is: zoek, vergaar kennis en begrip, herinner je, kom samen, reinig jezelf, bereid elkaar samen voor en wees dienstbaar voor jouw mensenfamilie.

Mogen alle Dienaren zich, tijdens hun huidige en laatste strijd bij het vestigen van een permanente rechtvaardigheid op Aarde, die enkele vluchtige maar kostbare indrukken van een naderende glorie die hen gegeven zijn tijdens vroegere momenten van goddelijke contacten blijven herinneren. Mogen zij ook altijd gedreven blijven om anderen te inspireren, hen te helpen herinneren aan het beloofde uur waarop de deur naar de Nieuwe Wereld openzwaait voor allen die klaarstaan. Mogen de Dienaren zich niet gehinderd voelen door een of ander obstakel, maar die juist gebruiken om hun eigen standvastigheid te vergroten om door te kunnen gaan met een hernieuwde vastberadenheid. Mogen verleiding, vrees en twijfel hen noch ontmoedigen noch vertragen bij hun hulp aan de mensheid om hen te laten oprijzen in het Nieuwe Licht en zich hierdoor ook zelf te verheffen. “Als vrees ons onderweg doet halt houden, horen we alleen hoe de stemmen van de nacht ons bespotten, maar als wij dapper de bergtop bereiken, voegen we ons bij de hemelse geesten met liederen van triomf en vreugde”. - Kahlil Gibran (Uit “Spiegels van de Ziel: Gebroken Vleugels”)

De stormen van onbegrip, die vandaag de dag nog zo hardnekkig de zeeën van het Aardse bewustzijn geselen en teisteren, vereist een vaste hand aan het roer en een trefzeker stuurmanschap van Dienaren zodat zij hun schepen op koers kunnen houden. De toegewijde harten van ieder bemanningslid, hun heldere bedoelingen en eenheid van geest bepalen het succes van deze grote reis. Ieder lid vormt een waardevolle bijdrage aan het gezelschap. Met de ogen gericht op de opkomende Zon van de Nieuwe Dag en met de harten samengebald tot één, verzekeren Dienaren zich van de overwinning en de langverbeide Uiteindelijke Bevrijding.

Nawoord

De Heer Boeddha verbleef op een dag in een woud in Kosambi, India waar hij een paar bladeren in zijn hand nam en aan zijn discipelen vroeg: “Wat denken jullie, O bhikkus?* Wat is meer -die enkele bladeren in mijn hand of de bladeren daar in het bos?”

“Heer, de bladeren in de hand van de Gezegende zijn zeer weinig,” antwoordde een discipel, “en inderdaad, de bladeren in het bos zijn veel talrijker.”

De Boeddha vervolgde, “Zelfs als dat het geval is, bhikkus; van wat mij bekend is heb ik je alleen maar een heel klein deel verteld; wat ik je niet heb verteld is vele malen groter. En waarom heb ik je die dingen niet verteld? Omdat dat niet bruikbaar is, het is niet essentieel verbonden met het spirituele heilige leven en leiden je niet naar Nirvana. Daarom heb ik je niet alles verteld.”

De Boeddha was niet geïnteresseerd om onnodige metafysische vragen te bediscussiëren die wellicht denkbeeldige problemen en oeverloze discussies zouden kunnen oproepen. Hij beschouwde zulke onderwerpen als “een wildernis van meningen”. Evenzo en om twee hele goede redenen laat dit boek veel weg van wat tegenwoordig gretig bediscussieerd, onderzocht, beschreven en onderwezen wordt over het zich aandienende Nieuwe Tijdperk van Aquarius.

* ‘Bhikkus’ betekent ‘monnik’ en is een woord uit het Pali (de oorspronkelijke taal uit Buddha’s tijd) - vertaler

Allereerst dit, zelfs een duizendtal verhandelingen van encyclopedische omvang is niet in staat alles over te dragen dat op occulte wijze in de wereld, ons zonnestelsel en daarbuiten plaats vindt en dat direct verband houdt met ofwel de Dienaren ofwel het Goddelijk Plan voor de Aarde op dit moment. Hierdoor moet een uiteenzetting van een onderwerp zoals in dit boek beschreven, noodgedwongen beperkt blijven en daarom in zekere zin niet compleet.

Ten tweede, veel van wat tegenwoordig binnen de zeer wijde begrenzingen van het New Age gedachtegoed valt, hoewel vaak fascinerend en zeer opwindend, blijkt overbodig te zijn als we dit afzetten tegen de onmiddellijke behoeften in de wereld. Onder de huidige overvloed aan nieuwe informatie, zitten allerlei soorten kleurrijke verlokkingen en deze kunnen leiden tot rusteloze opwinding, versluierde waarneming, besmettelijke invloeden en daardoor onnodige afleiding van het meest essentiële en relevante onderwerp van vandaag.

De Waarheid is eenvoudig, is dit altijd geweest en zal dit ook altijd zijn; de essentie is inderdaad opgesloten in één heel fundamentele maar toch diepzinnige formulering, namelijk dat Liefde de grootste hulp biedt voor heling en spirituele vooruitgang. 
Bij het samenstellen van dit enigszins technische werk hebben we op een zekere ogenblik ons afgevraagd of de onthullingen die hierin verkondigd zijn, bepaalde risico’s kunnen vormen voor sommige personen. Namelijk voor die personen die geneigd zijn om op idealistische wijze gehecht te raken aan de denkbeelden en idealen hierin. We hebben ons enige zorgen gemaakt over de mogelijkheid dat wij ongewild verantwoordelijk zouden kunnen zijn voor het helpen creëren van nieuwe denkbeeldige gevangenissen in de vorm van concepten voor zoekers van de waarheid. Met dit in gedachten willen wij de volgende wijsheid uit de Tao Te Tjing aanreiken: “Dat wat kan worden overgedragen met woorden is een concept van slechts een betrekkelijk karakter; hoewel hieraan namen en ideeën kunnen zijn toegevoegd, is de subtiele waarheid nooit te beschrijven.” - Lao Tzu.

Om te vermijden, dat bepaalde individuen verstrikt raken in dezelfde identieke hindernissen, die in elke tijdperk en cultuur hebben verhinderd een heldere en ware spirituele visie te ontwikkelen, geven wij er de voorkeur aan de lezer aan te raden dat, als hij of zij eenmaal de feitelijke concepten, uiteengezet in dit boek, heeft begrepen en daardoor geïnspireerd raakt, hij of zij er goed aan doet om dit alles weer te vergeten en simpelweg onvoorwaardelijke liefde te praktiseren en in te bouwen in hun leven, want zoals Boeddha verklaarde: “All is Samsara - Alles is illusie”. Als iemands ogen niet meer zijn bedekt door een sluier, als iemand ‘verlicht’ is geworden door de simpele waarheid en daardoor de dingen in een volmaakte klaarheid aanschouwt, zal hij het fenomenologische leven alleen maar als een ingewikkeld netwerk van bewegende energiepatronen zien, opkomend en weer verdwijnend. Niets in deze wereld is permanent of daarom Werkelijk.

Het is wel eens eerder gezegd dat filosofen overlijden in verwarring, afgescheiden van de waarheid door hun eigen gretige intellect. Complexe filosofieën en denkbeelden leiden ertoe dat iemands energie en focus in en op het heden wordt verstrooid. En dat leidt tot verwarring. Als we ons echter kunnen losmaken van al onze worstelingen, wanneer we zonder enige reserves de processen die in ons leven en elders plaatsvinden, willen vertrouwen en ons kunnen neerleggen in aanvaarding en onvoorwaardelijke liefde voor andere levensuitingen, wordt alles wat relevant is voor het moment, nu aan ons geopenbaard en wordt volmaaktheid van het moment gerealiseerd. Al onze vroegere mentale concepten, subjectieve identificaties van materie en fysieke fenomenen inclusief alle daarbij behorende aspecten, zullen we dan ook zien als leeg, gespeend van enige werkelijkheid, als de rimpels op een meer of als de stralen van een maan weerkaatst in een nachtspiegel.

Weksignalen, imitatie-ego’s, sluiers, portalen, toegangen en programma’s - het zijn allemaal conceptuele instrumenten die pogen een idee of bepaalde esoterische achtergronden die uiteindelijk intellectueel toch niet kunnen worden bevat, over te dragen. Het zijn slechts vingerwijzingen, wegwijzers naar de weg voor het Grotere Leven. We moeten altijd beseffen dat, hoewel zulke werkelijkheden best relevant zouden kunnen zijn op bepaalde niveaus van Samsara, ze toch van voorbijgaande aard zijn zodat ze voor anderen ophouden te bestaan. Want het rondtrekkend punt van bewustzijn - de ziel - beweegt zich altijd eeuwig voorwaarts en binnenwaarts op zijn reis van voortdurende spirituele vooruitgang en bevrijding van alle conceptuele ideeën en vluchtige illusies behorend bij de lagere werelden.

Het is onze welgemeende bede dat de uiteenzettingen onthuld in dit werk, herkend worden voor wat zij zijn en dat ze niet weer een andere vervanger worden van de Werkelijkheid die alleen kan worden ervaren en nimmer in concepten gevangen. Het is onze wens dat de principes en ideeën die wij beschreven hebben niet worden beschouwd als een excuus om te stoppen met het noodzakelijke, vreugdevolle en eeuwigdurende proces van verderop en hogerop te zoeken. Het is de hoop van ons dat onze visie uiteindelijk de Dienaren en vanzelf ook de mensheid helpt om die allerhoogste heilige plaats van pure, onvoorwaardelijke liefde te bereiken. Die plaats waar tijd raakt aan de Eeuwigheid, waar het individuele hart samenvalt en klopt met het Universele Hart en waar de simpele en onveranderlijke Heilige Waarheid zich openbaart in weten.

Literatuur Verwijzingen

Om een grondig inzicht te krijgen over de oorzaken en effecten van al die wereldomvattende huidige transformaties, wordt de serieuze student aangeraden het volgende boek te lezen: 
De Nieuwe Roep, te downloaden via de website of te koop in de boekhandel (zie gegevens in onze website. De officiële boektitel is “De Roep tot Ontwaken”) 

Als aanvulling op dit boek Dienaren van het Goddelijk Plan (Servers of the Divine Plan) dienen voorts de hieronder volgende boeken, films en muziek. Zij kunnen de visie die wij hebben gegeven, helpen verdiepen en kunnen bijdragen om de kennis en bewustzijn van de leergierige zoeker te vergroten. Die uitgaven die samenhangen met een specifiek onderwerp uit dit boek zijn gemarkeerd met een asterisk (*).

Een goede occulte begripsvorming zal eveneens van onschatbare betekenis blijken te zijn voor de aspirant die vast van plan is bewust de Nieuwe Wereld te betreden en anderen wil helpen ditzelfde te doen. Om die reden zijn er ook ongemarkeerde titels toegevoegd aan de lijst. Deze extra titels verschaffen hoogst waardevolle en bruikbare kennis over de verborgen kant van persoonlijke relaties en de menselijke microkosmos - de innerlijke samenstelling van de mens - dat voortkomt uit de onveranderlijke spirituele principes en natuurlijke wetten die alle sferen binnen deze Octaaf van het Universum richting geven en bestieren.

Boeken

A Gift from Daniel - Karen Alexander
Astral Body, The - A E Powell
Causal Body, The - A E Powell
Mental Body, The - A E Powell
Celestijnse Belofte, De - James Redfield *
Tiende Inzicht, Het - James Redfield *
ET 101 - Jho Zoev *
From Bethlehem to Calvary - Alice Bailey
Hidden Side of Things, The - C W Leadbeater
Masters and the Path, The - C W Leadbeater
Light Emerging - Barbara A Brennan
Uitverkoren Planeet, De (hoofdstukken 1,7 & 8) - Phyllis Schlemmer *
Preparing for Contact - Lyssa Royal & Keith Priest *
Prism of Lyra, The - Lyssa Royal & Keith Priest *
Star Born, The - Brad Steiger *
Starseed Transmissions, The - Ken Carey *
Third Millennium, The - Ken Carey *
Strangers Among Us - Ruth Montgomery *

Films

Phenomenon - starring John Travolta *
Powder - starring Sean Patrick Flanery *
De Matrix - starring Keanu Reeves*

Muziek

Novus Magnificat (Track 1 - 26 minutes) - door Constance Demby *